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R E C H I Z I T O R I U 
Anul 2010, mai, ziua 20 

  

MARIANA ALEXANDRU – procuror şef serviciu şi LUCIAN PAPICI 

– procuror şef al Secţiei de combatere a corupţiei, ambii din cadrul Direcţiei 

Naţionale Anticorupţie . 

Examinând actele şi lucrările dosarului nr. 310/P/2009 privind pe 

inculpaţii: 

1.  VOICU CĂTĂLIN, senator în Parlamentul României, cercetat în 

stare de arest preventiv pentru săvârşirea infracţiunilor de : 

-  trafic de influenţă (trei fapte), din care două în formă continuată prev. 

de art. 257 C.p.  rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.  şi una în formă simplă prev. de art. art. 257 

C.p. rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare); 

-  fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.;  
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- participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p.  

2. COSTINIU FLORIN, judecător la Înalta Curte de Casaţie şi 

Justiţie, fost preşedinte al Secţiei civile  şi de proprietate intelectuală din cadrul 

Î.C.C.J., cercetat pentru săvârşirea infracţiunii de complicitate la trafic de influenţă 

prev. de art. 26 C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare); 

3. CĂŞUNEANU COSTEL  asociat la SC PA&CO Internaţional 

SRL Bacău cercetat pentru săvârşirea infracţiunii de cumpărare de influenţă prev. 

de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

4. LOCIC administrator al S.C. Locic Imobiliare S.R.L. cercetat pentru 

săvârşirea infracţiunilor de: 

- cumpărare de influenţă prev. de art. 61 din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

- fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. ; 

- participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p. 

 

şi învinuiţii : 
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- JIPA CRISTIAN, judecător la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie  - 

Secţia Penală cercetat pentru săvârşirea infracţiunii de complicitate la trafic de 

influenţă prev. de art. 26 C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 

78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare); 

- MAZĂRE ALEXANDRU, senator în Parlamentul României 

cercetat pentru săvârşirea infracţiunii de cumpărare de influenţă prev. de art. 61 din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare). 

 

  E  X  P  U  N  E  M : 

 

CAPITOLUL I 

I. A.   La data de 16.11.2009, D.N.A.- Secţia de combatere a corupţiei s-

a sesizat din oficiu cu faptul că în luna august 2009, inc. COSTEL CĂŞUNEANU, 

asociat la SC PA&CO Internaţional SRL Bacău i-a cerut inc. CĂTĂLIN VOICU – 

senator în Parlamentul României să intervină pe lângă magistraţii Secţiei 

Contencios administrativ şi Fiscal din cadrul Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie, 

investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 având ca obiect litigiul dintre 

SC PA&CO Internaţional SRL Bacău şi C.N.A.D.N.R., pentru ca aceştia să adopte 

o soluţie favorabilă societăţii comerciale menţionate. 

Inculpatul CĂTĂLIN VOICU a fost de acord şi în schimbul intervenţiilor 

sale a pretins şi primit de la inc. COSTEL CĂŞUNEANU, prin intermediul 

martorului Marius Drăgănoiu (angajat al omului de afaceri) foloase necuvenite în 

cuantum de 200.000 euro. Pentru a disimula fapta de corupţie cei doi inculpaţi au 

folosit în discuţiile purtate termenul de „împrumut” pentru foloasele materiale 

pretinse şi  primite. 

Urmare a înţelegerii de natură infracţională descrise, inc. Cătălin Voicu l-

a contactat ulterior pe inc. FLORIN COSTINIU – preşedinte al Secţiei Civile şi de 

Proprietate Intelectuală din cadrul Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie şi i-a cerut  ca 

în schimbul unor foloase materiale să-i determine pe magistraţii  investiţi cu 
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soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009  să adopte o soluţie favorabilă SC PA&CO 

Internaţional SRL Bacău .  

Pe întreaga perioadă a judecării recursului inculpaţii CĂTĂLIN VOICU 

şi COSTINIU FLORIN au întreprins acţiuni  prin care i-au creat inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL convingerea că  au făcut numeroase intervenţii la 

membrii completului de judecată iar aceştia vor pronunţa o hotărâre favorabilă  

firmei menţionate.  

Faptele descrise au fost încadrate juridic astfel: 

- VOICU CĂTĂLIN, trafic de influenţă prev. de  art. 257 C.p. rap. la 

art. 6 din Legea nr. 78/2000(cu modificările şi completările ulterioare); 

- CĂŞUNEANU COSTEL, cumpărare de influenţă prev. de art. 61 din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare); 

- COSTINIU FLORIN, complicitate la trafic de influenţă prev. de art. 

26 C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările 

şi completările ulterioare); 

              B.  Un alt mod de sesizare cu privire la aceleaşi fapte dar şi pentru 

infracţiunile de folosire a informaţiilor ce nu sunt destinate publicităţii, prev. de art. 

12 alin. 1 lit. b din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) îl 

reprezintă rezoluţia nr. 268/D/P/2009 din 27.11.2009 a Parchetului  de pe lângă 

Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie - D.I.I.C.O.T.  prin care s-a dispus declinarea 

competenţei în favoarea D.N.A. (vol. I, filele 204-207) 

C.  Prin procesul verbal nr. 310/P/2009 din 22.01.2010, D.N.A.- Secţia 

de combatere a corupţiei s-a sesizat din oficiu cu privire la săvârşirea de către 

VOICU CĂTĂLIN a infracţiunii de trafic de influenţă prev. de  art. 257 C.p.  rap. 

la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) şi 

CĂŞUNEANU COSTEL a infracţiunii de cumpărare de influenţă prev. de art. 61 

din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), constând în 

aceea că  în perioada iulie-august 2009,  inc. VOICU CĂTĂLIN a mai pretins şi 

primit de la inc. COSTEL CĂŞUNEANU, în scopul arătat la pct. I.A , suma de 

2.500.000.000 ROL (echivalentul a 60.000 euro). 
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Prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 15.02.2010 s-a dispus schimbarea 

încadrării juridice a faptelor reţinute în sarcina inc. CĂTĂLIN VOICU  prin 

rezoluţia nr. 310/P/2009 din 10.12.2009 şi ordonanţa nr. 310/P/2009 din 

22.01.2010 din două infracţiuni de trafic de influenţă prev. de art. 257 C.p. cu 

aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare)   

într-o infracţiune de trafic de influenţă în formă continuată prev. de art. 257 C.p. 

cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare)  

cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. 

  Prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 07.04.2010  a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus schimbarea încadrării juridice a faptelor reţinute 

în sarcina inc. CĂŞUNEANU COSTEL din două infracţiuni de cumpărare de 

influenţă, prev. de art.  61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare) într-o infracţiune  de cumpărare de influenţă în formă continuată prev. 

de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

Urmărirea penală efectuată în cauză a relevat starea de fapt prezentată în 

continuare :   

Inculpatul CĂŞUNEANU COSTEL are calitatea de asociat unic la S.C. 

PA&CO Internaţional SRL, cu sediul în oraşul Oituz,. 

 La data de 17.04.2009, prin sentinţa civilă nr. 1698 pronunţată în dosarul 

nr. 3360/2/2009, Curtea de Apel Bucureşti a respins acţiunea formulată de S.C. 

PA&CO Internaţional SRL având ca obiect anularea Deciziei Companiei Naţionale 

de Autostrăzi şi Drumuri Naţionale din România SA prin care a fost declarată 

câştigătoare oferta depusă de JV. AZVI SA/ SC AZCALE Construcţie SRL – 

Spania – România, obligarea autorităţii contractante să continue procedura de 

atribuire a contractului de achiziţie publică cu obiectivul „Lucrări de reabilitare a 

lotului DN 76, contract 5R13 localitatea Ştei – Beiuş” şi suspendarea procedurii de 

atribuire până la soluţionarea definitivă şi irevocabilă a cauzei. 
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Valoarea lucrării a fost estimată de autoritatea contractantă în limita 

maximă a sumei de 31.410.500 euro aşa cum rezultă din raportul procedurii de 

atribuire  transmis de C.N.A.D.N.R. (vol. II, fila 167). 

Împotriva acestei hotărâri S.C. PA&CO Internaţional SRL a declarat 

recurs, calea de atac fiind înregistrată în ziua de 08.07.2009 la Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie – Secţia de contencios administrativ şi fiscal. S-a format dosarul 

nr. 3360/2/2009 şi s-a fixat termen de judecată 09.12.2009. 

Ulterior datei de 08.07.2009, inc. VOICU CĂTĂLIN s-a întâlnit cu inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL şi, la cererea acestuia, i-a promis că va uza de relaţiile 

sale pentru ca în dosarul menţionat să se adopte o soluţie favorabilă  S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L. 

Aceste aspecte rezultă şi din:  

- declaraţia inc. COSTEL CĂŞUNEANU dată în ziua de 09.04.2010, în 
dosarul nr. 2970/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală : ,, … 
Avocatul meu Horia Bora făcuse demersuri pentru promovarea unui recurs la 
Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie, primind termen de judecată în luna decembrie 
2009. I-am relatat această situaţie d-lui Voicu care mi-a promis, fără ca eu să i-o 
cer – să mă ajute cu tot ce poate, spunându-mi că are relaţii şi un avocat pe care 
îl va pune în mişcare. Eu i-am spus că am avocatul meu, o persoană pe care o 
consider excepţional pregătită profesional.…”(vol. VIII, fila 268) 

- declaraţia aceluiaşi inculpat dată la procuror în ziua de 28.04.2010: 

 „ … Din câte îmi aduc aminte, avocatul meu Horia Bora făcea 
demersuri pentru a promova la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie recurs împotriva 
hotărârii Curţii de Apel. Ştiu că la o zi sau două după discuţia mea cu Cătălin 
Voicu avocatul meu Horia Bora m-a informat că a depus recurs la Înalta Curte de 
Casaţie şi Justiţie. 

Cătălin Voicu, dându-şi seama că am fost nedreptăţit, mi-a spus că o să 
caute să mă ajute cu ce poate, cu relaţiile pe care le are şi chiar mi-a recomandat 
un avocat, şi anume Cezar Bivolaru, pe care eu îl cunoşteam deja.….” (vol. VIII, 
fila 280) 

Inculpatul CĂTĂLIN VOICU referindu-se la relaţiile de care va uza, 

avea în vedere cunoştinţele sale printre magistraţii Înaltei Curţi de Casaţie şi 

Justiţie la sprijinul cărora urma să apeleze în interesul cumpărătorului de influenţă.  

De asemenea, inc. CĂTĂLIN VOICU a urmărit obţinerea de foloase 

materiale necuvenite de la  inc. CĂŞUNEANU COSTEL în schimbul intervenţiilor 
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la care s-a angajat, ceea ce rezultă fără dubiu din întreg materialul probatoriu 

administrat în cauză. 

Punând în aplicare hotărârea infracţională luată, inc. CĂTĂLIN VOICU 

a apelat la sprijinul inc. FLORIN COSTINIU care s-a raliat planului conceput de 

inc. CĂTĂLIN VOICU  şi i-a dat un ajutor susţinut şi esenţial în săvârşirea 

infracţiunii de trafic de influenţă, cu referire la actul material consumat la data de 

11.09.2009 având ca obiect suma de 200 000 euro.  

Implicarea complicelui a fost cunoscută în toate detaliile şi de inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL prin intermediul inc. CĂTĂLIN VOICU, acesta din 

urmă convenind cu cumpărătorul de influenţă ca în discuţiile telefonice legate de 

intervenţiile făcute pe lângă membrii completului de judecată ce soluţionau dosarul 

nr. 3360/2/2009 al Î.C.C.J., să folosească un limbaj disimulat(ex: doctor sau avocat 

în loc de judecători, spital în loc de instanţă, medicamente, împrumut în loc de 

foloase necuvenite, diagnostic sau reţetă în loc de soluţii, Direcţia Naţională de 

Sănătate în loc de D.N.A., etc.) 

Astfel, în ziua de 13.07.2009, începând cu orele 21:23:56, inc. VOICU 

CĂTĂLIN l-a apelat telefonic pe inc. COSTEL CĂŞUNEANU şi i-a comunicat 

faptul că împreună cu inc. FLORIN COSTINIU (denumit ,,doctor” în limbaj 

disimulat) a declanşat ,,demersurile ”la care s-a angajat.  

 „CĂŞUNEANU COSTEL: Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Să trăiţi, domnule Preşedinte ! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Să trăiţi ! 
VOICU CĂTĂLIN: O seară plăcută. Vedeţi că vorbesc să înţelegeţi 

dumneavoastră, mă ocup cu domnul doctor de tratamentul acela şi ne auzim în 
zilele următoare, da? 

CĂŞUNEANU COSTEL: Da? Vă mulţumesc din suflet. 
VOICU CĂTĂLIN: Vă rog să contaţi pe mine. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu deosebit respect. 
VOICU CĂTĂLIN: Cu toată dragostea. Să trăiţi ! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Să trăiţi ! Cu  respect.” (vol. I, filele 31-32) 

Prin cererea înregistrată la 14.07.2009 S.C. PA&CO Internaţional SRL  a 

solicitat instanţei preschimbarea termenului din 09.12.2009, în sensul acordării 
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unui nou termen cât mai scurt pentru judecarea recursului. Cu privire la această 

cerere instanţa de control judiciar a decis următoarele: 

 „În baza art. 153 alin. 3 C.p.civ. fixează termen de soluţionare a cererii 

de preschimbare pe data de 30.07.2009. Se vor cita părţile”. 

În ziua următoare inc. CĂTĂLIN VOICU l-a informat pe inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL că instanţa i-a admis cererea şi a fixat termen de judecată 

la 30.07.2009 cu citarea părţilor. 

Convorbire telefonică din data de 15.07.2009, începând cu orele 

11:53:00, purtată de CĂŞUNEANU COSTEL de la postul telefonic cu 

numărul de apel, cu VOICU CĂTĂLIN aflat la postul telefonic cu nr.: 

„VOICU CĂTĂLIN: Să trăiţi, domnule Preşedinte ! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu deosebit respect, domnu’ general ! 
VOICU CĂTĂLIN: Voiam să vă informez în legătură cu hârtiile acelea 

medicale trimise de domnul doctor al dumneavoastră şi transmise sub ştampila 
domniei sale. Pe data de 30 o să-l anunţe…băiatul… 

CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: …o să-l anunţe băiatul că are primă întrevedere aci 

cu domnii ca să stabilească tratamentul, tot, tot, tot… chiar în cadru oficial, la 
spital, vor fi chemaţi, da? Pentru …(neinteligibil)…(vorbeşte în acelaşi timp cu 
CĂŞUNEANU)… 

CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi restul e totul foarte bine. Am înţeles că 

diagnosticul e foarte bun şi nu-i rău deci n-a fost cancer nici într-un caz. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. E-n regulă. 
VOICU  CĂTĂLIN: Vă doresc o zi bună. Să trăiţi ! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Să vă dea Dumnezeu sănătate !” (vol. I, fila 

32) 
 
Deşi dialogul este purtat de interlocutori într-un limbaj disimulat pentru a 

ascunde faptele de corupţie, sensul real al comunicării rezultă din coroborarea sa 

cu rezoluţia instanţei redată anterior. 

Astfel, „…hârtiile acelea medicale trimise de dl. doctor al 

dumneavoastră şi transmise sub ştampila domniei sale. Pe data de 30 o să-l 

anunţe băiatul …” semnifică înregistrarea la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie a 

cererii de preschimbare a termenului  formulată de S.C. PA&CO Internaţional 
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SRL, redactată de avocat Horia Bora şi purtând ştampila cabinetului său de avocat, 

precum şi fixarea termenului de 30.07.2009 pentru soluţionare. 

În continuare, inc. CĂTĂLIN VOICU i-a transmis inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL că la judecarea cererii vor fi citate părţile. 

„….o să-l anunţe băiatul că are prima întrevedere aici cu domnii ca să 

stabilească tratamentul tot, tot, tot … chiar în cadrul oficial, la spital. Vor fi 

chemaţi, da? …” 

Totodată inc. CĂTĂLIN VOICU l-a asigurat pe inc. CĂŞUNEANU  

COSTEL că recursul va fi soluţionat în favoarea sa, lăsându-i totodată impresia că 

i-a capacitat în acest sens pe magistraţii din completul de judecată. Aşa cum am 

arătat sarcina de a-i contacta şi influenţa în sensul dorit de inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU pe judecătorii din complet a fost asumată de inc. FLORIN 

COSTINIU . 

Cătălin Voicu : „…şi restul este totul foarte bine, am înţeles că 
diagnosticul e foarte bun şi nu-i rău, deci n-a fost cancer, în nici un caz…”  

Prin încheierea din 30.07.2009 dată în dosarul nr. 3360/2/2009 al Înaltei 

Curţi de Casaţie şi Justiţie – Secţia contencios administrativ şi fiscal s-a admis 

cererea de preschimbare a termenului de judecată  din 09.12.2009 formulată de 

S.C. PA&CO Internaţional SRL şi s-a fixat termen în vederea soluţionării 

recursului  la 16.09.2009 Completul 2.  

  În ziua de 03.08.2009, inc. CĂTĂLIN VOICU i-a cerut inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL suma de 2,5 mld. ROL sau 60.000 euro reprezentând  

prima tranşă a foloaselor materiale promise de acesta din urmă pentru intervenţiile 

inculpatului pe lângă magistraţii Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie. 

Pentru a înlătura riscul descoperirii faptelor de corupţie în eventualitatea 

interceptării convorbirii telefonice inc. CĂTĂLIN VOICU şi inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL au încercat să creeze aparenţa că suma de bani ar reprezenta un 

împrumut dat de învinuit inculpatului pentru a-şi ajuta un fin a cărui firma de 

construcţii se afla intr-un blocaj financiar.  
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Convorbire telefonică din data de 03.08.2009, începând cu ora 
07:24:21 purtată de CAŞUNEANU COSTEL de la postul telefonic cu 
numărul de apel  cu VOICU CĂTĂLIN aflat la postul telefonic cu numărul: 

„VOICU CĂTĂLIN: Mii de scuze, domnule preşedinte. Credeam că…, 
credeam că vă odihniţi şi de asta mi-am permis să închid. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Nu domnu general. 
VOICU CĂTĂLIN: Ă, cred că v-am deranjat din somn. Vă sun mai 

târziu, domnu preşedinte. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Nu, nu, nu. Nu, sunt în Germania şi 

…(neinteligibil)… Nicio problemă. 
VOICU CĂTĂLIN: Am o întrebare şi o rugăminte, în acelaşi timp. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da domnu general. 
 VOICU CĂTĂLIN: Dacă nu puteţi, nu contează, că oricum, m-aţi ajutat 

întotdeauna. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Vă rog! 
VOICU CĂTĂLIN: Un fin de al meu are un necaz. Şi am nevoie, dacă 

puteţi să mă ajutaţi, îl…  
CĂŞUNEANU COSTEL: Da 
VOICU CĂTĂLIN: …vreau să, să-l… mă împrumutaţi pe mine cu nişte 

bani, că are cec la plată astăzi şi… El a făcut o şcoală, a băgat toţi banii şi în 
şcoală… A venit nevastă-sa la mine ieri acolo la mine la ţară. Şi dacă puteţi să mă 
ajutaţi… şi eu sunt garanţia şi vi-i restitui în cel mult 30-45 de zile, cel mult că am 
vorbit cu directorul şcolii şi el introduce banii cam în jur de 15 septembrie… Suma 
nu e foarte mare dar nu am eu. Că dacă aveam, nu vă deranjam. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Da domnu. Ce sumă e ? 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, are nevoie de 2 miliarde şi jumătate sau de 

60.000 de euro. Cum preferaţi. Şi mie mi-i daţi, eu vi-i restitui. Dacă puteţi. Dacă 
nu, iertaţi-mă că îndrăznesc . 

CĂŞUNEANU COSTEL: Da domn general. 
VOICU CĂTĂLIN: Că şi aşa …(neinteligibil)…! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Vă sun eu, vă sun eu după ora opt. Să vină la 

birou cineva, să vedem cum stăm. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, domnu preşedinte. Dacă puteţi. Dacă nu, 

iertaţi-mi îndrăzneala. Mi-aţi spus şi dvs. sunteţi pentru mine un prieten apropiat. 
Altfel, nu-mi permiteam să vă rog. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Sigur. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, nu era o situaţie disperată, nu… Că a venit 

nevastă-sa la mine azi-noapte, târziu, plângeau… El are o firmă mică de 
construcţii. Un om extrem de serios, la ţară… a făcut toate lucrările. Directorului 
şcolii trebuia să îi intre banii, nu i-au intrat. Şi cel de la care a luat materialele de 
construcţie, i-a băgat cecul la plată.  

CĂŞUNEANU COSTEL: Da, domn general. 
VOICU CĂTĂLIN: Asta e viaţa. Încă o dată, iertaţi-mă! Mi-e şi jenă şi 

mi-am propus să nu vă deranjez cu aşa ceva. Dar asta e viaţa! Deci, ştiţi cum e. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Domnu general… 
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VOICU CĂTĂLIN: Domnule preşedinte, dacă nu puteţi, nu e o chestie, 
vă rog din suflet. Iertaţi-mă încă o dată! Dumneavoastră sunteţi prietenul meu şi 
îmi permit. Ştiu în ce situaţie sunteţi, înţeleg, îmi dau seama că toată lumea o duce 
greu… Nici nu îndrăzneam să vă sun dacă nu vă consideram şi vă preţuim ca pe 
un prieten. Dacă nu aveţi, nu e problemă, rămâne altă dată, când puteţi, încerc în 
altă parte. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Încerc. Caut, caut o soluţie, nicio problemă. 
VOICU CĂTĂLIN: Vă rog din suflet. Da? Săru-mâna, săru-mâna! Să 

trăiţi !” (vol. I, filele 33-35) 
 
 Din actele de urmărire penală efectuate a rezultat că suma de bani 

pretinsă de inc. CĂTĂLIN VOICU, în privinţa căreia inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU a promis că i-o va da,  nu a fost remisă. În consecinţă actul material 

al infracţiunilor de corupţie reţinute în sarcina celor doi inculpaţi, având ca obiect 

suma de 60.000 euro s-a consumat în forma pretinderii în cazul inc. CĂTĂLIN 

VOICU şi în forma promisiunii de bani în cazul inc. COSTEL CĂŞUNEANU. 

Pentru a-l convinge pe inc. COSTEL CĂŞUNEANU de seriozitatea 

demersurilor la care s-a angajat alături de inc. FLORIN COSTINIU  şi de 

necesitatea onorării pretenţiilor materiale, echivalent al intervenţiilor pe lângă 

magistraţi, inc. CĂTĂLIN VOICU a organizat la sfârşitul lunii august 2009 la 

restaurantul SELECT din Bucureşti o întâlnire  cu inc. COSTEL CĂŞUNEANU  la 

care a venit însoţit de inc. FLORIN COSTINIU . 

Cei trei inculpaţi în declaraţiile date au susţinut că rolul inc. FLORIN 

COSTINIU s-a limitat la studierea hotărârii pronunţate de Curtea de Apel în 

dosarul nr. 3360/2/2009 şi a motivelor de recurs depuse la Î.C.C.J. de S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L. pentru a-i  putea oferi inc. COSTEL CĂŞUNEANU o opinie 

juridică: 

- „La sfârşitul lunii august 2009, Voicu m-a sunat şi m-a chemat la 
restaurantul Select unde se afla într-un separeu, cu un domn pe care îl mai 
văzusem în anturajul său, întâmplător, o singură dată şi care atunci mi-a fost 
prezentat. 

Voicu Cătălin i-a spus acelui domn care s-a dovedit a fi judecătorul 
Costiniu că am probleme, dar dl. Costiniu era deja în cunoştinţă şi au am bănuit 
că l-a adus ca să mă impresioneze pe mine. 

Făcând cunoştinţă cu dl. Costiniu eu m-am pierdut (emoţionat) şi nu am 
ştiut cum să reacţionez. 
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Am stat 5 minute şi îmi aduc foarte bine aminte ce s-a discutat. Dl. 
Costiniu i-a spus lui Voicu că nu se bagă în chestiune, că Voicu i-a dat nişte hârtii 
pe care o să le studieze şi că nu a făcut niciodată aşa ceva, adică să consilieze, să 
dea sfaturi despre dosar. Dl. Costiniu a spus textual „mă uit pe ele îmi spun o 
părere şi nimic mai mult, fac asta pentru fratele meu, prietenul meu” (declaraţia 
inc. Căşuneanu Costel dată în ziua de 09.04.2010 în dosarul nr. 2970/1/2010 al. 
Î.C.C.J. – Secţia Penală – (vol. VIII, filele 267- 272) 

„La sfârşitul lunii august 2009, Cătălin Voicu m-a chemat să vin la 
restaurantul „Select” sub pretextul de a bea împreună o cafea. Acolo Cătălin 
Voicu se afla într-un separeu împreună cu un domn, pe care mi l-a prezentat ca 
fiind domnul judecător Costiniu. Din câte îmi amintesc, pe domnul Costiniu îl mai 
întâlnisem odată, la restaurantul „Select”, în anturajul lui Cătălin Voicu, în luna 
martie 2009, cu prilejul sărbătorii lui Cătălin Voicu a zilei sale de naştere. Atunci 
l-am remarcat doar din punct de vedere fizic, pentru că nu mi-a fost prezentat. Aşa 
cum am declarat şi în faţa instanţei, mi-am dat seama că judecătorul Costiniu 
fusese deja informat de Cătălin Voicu despre litigiul SC PA&CO 
INTERNATIONAL  şi despre pierderea litigiului la curtea de apel. 

Discuţia cu Cătălin Voicu şi judecătorul Costiniu a fost scurtă, în cursul 
acesteia judecătorul Costiniu mi-a spus că a primit de la prietenul şi fratele său 
Cătălin Voicu nişte hârtii legate de litigiul SC PA&CO INTERNATIONAL  pe care 
o să le studieze şi o să-şi spună părerea.  

……………………………………………………………………………………. 
Fac precizarea că hârtiile la care am făcut referire şi care erau probabil 

documente legate de litigiul SC PA&CO INTERNATIONAL, pe care urma să le 
studieze Florin Costiniu şi să-şi dea o părere, nu i le-am dat eu lui Cătălin Voicu şi 
din câte ştiu nici avocatul meu Horia Bora. Nu ştiu de unde avea Cătălin Voicu 
documentele la care se referea Florin Costiniu că le primise de la acesta şi nici nu 
cunosc la ce documente se referea. Spun acest lucru deoarece eu nu i-am dat lui 
Cătălin Voicu la prima întâlnire avută cu acesta şi nici ulterior, până la întâlnirea 
cu Florin Costiniu, vreun înscris legat de litigiul SC PA&CO INTERNATIONAL.” 
(declaraţia inc. Căşuneanu Costel dată în ziua de 28.04.2010 în dosarul nr. 
310/P/2009 – vol. VIII, filele 274-287). 

- „… În legătură cu numitul Căşuneanu Costel, arăt următoarele: 
L-am cunoscut în cursul anului 2009, prin intermediul lui Cătălin Voicu 

şi cred că l-am văzut de două, maxim trei ori, intervale de timp de 10-15 minute, 
cred că la restaurantul „Select”. Auzisem despre dânsul doar din presă şi mi s-a 
plâns că are tot felul de necazuri în afacerile sale, piedici de natură 
administrativă, politică şi juridică. 

În toamna anului 2009 Cătălin Voicu mi-a spus că prietenul său foarte 
bun Costel Căşuneanu are un dosar judiciar la Secţia de contencios a Înaltei Curţi 
de Casaţie şi Justiţie şi m-a rugat să mă uit pe o sentinţă şi pe motivele de recurs. 
Mi-a spus textual, în mod repetat, şi extrem de hotărât: „Domnule ministru 
(aceasta este terminologia pe care o folosea) vreau să-l ajut pe omul acesta nu 
dintr-un interes material, nu iau de la el vreun sfanţ, e prietenul meu şi i se face o 
mare nedreptate, vă implor să-l ajutăm”.  
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Eu i-am replicat de maniera următoare: „Nu mai stărui cu chestiunea 
asta, când în relaţia dintre noi s-a pus vreo astfel de problemă? Am să mă uit pe 
hârtiile acestea şi o să vă dau o părere. 

…………………………………………………………………………………….. 
 Cu referire la litigiul d.lui Căşuneanu, aflat pe rolul Secţiei de 

contencios administrativ al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie, la rugămintea d.lui 
Voicu, prietenul meu, am întreprins strict următoarele demersuri: 

- mi-au fost puse la dispoziţie de dl.Voicu Cătălin şi am lecturat o 
sentinţă pronunţată de Curtea de Apel Bucureşti în acel litigiu şi motivele de 
recurs redactate, probabil,  de avocaţii d.lui Căşuneanu. Din conţinutul acestor 
documente am dedus că obiectul acestui litigiu îl constituia o licitaţie pentru 
atribuirea unei lucrări; la fond, respectiv Curtea de Apel Bucureşti, dl.Căşuneanu 
pierduse procesul. Din câte îmi amintesc eu, această soluţie a Curţii de Apel 
Bucureşti defavorabilă d.lui Căşuneanu, era discutabilă întrucât se baza în 
principal pe nişte erori de ordin material săvârşite de dl.Căşuneanu în cursul 
procedurii de achiziţie. Din motivele de recurs rezulta că aceste erori materiale 
erau nesemnificative, nu afectau fondul procedurii, în contextul în care se susţinea 
în motivele de recurs că oferta d.lui Căşuneanu era cea mai bună, sub aspectul 
preţului, condiţiilor şi celorlalte criterii. Tot din motivele de recurs am aflat că a 
fost declarată câştigătoare a licitaţiei o firmă care în realitate s-a clasat pe locul 
IV, la o evaluare corectă a ofertelor sub aspectul criteriilor de selecţii şi care era, 
potrivit afirmaţiilor d.lui Voicu, o firmă de garsonieră. Domnul Voicu afirma, de 
asemenea, că la atribuirea lucrării, această firmă ar fi fost sprijinită, favorizată 
din punct de vedere politic. 

Am înţeles, cu ocazia acestei discuţii cu dl.Voicu şi lecturării 
documentelor, că dosarul se afla pe rolul ÎCCJ, la Secţia de contencios 
administrativ, în calea de atac a recursului. 

………………………………………………………………………….. 
Nu-mi mai amintesc dacă înainte sau după ce dl.Voicu mi-a prezentat 

acele documente vizând litigiul d.lui Căşuneanu, am avut una sau două întâlniri, 
absolut întâmplătoare, cu dl.Căşuneanu. În mod cert au fost una sau două 
întâlniri, întâmplătoare, cu o durată scurtă de 10-15 minute. Dl. Căşuneanu se 
plângea de faptul că firmele sale au o situaţie financiară precară şi pierde licitaţie 
după licitaţie…” (declaraţie dată de inc. FLORIN COSTINIU la D.N.A. , nr. 
0197584 din 17.12.2009 – volumul VIII, filele 299-306) 

- „…În virtutea relaţiei de amiciţie de aproape 20 de ani cu Voicu 
Cătălin, am acceptat să mă uit, în calitatea atribuită de domnia sa, de specialist, 
peste o hotărâre judecătorească şi poate şi peste motivele de recurs. 

Am şi spus, lecturând aceste hârtii, că nu este un domeniu juridic la care 
să mă pricep foarte bine, achiziţiile publice..”. (declaraţie dată de inc. FLORIN 
COSTINIU la D.N.A., nr.  0189504 din 08.04.200 – volum VIII, filele 307-312). 

- „ … Pe Căşuneanu l-am cunoscut în toamna anului 2009, reţin că l-am 

văzut în 2 împrejurări în două intervale scurte de timp, de câteva minute. 
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Întâlnirile au avut loc în locuri publice, la restaurantul Select unde am 
băut o cafea. Nu am stat la masă cu acesta, nu am consumat alcool, au fost două 
întâlniri extrem de scurte. 

Dl. Voicu m-a prezentat d-lui Căşuneanu şi a avut la adresa mea cuvinte 
elogioase privind calitatea mea profesională de jurist. 

La rândul său dl. Căşuneanu mi-a fost prezentat de Voicu ca fiindu-i bun 
şi vechi prieten.  

…………………………………………………………………………………… 
În toamna anului trecut (nu pot face o precizare asupra zilei şi lunii) la a 

doua întâlnire pe care am avut-o cu dl. Căşuneanu, tot la restaurantul Select, dl. 
Voicu mi-a cerut să mă uit pe nişte hârtii spunându-mi că omului acestuia i s-a 
făcut o mare nedreptate. Cred că erau nişte motive de recurs. 

Am răspuns textual : ”ştii bine că nu sunt de acord cu consultaţii 
juridice, că nu sunt avocat”. 

Arăt că am fost pentru o scurtă perioadă avocat, dar nu înţelegeam să 
mă comport ca un avocat. 

Am acceptat să mă uit pe acele motive de recurs, care erau structurate şi 
despre care cred că erau deja depuse la instanţă şi i-am spus parcurgându-le 
destul de sumar pentru că este o materie pe care o cunosc foarte puţin, aceea a 
achiziţiilor publice, a licitaţiilor dar că în funcţie de motivele de recurs care erau 
ample, i-am spus să aibă încredere pentru că dacă într-adevăr dacă s-a făcut o 
greşeală la prima instanţă şi are într-adevăr dreptate, ea poate fi reparată…” 
(declaraţia inc. FLORIN COSTINIU dată în ziua de 09.04.2010 în dosarul nr. 
2970/1/2010 al Î.C.C.J. – Secţia Penală – (vol. VIII, filele 316-319). 

- „Referitor la dl. Costiniu, arăt că şi acesta îmi este prieten de foarte 
mulţi ani. Mai precis, relaţia noastră de prietenie a debutat începând cu anul 
1999, când am lucrat în subordinea dumnealui, ocupând funcţia de consilier al 
Secretarului General al Camerei Deputaţilor, funcţie ocupată la acea vreme de dl. 
Costiniu. 

În virtutea relaţiilor de prietenie, am apelat la dl. Costiniu pentru a-mi 
da nişte sfaturi pe care la rândul meu să le transmit prietenului Căşuneanu a cărui 
firmă era în litigiul despre care se face vorbire în rezoluţia de începere a urmăririi 
penale. 

Cunoscând faptul că este un foarte bun profesionist în materie civilă, am 
apelat la cunoştinţele sale profesionale în cazul arătat şi, de asemenea, i-am 
solicitat să-mi recomande un avocat specializat pe cauze de natura celei pe care o 
avea dl. Căşuneanu…” 

……………………………………………………………………….. 
Cu dl. Costiniu m-am întâlnit şi mă întâlnesc destul de des în locuri 

publice şi private, cum ar fi Cafeneaua Marshal, de lângă Înalta Curte de Casaţie 
şi Justiţie, la restaurantul Select, situat pe str.Paris, în spatele clădirii Guvernului, 
la cabinetul meu de avocatură, pe str.Carol Davila…” (declaraţie dată de inc. 
CĂTĂLIN VOICU la D.N.A, nr. 0197587 din 11.12.2009– volum VIII, filele 96-
104). 
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- „…În luna iulie sau august 2009, m-am întâlnit cu Căşuneanu Costel, 
învinuit, pe care-l cunoşteam de mai mulţi ani, fiind deputat de Bacău şi care mi-a 
relatat că are un litigiu în justiţie în legătură cu câştigarea unei licitaţii pentru 
atribuirea unor lucrări de drumuri. 

Mi-a spus că în primă fază câştigase la licitaţia propriu-zisă organizată 
de ministerul Transporturilor, la toate capitolele, se plasase pe locul unu, de 
asemenea câştigase şi la Comitetul pentru contestaţii. Urmare contestaţiei firmei 
care, cu ocazia licitaţiei ieşise pe locul 4, exista un litigiu între el şi această firmă, 
o firmă spaniolă, la Curtea de Apel Bucureşti şi pierduse procesul în condiţiile în 
acre firma nu avea nici un angajat şi era o condiţie esenţială pentru câştigarea 
licitaţiei.  

Mie mi-a solicitat un sfat în legătură cu această cauză şi o opinie în 
calitate de avocat şi prieten. Firma învinuitului Căşuneanu Costel avea un 
avocat din Cluj şi dl. Căşuneanu se temea că acest avocat nu este specializat în 
astfel de litigii şi m-a rugat să-i recomand un avocat „pe profil”. Nu i-am 
prezentat nici un avocat, întrucât mi s-a părut firesc că lucrurile erau foarte clare 
şi nu se puteau desfăşura altfel, decât cum s-au desfăşurat iniţial. 

Eu eram la începutul carierei de avocatură, nu eram specializat în aşa 
ceva şi atunci m-am gândit să cer sfatul fostului meu profesor de drept, învinuitul 
Florin Costiniu care mi-a fost şi şef la Camera deputaţilor şi acum era judecător 
la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie. 

Precizez că nici un moment nu s-a pus problema intervenţiei mele la dl. 
Costiniu şi nici dl. Căşuneanu nu mi-a cerut acest lucru. 

Eu am luat iniţiativa să facilitez o întâlnire învinuitul Căşuneanu 
Costel şi învinuitul Florin Costiniu pentru ca primul să explice acestuia din 
urmă situaţia cauzei şi dl. Costiniu să-i mai dea nişte sfaturi în domeniul care 
era de fapt pe contencios şi nu erau la secţia dânsului. 

Precizez că aveam o relaţie de mai mulţi ani, din 1990, cu dl. Florin 

Costiniu şi ne întâlneam în repetate rânduri. Aveam o relaţie de prietenie…” 

(declaraţie dată de inc. CĂTĂLIN VOICU în ziua de 30.03.2010 în dosarul nr. 

2676/1/2010 al Î.C.C.J.  – volum VIII, filele 117-126) 

Analizând fragmentele de depoziţii prezentate prin coroborare cu 

celelalte probe administrate în cauză rezultă că prezenţa la întâlnire a inc. 

COSTINIU FLORIN a avut un dublu scop şi anume convingerea inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL asupra seriozităţii promisiunilor vizând intervenţii pe 

lângă judecătorii investiţi cu soluţionarea recursului declarat de firma PA&CO 

INTERNAŢIONAL SRL şi determinarea aceluiaşi inculpat să  onoreze cererile de 

foloase materiale necuvenite.     
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Susţinerile celor trei inculpaţi, în sensul că inc. FLORIN COSTINIU s-a 

rezumat la consultaţii juridice sunt contrazise de chiar depoziţiile lor. Astfel, 

inculpatul FLORIN COSTINIU a declarat în mod constant că achiziţiile publice nu 

reprezintă un domeniu juridic la care să se priceapă foarte bine. În schimb, 

avocatul HORIA BORA care a reprezentat firma PA&CO INTERNAŢIONAL 

SRL în dosarul  3360/2/2009 este specializat în materia achiziţiilor publice ca 

urmare a studiilor efectuate în străinătate: 

 „ …Precizez că, în opinia mea, şansele de câştigare de către SC 
PA&CO INTERNAŢIONAL SRL a recursului erau 100 % , spun acest lucru 
deoarece sub aspect profesional sunt specializat pe acest tip de litigii, întrucât mi-
am dat doctoratul în „Achiziţii publice”, în Germania, la Universitatea 
MUENSTER şi un master în acelaşi domeniu, la aceiaşi Universitate.” (declaraţie 
martor HORIA BORA seria DM nr. 0004463 din 29.04.2010 vol. VII, filele 93-
96). 

În ziua de 03.09.2009 inc. CĂTĂLIN VOICU a purtat o convorbire 

telefonică cu inc. CĂŞUNEANU COSTEL în care l-a asigurat că procesul civil 

vizând recursul declarat de S.C. PA&CO Internaţional SRL este sub controlul său 

şi al complicelui. 

Cuvintele „doctor, procedură medicală” folosite de inc. CĂTĂLIN 

VOICU  şi înţelese cu sensul lor real de inc. CĂŞUNEANU COSTEL sunt 

relevante pentru încercarea susnumiţilor de disimulare a faptelor de corupţie şi de 

ascundere a identităţii complicelui, respectiv inc. FLORIN COSTINIU. 

Convorbire telefonică din 03.09.2009, începând cu ora 19:01:47 
purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul  : 

„CĂŞUNEANU COSTEL: Salut meştere! 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, am vorbit cu domnul doctor. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Se ocupă de băiatul ăla. A declanşat toată 

procedura medicală, suntem pe drumul bun şi o să mergem pe el. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da? Perfect. 
VOICU CĂTĂLIN: E în regulă. V-am pupat! Să trăiţi! Să trăiţi! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Mulţumesc!”(vol.I, fila 37). 
 
La data de 11.09.2009 inc. CĂTĂLIN VOICU a pretins din nou de la inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL foloase materiale, respectiv suma de 200 000 euro. 
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Ca şi în cazul precedent, din aceleaşi motive, inculpaţii au încercat să 

creeze aparenţa că banii fac obiectul unui împrumut, cu deosebirea că de această 

dată inc. CĂTĂLIN VOICU a spus că banii îi va folosi pentru satisfacerea unor 

nevoi personale. 

 
Convorbire telefonică din 11.09.2009, începând cu ora 12:46:29  

purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul: 

„CĂŞUNEANU COSTEL: Da, vă rog! 
VOICU CĂTĂLIN : Băieţii ăştia au tehnica veche. Săracii! Dar, nici nu 

ştiu ce să mai prezinte. Să mai prezinte note să nu mai prezinte... că omul e la vale 
total. Deci, vă spun, că ştiu exact. Nu mai prezintă decât ce vor ei, cum cred... au 
început să se sperie, pentru că toate interceptările se fac fără mandat. Şi eu le-am 
transmis pe toate căile şi le transmit şi pe această cale, încă o dată, că tot ce 
înseamnă pe lângă lege, înseamnă loc marcat cu cretă la puşcărie. Domnu 
preşedinte, mi-aţi spus cândva de câte ori am  câte o chestie, să vă consult. 
Vorbesc să înţelegeţi dumneavoastră. Prietenul nostru... aşa, de vreo două zile 
trebuia să rezolve o chestie cu mine, de vreo două zile prietenul nostru mă evită 
acu `... am vorbit acum cu el, acuma mi-a zis că e la partid, ne vedem deseară... 
am impresia că deseară iar mă fentează. El trebuia să rezolve o chestie cu mine. 
Am o mare problemă şi vă întreb, să vă întreb întâi pe dumneavoastră . 

CĂŞUNEANU COSTEL : Fără problemă. 
VOICU CĂTĂLIN: Datorez cuiva o sumă de bani, că am rezolvat o 

problemă... vă spun eu când vă văd. Şi vă întreb: puteţi, cu titlu de împrumut, dacă 
aveţi... mi-aţi zis să vă întreb dacă aveţi… 

CĂŞUNEANU COSTEL : Fără problemă! 
VOICU CĂTĂLIN: …deci dacă aveţi mie îmi trebuie o sumă mare, dar 

daţi-mi cât aveţi dumneavoastră. Şi eu vi-i dau cel târziu la sfârşitul anului ăsta, 
pentru că trebuie … am de rezolvat de undeva şi vă restitui. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Nu se pune problema, domnule general! 
VOICU CĂTĂLIN: Domnule preşedinte, dacă aveţi, că mi-e jenă să vă 

întreb, că ştiu în ce situaţie sunteţi şi dumneavoastră. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Staţi liniştit! 
VOICU CĂTĂLIN : Noi am stabilit ca atunci când am o chestie, să vă 

întreb întâi pe dumneavoastră. Să nu întreb oameni sub o altă demnitate. Ştiţi? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Sigur că da. 
VOICU CĂTĂLIN: E stilul meu caracteristic. Eu, când domnii, domnii 

mei colegi când au câte o chestie, sar în foc. Eu când îi caut, că am câte o treabă 
de rezolvat... înţelegeţi ce spun, mă fentează. L-am sunat mai devreme: că sunt la 
partid, că... Domnule, dar nu înţelegeţi că la mine albul e alb şi negrul e 
negru?!Da sau nu?.  Nu am vorbit într-un fel?! 

CĂŞUNEANU COSTEL : Corect! 
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VOICU CĂTĂLIN : Deci, domnu preşedinte, dacă aveţi să-mi trimiteţi 
ceva astăzi, bine. Dacă nu, aştept până veniţi dvs. Pentru că am ceva de făcut, 
nişte plăţi făcute şi de 2 zile mă tot fentează domnul şi nu ştiu ce să mai fac.  

CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci nu vă complicaţi în vreun fel. 
CĂŞUNEANU COSTEL: E ora unu. Nu ştiu ce pot face. Încerc, fără 

problemă. Da ? Cât vă trebuie? 
VOICU CĂTĂLIN:  Eu am nevoie de mai mult, dumneavoastră, daţi-mi 

cât puteţi, nu vă faceţi probleme, că restul le discutăm când veniţi aci . 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. Caut să văd ce, ce pot face, că am 

plecat în concediu... 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, domnu preşedinte Mie îmi trebuie, să mă 

împrumutaţi până la sfârşitul anului, cu 200.000. Dar, dacă aveţi 100 sau 50, sunt 
buni şi ăia, da ? Eu, bani am, domnu` preşedinte. Nu am acum. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Ştiu, domnu general, nu se pune problema. 
VOICU CĂTĂLIN: Sunt un om serios şi eu vă asigur că acest 

transcript, domnul Băsescu nu-l mai primeşte de data asta. Deci, dacă vă spun 
treaba asta, înseamnă că ştiu ce spun! Da ? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Indiferent cum e. Asta e o altă chestiune. Deci 
cu mare plăcere. Sigur că da. Haideţi că sun eu acum, domnu general.  Da ? 

VOICU CĂTĂLIN: Deci nu, domnule preşedinte : dacă aveţi, fără să vă 
complicaţi şi repet numai cu împrumut. Ştiţi foarte bine că am apelat la 
dumneavoastră  numai în chestiuni oficiale. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Deci, nu se pune problema. Un singur aspect: 
în cazul în care nu o să reuşesc azi, luni se rezolvă 100%, ca să ştiţi. 

VOICU CĂTĂLIN: Da, dar vreau să-mi promiteţi că fără să vă 
complicaţi. Da ? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Fără, fără nicio problemă. Da ? 
VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles. E în regulă. Numai dacă puteţi, domn ` 

… Da ? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Luaţi rezerva că nu am timp pot astăzi, că eu 

sunt la Stuttgart dar, luni e rezolvată. Dacă … dar sper s-o rezolv. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi în eventualitatea că nu-mi încasez ce am... sunteţi 

de acord să mă păsuiţi până la sfârşitul anului? Eu trebuie să spun dinainte ! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Nicio problemă domnu general! 
VOICU CĂTĂLIN:Am înţeles. Domne, tot dumneavoastră aţi rămas un 

prieten de nădejde, de vă spun, de am de multe ori sentimentul, mi-este groază de 
ruşine să vă mai sun pentru că ….   

CĂŞUNEANU COSTEL : Nu e adevărat! 
VOICU CĂTĂLIN:  … Ce să mai, sunteţi astfel decât restul lumii! Ce să 

vă mai povestesc… Da ? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Şi dumneavoastră la fel, că … 
VOICU CĂTĂLIN: Mă străduiesc şi fiţi sigur… 
CĂŞUNEANU COSTEL : …ca la un prieten. 
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VOICU CĂTĂLIN: …fiţi sigur că dincolo de sprijinul pe care mi-l daţi 
sub formă de împrumut, într-o bună zi şi ziua e mai aproape decât vă închipuiţi, 
toate datoriile morale care le am faţă de prietenul meu, d-l Căşuneanu, mi le voi 
plăti. Şi ştiţi că sunt un om serios.  

CĂŞUNEANU COSTEL : Deci… 
VOICU CĂTĂLIN: Eu domnule preşedinte… 
CĂŞUNEANU COSTEL : Eu vă mulţumesc pentru încredere, nu aveţi 

datorie faţă de mine 
VOICU CĂTĂLIN: Faptul că apelez la dumneavoastră şi nu apelez în 

altă parte, vă rog să mă înţelegeţi, am apreciat că asta e bine şi nu altceva. 
CĂŞUNEANU COSTEL :Corect, corect şi mă bucur, mă bucur 
VOICU CĂTĂLIN: Întotdeauna apelez la oameni de o anume şi de un 

anume nivel şi de o anumită educaţie şi de o anumită condiţie. Şi dacă apelez la 
dumneavoastră, iertaţi-mă şi insistent vă rog să mă iertaţi că îndrăznesc să apelez, 
pentru că nu vreau să apelez la alte zone. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Vă rog să nu vă faceţi probleme. Mi-a făcut 
plăcere şi o rezolvăm fără probleme. Da? 

VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles cu amendamentul da…numai să-mi 
promiteţi că nu vă complicaţi în vreun fel că ştiu în ce situaţie vă găsiţi şi 
dumneavoastră. 

CĂŞUNEANU COSTEL :Nici un fel de probleme. Încă o întrebare: 
VOICU CĂTĂLIN: Da! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Ă…în ce monedă . Poate să fie direct în euro 

sau în ce vreţi…? 
VOICU CĂTĂLIN: Dacă e şi în euro, dacă e şi în lei, nu contează. Eu 

am o datorie de plătit la cineva şi mai am altceva de achiziţionat, înţelegeţi…? 
CĂŞUNEANU COSTEL :Am înţeles, bine! 
VOICU CĂTĂLIN: Dumneavoastră daţi-mi ce aveţi că până la urmă 

trebuie să dau ochii şi cu omu`. Nu se poate. Da!  
CĂŞUNEANU COSTEL  : (Râde) 
VOICU CĂTĂLIN: Nu fuge în Patagonia. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Bine domnu` General 
VOICU CĂTĂLIN: Vă pup. Să vă dea Dumnezeu tot binele din lume 
CĂŞUNEANU COSTEL : Să trăiţi!” (vol.I, filele 37-40). 
 

Discuţia telefonică din 11.09.2009 evidenţiază în mod clar faptul că 

sumele de bani cerute de inc. CĂTĂLIN VOICU de la inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL, sub aparenţa unor împrumuturi reprezintă în realitate foloasele materiale 

obiect al infracţiunilor  de corupţie descrise: 

 „CĂTĂLIN VOICU : …fiţi sigur că dincolo de sprijinul pe care mi-l 
daţi sub formă de împrumut, într-o bună zi şi ziua e mai aproape decât vă 

www.JU
RI.r

o



 20 

închipuiţi, toate datoriile morale pe care le am faţă de prietenul meu domnul 
Căşuneanu, mi le voi  plăti. Şi ştiţi că sunt serios”. 

Referitor la următorul pasaj al aceleiaşi convorbiri telefonice facem 

următoarele precizări: 

„…VOICU CĂTĂLIN: Sunt un om serios şi eu vă asigur că acest 
transcript, domnul Băsescu nu-l mai primeşte de data asta. Deci, dacă vă spun 
treaba asta, înseamnă că ştiu ce spun! Da ? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Indiferent cum e. Asta e o altă chestiune. Deci 
cu mare plăcere. Sigur că da. Haideţi că sun eu acum, domnu general.  Da ? 

VOICU CĂTĂLIN: Deci nu, domnule preşedinte : dacă aveţi, fără să vă 
complicaţi şi repet numai cu împrumut. Ştiţi foarte bine că am apelat la 
dumneavoastră  numai în chestiuni oficiale…” 

 

Cu toate că avea reprezentarea faptului că discuţia telefonică ar putea fi 

înregistrată de instituţiile abilitate ale statului care la rândul lor îl vor informa pe 

preşedintele ţării, inc. CĂTĂLIN VOICU a afişat o atitudine de siguranţă 

promiţându-i inc. CĂŞUNEANU COSTEL că fapta de corupţie nu poate fi 

descoperită datorită controlului pe care el îl deţine asupra acelor instituţii. 

 Afirmaţiile sale erau de natură a-l convinge pe inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL în virtutea faptului că inc. CĂTĂLIN VOICU ocupa la acea dată funcţia 

de vicepreşedinte al Comisiei de Apărare Ordine Publică şi Siguranţă Naţională din 

Senatul României iar în anturajul său se aflau persoane din serviciile secrete, 

poliţie şi mediul politic pe care inc. CĂTĂLIN VOICU  i le prezentase în cursul 

întâlnirilor avute: 

„ …Cu prilejul întâlnirilor pe care le-am avut cu Cătălin Voicu, l-am 
perceput ca fiind o persoană puternică, în sensul că era înconjurat de oameni 
foarte puternici. Uneori, din dorinţa de a lăsa o impresie favorabilă în privinţa sa, 
sub aspectul puterii pe care o are în viaţa publică, vorbea despre relaţiile sale cu 
oameni politici, magistraţi, avocaţi, generali, persoane cu funcţii de conducere din 
Poliţia Română, persoane din serviciile secrete. 

Cred că proceda în acest mod deoarece voia să mă impresioneze şi să-şi 
etaleze puterea care nu era numai la nivel declarativ, ci i-am perceput-o şi prin 
prisma persoanelor pe care le-am văzut în anturajul său. Astfel, în anturajul lui 
Cătălin Voicu  l-am văzut pe domnul general Isac, pe care Cătălin Voicu mi l-a 
prezentat ca făcând parte din serviciile secrete, fără a-mi preciza care, domnul 
general Suceavă, de la Academia de Poliţie, domnul general Marin de la SRI, 
domnul Marian Vanghelie, domnul Nica, fost ministru al Administraţiei şi 
Internelor, domnul Georgescu de la D.G.A., domnul Hrebenciuc…”(declaraţia  

www.JU
RI.r

o



 21 

inc. CĂŞUNEANU COSTEL seria A, nr. 189529 dată în ziua de 28.04.2010, 
volum VIII, filele 274-287)  

Aceiaşi discuţie telefonică pune în evidenţă o maximă solicitudine a inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL în a-i remite  inc. CĂTĂLIN VOICU, cât mai repede 

suma de bani pretinsă. Atitudinea a fost determinată în special de prezenţa la 

întâlnirea de la sfârşitul lunii august 2009 a inc. FLORIN COSTINIU care a 

reprezentat garanţia seriozităţii promisiunilor vizând intervenţiile pe lângă 

magistraţi în dosarul nr. 3360/2/2009 . 

„ …CĂŞUNEANU COSTEL : Deci, nu se pune problema. Un singur 
aspect: în cazul în care nu o să reuşesc azi, luni se rezolvă 100%, ca să ştiţi. 

VOICU CĂTĂLIN: Da, dar vreau să-mi promiteţi că fără să vă 
complicaţi. Da ? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Fără, fără nicio problemă. Da ? 
VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles. E în regulă. Numai dacă puteţi, domn ` 

… Da ? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Luaţi rezerva că nu am timp pot astăzi, că eu 

sunt la Stuttgart dar, luni e rezolvată. Dacă … dar sper s-o rezolv. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi în eventualitatea că nu-mi încasez ce am... sunteţi 

de acord să mă păsuiţi până la sfârşitul anului? Eu trebuie să spun dinainte ! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Nicio problemă domnu general! 
……………………………………………………………….. 
CĂŞUNEANU COSTEL :Nici un fel de probleme. Încă o întrebare: 
VOICU CĂTĂLIN: Da! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Ă…în ce monedă . Poate să fie direct în euro 

sau în ce vreţi…? 
VOICU CĂTĂLIN: Dacă e şi în euro, dacă e şi în lei, nu contează. Eu 

am o datorie de plătit la cineva şi mai am altceva de achiziţionat, înţelegeţi…? 
CĂŞUNEANU COSTEL :Am înţeles, bine!...” 
 

După  aproximativ patru ore inc. CĂTĂLIN VOICU a primit suma de 

200.000  euro de la inc. CĂŞUNEANU COSTEL prin intermediul martorului 

DRĂGĂNOIU MARIUS, aşa cum rezultă din următoarele convorbiri telefonice 

coroborate cu declaraţiile celor doi inculpaţi, declaraţia martorului DRĂGĂNOIU 

MARIUS şi documentele bancare depuse de acesta din urmă (volum I, filele 40-

42): 

În ziua de 11-09-2009, la ora 16:02:14, VOICU CĂTĂLIN primeşte 
de la MARIUS DRĂGĂNOIU () un mesaj SMS de la numărul  cu următorul 
conţinut:  
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„Buna ziua, va deranjez din partea d-lui Căşuneanu C., vroiam sa vă 
întreb daca rămâne valabilă adresa din Carol Davila. Mulţumesc” 

 
Convorbire telefonică din 11.09.2009, începând cu ora 16:02:31 

purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
DRĂGĂNOIU MARIUS, aflat la postul telefonic cu numărul  

„MARIUS DRĂGĂNOIU: Alo? 
VOICU CĂTĂLIN: Da, v-ascult, în cât timp ajungeţi? 
MARIUS DRĂGĂNOIU: Să trăiţi! Eu sunt la Victoriei! Cred că fac... 
VOICU CĂTĂLIN: V-aştept, v-aştept!  
MARIUS DRĂGĂNOIU: Da? Deci, vin acolo în... 
VOICU CĂTĂLIN: Carol Davila, 27, da?  
MARIUS DRĂGĂNOIU: Am înţeles. În... Vin cât de repede. Plec în... 
VOICU CĂTĂLIN: Cum, cum vă numiţi?  
MARIUS DRĂGĂNOIU: Marius Drăgănoiu. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine, Drăgănoiu, domnu’ Drăgănoiu, v-aştept. 

Sănătate.” 
 
Convorbire telefonică din 11.09.2009, începând cu ora 16:39:39 

purtată de VOICU CĂTĂLIN de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul  : 

„CĂŞUNEANU COSTEL: Alo?  
VOICU CĂTĂLIN: Domnule preşedinte, mii de mulţumiri! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da, perfect! Te pup.  
VOICU CĂTĂLIN: Domnul este lângă mine, vă mulţumesc mult, încă o 

dată îmi probaţi că sunteţi acelaşi prieten şi om de nădejde. Două sute mi-a adus 
domnul, da?  

CĂŞUNEANU COSTEL: Da, da, da, da.  
VOICU CĂTĂLIN : Vă mulţumesc din tot sufletul şi, uite, vi-l dau să vă 

confirme. Cu respect, să trăiţi! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Nu mai e nevoie domnule general. Nu mai e! 

Da? 
VOICU CĂTĂLIN: Cu toată dragostea, să trăiţi şi rămân îndatorat! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Să trăiţi! 
VOICU CĂTĂLIN: Să trăiţi, să trăiţi, să trăiţi! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Bine, cu respect. Să trăiţi!” 
 
Convorbire telefonică din 11.09.2009, începând cu ora 16:45:27  

purtată de VOICU CĂTĂLIN de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul   

„CĂŞUNEANU COSTEL: Da? 
VOICU CĂTĂLIN: Am vrut să vă mulţumesc încă o dată… 
CĂŞUNEANU COSTEL: Nu tre` să… 
VOICU CĂTĂLIN: … să vă asigur de respectul şi de prietenia mea 

veşnică şi de câte ori o să bag cheia într-o anumită uşă şi eu şi familia mea ne 
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gândim de-a pururi la dumneavoastră şi să fiţi convins că în mine aveţi un aliat 
pe viaţă, eu sunt un om de o anumită onoare pe care dumneavoastră aţi văzut-o 
şi o s-o simţiţi de acum înainte toată viaţa, iar în ce mă priveşte, vă mulţumesc că 
m-aţi scos dintr-o mare problemă acum. Vă mulţumesc mult, domnule preşedinte!  

CĂŞUNEANU COSTEL: Cu mare plăcere, mă bucur că... 
VOICU CĂTĂLIN: Abia aştept să vă revăd şi vi-i restitui exact cum am 

vorbit, în condiţiile în care vi le-am prezentat. Şi vă rog mult să apelaţi oricând! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. Nicio problemă. Bine.  
VOICU CĂTĂLIN: Cu toată dragostea. Să trăiţi, să trăiţi!  
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu respect, trăiţi, trăiţi! 
 
Din declaraţia martorului DRĂGĂNOIU MARIUS rezultă că, la data de 

11.09.2009, când la cererea inc. CĂŞUNEANU COSTEL i-a făcut acestuia 

serviciul menţionat, nu mai era angajat la S.C. PA&CO Internaţional SRL. 

,, …În luna septembrie 2009 mă aflam la Ploieşti şi mă îndreptam spre 
Buzău, când am fost contactat telefonic de Florin Diaconu, directorul financiar al 
S.C. PA&CO Internaţional SRL. care mi-a transmis din partea domnului 
Căşuneanu Costel să mă deplasez în Bucureşti şi să ridic din contul meu suma de 
200.000 euro ce urma să-mi fie transferată . 

………………………………………………………………. 
M-am întors în capitală, m-am deplasat la Banca Transilvania, 

Sucursala din Piaţa Victoriei şi am ridicat din contul meu suma de 200.000  euro. 
Nu m-a interesat în ce mod şi de unde am primit în cont acea sumă. 

În timp ce mă deplasam spre bancă, am fost contactat telefonic de Costel 
Căşuneanu care mi-a dat adresa şi numărul de telefon al persoanei căreia trebuia 
să-i predau suma de 200.000 euro, respectiv Voicu, sumă ce urma să o ridic din 
bancă. 

……………………………………………………………………………. 
Am procedat aşa cum mi-a cerut Costel Căşuneanu, în sensul că l-am 

contactat telefonic   pe Cătălin Voicu şi văzând că nu-mi răspunde, i-am trimis un 
mesaj prin care i-am spus că-l deranjez din partea d.lui Căşuneanu. După un timp 
dl. Voicu m-a contactat telefonic şi m-a îndrumat să ajung la locuinţa sa. Am ajuns 
la un imobil situat pe str. Carol Davila din capitală. 

………………………………………………………………………… 
Atunci eu i-am dat suma de 200.000 euro şi, în prezenţa mea, acea 

persoană, pe care ulterior am văzut-o la televizor şi am recunoscut-o ca fiind 
Cătălin Voicu, l-a sunat pe Costel Căşuneanu , confirmându-i, la rândul meu că 
am predat suma de bani. Dumnealui mi-a spus că deja ştia pentru că fusese sunat 
de domnul Voicu. 

Nici în perioada în care am fost angajat la  S.C. PA&CO Internaţional 
SRL şi nici ulterior nu am mai făcut asemenea servicii lui Costel Căşuneanu..”   

(declaraţie martor Drăgănoiu Marius, seria D.M. nr. 0004448 din 

23.04.2010, vol. VII, filele 1-3 )  
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În şedinţa publică din 16.09.2009 completul de judecată format din 

magistraţii Carmen Frumuşelu (preşedinte), Magdalena Dumitru şi Joiţa Preda au 

dispus amânarea judecării recursului declarat de S.C. PA&CO Internaţional SRL 

(dosar nr. 3360/2/2009) la 14.10.2009 ca urmare a hotărârii adoptate la 01.09.2009 

de Adunarea Generală a Judecătorilor Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie privind 

solidarizarea cu acţiunile de protest ale judecătorilor din ţară. 

În ziua de 17.09.2009, inc. CĂTĂLIN VOICU s-a întâlnit cu inc. 

COSTINIU FLORIN – judecător la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie, preşedinte al 

Secţiei Civile şi de Contencios Administrativ. 

Discuţiile purtate relevă fără nici un dubiu înţelegerea de natură 

infracţională dintre inc. CĂTĂLIN VOICU,  inc. CĂŞUNEANU COSTEL şi inc. 

FLORIN COSTINIU despre care am relatat la începutul expunerii stării de fapt . 

Dialogul în integralitatea sa pune în evidenţă  totodată o preocupare 

deosebită a celor doi inculpaţi în a găsi metodele cele mai eficiente şi sigure pentru 

a-i determina pe magistraţii Înaltei Curţi de Casaţie si Justiţie  investiţi cu 

soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 să adopte o hotărâre favorabilă S.C. 

PA&CO Internaţional SRL, care le-ar fi permis să păstreze foloasele materiale 

remise de inc. CĂŞUNEANU COSTEL la 11.09.2009 (200.000 euro).  

În debutul întâlnirii inc. COSTINIU FLORIN i-a comunicat  inc. 

CĂTĂLIN VOICU termenul fixat în dosarul nr. 3360/2/2009, respectiv 

14.10.2009, precum şi faptul că  intervenţiile sale pe lângă magistraţi, în sensul 

dorit de inc. CĂŞUNEANU COSTEL, s-au soldat cu rezultate foarte bune. De 

asemenea, inc. FLORIN COSTINIU l-a asigurat pe inc. CĂTĂLIN VOICU de 

faptul că în ziua de 14.10.2009 cauza se va lua în pronunţare. 

„…COSTINIU FLORIN : Nu, nu. Bineînţeles. 14 octombrie. 
VOICU CĂTĂLIN : 14 octombrie. Hai că-l sun. 
COSTINIU FLORIN : C-au ieşit lucrurile foarte bine. 
VOICU CĂTĂLIN : 14 octombrie, se jude… atunci cred că se judecă, 

nu? 
COSTINIU FLORIN : Da…” 
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În continuare, inc. CĂTĂLIN VOICU l-a sfătuit pe inc. COSTINIU 

FLORIN să disimuleze foloasele materiale obiect al infracţiunilor de corupţie, prin 

încheierea cu inc. CĂŞUNEANU COSTEL a unui contract de consultanţă. 

„…VOICU CĂTĂLIN : Deci, domnu’ ministru, vă spun, duceţi-vă şi 
vorbiţi cu omu’ că e foarte important ! 

COSTINIU FLORIN : (vorbeşte în şoaptă) Da. 
VOICU CĂTĂLIN :  Faceţi un contract, să zicem, eu vă spun ce aş 

face, în numele lui. ( în continuare Voicu Cătălin răspunde la telefon : Alo ! Da, 
tati. Te rog. Alo ! Mă auzi ? apoi reia dialogul cu COSTINIU FLORIN)…” 

  
Deşi cei doi inculpaţi nu fac referire la suma de 200 000 euro primită de 

la inc. CĂŞUNEANU COSTEL, împrejurarea că la acea dată banii intraseră deja în 

posesia lor poate fi dedusă cu uşurinţă din următoarele expresii folosite de inc. 

CĂTĂLIN VOICU : 

- „…VOICU CĂTĂLIN : ( poartă o convorbire telefonică : Da, tati. Te 
rog. Da, tată. Te duci, te duci cu ea, le vedeţi, le alegeţi şi pe urmă le plătim. 
Altădată. Da ? Da  întâi le alegeţi, da? Hai, bine! Da tată, du-te, da, bine, după 
care reia dialogul) 

- „…e un om, e un om serios de tot şi nu mai muncim tot anul ! Şi tre 
să am încredere în el ca în fratele meu, înţelegeţi ? 

COSTINIU FLORIN : Am înţeles !...” 
………………………………………………………………………. 
- …” COSTINIU FLORIN: Îhî, a  (…neinteligibil…)acolo. Mă rog. 

Vorbeşte în şoaptă : CĂŞUNEANU (…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN: (vorbeşte în şoaptă) CĂŞUNEANU. E păcat să 

ratăm o chestie de-asta… 
COSTINIU FLORIN: Da mă da`… 
VOICU CĂTĂLIN:  … plus că noi vedem un happy end. Doi! Ăştia-s 

bani pe care nu-i mai luăm. Luăm o dată şi gata! Pe muncă cinstită. 
COSTINIU FLORIN: Da! Ah… dacă…. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi eu vă spun un lucru : Dincolo de faptul că 

vorbim între noi, dom`ne are  dreptate cu carul. E păi cum (…neinteligibil…)Ai 
văzut ce fel de om e ! 

COSTINIU FLORIN: Da, da, mi-a plăcut grozav. Un moldovean 
serios, nu… 

VOICU CĂTĂLIN: Deci nu …Da, da` e jumătate neamţ, să ştiţi! El e 
catolic. 

COSTINIU FLORIN: Da?... 
VOICU CĂTĂLIN: El e jumătate neamţ. Se şi vede un pic. El are rude 

în GERMANIA. Nu, dar e un tip serios. Taică-su este preot catolic. 
COSTINIU FLORIN: Da. 
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VOICU CĂTĂLIN: Nu, deci, este un om foarte serios. În niş… în 
primul rând ştiţi că catolicii germani în al doilea război mondial, când au fost 
prinşi în anchetă, în bătaie, n-au recunoscut nimic şi când i-a pus să jure pe 
Biblie, n-au jurat şi au recunoscut tot. Deci care sunt catolici autentici ăia nu 
mint… 

COSTINIU FLORIN: Da, da, da  
VOICU CĂTĂLIN: …cu mâna pe Biblie niciodată nu mint. 
COSTINIU FLORIN: Nu, nu, nu. Nu, e un om serios !  
VOICU CĂTĂLIN: Deci pe 14 octombrie ? 
COSTINIU FLORIN: 14 octombrie  
VOICU CĂTĂLIN: Am fugit, gata! Să vă dea Dumnezeu sănătate! Să 

trăiţi, domnule ministru! Cu respect!...” 
 
Următorul pasaj din dialogul prezentat, constituie dovada certă că 

inculpaţii CĂTĂLIN VOICU şi COSTINIU FLORIN, în schimbul intervenţiilor pe 

lângă magistraţi promise inculpatului CĂŞUNEANU COSTEL primiseră deja de 

la acesta foloase materiale ( suma de 200.000 euro ). 

„…VOICU CĂTĂLIN: (vorbeşte în şoaptă) CĂŞUNEANU. E păcat să 
ratăm o chestie de-asta… 

COSTINIU FLORIN: Da mă da`… 
VOICU CĂTĂLIN:  … plus că noi vedem un happy end. Doi! Ăştia-s 

bani pe care nu-i mai luăm. Luăm o dată şi gata! Pe muncă cinstită. 
COSTINIU FLORIN: Da! Ah… dacă….” 
 
Asigurările pe care traficantul de influenţă le dă complicelui său în sensul 

că nu există riscul de a fi denunţaţi de inc. CĂŞUNEANU COSTEL reprezintă 

încă o dovadă a înţelegerii infracţionale dintre cei trei inculpaţi. 

Împrejurarea că inc. COSTINIU FLORIN îl cunoscuse anterior datei de 

17.09.2009 pe inc. CĂŞUNEANU COSTEL rezultă fără nici un dubiu din  

următoarele afirmaţii: 

-„Da, da, mi-a plăcut grozav. Un moldovean serios, nu… 
- „Nu, nu, nu. Nu, e un om serios”. 
 
În cadrul aceluiaşi dialog inc. CĂTĂLIN VOICU l-a sfătuit pe inc. 

COSTINIU FLORIN cum să procedeze în discuţiile cu membrii completului de 

judecată, pentru ca pe de o parte să nu le trezească suspiciunea că ei primesc sume 

de bani de la inc. CĂŞUNEANU COSTEL în schimbul intervenţiilor, iar pe de altă 

parte să-i determine să dea câştig de cauză S.C. PA&CO Internaţional SRL. 
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În concret, inc. CĂTĂLIN VOICU i-a cerut inc. COSTINIU FLORIN să 

transmită judecătorilor din complet faptul că solicitarea în sensul soluţionării 

favorabile a recursului S.C. PA&CO Internaţional SRL le este adresată prin 

intermediul său de lideri politici importanţi şi că satisfacerea acesteia nu reprezintă 

o încălcare a legii deoarece S.C. PA&CO Internaţional SRL este îndreptăţită să 

aibă câştig de cauză. 

O altă metodă eficientă de convingere sugerată de inc. CĂTĂLIN 

VOICU şi la care a achiesat inc. FLORIN COSTINIU constă în promisiunea 

adresată de acesta din urmă membrilor completului de judecată că le va face şi el 

un contraserviciu, în sensul pronunţării unor soluţii conforme intereselor lor  în alte 

dosare. 

„…VOICU CĂTĂLIN : Deci ideea este, vedeţi să acţioneze şi din 
partea lui (…neinteligibil…)pe cine abordăm noi … 

COSTINIU FLORIN : le zic „spuneţi mă tot !” 
VOICU CĂTĂLIN : (…neinteligibil…)nu domne, CARMEN 

FRUMUŞELU, PREDA JOIŢA şi (…neinteligibil…)aţi fost rugat de mediul 
politic, că ar fi o mârşăvie, o … domnu’ CĂŞUNEANU  a câştigat peste tot dar 
la Curtea de Apel l-au mânărit…  

COSTINIU FLORIN : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : …el a … deci el a câştigat licitaţia 

(…neinteligibil…)la centrul de construire al…ă… consultare la bancă, ştii, 
acceptă tot şi la Curtea de Apel, pe-o şmecherie. 

COSTINIU FLORIN : Da 
VOICU CĂTĂLIN : La Curtea Supremă mai (…neinteligibil…)nu ştiu 

ce firmă e asta, pe ce firmă, PACO, nu ştiu pe cine are. (…neinteligibil…) 
COSTINIU FLORIN : Pe PACO, pe PACO. Am înţeles. Gata. 
VOICU CĂTĂLIN : La fetele astea merge direct cu dumneavoastră să 

nu le spuneţi nimic(…neinteligibil…) 
COSTINIU FLORIN : nu, nu, nu, nu,  
VOICU CĂTĂLIN : …vă fac şi eu un contraserviciu ! 
COSTINIU FLORIN: Nu, bineînţeles mă ! Oricând ! 
VOICU CĂTĂLIN : (…neinteligibil…)aşa dacă aţi băgat-o pe 

contraserviciu nu poa’ să spună „cu gologani”.(râde) 
COSTINIU FLORIN: Bineînţeles ! Doamne fereşte ! 
VOICU CĂTĂLIN : Nu, eu vreau să evit orice contact 

(…neinteligibil…)perioadă 
COSTINIU FLORIN: (…neinteligibil…)nu, staţi liniştit ! 
VOICU CĂTĂLIN : Când avem un răspuns ? (…neinteligibil…) (sună 

un telefon mobil)… când trebuie să le predea mai bine? 
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COSTINIU FLORIN: Cu vreo săptămână înainte de….” 
 
Prezentăm  în continuare conţinut integral  al înregistrării analizate pentru 

o înţelegere corectă  a argumentelor expuse, dar şi a ,,rolurilor” pe care şi le-au 

asumat cei doi interlocutori :  

Dialog purtat de VOICU CĂTĂLIN şi COSTINIU FLORIN, 
înregistrat şi interceptat în mediu ambiental în data de 17.09.2009, între orele 
10:24:17 – 11:03:50  

ora 10:24:17  
„INTERLOCUTOR : Să trăiţi, excelenţă ! Bine aţi venit ! 
COSTINIU FLORIN : E domnu’ general aici? 
INTERLOCUTOR : Poftiţi ! 
VOICU CĂTĂLIN : Oho, ho ! Ce faceţi, ce faceţi ? 
COSTINIU FLORIN : Excelenţă, mă bucur că vă văd. Vă raportez că…. 
VOICU CĂTĂLIN : Da … 
COSTINIU FLORIN : Puteţi să ne întrebaţi (…neinteligibil…) aşa, cu 

bănuţu’ jos… 
VOICU CĂTĂLIN : Da … 
COSTINIU FLORIN : Şi cu … 
VOICU CĂTĂLIN : Ce ? 
COSTINIU FLORIN : Max Fish, întotdeauna. Mai apelez la Liviu 

pentru câte ceva… 
VOICU CĂTĂLIN : Luaţi loc, luaţi loc. Luaţi loc domnu’ ministru ! 
INTERLOCUTOR (ospătar) : Ce vă aduc ? 
COSTINIU FLORIN : Un pahar cu apă rece. 
INTERLOCUTOR (ospătar) : Imediat ! 
COSTINIU FLORIN : Merci mult ! Am fost la Vasile, aici. Noi l-am 

ajutat cu … una-i alta, asta-i alta, nu pleacă de aici o …o sută de grame de… 
VOICU CĂTĂLIN : (…neinteligibil…) să fim atenţi cu idiotu’ ăsta de 

Băsescu care încearcă să însceneze ceva … Fii foarte atent ! 
COSTINIU FLORIN : Nu. Bineînţeles ! 
VOICU CĂTĂLIN : Adică, dacă puteţi evita, evitaţi ! Mai bine spuneţi 

că le face în altă parte vi le trimit acasă. Nu-i bine să fiţi văzut. Ascultaţi-mă şi pe 
mine! 

COSTINIU FLORIN : Da, am înţeles. Da. 
VOICU CĂTĂLIN : E foarte periculos. Asta e mai periculos ca toate ! 
COSTINIU FLORIN : Nu. Îi dă după 22. Pe urmă (…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN : Mai bine mă duc şi vi le fac …şi vi le dă cineva 

acasă. Nu mai apăreţi dumneavoastră aici. 
COSTINIU FLORIN : Da. Păi aşa vorbim. Când mai apelez, să vină 

Marian, ştiu, acum însă, trebuia să-i spun nişte lucruri. 
VOICU CĂTĂLIN : Am înţeles ! Vreau să vă spun, vă pune ăştia de jos 

vreo etichetă de gât acuma, face vreo conexiune cu familia NEAGU şi iese altceva. 
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COSTINIU FLORIN : Da, da, sigur ! 
VOICU CĂTĂLIN : N-avem nevoie de aşa ceva ! 
COSTINIU FLORIN : Nu, nu. Bineînţeles. 14 octombrie. 
VOICU CĂTĂLIN : 14 octombrie. Hai că-l sun. 
COSTINIU FLORIN : C-au ieşit lucrurile foarte bine. 
VOICU CĂTĂLIN : 14 octombrie, se jude… atunci cred că se judecă, 

nu? 
COSTINIU FLORIN : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci, domnu’ ministru, vă spun, duceţi-vă şi 

vorbiţi cu omu’ că e foarte important ! 
COSTINIU FLORIN : (vorbeşte în şoaptă) Da. 
VOICU CĂTĂLIN :  Faceţi un contract, să zicem, eu vă spun ce aş 

face, în numele lui. ( în continuare Voicu Cătălin răspunde la telefon : Alo ! Da, 
tati. Te rog. Alo ! Mă auzi ? apoi reia dialogul cu COSTINIU FLORIN)  

Faceţi un contraserviciu, să nu vadă nimeni pe undeva, 
(…neinteligibil…)  „m-a rugat cineva, mi-a venit politic” ori vedeţi cum … 

COSTINIU FLORIN : Sigur(…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN : ( poartă o convorbire telefonică : Da, tati. Te rog. 

Da, tată. Te duci, te duci cu ea, le vedeţi, le alegeţi şi pe urmă le plătim. Altădată. 
Da ? Da  întâi le alegeţi, da? Hai, bine! Da tată, du-te, da, bine, după care reia 
dialogul) 

…e un om, e un om serios de tot şi nu mai muncim tot anul ! Şi tre să 
am încredere în el ca în fratele meu, înţelegeţi ? 

COSTINIU FLORIN : Am înţeles ! 
VOICU CĂTĂLIN : Deci ideea este, vedeţi să acţioneze şi din partea lui 

(…neinteligibil…)pe cine abordăm noi … 
COSTINIU FLORIN : le zic „spuneţi mă tot !” 
VOICU CĂTĂLIN : (…neinteligibil…)nu domne, CARMEN 

FRUMUŞELU, PREDA JOIŢA şi (…neinteligibil…)aţi fost rugat de mediul 
politic, că ar fi o mârşăvie, o … domnu’ CĂŞUNEANU  a câştigat peste tot dar 
la Curtea de Apel l-au mânărit…  

COSTINIU FLORIN : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : …el a … deci el a câştigat licitaţia 

(…neinteligibil…)la centrul de construire al…ă… consultare la bancă, ştii, 
acceptă tot şi la Curtea de Apel, pe-o şmecherie. 

COSTINIU FLORIN : Da 
VOICU CĂTĂLIN : La Curtea Supremă mai (…neinteligibil…)nu ştiu 

ce firmă e asta, pe ce firmă, PACO, nu ştiu pe cine are. (…neinteligibil…) 
COSTINIU FLORIN : Pe PACO, pe PACO. Am înţeles. Gata. 
VOICU CĂTĂLIN : La fetele astea merge direct cu dumneavoastră să 

nu le spuneţi nimic(…neinteligibil…) 
COSTINIU FLORIN : nu, nu, nu, nu,  
VOICU CĂTĂLIN : …vă fac şi eu un contraserviciu ! 
COSTINIU FLORIN: Nu, bineînţeles mă ! Oricând ! 
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VOICU CĂTĂLIN : (…neinteligibil…)aşa dacă aţi băgat-o pe 
contraserviciu nu poa’ să spună „cu gologani”.(râde) 

COSTINIU FLORIN: Bineînţeles ! Doamne fereşte ! 
VOICU CĂTĂLIN : Nu, eu vreau să evit orice contact 

(…neinteligibil…)perioadă 
COSTINIU FLORIN: (…neinteligibil…)nu, staţi liniştit ! 
VOICU CĂTĂLIN : Când avem un răspuns ? (…neinteligibil…) (sună 

un telefon mobil)… când trebuie să le predea mai bine? 
COSTINIU FLORIN: Cu vreo săptămână înainte de…. 
VOICU CĂTĂLIN : Aha, asta e prin octombrie. ( în continuare poartă 

o discuţie telefonică cu următorul conţinut: Da, tovarăşu’ Silvestru ! Uite mă 
pregătesc. Sunt cu domnul ministru într-un dialog şi pe urmă plec pân’ la 
Jandarmerie. Tu ce faci? Costiniu Florin intervine în dialog : Transmite-i din 
partea (…neinteligibil…)dialogul dintre Voicu Cătălin şi Silvestru continuând : 
Bravo! Hai du-te, fă-ţi, fă-ţi treburile şi vedem. Da? Vorbim mai târziu. Eu mă duc 
la Jandarmerie, că suntem invitaţi comisia de apărare acolo, da? Hai, te pup, 
sănătate!) 

ora 10:54:18 
În continuare timp de 6 minute şi 11 secunde  COSTINIU FLORIN 

rămâne la masă cu VOICU CĂTĂLIN, discuţia lor fiind întreruptă de prezenţa a 
două persoane de sex feminin care discută cu VOICU CĂTĂLIN despre o 
intervenţie a acestuia la reprezentanţii Casei de Asigurări OPSNAJ  pentru a-i 
determina să soluţioneze favorabil mai multe sesizări referitoare la preţurile 
practicate de o farmacie aparţinând uneia dintre cele două femei . Pe parcursul 
discuţiilor VOICU CĂTĂLIN îl prezintă şi pe COSTINIU FLORIN (…”VOICU 
CĂTĂLIN: Hai, te rog eu frumos ! Sărut mâna! Vă mulţumesc din suflet. Domnu’ 
judecător COSTINIU, îl ştii, nu?   

COSTINIU FLORIN: Ne-am cunoscut sigur că da. 
VOICU CĂTĂLIN: Pe domnul preşedinte al Secţiei Civile la Înalta 

Curte. Un prieten, un prieten de-al domnului BĂSESCU, cu ghilimele de 
rigoare…”) 

 
După plecarea persoanelor de sex feminin, începând cu ora 11:00:29, 

COSTINIU FLORIN şi VOICU CĂTĂLIN reiau discuţia după cum urmează : 
 
COSTINIU FLORIN: Îhî, a  (…neinteligibil…)acolo. Mă rog. Vorbeşte 

în şoaptă : CĂŞUNEANU (…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN: (vorbeşte în şoaptă) CĂŞUNEANU. E păcat să 

ratăm o chestie de-asta… 
COSTINIU FLORIN: Da mă da`… 
VOICU CĂTĂLIN:  … plus că noi vedem un happy end. Doi! Ăştia-s 

bani pe care nu-i mai luăm. Luăm o dată şi gata! Pe muncă cinstită. 
COSTINIU FLORIN: Da! Ah… dacă…. 
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VOICU CĂTĂLIN: Şi eu vă spun un lucru : Dincolo de faptul că 
vorbim între noi, dom`ne are  dreptate cu carul. E păi cum (…neinteligibil…)Ai 
văzut ce fel de om e ! 

COSTINIU FLORIN: Da, da, mi-a plăcut grozav. Un moldovean 
serios, nu… 

VOICU CĂTĂLIN: Deci nu …Da, da` e jumătate neamţ, să ştiţi! El e 
catolic. 

COSTINIU FLORIN: Da? 
VOICU CĂTĂLIN: El e jumătate neamţ. Se şi vede un pic. El are rude 

în GERMANIA. Nu, dar e un tip serios. Taică-su este preot catolic. 
COSTINIU FLORIN: Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Nu, deci, este un om foarte serios. În niş… în 

primul rând ştiţi că catolicii germani în al doilea război mondial, când au fost 
prinşi în anchetă, în bătaie, n-au recunoscut nimic şi când i-a pus să jure pe 
Biblie, n-au jurat şi au recunoscut tot. Deci care sunt catolici autentici ăia nu 
mint… 

COSTINIU FLORIN: Da, da, da  
VOICU CĂTĂLIN: …cu mâna pe Biblie niciodată nu mint. 
COSTINIU FLORIN: Nu, nu, nu. Nu, e un om serios !  
VOICU CĂTĂLIN: Deci pe 14 octombrie ? 
COSTINIU FLORIN: 14 octombrie  
VOICU CĂTĂLIN: Am fugit, gata! Să vă dea Dumnezeu sănătate! Să 

trăiţi, domnule ministru! Cu respect! 
COSTINIU FLORIN: Sănătate! 
VOICU CĂTĂLIN:  Dragul meu, la CSM vă duceţi?  
COSTINIU FLORIN: Da,  
VOICU CĂTĂLIN: Nenorociţii ăştia ştiţi ce au făcut ieri, nu? 
COSTINIU FLORIN:  Îhî, da … 
VOICU CĂTĂLIN: Cine a votat cu (…neinteligibil…) 
COSTINIU FLORIN:  Da ştiu 
VOICU CĂTĂLIN: L-a urmărit pe CEZAR vreo oră şi a 

intrat(…neinteligibil…) 
COSTINIU FLORIN: (…neinteligibil…)care nu au delegare  
VOICU CĂTĂLIN: Vă pup cu respect să trăiţi ! 
COSTINIU FLORIN: (…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN: Da, cu respect, Să trăiţi, să trăiţi, să trăiţi! 
După despărţirea de COSTINIU FLORIN,  VOICU CĂTĂLIN discută cu 

o altă persoană  şi poartă următoarea convorbire telefonică : „ Alo, tată, vorbesc 
să înţelegi tu, vorbesc să înţelegi tu… Băieţaşul ăsta prostuţ care îşi nota totul…a, 
mă auzi ? A plâns s-a rugat de şeful lui ă, ă, ă, să-l mai lase un pic că rezolvă 
problema, da? Şi i-a dat, i-a dat, i-a dat termen două zile, trei zile maxim a zis în 
trei zile să rezolve problema aia, tată, medicală. Da ? Bine tăticule. Hai, te pup, te 
pup,  pa, pa, pa”.”(vol. I, filele 42-46) 

 

www.JU
RI.r

o



 32 

La scurt timp după întâlnirea cu inc. COSTINIU FLORIN(17.09.2009, 

ora 11.30), inc. CĂTĂLIN VOICU l-a contactat telefonic pe inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL şi  în acelaşi limbaj eliptic şi disimulat i-a transmis că a discutat în cursul 

dimineţii cu inc. COSTINIU FLORIN de la care a aflat că recursul declarat de  

S.C. PA&CO Internaţional SRL se va soluţiona la termenul din  14.10.2009 în 

favoarea acestei firme. Expresia „m-am ocupat de dl. doctor în dimineaţa asta” în 

contextul probei deja analizate vizând întâlnirea dintre inc. CĂTĂLIN VOICU şi 

inc. FLORIN COSTINIU avută în dimineaţa zilei de 14.10.2009, reprezintă 

dovada certă a faptului că, în discuţiile purtate la datele de 13 iulie 2009 şi 03 

septembrie 2009 de inc. CĂTĂLIN VOICU cu inc. CĂŞUNEANU COSTEL 

sensul real al expresiei „dl. doctor” este inc. FLORIN COSTINIU. 

 
Convorbire telefonică din 17.09.2009, începând cu ora 11:30:45   

purtată CĂŞUNEANU COSTEL de la postul telefonic cu numărul de apel cu 
VOICU CĂTĂLIN, aflat la postul telefonic cu numărul: 

„VOICU CĂTĂLIN: Să trăiţi! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu deosebit respect! Să trăiţi domnu general ! 
VOICU CĂTĂLIN: 14 octombrie. Mergem la doctor şi e rezolvat. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. Vroiam să vă întreb dacă aveţi 

vreo veste de la hoţii ăia. În ce stadiu mai suntem. 
VOICU CĂTĂLIN: Imediat vă, imediat vă sun eu. Da, domn` preşedinte 

Că m-am ocupat de dl doctor în dimineaţa asta. Da ?  
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles, am înţeles! 
VOICU CĂTĂLIN:  Ce să facem? Asta este. Dacă şi doctorii ăştia sunt 

în agitaţie mare!  
CĂŞUNEANU COSTEL: Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN: Dar e bine ce am făcut. Am făcut o treabă foarte 

bună. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Sunt convins.  
VOICU CĂTĂLIN: VOICU CĂTĂLIN: Vă pup.Vă sun imediat. Să 

trăiţi! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu deosebit respect !”(vol. I, filele 46-47) 
 
 
 La data de 12.10.2009, cu două zile înaintea  termenului de judecată a 

recursului (14.10.2009) inc. CĂTĂLIN VOICU aflat în compania inc. COSTINIU 

FLORIN l-a apelat telefonic pe inc. CĂŞUNEANU COSTEL şi i-a dat noi 

asigurări că  procesul se va soluţiona la termenul de 14.10.2009 iar hotărârea va fi 
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favorabilă  S.C. PA&CO Internaţional S.R.L., aspecte aflate de la inc. FLORIN 

COSTINIU  denumit ,,domn de legătură...” . 

Pentru a-l convinge pe cumpărătorul de influenţă  de faptul că 

informaţiile transmise sunt sigure inc. CĂTĂLIN VOICU i l-a dat la telefon pe inc. 

COSTINIU FLORIN care a întărit cele spuse cu privire la soluţia ce se va da în 

cauză. 

  Prin acţiuni conjugate traficantul de influenţă şi complicele său au 

urmărit să-l asigure pe inc. COSTEL CĂŞUNEANU că au un control total asupra 

membrilor completului de judecată care vor tranşa litigiul în favoarea S.C. 

PA&CO Internaţional S.R.L. 

Conţinutul acestei înregistrări dovedeşte încă o dată că interlocutorii cu 

intenţie ascund sensul real al comunicării şi identitatea complicelui  cu scopul de a 

împiedica descoperirea faptelor de corupţie. 

Convorbire telefonică din 12.10.2009, începând cu ora 14:56:56  
purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul: 

„VOICU CĂTĂLIN: Am confirmarea printr-un domn de legătură... 
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu deosebit respect! Să ne trăiţi, domn' 

general! 
VOICU CĂTĂLIN: Miercuri, Sfânta Paraschieva vă iubeşte! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles! De aceea vroiam... 
VOICU CĂTĂLIN: Vă dau un prieten... Păi miercuri e Sfânta 

Paraschieva. Vă dau un prieten să vă salute. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Aşa este! Mulţumesc! 
VOICU CĂTĂLIN: Fără nume, fără nume, că duşmanul ascultă. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Mulţumesc, mulţumesc, mulţumesc din 

suflet!  
COSTINIU FLORIN :  Vă salutăm! 
CĂŞUNEANU COSTEL:  Cu deosebit respect! 
COSTINIU FLORIN :  Sperăm c-o să fie o zi mare că e şi 

ocrotitoarea Moldovei acolo. 
CĂŞUNEANU COSTEL:  Să ne ajute bunul Dumnezeu. Din suflet vă 

mulţumesc ! 
COSTINIU FLORIN :  Cu drag, să trăiţi, cu drag ! Numai bine ! 
CĂŞUNEANU COSTEL:  Cu deosebit respect ! 
(în continuare discuţia continuă între VOICU CĂTĂLIN şi CĂŞUNEANU 

COSTEL) 
VOICU CĂTĂLIN :  V-am pupat, să trăiţi ! 
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CĂŞUNEANU COSTEL: Trăiţi, trăiţi! 
VOICU CĂTĂLIN: De-abia aştept să vă văd. Să trăiţi ! 
CĂŞUNEANU COSTEL:  Şi eu. Vă mulţ… (convorbirea se întrerupe 

brusc). ( vol.I, filele 47-48) 
 
 
În ziua de 14.10.2009, prin încheierea dată în dosarul nr. 3360/2/2009, 

completul de judecată format din magistraţii CARMEN FRUMUŞELU, SIMONA 

MARCU şi JOIŢA PREDA, constatând că recursul declarat de S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L. este în stare de judecată, l-a pus în dezbaterea părţilor şi în 

final a hotărât amânarea pronunţării deciziei la 21.10.2009.   

 Soluţia instanţei a fost comunicată telefonic inc. CĂTĂLIN VOICU  în 

aceiaşi zi de inc. COSTINIU FLORIN.   

 
 Convorbire telefonică din 14.10.2009, începând cu ora 12:35:56  

purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel cu 
COSTINIU FLORIN, aflat la postul telefonic cu numărul: 

„COSTINIU FLORIN: Da, excelenţă. Să trăiţi! 
VOICU CĂTĂLIN: Eu vă invit la o masă ecologică.  
COSTINIU FLORIN: A trebuit să accept invitaţia domnului preşedinte 

Popa, acum un minut am plecat. Mergem undeva spre Olteniţa, că dă şi el, aşa, 
conducerii Curţii, un mic şi-o bere, apropo de pensie, de... 

VOICU CĂTĂLIN: Ce a zis doamna profesoară? Pe studentul ăla îl 
notează săptămâna viitoare? 

COSTINIU FLORIN: Exact, exact, exact. 
VOICU CĂTĂLIN: A rămas dânsa să analizeze, nu? 
COSTINIU FLORIN: Da, exact, da. E foarte bine.  
VOICU CĂTĂLIN: Mm, să vă audă Dumnezeu, dar să ştiţi că sunt, 

aşa, mai... 
COSTINIU FLORIN: Nu, este foarte bine, credeţi-mă.  
VOICU CĂTĂLIN: Da? Bine.  
COSTINIU FLORIN: Că, dacă era rău, era azi. Dacă nu e, e bine.  
VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles. Am înţeles, dar vedeţi că întotdeauna 

diavolii – ştiţi cum e – în intervale şi în răstimpuri îşi fac jocul 
COSTINIU FLORIN: Este adevărat, dar nu este cazul, îngerii vor... 
VOICU CĂTĂLIN: Le-o fi fost frică de Sf. Parascheva azi, şi au cerut 

răgaz să-şi facă jocul diavolesc. 
COSTINIU FLORIN: Nu, nu, staţi liniştit, că e... 
VOICU CĂTĂLIN: E în regulă. 
COSTINIU FLORIN: Când ne vedem, vă spun eu. 
VOICU CĂTĂLIN: Vorbim când ne vedem, da? Bine ? 
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COSTINIU FLORIN: Cu respect, să trăiţi! ”( vol. I, filele 48-49) 
 
În cadrul  discuţiei redată anterior, inc. COSTINIU FLORIN i-a transmis 

în acelaşi limbaj disimulat  inculpatului CĂTĂLIN VOICU faptul că a discutat cu 

magistraţii din complet(,,doamna profesoară „) iar decizia de amânare a 

pronunţării a fost luată în scopul adoptării unei hotărâri favorabile S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L.(,,  studentul acela” ) ce nu s-ar fi putut pronunţa dacă recursul 

s-ar fi judecat în aceiaşi zi cu dezbaterile, respectiv 14.10.2009(,,Că, dacă era rău, 

era azi. Dacă nu e, e bine.”). 

 Imediat după primirea informaţiilor, inc. CĂTĂLIN VOICU l-a 

contactat telefonic pe  inc. CĂŞUNEANU COSTEL şi i-a comunicat atât amânarea 

pronunţării cu o săptămână (,,a rămas în discuţie tratamentul într-o 

săptămână”)cât şi faptul că decizia magistraţilor în acest sens este favorabilă S.C. 

PA&CO Internaţional S.R.L.(,, E bine. E foarte bine… Să ştiţi că am 

confirmarea că Sfânta Paraschieva chiar vă iubeşte.”) 

Expresia ,,am confirmarea” folosită din nou de inc. CĂTĂLIN VOICU 

(a se vedea nota de redare a convorbirii telefonice din 12.10.2009) şi înţeleasă de 

inc. COSTEL CĂŞUNEANU semnifica faptul că  toate datele ce i-au fost 

transmise provin de la inc. COSTINIU FLORIN al cărui statut de magistrat la 

Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie îi conferea o mare credibilitate . 

Convorbire telefonică din 14.10.2009, începând cu ora 12:48:59 
purtată CĂŞUNEANU COSTEL de la postul telefonic cu numărul de apel cu 
VOICU CĂTĂLIN, aflat la postul telefonic cu numărul: 

„VOICU CĂTĂLIN: Domnule preşedinte! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Cu deosebit respect, să ne trăiţi! 
VOICU CĂTĂLIN: Sfânta Paraschieva a îndepărtat răul de 

dumneavoastră astăzi care încerca cineva să-l facă, ne-a îndrumat bine şi a 
rămas în discuţie tratamentul într-o săptămână. E bine. E foarte bine.  

CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: Să ştiţi că am confirmarea că Sfânta Paraschieva 

chiar vă iubeşte. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Mulţumesc din suflet.  
VOICU CĂTĂLIN: Dumneavoastră, cu mâinile goale vă luptaţi cu 

duşmanul şi duşmanul, cu mâinile pline de arginţii trădări n-au învins şi nu înving. 
Sută la sută. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Mă bucur. 
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VOICU CĂTĂLIN: Cu toată dragostea vă pupăm. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Vă mulţumesc din suflet. Cu deosebit respect. 
VOICU CĂTĂLIN: Sunt alături de dumneavoastră şi o să vedeţi că 

lucrurile decurg ca mine şi în mine aveţi un frate şi o să vă convingeţi la greu că 
nu sunt printre puţinii. Sunt singurul lângă dumneavoastră şi lângă familia 
dumneavoastră. Vă pup! 

  CĂŞUNEANU COSTEL: Sunt convins şi vă mulţumesc din suflet.”(vol. 
I, fila 49) 

În  dimineaţa zilei de 15.10.2009, inc. CĂTĂLIN VOICU s-a întâlnit cu 

inc. FLORIN COSTINIU şi au stabilit să acţioneze în aşa fel încât să-l convingă pe 

inc. CĂŞUNEANU COSTEL că se află într-un contact permanent cu membrii 

completului de judecată care le-ar fi transmis că este necesar să depună la dosar 

concluzii cu un anumit conţinut pentru ca hotărârea ce o vor pronunţa să nu 

trezească suspiciuni.       

  În continuare inc. CĂTĂLIN VOICU l-a apelat telefonic pe inc.   

COSTEL CĂŞUNEANU  şi i-a transmis ca martorul Horia Bora (avocatul firmei) 

să depună la dosarul nr. 3360/2/2009 al Î.C.C.J. o sinteză a concluziilor scrise, de 

maxim trei pagini, care să evidenţieze că în oferta depusă de S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L. la C.N.A.D.N.R. s-au strecurat mici erori materiale, iar nu de 

fond. 

Din înregistrarea discuţiei rezultă că pe parcursul acesteia inc. 

COSTINIU FLORIN i-a indicat cumpărătorului de influenţă prin intermediul inc. 

CĂTĂLIN VOICU elementele esenţiale („Avocatul a recunoscut; da, dar nu sunt 

erori de fond, asta să scrie!”) ce trebuiau inserate în  acea sinteză . 

Solicitarea celor doi inculpaţi a fost pusă în practică de martorul Horia 

Bora care, la cererea  inc. COSTEL CĂŞUNEANU, a redactat şi depus în ziua de 

16.10.2009 la dosarul nr. 3360/2/2009 al Î.C.C.J.  ,,Concluzii scrise” structurate în 

trei pagini şi jumătate.  

Lecturând conţinutul acestora, la fila 3 a fost identificat următorul pasaj 

care corespunde „indicaţiilor” primite de inc. COSTEL CĂŞUNEANU  de la inc. 

FLORIN COSTINIU prin intermediul inc. CĂTĂLIN VOICU în sensul 

recunoaşterii de către avocat a erorii strecurate în ofertă, precum şi a naturii 

acesteia, respectiv eroare de calcul (materială) iar nu de fond: 
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 „…Faţă de formula de calcul expusă mai sus, dorim să precizăm că 
aceasta este cea corectă, cu toate că prin contestaţia iniţială am indicat un procent 
de 0,6% dintr-o eroare de calcul. Această eroare de calcul este irelevantă în 
condiţiile în care procentul real de 0,8 % se situează oricum sub pragul valoric 
indicat prin dispoziţiile Ghidului (3%).  Oferta depusă de către subscrisa este una 
substanţial conformă prin raportare la dispoziţiile Ghidului întrucât cele 5 poziţii 
ofertate în mod necorespunzător (datorită unei greşite interpretări a Calificării 
nr. 9) constituie într-adevăr neconcordanţe, dar care permit evaluarea ofertei 
subscrisei ca fiind substanţial conformă în măsura în care am arătat deja că 
valoarea acestora reprezintă doar 0,8% din valoarea preţului ofertat în cadrul 
propunerii financiare.….” (fragment)” (volum III, filele 59-62 ). 

În declaraţia dată la procuror în ziua de 17.12.2009 inc. FLORIN 

COSTINIU a arătat că la rugămintea inc. CĂTĂLIN VOICU s-a  rezumat doar la 

promisiunea de a-i acorda consultaţii juridice inc. CĂŞUNEANU COSTEL, pe 

baza lecturării hotărârii pronunţate de Curtea de Apel Bucureşti în dosarul nr. 

3360/2/2009 şi a motivelor de recurs.  

Nesinceritatea susţinerilor inc. FLORIN COSTINIU este relevată de 

propria declaraţie în care expunându-şi părerea cu privire la netemeinicia hotărârii 

instanţei de fond în dosarul menţionat a folosit aceleaşi argumente pe care i le-a 

transmis şi inculpatului COSTEL CĂŞUNEANU pentru a fi inserate în concluziile 

scrise depuse în ziua de 16.10.2009, argumente care nu se regăsesc în sentinţa nr. 

1698 din 17.04.2009 emisă de Curtea de Apel Bucureşti în dosarul nr. 3360/2/2009 

şi motivele de recurs depuse de  S.C. PA&CO Internaţional S.R.L  la Înalta Curte 

de Casaţie si Justiţie în dosarul cu acelaşi număr. (vol. III, filele 297-301 şi 13-18); 

 „…Din câte îmi amintesc eu, această soluţie a Curţii de Apel Bucureşti, 
defavorabilă dlui Căşuneanu era discutabilă întrucât se baza în principal pe nişte 
erori de ordin material săvârşite de dl. Căşuneanu în cursul procedurii de 
achiziţie. Din motivele de recurs rezulta că aceste erori materiale erau 
nesemnificative, nu afectau fondul procedurii…”.  

(Declaraţia tip învinuit COSTINIU FLORIN seria A nr. 0197584 din 

17.12.2009, vol. III, filele 299-306) 

Se remarcă faptul că şi în dialogul telefonic redat anterior interlocutorii 
au încearcat să ascundă sensul real al discuţiei şi identitatea complicelui folosind 
pentru inc. FLORIN COSTINIU sintagma „am vorbit cu domnul avocat al meu 
adică e colegul meu care se ocupă de comercial, care l-aţi văzut” ,  … 
asta mi-a confirmat colegul meu pe comercial”. 
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Convorbire telefonică din data de 15.10.2009, începând cu ora 
09:27:15 purtată de CĂTĂLIN VOICU de la postul telefonic cu numărul de 
apel  cu CĂŞUNEANU COSTEL aflat la postul telefonic cu nr. (fişier 
20091015092716_83_3_19_99014462.wav) (vol.I, filele 62-64) 

,, CĂŞUNEANU COSTEL : Alo, da. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci, domnu preşedinte, am rugămintea la 

dumneavoastră suplimentară, am vorbit cu domnul avocat al meu adică e 
colegul meu care se ocupă de comercial, care l-aţi văzut şi vă rugăm 
împreună ziceţi-i băiatului dumneavoastră, avocatul care a fost excelent şi-i 
foarte bun să mai facă un trei pagini, note scrise în sinteză … 

CĂŞUNEANU COSTEL : Face. 
VOICU CĂTĂLIN : …cuprinzătoare şi să le depună astăzi, dacă 

poate, cel târziu mâine. Da ? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da, da. Face, face. 
VOICU CĂTĂLIN : Sinteza sintezei. Pentru că ă… nişte derbedei care 

încearcă se lege de valoarea uriaşă a contractului. Încearcă să-i dea o altă tentă 
decât cea … Lucrurile sunt perfect legale şi ce cereţi dumneavoastră acolo este 
acolo întru totul îndreptăţit, asta ne-a confirmat colegul meu pe 
comercial. Ştiţi că eu sunt avocat penalist eu nu  mă ocup de asta. Deci 
rugămintea este: o  sinteză în trei pagini, adică să nu fie obositoare dar sinteza 
sintezei din care să transpară realitatea, adică : dumneavoastră aveţi dreptate. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Păi, eu am preţul cel mai mic sunt pe locul 1 
vor să-l dea la locul … 

VOICU CĂTĂLIN : Ştiu, eu, nu, nu, nu, cunosc, cunosc că aveţi preţul 
cel mai mic şi tocmai asta vreau să se evidenţieze încă o dată, vă rog respectuos. 
Da? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. Bine atunci. E …, cred că l-a pregătit 
deja.  

VOICU CĂTĂLIN : Rămâne.., rămâneţi  o secundică, vă rog frumos !  
CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da.  
(în fundal se aude vocea lui COSTINIU FLORIN: „Avocatul a 

recunoscut: da, dar nu sunt erori de fond, asta să scrie!” după care 
VOICU CĂTĂLIN reia dialogul cu CĂŞUNEANU COSTEL) 

VOICU CĂTĂLIN : Ă, puteţi să vă notaţi? Sau dumneavoastră reţineţi 
că aveţi o minte de … în ofertă … 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : … în oferta dumneavoastră sunt nişte mici erori 

materiale care nu-s de fond şi avocatul le-a recunoscut, deci asta-i ideea. El să le 
argumenteze că aceste erori nu sunt de fond. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Sigur că da… 
VOICU CĂTĂLIN : Şi nici sunt nu cu rea credinţă. Vă rog insistent, 

da? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Sigur că da , mai ales că … 
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VOICU CĂTĂLIN : Pentru că ce se întâmplă în regimul Traian 
Băsescu şi ce se, şi ce presiuni se pun pe oamenii ăştia, cum sunt ameninţaţi la 
scenă deschisă deci, nu vă închipuiţi. Ameninţări,  ameninţări. Că trimitem peste 
voi, facem, dregem, mergem, Palatul Cotroceni. Deci dacă eu vă spun înseamnă că 
îmi asum consecinţele afirmaţiei. Da? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da este unul de la Finanţe, GADA care 
vine o firmă cu 5 administratori şi o secretară şi a câştigat contracte se numeşte 
ASUGICALE de prin Spania. 

VOICU CĂTĂLIN : Poftim. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Dar o susţinut activitatea străinilor de pe 

acolo, românilor din străinătate şi a … 
VOICU CĂTĂLIN : Păi vedeţi domnu, echipa cu Vili Brânză şi cu toţi 

infractorii care bat la Palatul Cotroceni, să ştiţi. Că în Spania sunt pocăiţii din 
Spania. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Pocăiţii exact, exact. 
VOICU CĂTĂLIN : Vedeţi domne că eu ştiu ce spun . Despre ce 

vorbim, da? Deci vă spun, ca să ştiţi, că sunt persoane care pe holurile Curţii 
Supreme invocă nume prezidenţiale. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci vă spun e …, te lupţi în România de astăzi şi 

vă spun, îmi asum eu consecinţele afirmaţiei în regimul Traian Băsescu cred că de 
la, din 50 încoace, nici pe vremea lui Dej, că te mai plângeai la partid, nu se 
produc ceea ce se produce sub el. În numele lui, cu el şi el niciodată nu ştie nimic. 
El nu e niciodată, nu cunoaşte, niciodată nu-i numele lui folosit, niciodată 
instituţiile procuraturii ca acuma, acum-i D.N.A.-ul la modă. Ameninţi judecători. 
Ce să vă spun ? Deci dacă vă spun o chestiune, vi se pare normal ca trei 
judecători în aceiaşi zi să primească toţi trei invitaţii de la D.N.A. ? Numai pe 
simplul motiv că în ziua aia aveau de soluţionat un dosar care nici măcar nu era 
penal. Vi se pare normal? Că dumneavoastră sunteţi doctor în drept! 

CĂŞUNEANU COSTEL : Ha, ha. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci trei judecători ai Înaltei Curţi, atenţie! Sunt 

invitaţi la D.N.A. în aceiaşi zi în care ei trebuiau să se pronunţe pe o chestie, 
numai ca semnal şi mesaj: aveţi grijă ce faceţi băieţaşi. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : Invitaţi cu invitaţie oficială, deci i-a făcut de râs în 

bloc pe oameni, în cutia de scrisori, vă imaginaţi. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Fantastic! 
VOICU CĂTĂLIN : Deci ăsta este regimul Traian Băsescu şi eu îmi 

asum, dumneavoastră nu spuneţi nimic că n-aveţi de ce să vorbiţi, vorbesc eu ca 
om politic. Deci dacă astea ni se par normale n-are nimic, îl mai votăm o dată că 
poate mai face un canal cu noi şi ne ia unu câte unu. 

CĂŞUNEANU COSTEL : (râde) 
VOICU CĂTĂLIN : E în regulă domnule preşedinte. Dar ştiţi cum e, 

niciodată Dumnezeu nu lasă şi duşmanul şi răul nu învinge. Iar Dumnezeu 
lucrează prin oameni. Deci domnu preşedinte, vă rog să reţineţi: dumneavoastră, 
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pentru mine sunteţi, dincolo de fapt un om de extremă calitate şi o spun să-i 
rămână şi lui transcriptul, că oricum nu îl mai primeşte. Nu i le mai dau de mult. 
Dar dincolo de faptul că sunteţi un om extrem de cinstit ăştia confundă minciuna 
cu adevărul, albul cu negrul, încurcă situaţiile, personajele şi faptele iar cine vă 
cunoaşte sub faţa reală rămâne şocat de cum sunteţi descris, dar nimeni nu mai 
crede asta este că s-au inversat valorile şi acuma cinstiţii sunt în rândul 
necinstiţilor şi viceversa. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci, am ajuns în regimul ăsta să te baţi pentru 

dreptate, domne e incredibil. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Aşa e. 
VOICU CĂTĂLIN : Ajungi să te baţi pentru dreptate. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Mori cu dreptatea în mână, cum am murit 

anul trecut. Am pierdut peste tot că am…fost pe locul unu (…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN : Peste tot, da … şi sunteţi descris ca un favorizat al 

sistemului, ca omul care îl favorizează Traian Băsescu şi … 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : E în regulă domnu. Vă rog să ţineţi minte un 

lucru: Că Dumnezeu nu o să vă lase! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Bine, domnu general,  mulţumesc. 
VOICU CĂTĂLIN : Cu toată dragostea, să trăiţi ! Să trăiţi, să trăiţi !” 
 
Prin încheierea din 28.10.2009 dată de Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie –

Secţia de Contencios Administrativ şi Fiscal în dosarul nr. 3360/2/2009 completul 

de judecată în aceiaşi compunere constatând cu ocazia deliberării că, la concluziile 

scrise depuse la dosar, S.C. PA&CO Internaţional S.R.L. a anexat înscrisuri 

cuprinzând elemente de calcul, necomunicate părţii adverse şi cu privire la care 

aceasta nu şi-a precizat punctul de vedere, a dispus în temeiul art. 151 din C.pr. 

civ. repunerea cauzei pe rol şi fixarea termenului de judecată a recursului la data de 

11.11.2009 cu citarea urgentă a părţilor.   

Din următoarea convorbire telefonică rezultă că dispoziţiile instanţei au 

fost comunicate în aceiaşi zi inc. CĂŞUNEANU COSTEL de inc. VOICU  

CĂTĂLIN căruia la rândul său îi fuseseră transmise de inc. FLORIN COSTINIU 

împreună cu asigurarea că soluţia ce se va da în cauză va fi favorabilă S.C. 

PA&CO Internaţional S.R.L. („..VOICU CĂTĂLIN: Deci, la omul acela i-am dat 

vestea bună, să ştiţi. COSTINIU FLORIN: Foarte bine. Foarte bine. VOICU 
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CĂTĂLIN: E... am înţeles că e certă, nu? Diagnosticul e cert COSTINIU 

FLORIN: Da. Bineînţeles. Bineînţeles...”). 

 

Convorbire telefonică din 28.10.2009, începând cu ora 16:15:19 
purtată COSTINIU FLORIN de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
VOICU CĂTĂLIN, aflat la postul telefonic cu numărul   (vol.I, filele 49-50). 

„ VOICU CĂTĂLIN: Domn’ profesor, vă aşteptăm! 
COSTINIU FLORIN: Am onoarea! Sunt la... sunt la facultate. 
VOICU CĂTĂLIN: Uitaţi-vă la televizor cum împing oamenii ... 
COSTINIU FLORIN: Am înţeles. Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: ... cum împing. 
COSTINIU FLORIN: Am înţeles. Ca berbecii! Foarte bine. 
VOICU CĂTĂLIN: Jos cu ...?... jos cu marinarul! 
COSTINIU FLORIN: Aşa. Bine. Vorbim. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, la omul acela i-am dat vestea bună, să ştiţi. 
COSTINIU FLORIN: Foarte bine. Foarte bine. 
VOICU CĂTĂLIN: E... am înţeles că e certă, nu? Diagnosticul e cert 
COSTINIU FLORIN: Da. Bineînţeles. Bineînţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: Vă aştept la ceva ecologic. În cât timp veniţi? 
COSTINIU FLORIN: Bine. Da. Nu! Am până la opt, examene. Vă sun 

eu. 
VOICU CĂTĂLIN: Haideţi, domnule ministru! Veniţi încoace! 
COSTINIU FLORIN: Nu, serios! Am examen scris domnul... Pe 

cuvântul meu de onoare! 
VOICU CĂTĂLIN: Sunt şi cu domnul profesor aici, şi cu domnul 

Chiujdea, şi cu domnul Jipa. 
COSTINIU FLORIN: Vă rog frumos! Transmiteţi-le din partea mea, 

toate cele bune! 
VOICU CĂTĂLIN: Ce să fac? Domnul Năstase vrea să vă pună o 

ventuză, auziţi! 
COSTINIU FLORIN: Nu. Nu. Nu. Vă rog eu frumos să nu! Să nu facă 

chestii de-astea. 
VOICU CĂTĂLIN: V-a visat. V-a visat domnul profesor Jipa. 
COSTINIU FLORIN: Am înţeles. V-am pupat. Săru-mâna... Sănătate! 

Săru-mâna doamnei! Numai bine. 
VOICU CĂTĂLIN: Domnule profesor! Alo! Alo! Alo! 
COSTINIU FLORIN: Alo! 
VOICU CĂTĂLIN: Mă auziţi? 
COSTINIU FLORIN: Da. Acum, da. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci este cert diagnosticul, da? 
COSTINIU FLORIN: Da. Da. Da. Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine. V-am pupat. Să trăiţi!” 
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La scurt timp după încheierea acestui dialog, inc. CĂTĂLIN VOICU l-a 

apelat telefonic de două ori pe  inc. CĂŞUNEANU COSTEL şi i-a transmis că 

datorită intervenţiilor sale şi ale inc. COSTINIU FLORIN (denumit avocat în 

limbaj disimulat) pe lângă magistraţii din complet au reuşit să îi determine să 

repună cauza pe rol. Pentru a-l convinge pe inc. CĂŞUNEANU COSTEL de 

influenţa sa şi a inc. FLORIN COSTINIU asupra judecătorilor precum şi de 

„eforturile” depuse în interesul S.C. PA&CO Internaţional S.R.L.,  inc. CĂTĂLIN 

VOICU a subliniat faptul că o asemenea decizie este extrem de rară în practica 

instanţei supreme . 

 

Convorbire telefonică din 28.10.2009, începând cu ora 18:02:51 
purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul  (vol.I, filele 50-
51): 

„CĂŞUNEANU COSTEL: Da, domnule general! 
VOICU CĂTĂLIN: Domnule preşedinte! Domnul avocat sau doamna 

ANI poate să vină până la mine? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Ă, dar avocatul este la Cluj. Am vorbit mai 

devreme cu el. 
VOICU CĂTĂLIN: Doamna ANI să vină să îi dau nişte hârtii. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. Dar am înţeles că-i pe 11, sau... 
VOICU CĂTĂLIN: Nu, nu. Nu. Domnu` ,o…prea, eu am făcut o 

treabă bună. Lăsaţi că pe 11 e, pe 11, dar este ce trebuie pe 11. Deci... Eu vă 
citesc din ce mi-a spus domnul avocat. Mă auziţi un pic? 

CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: Ă... Hai să vină doamna încoace! Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi dvs. aveţi puterea să o ascultaţi, da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Dar eu sunt în Germania (n.l. - râde). 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, nu-i domnul preşedinte. Să vină la mine fata, 

încoace. Dar repede. Vă rog eu frumos. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, vreau să vă spun atât. Sunteţi unicat în istoria 

şi în analele României. Punct. Mai mult nu vă spun. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles. Am înţeles. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine. Să vină fata încoace. Hai, sănătate! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Să trăiţi! Să trăiţi!” 
 
Convorbire telefonică din 28.10.2009, începând cu ora 18:13:09 

purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
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CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul  (vol.I, filele 51-
52) 

„CĂŞUNEANU COSTEL: Un sfert de oră la dumneavoastră, domnule 
general. 

VOICU CĂTĂLIN: Da. Vă aştept cu drag. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da. Mulţumesc. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi o să vedeţi... o să vedeţi că dacă făceaţi vreun 

pariu cu subsemnatul, îl pierdeaţi cu brio. 
CĂŞUNEANU COSTEL: ( râde) 
VOICU CĂTĂLIN: Să ţineţi minte! Întotdeauna, într-o... într-un 

diagnostic, când zice admite soluţia medicală, acesta e lucru mare. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da. Da. Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine. Restul e procedură. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Hai, vă pup! Să trăiţi! Să trăiţi! 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am înţeles.” 
 
 În ziua de 30.10.2009 inc. CĂTĂLIN VOICU l-a contactat telefonic pe 

inc. CĂŞUNEANU COSTEL şi s-a străduit să-l convingă că soluţia instanţei de 

repunere pe rol a cauzei s-a datorat exclusiv intervenţiilor pe care a reuşit să le facă 

direct şi prin intermediul inc. COSTINIU FLORIN la judecătorii din complet. 

 În acelaşi scop i-a relatat interlocutorului că pentru acea soluţie 

magistraţii care au adoptat-o au fost cercetaţi de  procurori din cadrul  D.N.A.  

,,VOICU CĂTĂLIN : …s-au anunţat de aseară Doi directori, 
inspectori de la DIRECŢIA NAŢIONALĂ DE SĂNĂTATE PUBLICĂ s-au dus 
de dimineaţă să verifice nişte hârtii, verifică, nu găsesc nimic, pentru că 
tratamentul este foarte bun…”. 

 

De asemenea inc. CĂTĂLIN VOICU i-a precizat inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL că a determinat-o pe preşedinta completului de judecată şi pe celelalte 

două judecătoare(,,doamnei doctor şi cele două doamne adjuncte”) să rezolve 

litigiul  în favoarea  S.C. PA&CO Internaţional S.R.L . 

,,…. VOICU CĂTĂLIN : Ha, ha, ha! (râde) Dar am vrut să ştiţi că 
Dumnezeu vă iubeşte şi vă iubeşte mult de tot, vă detaliez când vă văd. I-am 
transmis doamnei doctor şi cele două doamne adjuncte, că una dintre ele avea o 
altă opinie şi şefa cea mai mare i-a explicat că medical e bine să înţeleagă aşa şi 
probabil a trimis înapoi „medicamentele” care le luase de dincolo… 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
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VOICU CĂTĂLIN : …şi le-am explicat doamnelor: Una: că sunteţi 
un om pe care îl respectăm ca pe un frate dar, spre deosebire de restul lumii, 
aveţi şi caracter, ceea ce e pe cale de dispariţie şi, de aici, mai departe, doamnele 
au zis : „Clar, domnu general noi vă servim pe dumneavoastră că-i 
fratele dumneavoastră şi omul trebuie şi e normal să beneficieze de un 
tratament corect şi administrat medical la fel de corect”…” 

Conţinutul convorbirii telefonice pe care o vom reda în continuare  relevă  

totodată nesinceritatea inculpatului COSTEL CĂŞUNEANU  care în mod constant 

a declarat că  în discuţiile telefonice cu inc. CĂTĂLIN VOICU nu folosea un 

limbaj disimulat şi totodată nu avea încredere în promisiunile  pe care i le făcea 

legate de litigiul  S.C. PA&CO Internaţional S.R.L aflat pe rolul Î.C.C.J. :   

,, …. I-am relatat această situaţie d-lui Voicu care mi-a promis, fără ca 
eu să i-o cer – să mă ajute cu tot ce poate, spunându-mi că are relaţii şi un avocat 
pe care îl va pune în mişcare. Eu i-am spus că am avocatul meu, o persoană pe 
care o consider excepţional pregătiră profesional. 

La câteva zile am primit un telefon de la Voicu care folosea un limbaj 
disimulat, conspirativ pe care îl utiliza frecvent în discuţiile publice, având 
întotdeauna impresia că este ascultat. 

………………………………………………………………… 
În discuţiile telefonice pe care le aveam cu dl. Voicu am zis numai 

„da”, „mulţumesc”, „să trăiţi”, „mulţumesc din suflet” şi am picat astfel în 
capcană: „acum o trag pentru că dacă aş fi fost un nemernic îi ziceam vreo 
două”. 

Mi-am dat seama că dl. Voicu nu făcuse nimic pentru preschimbarea 

termenului de judecată ….” (Declaraţie din 09.04.2010, dată de inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU  în dosarul nr. 2970/1/2010 al Î.C.C.J., vol.VIII, filele 267-272); 

 
În declaraţia  seria A nr. 0189529 din 28.04.2010 inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU (vol.VIII, filele 274-287) a  mai arătat următoarele: 

,, …..Cătălin Voicu, dându-şi seama că am fost nedreptăţit, mi-a spus că 
o să caute să mă ajute cu ce poate, cu relaţiile pe care le are şi chiar mi-a 
recomandat un avocat, şi anume Cezar Bivolaru, pe care eu îl cunoşteam deja. 

Eu eram obişnuit că nu o să se întâmple nimic, în sensul că Voicu 
Cătălin mă va sprijini. La oferta lui Cătălin Voicu am adoptat o atitudine neutră, 
în sensul că nu i-am refuzat sprijinul, dar nici nu l-am acceptat expres. 

……………………………………………………………………. 
După ce a fost înregistrat recursul la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie şi 

până la data de 14 iulie 2009, când avocatul Bora a depus cerere de preschimbare 
a termenului, am fost contactat telefonic de Cătălin Voicu şi care îmi spunea să 
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stau liniştit că a vorbit cu „doctorul”. Cătălin Voicu folosea un limbaj disimulat 
atunci când vorbea despre proces, limbaj pe care eu îl înţelegeam, replicile mele 
fiind foarte scurte, de genul „Mulţumesc”, „Să trăiţi”, pentru că eu nu credeam 
într-un sprijin real al lui Cătălin Voicu în legătură cu acel proces.……” 

 

Convorbire telefonică din data de 30.10.2009, începând cu ora 
13:20:45 purtată de CĂTĂLIN VOICU de la postul telefonic cu numărul de 
apel  cu CĂŞUNEANU COSTEL aflat la postul telefonic cu nr. (fişier 
20091030131903_49_2_17_101611712.wav) (vol.I, filele 64-67) 

,, CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : Dumnezeu vă iubeşte şi vă iubeşte mult, cum nu vă 

închipuiţi de  mult, mult de tot.  
CĂŞUNEANU COSTEL : Să nu mă ia la el domnu general. 
VOICU CĂTĂLIN : Nu, nu, nu. Pentru că oamenii buni au misiune pe 

pământ. 
CĂŞUNEANU COSTEL : (râde) 
VOICU CĂTĂLIN : Îi ia, îi ia pe ăia buni dar fără misiune, îi ia la el. 

Dar dumneavoastră aveţi o misiune mare pe pământ să puneţi ordine şi rânduială 
într-o anumită zonă şi aşa va fi. Doi: vroiam să ştiţi că …şi vă spun mai multe 
când ne vedem, dar încă o dată totu-i foarte bine. De dimineaţă…, mă auziţi ? 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : …s-au anunţat de aseară. Doi directori, inspectori 

de la DIRECŢIA NAŢIONALĂ DE SĂNĂTATE PUBLICĂ s-au dus de 
dimineaţă să verifice nişte hârtii, verifică, nu găsesc nimic, pentru că 
tratamentul este foarte bun. Auziţi motivaţie: ţineţi-vă puţin de scaun de ce au 
venit ei, că există o sesizare că tratamentul dat de doamna doctor şi echipa 
domniei sale este un tratament…Atenţie! Şi reţineţi că sunteţi un tip are 
pricepeţi că sunteţi doctor în drept…un tratament neconvenţional şi al doilea 
argument, deci neconvenţional, unicat la o mie de … de tratamente se vede un 
asemenea tratament, ziceau ei de dimineaţă. Au fost chiar la directoarea mare a 
spitalului şi bineînţeles că femeia i-a repezit de nu s-a văzut şi doi… al doilea 
argument: că medicul care a dat acel tratament prost la unitatea spitalicească 
trecută… 

CĂŞUNEANU COSTEL : Anterioară. 
VOICU CĂTĂLIN : …spuneau ei, spuneau ei: „este cel mai bun în 

domeniu” şi că nu există ca ăla să fi comis o eroare. Domne, ascultaţi argumente 
domne! 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : Ascultaţi argumente că-ţi vine să mori cu ei de 

gât. Hal de doctori! Şi mai ales, auziţi de la DIRECŢIA NAŢIONALĂ DE 
SĂNĂTATE PUBLICĂ… 

CĂŞUNEANU COSTEL : Am înţeles. 
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VOICU CĂTĂLIN: Argumente…„medicale”. Oameni care, slavă 
domnului, au pretenţia să-i respecţi ca profesori, ca doctori, ca specialişti, învaţă 
studenţii numai prostii. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Ăia au făcut tratamente prin Spania şi nu 
le-au terminat probabil şi mai au de făcut. 

VOICU CĂTĂLIN : Păi da bineînţeles, e un ţigan, un ţigan doctor din 
zona petrolieră care are legătură cu alţi ţigani pocăiţi din Spania să ştiţi şi 
dumneavoastră. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN : Ha, ha, ha! (râde) Dar am vrut să ştiţi că 

Dumnezeu vă iubeşte şi vă iubeşte mult de tot, vă detaliez când vă văd. I-am 
transmis doamnei doctor şi cele două doamne adjuncte, că una dintre ele avea o 
altă opinie şi şefa cea mai mare i-a explicat că medical e bine să înţeleagă aşa şi 
probabil a trimis înapoi „medicamentele” care le luase de dincolo… 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
VOICU CĂTĂLIN : …şi le-am explicat doamnelor: Una: că sunteţi 

un om pe care îl respectăm ca pe un frate dar, spre deosebire de restul lumii, 
aveţi şi caracter, ceea ce e pe cale de dispariţie şi, de aici, mai departe, doamnele 
au zis : „Clar, domnu general noi vă servim pe dumneavoastră că-i 
fratele dumneavoastră şi omul trebuie şi e normal să beneficieze de un 
tratament corect şi administrat medical la fel de corect” iar argumentele 
care vin cei doi doctori inspectori, care şi-au pierdut măiestria ca doctori, sunt 
mai mult controlori, că domne, nu poate un asemenea tratament să fie pentru 
că-i o chestie în premieră. Nu au spus că este ilegală dar că este 
neconvenţională, dacă dumneavoastră înţelegeţi ceva de aici eu nu înţeleg. Că la 
o mie de speţe medicale în domeniul ăsta, asta este una singură şi că-i un caz 
unu la mie. Domne dacă-i unu la mie nu înseamnă că-i un tratament incorect şi 
doi : că medicul pe care ei îl apreciau ca fiind cel mai bun în breaslă, breaslă de 
nutriţie nu putea să dea erori! Ce vorbeşti domne ?!  

CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da …respins deja. 
VOICU CĂTĂLIN : Deci am vrut să ştiţi deja, amănunte de doi lei şi 

atâta vă spun: medicii sunt foarte buni, sunt fermi pe poziţie treaba este absolut 
clară, bătută în cuie şi foarte, foarte, foarte benefică tratamentului şi respectiv 
pacientului nostru şi cu asta „basta”. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da nu mai lungeşte tratamentul rămâne 
aşa, nu ? 

VOICU CĂTĂLIN : A, nu, e, domnu e tranşată şi bătută în cuie. Este 
simplă procedură care numai în domeniul ăsta medical merge, funcţionează dar 
în cazuri foarte rare, în cazul în care spitalul îi mai trimite în completare ceva - 
bine, dacă nu îi mai trimite, deci…, este dată cu subiect şi predicat clar.  

CĂŞUNEANU COSTEL: Da. Bine domnu. E clar. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci atenţie! Ea e tranşată, din momentul ăsta s-a 

terminat. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Ne-am înţeles ! 
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VOICU CĂTĂLIN : Înseamnă că n-a reuşit nepoata să vă facă … 
CĂŞUNEANU COSTEL : Ba da, dar …ă…ă… am eu o oarecare …, 

da, ă… 
VOICU CĂTĂLIN : Deci, încă o dată, vreau să mă înţelegeţi, în 

momentul de faţă este totul tranşat. Este simplă procedură. Trimit, înseamnă că 
au achiesat la tratament, nu trimit înseamnă că nu trimit că nu mai apreciază 
necesar să trimită. Poziţia doctorilor este clară şi scrisă. Deci este scrisă şi în 
reţetă şi în caietul cu diagnostice. Deci este scrisă. 

CĂŞUNEANU COSTEL : În caiet nu era, la diagnostic, nu era …Era 
doar atât că se lungeşte tratamentul. 

VOICU CĂTĂLIN : Nu, nu, nu, nu, nu. Deci atenţie! Eu ştiu ce spun ! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. Bine domnu  
VOICU CĂTĂLIN : Probabil că în reţetarul lor, ăla simplificat nu era 

dar în reţetarul extins este. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. Bine domnu general.  
VOICU CĂTĂLIN : E…iertaţi-mă sunt prea serios ca să mă joc cu 

lucrurile astea ale fratelui meu. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Sunt convins, da, da şi … 
VOICU CĂTĂLIN : …am o calitate: când cred în fratele meu sunt 

nebun, merg până în pânzele albe. Nu mi-e frică că n-are de ce să îmi fie frică şi 
mai ales când e vorba de dreptate şi adevăr şi de o situaţie care o iei ca şi a 
familiei mele mi se rupe, mi se rupe de ceva. Da vreau să ştiţi încă o dată. Am vrut 
să vă convingeţi că sfânta Paraschiva vă iubeşte. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Mulţumesc din suflet ! 
VOICU CĂTĂLIN : Nu putea de la Dumnezeu ca tratamentul să se 

suprapună exact pe data aia de miercuri cu … 
CĂŞUNEANU COSTEL : Ne ajută Dumnezeu  
VOICU CĂTĂLIN : Dumnezeu ne ajută şi vă ajută că sunteţi un om 

bun şi nu uitaţi, aveţi o misiune pe pământ şi Dumnezeu trebuie să vă lase să 
puneţi rânduială în zona asta că până acum e haos şi nu funcţionează nimic. 
Vreau, când treceţi pe undeva, să se spună peste cincizeci de ani : Domne aici a 
fost Costel Căşuneanu, punct. V-am pupat, să trăiţi! 

CĂŞUNEANU COSTEL : Să trăiţi! 
VOICU CĂTĂLIN : Să vă ţină Dumnezeu sănătos!  
 
 Următoarea discuţie telefonică purtată de inc. VOICU CĂTĂLIN cu inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL în ziua de 03.11.2009 demonstrează interesul constant al 

celor doi inculpaţi în atingerea scopurilor de natură infracţională  propuse şi faptul 

că inc. CĂŞUNEANU COSTEL conta pe ,,sprijinul” la care s-a angajat Cătălin 

Voicu vizând intervenţiile directe şi prin intermediul inc. COSTINIU FLORIN la 

magistraţii Î.C.C.J. învestiţi cu judecarea recursului  declarat de S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L . 
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Convorbire telefonică din 03.11.2009, începând cu ora 12:41:31  
purtată de VOICU CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CAŞUNEANU COSTEL, aflat la postul telefonic cu numărul  (vol.I, fila 52): 

„CĂŞUNEANU COSTEL: Vă rog, domnule general. 
VOICU CĂTĂLIN: O zi bună şi o săptămână bună, domnule preşedinte! 

Ce faceţi? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Să vă dea Dumnezeu sănătate! M-a sunat 

Costel acum din Statele Unite, că am reuşit să vorbesc cu el şi mi-a spus că m-aţi 
căutat. 

VOICU CĂTĂLIN: Nu. Vedeţi ce înseamnă telepatia? Eu sunt prin ţară, 
fac câte 2-3 judeţe la picior şi treburile merg bine. Vroiam să vă informez atâta: 
că în ce ştiaţi dumneavoastră, ştiaţi corect, numai că eu am avut dreptate. În 
sensul că dumneavoastră aveaţi dreptate vizavi de documentul care exista în 
registru, la spital, numai că eu vă transmit – şi puteţi să o puneţi pe doamna 
ANI, să se ducă, să ridice din foaia de observaţie din dosarul medical. Dacă 
doreşte. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Nu se pune problema. 
VOICU CĂTĂLIN: Am vrut să ştiţi că încă o dată sunt serios şi mă ţin 

de treabă şi vă rog să contaţi pe mine. Da? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Sunt convins, sunt convins şi nici nu… 
VOICU CĂTĂLIN: Cu toată dragostea! Şi sărutări de mâini doamnei 

PAULINA şi vă aştept cu drag în ţară. 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am fost plecat, am fost plecat, am venit în ţară 

ieri... 
VOICU CĂTĂLIN: Ah! Sunteţi în ţară? 
CĂŞUNEANU COSTEL: Am ajuns în  ţară. Da. 
VOICU CĂTĂLIN: Mâine, poimâine, când puteţi dumneavoastră, ne 

vedem. Că eu acum mă duc la Parlament, la ora două am o audiere excepţională 
la Comisie – o să vedeţi la televizor. Şi o să vorbim după, ori mâine ori poimâine, 
când puteţi dumneavoastră. 

CĂŞUNEANU COSTEL: Cu mare plăcere! Sigur că da. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, vă rog să contaţi pe mine, pentru că 

dumneavoastră sunteţi fratele meu! Sărutări de mâini doamnei PAULINA!” 
 
Din următoarea convorbire telefonică purtată de inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL cu martorul Horia Bora rezultă  că în ziua de 11.11.2009, la orele 17.29, 

când cauza ce forma obiectul dosarului nr. 3360/2/2009 al Î.C.CJ.- Secţia de 

contencios administrativ şi fiscal  rămăsese în pronunţare, cei doi nu cunoşteau 

încă soluţia . 

 
Convorbire telefonică din data de 11.11.2009, începând cu ora 

17:29:45 purtată de BORA HORIA de la postul telefonic cu numărul de apel 
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cu CĂŞUNEANU COSTEL aflat la postul telefonic cu nr. (fişier 
20091111172947_145_5_21_103719364.wav) (vol.I, filele 67-69) 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da, Horia. 
BORA HORIA: Ă… n-am aflat nimica încă, domnu Căşuneanu, 

înseamnă că numa mâine om afla. Dar vreau să vă spun ceva înainte, asta aşa 
numai cu titlu informativ. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
BORA HORIA: Realitatea pentru care s-a repus pe rol cauza este una 

foarte simplă şi singura, că am aflat-o. Un membru al completului, doamna mai în 
vârstă, de când am rămas noi în pronunţare şi am pus concluziile şi până să se 
pronunţe, c-amâna şi pronunţarea i-a venit decizia de pensionare şi completul în 
faţa căruia s-au pus concluziile este obligat să pronunţe sentinţa. Deci din motive 
absolut tehnice a repus-o pe rol cu un motiv oarecare tocmai ca să poată pronunţa 
un complet corect decizia, din niciun alt motiv . 

CĂŞUNEANU COSTEL : Îhm. 
BORA HORIA: Deci să ştiţi asta pentru că am auzit vorbind cu ANI 

alte …explicaţii. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Nu, nu, nu, nu, nu. A zis că e chestie de 

procedură. 
BORA HORIA: Deci s-a pensionat o doamnă în vârstă între momentul 

în care am pus eu concluzii şi până când s-o amânat pronunţarea. I-o venit 
decizia, că alea vin pe poştă şi când o venit decizia aia nu mai putea să pronunţe şi 
atunci o trebuit să repună pe rol şi să mai vină un judecător ca să mai asculte 
odată pledoariile şi, deci ăsta o fost motivul. 

CĂŞUNEANU COSTEL : …ţi-am spus eu. 
BORA HORIA: Sigur, mâine dimineaţă noi soluţia o vom avea 

oricum. Dacă o aveţi e mai bine.  
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. Da. Da. 
BORA HORIA: Să vedem ce facem acolo. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
BORA HORIA: Eu am rugat-o pe BITEASCA la momentul ăsta să-mi 

facă o informare completă despre ROMBET, pentru că ne interesează la 
susţinerea cererii de strămutare să avem nişte documente la dosar articole de ziar, 
ă… posibile legături, posibile sponsorizări în campanii că alea-s publice. Deci, şi 
acum aştept de la ei informarea. Pe asta că … noi lucrăm la astalaltă aicia şi să … 

CĂŞUNEANU COSTEL : Îhm! 
BORA HORIA: S-avem şi orice act în probaţiune nu numai să scrii că 

simplele afirmaţii… na!  
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
BORA HORIA: Totuşi să fie, să aibă substanţă. Şi acum aşteptăm să 

vedem ce-mi rezultă, chiar a zis că are. No, am zis : bun, OK, selectează-le şi 
trimite-mi-le! 

CĂŞUNEANU COSTEL : Îhm! 
BORA HORIA: Ca să putem sări pe el şi …no. Deci oricum, … 
CĂŞUNEANU COSTEL : Şi ajunge, unde? Spuneai tu ? 
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BORA HORIA: Va ajunge dimineaţă, da. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Nu, nu, nu, nu. Ce-mi spuneai tu mai 

devreme. Zilele trecute când… 
BORA HORIA: Da, da, da . Acolo am de terminat.  
CĂŞUNEANU COSTEL : Da?  
BORA HORIA: Acolo. Da, da, da. Da, da, da, da, da.  
CĂŞUNEANU COSTEL : Nu, nu . Şi la final unde… ?  
BORA HORIA: Acolo trebuie. Sperăm. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Bine. 
BORA HORIA: Da, deci asta încercăm, dar deocamdată am discutat s-

o înregistrăm, s-o suspendăm şi să se judece strămutarea. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Îhm! Bine, bine Horia.  
BORA HORIA: Bine, bun, în regulă. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Bine, dragul meu. 
BORA HORIA: Bine. 
 
 
Prin decizia nr. 5039 din 11.11.2009 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie - Secţia de Contencios Administrativ şi Fiscal în dosarul nr. 

3360/2/2009 s-a dispus respingerea ca nefondat a recursului declarat de S.C. 

PA&CO Internaţional S.R.L  împotriva sentinţei nr. 1698 din 17.04.2009 a Curţii 

de Apel Bucureşti. 

Facem precizarea că, în urma audierii martorilor Preda Joiţa, Frumuşelu 

Magdalena Carmen, Marcu Simona-Camelia, Vartires Dana Iarina (vol. VII, filele 

100-102, 105-110), judecători la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie, Secţia de 

contencios administrativ şi fiscal, a rezultat că în perioada soluţionării dosarului nr. 

3360/2/2009 asupra lor nu s-au exercitat presiuni din partea vreunui coleg sau a 

unor persoane din afara instituţiei pentru a-i determina să pronunţe o hotărâre 

favorabilă vreuneia din părţi. 

Martora Bărbulescu Lidia, preşedinte interimar al Înaltei Curţi de Casaţie 

şi Justiţie a declarat însă că, a aflat din zvonurile care circulau în instituţie „că se 

vor face presiuni asupra completului de judecată prezidat de judecătorul Joiţa 

Preda în legătură cu un dosar rămas în pronunţare” iar „presiunile urmează să 

vină din partea unor parlamentari” (vol. VII, filele 97-99). 
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În virtutea atribuţiilor conferite de funcţia deţinută, martora i-a spus 

judecătoarei Joiţa Preda să adopte soluţia corectă. Totodată i-a transmis că dosarul 

este monitorizat, împrejurare despre care ar fi luat cunoştinţă din aceleaşi zvonuri. 

Bărbulescu Lidia a mai declarat că prin monitorizare a înţeles că dosarul 

era urmărit dar nu poate preciza de către cine. 

Susţinerile sale au fost parţial confirmate de judecătoarea Preda Joiţa care 

a arătat următoarele : 

„… Îmi amintesc însă că în jurul datei de 14.10.2009, nu-mi mai 
amintesc exact dacă înaintea acestei date sau după, doamna vicepreşedinte Lidia 
Bărbulescu m-a întrebat dacă am pe rol acest dosar, indicându-mi numele 
recurentei, adică S.C. PA&CO INTERNATIONAL SRL. 

Nu-mi aduc aminte ce a mai zis, dar i-am spus că am un asemenea dosar 
la judecarea căruia particip, fără a-i da alte amănunte, pentru că dosarul urma să 
fie încă studiat şi să-şi urmeze cursul normal. 

După acest moment, doamna vicepreşedinte nu m-a mai întrebat legat de 
acest subiect şi nici eu nu m-am dus din proprie iniţiativă să-i dau detalii despre 
acest dosar….” 

 În după - amiaza zilei de 11.11.2009, după ce au aflat verdictul instanţei, 

inculpaţii CĂTĂLIN VOICU şi  FLORIN COSTINIU  au convenit asupra modului 

în care să-l comunice inculpatului CĂŞUNEANU COSTEL, în aşa fel încât,  pe de 

o parte să înlăture  pericolul de a fi denunţaţi, iar pe de altă parte să  nu fie nevoiţi 

să-i restituie suma de 200.000 euro.      

Punându-şi în aplicare planul conceput, inculpaţii CĂTĂLIN VOICU şi 

FLORIN COSTINIU,  l-au contactat telefonic pe inc. COSTEL CĂŞUNEANU  cu 

care au purtat succesiv discuţii, folosind aparatul telefonic al inc. CĂTĂLIN 

VOICU. 

În esenţă, i-au spus cumpărătorului de influenţă că intervenţiile lor pe 

lângă magistraţi au eşuat din vina exclusivă a acestora. 

Aşa cum am arătat, pentru a nu se expune pericolului de a fi denunţaţi dar 

şi pentru a păstra foloasele materiale primite, inculpaţii CĂTĂLIN VOICU şi 

FLORIN COSTINIU  i-au dat numeroase asigurări  inc. CĂŞUNEANU COSTEL 

că şi-au respectat toate ,,angajamentele” luate dar, cu toate acestea, judecătorii din 

complet au pronunţat o „soluţie strâmbă ” .  
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Pentru a-l convinge că susţinerile lor constând în traficarea influenţei sunt 

reale, inculpaţii CĂTĂLIN VOICU  şi  COSTINIU FLORIN i-au dat  inculpatului 

CĂŞUNEANU COSTEL detalii cu privire la cariera profesională  a unuia din 

judecătorii care au intrat în compunerea completului, opiniile şi stările de spirit ale 

magistraţilor înainte şi după pronunţarea hotărârii, făcând referiri directe la 

presiuni politice şi fapte de corupţie ce ar fi avut drept rezultat adoptarea deciziei 

menţionate.  

(- VOICU CĂTĂLIN  :…. Şi alea două amărâte, speriate, îngrozite , 
terorizate şi aialalta a luat banii cu derbedeul ăla de …. 

……………………………………………………………………. 
-COSTINIU FLORIN : …..Din păcate una dintre doamnele cu pricina, 

doamna din Ploieşti a făcut pactul cu diavolul, probabil pe bani mulţi iar 
celelalte două, temătoare, mai speriate. Speriate de mediatizare, speriate de aşa 
…au fost forţate pur şi simplu să… Una dintre doamne, deşi a fost rugată la cel 
mai înalt nivel cu putinţă, a preferat arginţii cum se spune…) 

Expresia folosită de  inc. COSTINIU FLORIN :,, … Una dintre doamne, 
deşi a fost rugată la cel mai înalt nivel cu putinţă”  dezvăluie înţelegerea pe care a 
avut-o cu inc. CĂTĂLIN VOICU şi punerea în aplicare a metodelor de influenţare 
a completului de judecată sugerate  de acesta din urmă  în ziua de 16.09.2009 cu 
ocazia întâlnirii de la restaurantul ,,SELECT” din Bucureşti. 

Pentru ilustrarea acestei concluzii reluăm un scurt pasaj din dialogul 

menţionat : 

,,VOICU CĂTĂLIN :  …..Faceţi un contraserviciu, să nu vadă nimeni 
pe undeva, (…neinteligibil…)  „m-a rugat cineva, mi-a venit politic” ori vedeţi 
cum … 

COSTINIU FLORIN : Sigur(…neinteligibil…) 
……………………………………………………………………………………. 
VOICU CĂTĂLIN : (…neinteligibil…)nu domne, CARMEN 

FRUMUŞELU, PREDA JOIŢA şi (…neinteligibil…)aţi fost rugat de mediul 
politic, că ar fi o mârşăvie, o … domnu’ CĂŞUNEANU  a câştigat peste tot dar 
la Curtea de Apel l-au mânărit…  

COSTINIU FLORIN : Da…..” 
 
Aşa cum am arătat pentru a nu li se cere restituirea foloaselor materiale 

primite, cei doi inculpaţi i-au promis inc. CĂŞUNEANU COSTEL că vor găsi o 

soluţie pentru desfiinţarea hotărârii şi adoptarea alteia favorabilă intereselor S.C. 

PA&CO Internaţional S.R.L.  
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COSTINIU FLORIN : Total, total. Este o mizerie, o batjocură ! Vom 
vedea ce remedii juridice ă.. mai sunt, ce anume se mai poate face dar asta aş 
mai vrea să reţineţi şi vă spun este un Dumnezeu care le ştie pe toate . Nu, nu 
ceea ce era îndeobşte de făcut pentru a ajuta un prieten, un frate. Mai mult decât 
atât. Şi când o să veniţi o să am rugămintea să ne întâlnim o jumătate de oră să 
bem un pahar cu apă împreună … 

……………………………………………………………… 
COSTINIU FLORIN :O să găsim o…, o să găsim însă pentru că, cum 

să spun eu, numai moartea este fără ieşire şi fără scăpare. O să găsim o soluţie 
juridică, inclusiv pentru asta. Vi-l dau pe, pe.. prietenul meu acuma şi ce să vă 
spun …. 

……………………………………………………………………. 
 
VOICU CĂTĂLIN  : ….Deci domnu preşedinte uitaţi-vă la mine ce vă 

spun acuma . Cu orice preţ şi cu orice risc eu vă repar această suferinţă. Şi mie 
să-mi ajute Dumnezeu ca, după şase să puteţi să recuperaţi şi să se îndrepte toate 
fărădelegile şi nedreptăţile care vi s-au făcut. Eu sunt mai supărat decât vă 
închipuiţi şi mai am puţin şi plesnesc. 

………………………………………………………………….. 
VOICU CĂTĂLIN  : Deci uitaţi eu vă promit şi acum şi vă rog să 

reţineţi: Unu: voi face toate demersurile juridice legale pă chestia asta şi mă 
gândesc la ele şi doi: vă asigur că Dumnezeu de pe 6 îmi va da şansa şi 
posibilitatea ca fratele meu adică, dumneavoastră să primiţi de la viaţă ce 
meritaţi….” 

 
Redăm în continuare dialogul telefonic analizat : 
 
Convorbire telefonică din data de 11.11.2009, începând cu orele 

18:37:27 purtată de VOICU CĂTĂLIN şi COSTINIU FLORIN, ambii de la 
postul telefonic cu numărul de apel  cu CĂŞUNEANU COSTEL aflat la postul 
telefonic cu numărul de apel  (vol.I, filele 53-55):  

„CĂŞUNEANU COSTEL : Vedeţi secretara … şi cu numerele.  Să 
trăiţi, să trăiţi excelenţă ! Numai puţin ! Cu deosebit … 

VOICU CĂTĂLIN : Domnu preşedinte, rămâneţi să vorbiţi cu cineva, 
vă rog frumos. Da ?  

CĂŞUNEANU COSTEL :  Mulţumesc ! Vă mulţumesc ! Alo ! 
COSTINIU FLORIN :  Cu deosebit respect. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Bună seara, am onoarea, să ne trăiţi ! 
COSTINIU FLORIN : Domnu… ă îmi pare rău că trebuie să nu vă 

dau o veste bună. Dar după ce s-a  … în fond, după casare s-a menţinut soluţia 
de la Curtea de Apel. Vreau să vă spun că mie-mi, îmi tremură nu numai vocea, 
îmi tremură mâinile de…, de nervi şi de indignare pentru ce s-a întâmplat . 
Credeţi-mă că fratele dumneavoastră care e lângă mine şi cu mine am făcut nu 
ce era omeneşte posibil, mai mult decât atât. Vorbesc pe un telefon care probabil 
este ascultat. Mă jur pe nepoţii mei ! 
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CĂŞUNEANU COSTEL : Nu. Staţi domne liniştit, vezi …  
COSTINIU FLORIN : Am şi eu nepoţi. Domnu` deci vreau să vă spun 

şi cum să spun am o nepoţică de patru luni şi unu de doi ani şi nouă luni. E 
Dumnezeu deasupra nu ce era omeneşte posibil, mai mult  decât ce ar fi fost 
omeneşte posibil . Din păcate una dintre doamnele cu pricina, doamna din 
Ploieşti a făcut pactul cu diavolul, probabil pe bani mulţi iar celelalte două, 
temătoare, mai speriate. Speriate de mediatizare, speriate de aşa …au fost forţate 
pur şi simplu să…  

CĂŞUNEANU COSTEL : Incorect, total incorect  
COSTINIU FLORIN : Total, total. Este o mizerie, o batjocură ! Vom 

vedea ce remedii juridice ă.. mai sunt, ce anume se mai poate face dar asta aş 
mai vrea să reţineţi şi vă spun este un Dumnezeu care le ştie pe toate . Nu, nu 
ceea ce era îndeobşte de făcut pentru a ajuta un prieten, un frate. Mai mult decât 
atât. Şi când o să veniţi o să am rugămintea să ne întâlnim o jumătate de oră să 
bem un pahar cu apă împreună … 

CĂŞUNEANU COSTEL : Cu mare plă…  
COSTINIU FLORIN : şi să vă povestesc că, repet, ă…dacă nu fac atac 

cerebral în următoarea oră, nu mai fac niciodată. Numai fac niciodată pentru că 
s-a dat o soluţie, nu, eu vă spun acuma pe telefoanele astea ascultate, 
superascult... S-a dat o soluţie strâmbă pe cu totul şi cu totul alte considerente 
decât dreptatea, decât legea  decât tot.  

CĂŞUNEANU COSTEL : Asta e … 
COSTINIU FLORIN : Una dintre doamne, deşi a fost rugată la cel mai 

înalt nivel cu putinţă, a preferat arginţii cum se spune. Iar celelalte două, de 
frică şi terorizate de asta care-i mai bătrână, care a fost preşedintă de tribunal, 
care nu ştiu ce, le-a …. aşa ameninţate cu DNA, cu dracu să-i ia. Deci vă spun, 
am avut inclusiv la opt jumătate, azi de dimineaţă, ultima, ultima discuţie şi am 
fost încredinţat până acum la şase când s-a terminat, la şase seara  că totul va fi 
nu bine, că va fi legal , că va fi normal, că va fi în acord cu omenia şi cu 
dreptatea. Vă spun, nu, nu fac pe nebunul  

CĂŞUNEANU COSTEL : Sunt convins! E ţara în care mori cu 
dreptatea în mână. 

COSTINIU FLORIN : (…neinteligibil…) Nu mai fac niciodată, trăiesc 
o sută de ani . Ce-am păţit astăzi nu, nu, n-am păţit în treizeci şi unu de ani de 
muncă . 

CĂŞUNEANU COSTEL : Asta este, ce să facem. 
COSTINIU FLORIN :O să găsim o…, o să găsim însă pentru că, cum 

să spun eu, numai moartea este fără ieşire şi fără scăpare. O să găsim o soluţie 
juridică, inclusiv pentru asta. Vi-l dau pe, pe.. prietenul meu acuma şi ce să vă 
spun …. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Mulţumesc, mulţumesc, mult. Îmi pare … 
COSTINIU FLORIN : Vă doresc multă sănătate ! 
CĂŞUNEANU COSTEL : Cu respect ! 
VOICU CĂTĂLIN  : Domnu preşedinte aveţi încredere în mine, că de 

mă dau peste cap şi comit un lucru groaznic, sunteţi fratele meu şi fac orice să vi 
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se facă dreptate. Vreau numai să ştiţi atâta : asta-i România lui TRAIAN 
BĂSESCU, asta-i gaşca cu VILI BRÂNZĂ în frunte şi cu toţi golanii asta-i 
instituţia pe care au creat-o, acest monstru D.N.A. cu care şantajează oameni. 
Terorizează judecători, procurori,  judecători ai Înaltei Curţi, iau…, iau 
declaraţii de la oameni în arest, îi.. îi obligă, îi forţează, de-aia v-am şi rugat . E 
ceva de neimaginat . Iar cele două doamne, pentru confortul lor psihic, de 
teamă, de spaimă că sunt zugrăvite în toate culorile: „Ce CĂŞUNEANU” chestii, 
treburi şi aşa mai departe, alea două îngrozite şi speriate şi, probabil terorizate şi 
cu alte lucruri prin spate … Iar vagaboanda aia de şaizeci şi doi de ani de la 
Ploieşti care e pe mână cu VILI BRÂNZĂ, cu pre … pe mână cu preşedintele 
Camerei de Comerţ şi Industrie că am verificat-o zilele astea, că n-am stat 
degeaba, dusă prin tot felul de străinătăţuri cu camera de Comerţ şi Industrie, 
escroacă de şaizeci şi doi de ani, fostă preşedintă de tribunal, fostă şefă la secţie 
la comerciale merge pe holurile tribu… pe holurile Curţii Supreme şi vă spun şi-
mi asum eu consecinţele afirmaţiei şi spune „Domne, pentru domnul Traian 
Băsescu să facem…” bineînţeles că la Curte n-are audienţă dar toată lumea e 
înspăimântată. Iar ieri când a apărut în toată presa, mizeria asta în 
GARDIANUL că s-a tras de un avocat şi se trage şi ăla a declarat în faţa 
instanţei că i s-a cerut să scrie de preşedinta Înaltei Curţi vă daţi seama cum se 
vede treaba asta în Europa, domne, mori cu dreptatea în mână şi  

CĂŞUNEANU COSTEL : (…neinteligibil…) 
VOICU CĂTĂLIN  : celelalte două doamne, pentru confortul lor psihic 

. Au fost laşe şi au preferat să lase soluţia de la Curtea de Apel, că s-a spus la un 
moment dat că s-a spus la un moment dat că cel care a dat soluţie la Curtea de 
Apel e cel mai mare specialist în domeniu, băga-mi-aş …. în domeniu  mă-sii ! 
Deci domnu preşedinte uitaţi-vă la mine ce vă spun acuma . Cu orice preţ şi cu 
orice risc eu vă repar această suferinţă. Şi mie să-mi ajute Dumnezeu ca, după 
şase să puteţi să recuperaţi şi să se îndrepte toate fărădelegile şi nedreptăţile care 
vi s-au făcut. Eu sunt mai supărat decât vă închipuiţi şi mai am puţin şi plesnesc. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da nu vă supăraţi. O să mor cu dreptatea în 
mână ori că… 

VOICU CĂTĂLIN  : Domnu asta e ROMÂNIA lui TRAIAN BĂSESCU şi 
dacă vreţi şi nu mă credeţi o s-o spun în plenul Parlamentului la microfon în seara 
asta ca să nu aveţi nici un dubiu. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Nu, nu, nu  
VOICU CĂTĂLIN  : Asta-i ROMÂNIA lui TRAIAN BĂSESCU, 

înţelegeţi? Bani, şantaj, asta-i crima organizată nu automatu` pe stradă ! Că-ţi 
vine să ieşi cu arma în mână la un moment dat pe stradă să nu mai ţii cont de 
nimic. Că nici în 89 nu au fost abuzuri şi atrocităţi, domne, şantaj pe faţă. Şi alea 
două amărâte, speriate, îngrozite , terorizate şi aialalta a luat banii cu derbedeul 
ăla de …. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Da . Asta e  
VOICU CĂTĂLIN  : Deci uitaţi eu vă promit şi acum şi vă rog să 

reţineţi: Unu: voi face toate demersurile juridice legale pă chestia asta şi mă 
gândesc la ele şi doi: vă asigur că Dumnezeu de pe 6 îmi va da şansa şi 
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posibilitatea ca fratele meu adică, dumneavoastră să primiţi de la viaţă ce 
meritaţi. 

CĂŞUNEANU COSTEL : Să v-ajute Dumnezeu ! 
VOICU CĂTĂLIN  : Şi probabil Dumnezeu ne încearcă să ne unească 

mai mult şi să identificăm unde-i diavolul şi duşmanul . 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da, domn … 
VOICU CĂTĂLIN  : Vă pup! Să vă dea Dumnezeu sănătate ! Eu nu-s 

bun de nimic  
CĂŞUNEANU COSTEL : Da  
VOICU CĂTĂLIN : Mie îmi tremură picioarele acuma. Să trăiţi, să 

trăiţi, să trăiţi, să trăiţi ! ” 
 
Eforturile inculpaţilor CĂTĂLIN VOICU şi FLORIN COSTINIU au 

avut efectele urmărite, întrucât explicaţiile date inc. COSTEL CĂŞUNEANU 

privind cauzele care au condus la respingerea recursului S.C. PA&CO 

Internaţional S.R.L. au fost crezute de acesta din urmă aşa cum rezultă din 

convorbirea telefonică purtată în aceiaşi zi cu martorul Horia Bora .          

Dialogul conţine de asemenea dovada faptului că soluţia pronunţată în 

cauză i-a fost comunicată inc. COSTEL CĂŞUNEANU de inculpaţii CĂTĂLIN 

VOICU şi FLORIN COSTINIU în împrejurarea arătată. 

Convorbire telefonică din data de 11.11.2009, începând cu ora 
18:46:48 purtată de CĂŞUNEANU COSTEL de la postul telefonic cu 
numărul de apel  cu BORA HORIA aflat la postul telefonic cu nr. (fişier 
20091111184649_75_3_13_103735370.wav) (vol.I, filele 69-70) 

BORA HORIA : Da. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da, deci am pierdut Horia. 
BORA HORIA : Am pierdut ? 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da, da. E o judecătoare din Ploieşti de 

şaizeci şi doi de ani şi încă două care au fost noi… 
BORA HORIA : Una a fost nouă. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da, nu, mă rog, două, alte două. 
BORA HORIA : Nu pot să cred. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
BORA HORIA : E sigur ? 
CĂŞUNEANU COSTEL : E ! Dacă eu îţi spun? Ce dracu ! Da. 
BORA HORIA : Mă rog! Eu mă uit şi mâine, că… Nu-mi vine să cred.  
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. Şi auzi ce aflu: că asta, preşedinta, care 

a fost preşedinte e prietenă cu VLASOV, ăla .. Camera de Comerţ. Da … 
BORA HORIA : Acum. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. 
BORA HORIA : Dac-aşa stăteau lucrurile … aia e cu specialişti. 
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CĂŞUNEANU COSTEL : Asta-i viaţa. Dă-i în p… mă-sii, mori cu 
dreptatea în mână, îmi bag p… ! 

BORA HORIA : Să vedem, să vedem cum motivează. Sunt curios. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Nu se mai poate oricum să mai atacăm. 
BORA HORIA : Păi vedem dac-avem, să vedem de curiozitate cum 

motivează . No bine! 
CĂŞUNEANU COSTEL : A menţinut hotărârea Curţii de Apel, ne-a 

dat-o în bot !  
BORA HORIA : Hm ! Nu pot să cred. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Da. Asta este. Uite, asta-i viaţa! Bine, Horia. 

Dă-i în p… mă-sii! 
BORA HORIA : Vedem… mâine. 
CĂŞUNEANU COSTEL : Bine, Horia. Bine. 
 
În perioada următoare inculpaţii FLORIN COSTINIU şi CĂTĂLIN 

VOICU au mai avut o întâlnire la restauratul ,,Select” cu inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU în cursul căreia, i-au dat noi asigurări că au depus toate ,,eforturile” 

pentru ca SC PA&CO International SRL să câştige procesul. Totodată inc. 

CĂTĂLIN VOICU i-a promis avantaje viitoare după ce ,, … partidul din care 

face parte va ajunge la putere …”.  

Această împrejurare a fost relatată de inc. COSTEL CĂŞUNEANU în 

declaraţiile date la : 

- Înalta Curte de Casaţie si Justiţie în dosarul nr. 2970/1/2010 la data de 

09.04.2010 (vol.VIII, filele 267-272) : 

,,….Pe 24 sau 25 noiembrie 2009 eram la restaurantul Select la masă cu 
Voicu şi alte persoane, pe care nu mi le amintesc, a apărut dl. Costiniu care după 
ce a salutat pe toată lumea s-a retras cu mine şi mi-a spus că Voicu a încercat să 
facă ceva pentru mine, că a vrut să mă ajute, nu ştiam de ce îmi spune acest lucru, 
dar la puţin timp Voicu a formulat o nouă cerere de împrumut. 

Am refuzat-o dintr-un început, fără să precizeze vreo sumă de bani. 
Aveam deja probleme cu soţia din cauza împrumuturilor băneşti. Arăt că Voicu 
mi-a inspirat frică la ideea că o persoană ca el ar putea să ajungă ministru de 
interne, pentru că „te leagă imediat”, purtam această idee în subconştientul 
meu…” 

- la procuror în  prezenta cauză, în ziua de 28.04.2010. (vol. VIII, filele 

274 - 287): 

,,….Arăt că după discuţia telefonică purtată cu judecătorul Florin 
Costiniu, în ziua de 11.11.2009, până la sfârşitul lunii noiembrie, m-am întâlnit 
întâmplător cu acesta şi cu Cătălin Voicu la restaurantul Select. De fapt, eu eram 
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deja la restaurantul „Select” împreună cu Cătălin Voicu şi alţi cunoscuţi, iar la un 
moment dat a venit la masa noastră şi Florin Costiniu. Acesta a salutat pe toată 
lumea şi s-a aşezat la masă. La un moment dat eu m-am ridicat de la masă pentru 
a pleca, s-a ridicat şi Cătălin Voicu, l-a chemat şi pe Florin Costiniu şi am stat 
împreună de vorbă, la următorul separeu, câteva minute. Cătălin Voicu mi-a spus 
că a vrut să mă asigure de toată prietenia dumnealui, că a făcut tot ce a putut, 
referindu-se la litigiul SC PA&CO INTERNATIONAL, că dl. Costiniu îmi poate 
confirma că am avut dreptate dar am pierdut. Judecătorul Florin Costiniu mi-a 
spus că Voicu Cătălin a vrut din tot sufletul să mă ajute, întrucât am dreptate, 
dar cu toate acestea am pierdut procesul. 

Cătălin Voicu mi-a spus că o să vadă ce se mai poate face. Cătălin 
Voicu s-a referit la faptul că partidul din care face parte va ajunge la putere, dar 
eu ştiind că este o hotărâre definitivă, nu mai există altă soluţie. Aceasta a fost 
discuţia pe care am purtat-o cu Cătălin Voicu şi Florin Costiniu. 

Precizez că eu mă consultasem cu av. Horia Bora, căruia îi relatasem 
despre convorbirea telefonică cu Cătălin Voicu şi Florin Costiniu din 11.11.2009, 
în cursul căreia aflasem că judecătorii din complet primiseră cu titlu de mită sume 
de bani de la partea adversă pentru a da o soluţie favorabilă acesteia. Avocatul 
meu m-a sfătuit să facem o plângere la C.S.M. împotriva membrilor completului de 
judecată, pentru a sesiza cele aflate în legătură cu fapta de corupţie. Ulterior, am 
renunţat la această idee, nefiind convins nici că Voicu Cătălin ar fi intervenit 
pentru mine la judecători şi nici că partea adversă ar fi dat bani acestora. Mi-am 
dat seama că afirmaţiile de acest gen sunt tot o scuză pentru pierderea procesului 
de către SC PA&CO INTERNATIONAL SRL….” 

 
Analizând cele două fragmente de depoziţii prin coroborare cu 

convorbirea telefonică din 11.11.2009, remarcăm preocuparea constantă a 

inculpaţilor CĂTĂLIN VOICU şi FLORIN COSTINIU, în a-i menţine  

inculpatului CĂŞUNEANU COSTEL  încrederea în ei şi în promisiunile făcute 

după pierderea procesului.  Acestea constau în găsirea unor soluţii juridice pentru 

desfiinţarea deciziei instanţei de recurs şi mai ales în avantajele pe care inc. 

CĂTĂLIN VOICU i le va oferi cumpărătorului de influenţă după ce partidul său 

va accede la putere.   

Prin aceste noi acţiuni cei doi inculpaţi s-au asigurat încă o dată că inc. 

COSTEL CĂŞUNEANU  nu-i va denunţa şi nici nu le va cere să-i restituie suma 

de  200.000 euro primită în schimbul intervenţiilor pe lângă magistraţi.  

Faptul că demersurile lor au avut efectele scontate este dovedit de absenţa 

unei cereri de restituire a banilor din partea cumpărătorului de influenţă şi de 
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recredibilizarea inc. CĂTĂLIN VOICU în sensul creării condiţiilor ce i-au permis 

să-i adreseze inc. COSTEL CĂŞUNEANU  o altă cerere având ca obiect sume de 

bani. 

Formularea acestei noi cereri în aceiaşi perioadă în care  inc. CĂTĂLIN 

VOICU potrivit propriilor susţineri confirmate de inc. CĂŞUNEANU COSTEL ar 

fi trebuit să restituie ,,împrumutul”  demonstrează fără nici un dubiu, alături de 

celelalte probe,  că suma de 200.000 euro pretinsă sub această aparenţă (de 

împrumut) reprezintă în realitate foloase materiale necuvenite, obiect al 

infracţiunilor de corupţie reţinute în sarcina celor trei inculpaţi.   

Atât în cursul urmăririi penale cât şi la instanţa de judecată, cu ocazia 

soluţionării cererii de arestare preventivă (dosar nr. 2970/1/2010 al Î.C.C.J.)  

inculpaţii COSTINIU FLORIN, CĂTĂLIN VOICU şi CĂŞUNEANU COSTEL au 

negat infracţiunile de corupţie reţinute în sarcina lor şi şi-au formulat apărările într-

o manieră în care să nu intre în contradicţie flagrantă cu celelalte probe şi totodată 

să nu furnizeze elemente de fapt care să servească anchetatorilor în susţinerea 

acuzării vreunuia dintre ei.  

Această constatare se bazează pe analiza declaraţiilor inculpaţilor în 

raport de momentele în care au fost făcute, respectiv după ce li s-au prezentat 

învinuirile  şi după ce au avut acces la o parte din probele administrate în cauză. 

 Astfel, inc. COSTEL CĂŞUNEANU în primele 4 luni de la declanşarea 

cercetărilor nu a dat nici o declaraţie, ci sub pretextul exercitării dreptului la 

apărare  a formulat numeroase cereri, plângeri şi memorii condiţionând darea unei 

declaraţii pe fondul cauzei de soluţionarea lor.  

Această atitudine adoptată de inculpat a fost calificată de Înalta Curte de 

Casaţie si Justiţie ca abuz de drept (a se observa încheierea  nr. 604 pronunţată de 

Înalta Curte de Casaţie si Justiţie – Secţia Penală în dosarul nr. 2970/1/2010 

vol.IX, filele 243 – 271 ) . 

După ce a avut acces la materialul probator şi l-a studiat în detaliu, inc. 

COSTEL CĂŞUNEANU şi-a pus în aplicare strategia de apărare confirmând în 

instanţă ceea ce nu putea contesta, minimalizându-şi rolul în contextul acţiunilor 
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sale şi ale celorlalţi inculpaţi şi în final pozând într-o victimă  a inc. CĂTĂLIN 

VOICU căruia nu i-a putut refuza cererile de împrumut de teama că într-un viitor 

apropiat ar fi putut ocupa funcţia de ministru al Administraţiei şi Internelor şi s-ar 

fi putut răzbuna. 

Noile probe administrate în cauză au demonstrat însă nesinceritatea inc. 

COSTEL CĂŞUNEANU  în sensul că şi el în discuţiile cu inc. CĂTĂLIN VOICU 

vizând litigiul SC PA&CO International SRL  folosea un limbaj disimulat.  

De asemenea, încă din luna februarie 2009 urmare cererilor  inc. 

CĂTĂLIN VOICU i-a remis diferite sume de bani, concomitent cu solicitarea în 

acelaşi limbaj disimulat (ex. :doctor, împrumut, reţetă, spital, etc.) de intervenţii pe 

lângă miniştri, ofiţeri de poliţie, cadre universitare, etc. (a se observa procesele 

verbale de redare a unor convorbiri telefonice existente în vol XI, filele 437-457). 

Două asemenea situaţii au fost relatate chiar de inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU în declaraţia din 28.04.2010 dată în prezentul dosar, cu referire la 

suma de 100.000 euro pretinsă de inc. CĂTĂLIN VOICU la începutul lunii iulie 

2009   şi  remiterea ulterioară la datele de 15 şi 23 iulie 2009 a sumelor de 150.000 

RON şi 100.000 RON. 

În toate aceste cazuri existând date şi indicii temeinice că foloasele 

materiale pretinse şi primite de inc. CĂTĂLIN VOICU de la inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL fac obiectul unor infracţiuni de trafic de influenţă prev. de art. 257 C.p. 

rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu 

aplic. art. 33 lit. a C.p  şi cumpărare de influenţă prev. de art. 61 din Legea nr. 

78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 33 lit. a C.p, se va 

dispune disjungerea materialului de urmărire penală şi continuarea cercetărilor într-

un nou dosar penal.   

Şi inc. CĂTĂLIN VOICU a adoptat în cursul urmăririi penale o strategie 

de apărare asemănătoare celei a inc. CĂŞUNEANU COSTEL în sensul că şi-a 

modificat declaraţiile punându-le în acord cu probele la care a avut acces într-un 

anumit stadiu al cercetării. 
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Totodată a încercat să-şi preconstituie dovezi cu ajutorul martorului 

FLOAREA RADU DAN pe care a încercat să-l determine să-i susţină apărarea cu 

privire la provenienţa şi destinaţia sumei de 200.000 euro. 

Inculpatul CĂTĂLIN VOICU a acţionat în acest mod având deplina 

convingere că FLOAREA RADU DAN îi va confirma apărarea în orice condiţii, 

întrucât îl împrumutase anterior datei de 19.08.2009 cu sume mari de bani, îl 

ajutase să obţină lucrări pentru firmele sale şi să contracteze credite în condiţii 

avantajoase (a se vedea în acest sens declaraţiile martorilor Floarea Radu Dan, 

Ungureanu Nicolae, Drăgotescu Laura Antonela, Floarea Manuela, Ungureanu 

Violeta, Şaptelei Ioana, Huidu Ion şi Chiru Ion). 

Astfel, la data de 11.12.2009 cu ocazia audierii, inc. CĂTĂLIN VOICU a 

declarat că, o singură dată, în anul 2009 a apelat la inc. COSTEL CĂŞUNEANU  

să-l împrumute cu suma de 200.000 euro, termenul de restituire stabilit de comun 

acord fiind sfârşitul anului. Banii i-a folosit pentru a-l ajuta pe finul său, 

FLOAREA RADU DAN aflat într-un blocaj financiar datorat faptului că executase 

cu firma sa, SC TECH SAFETY S.R.L. lucrări la un campus universitar din Târgu-

Jiu iar beneficiarul Ministerul Învăţământului nu-i achitase contravaloarea 

acestora.  

„…A apelat la mine să-l ajut cu suma menţionată deoarece creditorii lui 

introduseseră la plată nişte file cec emise de el, iar în situaţia în care nu avea 

disponibil în cont ar fi intrat sub incidenţa legii penale…” (vol. VIII, fila 98 ). 

În ziua următoare celei în care a luat cunoştinţă de învinuirea privind 

infracţiunea de trafic de influenţă având ca obiect material suma de 200 000 euro şi 

a dat declaraţie în sensul arătat, inc. CĂTĂLIN VOICU a luat legătura cu martorul 

RADU DAN FLOAREA şi i-a cerut să vină urgent la Bucureşti. 

Solicitarea a fost făcută telefonic, dar nu direct de inculpat, ci prin 

intermediul lui Ivan Adrian Costel, întrucât avea temerea că îi sunt interceptate 

convorbirile telefonice . 

Convorbire telefonică purtată în data de 12.12.2009, începând cu ora 
10:50:24 de IVAN ADRIAN COSTEL de la postul telefonic cu numărul de 
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apel  cu FLOAREA RADU DAN, aflat la postul telefonic cu numărul de apel  
(vol.I, filele 59-60): 

„FLOAREA RADU DAN :  Da 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Mă auziţi domnu FLOAREA, să trăiţi!  
FLOAREA RADU DAN :  Da, mă, te aud, mă. Salut!  
IVAN ADRIAN COSTEL:  Nu vă auzeam eu. Pe unde sunteţi?  
FLOAREA RADU DAN :  Îs…îs, tai porcii cu soacră-mea, cu tata, cu 

toţi. 
IVAN ADRIAN COSTEL:  A!  Sunteţi la ţară ?  
FLOAREA RADU DAN :  Da, da. 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Şi când veniţi încoace ? 
FLOAREA RADU DAN :  Luni seara. 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Luni seara, bun! Era… mai devreme nu 

puteţi să veniţi, nu ? 
FLOAREA RADU DAN :  Luni seara vin.  
IVAN ADRIAN COSTEL:  Bine domnu FLOAREA, să trăiţi ! 
FLOAREA RADU DAN :  Sănătate! 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Cu respect!” 
 
 Convorbire telefonică purtată în data de 12.12.2009, începând cu 

ora 10:53:03 de IVAN ADRIAN COSTEL de la postul telefonic cu numărul 
de apel cu FLOAREA RADU DAN, aflat la postul telefonic cu numărul de 
apel  (vol.I, fila 60): 

„FLOAREA RADU DAN :  Da. Alo! 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Mă auziţi? 
FLOAREA RADU DAN :  Da perfect. 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Tot eu sunt ADI. Vă roagă naşu să lăsaţi un 

pic ăia, să veniţi până la Bucureşti. 
FLOAREA RADU DAN :  Hai că le las. 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Da ?  
FLOAREA RADU DAN :  Da, da. 
IVAN ADRIAN COSTEL:  Cu porcii când veniţi la Bucureşti? ” 
 
Din declaraţia martorului FLOAREA RADU DAN rezultă că a dat curs 

solicitării inc. CĂTĂLIN VOICU şi a avut cu acesta o întâlnire în imobilul din 

Bucureşti, str. Carol Davila. 

În această împrejurare inc. CĂTĂLIN VOICU i-a cerut ca atunci când va 

fi chemat la audiere să declare că a primit de la el un împrumut de 250.000 euro, 

iar banii provin de la inc. COSTEL CĂŞUNEANU, faţă de care inc. CĂTĂLIN 

VOICU s-a angajat să-i restituie până la sfârşitul anului 2009. 
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Martorul a acceptat să-l ajute pe inculpat, în sensul de a-i confirma 

apărarea, însă nu a avut ocazia deoarece nu a fost citat pentru audiere în perioada 

imediat următoare. 

La data de 21.12.2009, cu ocazia judecării de către Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie a  plângerii împotriva ordonanţei prin care s-a dispus măsura 

obligării de a nu părăsi localitatea, inc. CĂTĂLIN VOICU având acces la probele 

administrate în cauză a aflat că îi sunt interceptate convorbirile purtate de la postul 

telefonic cu numărul 0726.200.564. 

Vrând să folosească ocazia pentru a mai obţine o probă în apărare l-a  

apelat pe Floarea Radu Dan şi în baza înţelegerii anterioare au purtat un dialog în 

cursul căruia au încercat să acrediteze ideea că acesta din urmă a primit cu titlu de 

împrumut o sumă de bani de la  inc. CĂTĂLIN VOICU care provenea tot dintr-un 

împrumut de la inc. CĂŞUNEANU COSTEL cu termen de restituire până la 

sfârşitul anului 2009. 

Convorbire telefonică din data de 22.12.2009, începând cu ora 

11:34:39 purtată de FLOAREA RADU DAN de la postul telefonic cu numărul 

de apel  cu VOICU CĂTĂLIN, aflat la postul telefonic cu numărul de apel  

(vol.I, filele 57-58): 

„VOICU CĂTĂLIN: Unde eşti domnu fin ? 
FLOAREA RADU DAN : Să trăiţi! Acu ieşii de la spital. Am avut un 

puseu de tensiune şi stătui la perfuzii. Îmi cer scuze că n-avusei telefonul. Acu 
ajunsei.  

VOICU CĂTĂLIN: Măi omule…. 
FLOAREA RADU DAN : Am zis că mor. 
VOICU CĂTĂLIN: Măi, măi omule… 
FLOAREA RADU DAN : Nici cu nitroglicerina nu mai puteam … 
VOICU CĂTĂLIN: Da, unde eşti ? La ce spital ? 
FLOAREA RADU DAN : La aici pe TUDOR, la noi, acu ieşii. 
VOICU CĂTĂLIN: Unde, în, în… 
FLOAREA RADU DAN : Aci pe TUDOR , în centru, la noi. 
VOICU CĂTĂLIN: Da? 
FLOAREA RADU DAN : Da 
VOICU CĂTĂLIN: Bine. Păi. Când ne vedem? 
FLOAREA RADU DAN : Astă seară sau mâine cel târziu. 
VOICU CĂTĂLIN: Măi omule… 
FLOAREA RADU DAN :  Da 
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VOICU CĂTĂLIN: Măi omule,  trebuie neapărat să-i dai omului ăla 
banii înapoi . E vorba de domnul CĂŞUNEANU. 

FLOAREA RADU DAN : Da  
VOICU CĂTĂLIN: Şi aşa am o mie de probleme, înţelegi, de la chestia 

asta. 
FLOAREA RADU DAN : Oricum până la sfârşitul anului e rezolvată . 
VOICU CĂTĂLIN: Păi eu aşa i-am promis că-i dăm până la sfârşitul 

anului banii, domne ! 
FLOAREA RADU DAN : O rezolvăm până la sfârşitul anului.  
VOICU CĂTĂLIN: Am rugămintea : vino astăzi, vino astăzi la 

Bucureşti ca să vedem exact când crezi că poţi să-i dai banii pentru că vreau 
neapărat să găsim o formulă să te prezinţi să-i dai banii, înţelegi, omului. 

FLOAREA RADU DAN : Am înţeles ! Vin, ori astă seară, da-s slăbit, 
astă seară ori mâine dimineaţă sunt aici. 

VOICU CĂTĂLIN:  Bine , ai grijă. 
Din minutul 01:22 al convorbirii cei doi interlocutori discută probleme 

personale, fără legătură cu obiectul cauzei. 
Din minutul 02:00 al convorbirii FLOAREA RADU DAN şi VOICU 

CĂTĂLIN poartă următorul dialog: 
VOICU CĂTĂLIN: Bun. Deci rugămintea care o am : fă-ţi toate 

socotelile şi să-i dăm omului banii înapoi până la sfârşitul anului. 
FLOAREA RADU DAN : Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN: Că eu, în ce mă priveşte, mă lupt şi voi demonstra ce 

am de demonstrat, că n-am nicio legătură cu povestea asta, pentru că… da omului 
trebuie să-i dau banii că eu aşa i-am promis, până la sfârşitul anului.  

FLOAREA RADU DAN : Am înţeles, am înţeles, ne ţinem de cuvânt. 
VOICU CĂTĂLIN: Te încadrezi, nu? Până la sfârşitul anului? 
FLOAREA RADU DAN : Da. Ne încadrăm până la sfârşit, ne 

încadrăm. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine, că eu nici nu am voie să iau legătura cu el 

acum. Nici nu ştiu cum. Va trebui să te duci tu personal să-i duci. Nu ştiu, ne mai 
gândim, ne punem de acord aci sau prin avocat . Să vedem că trebuie să … 

FLOAREA RADU DAN : Prin avocat, trimit avocatul, datoria e clară, 
asta-i datoria şi … domne banii. 

VOICU CĂTĂLIN: E în regulă. Bine. Hai, te aştept! Deci când crezi că 
vii? Mâine, da ?  

FLOAREA RADU DAN : Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine, deci mâine…” 
 
În ziua de 29.03.2010 în mass-media a apărut ştirea conform căreia inc. 

CĂTĂLIN VOICU a încercat să zădărnicească aflarea adevărului în cauză prin 

influenţarea martorului FLOAREA RADU DAN în sensul arătat, fiind prezentată 

inclusiv transcrierea convorbirii telefonice menţionate. 
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Aflând ştirea, martora Dragotescu Laura Antoanela l-a contactat telefonic 

pe Floarea Radu Dan şi au purtat următorul dialog interceptat şi înregistrat în baza 

încheierii din 19.03.2010 pronunţată de Tribunalul Bucureşti în dosarul nr. 

320/AI/2010 ca urmare a cererii formulate de D.N.A. - Secţia de combatere a 

corupţiei în dosarul nr. 42/P/2010. 

Convorbire telefonică din data de 29.03.2010, începând cu ora 
15:51:13 purtată de FLOAREA RADU DAN de la postul telefonic cu numărul 
de apel  cu DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA, aflată la postul telefonic 
cu numărul de apel  înregistrat pe numele SC Niratrade SRL Târgu Jiu al 
cărei asociat unic este  (vol.I, filele 71-76): 

DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:  Alo !  
RADU DAN FLOAREA: Da, Laura 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:  Ăă, ce faceţi? 
RADU DAN FLOAREA: Zii, că stau de vorbă cu cineva 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Ăă…dădu la Realitatea o 

convorbire dintre dumneavoastră şi ăla.  
RADU DAN FLOAREA: Cum? 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Că…Bine, ideea era 

următoarea : că Voicu a încercat să preconstituie probe pentru a induce în eroare 
justiţia că după ce-a văzut în dosar la …acolo că e interceptat telefonul, v-ar fi 
sunat pe al…, v-ar fi sunat pe dumneavoastră chipurile să-i restituiţi sumele de 
bani împrumutate ca să justifice declaraţia care a dat-o el la instanţă. La 
instanţă…la parchet…(neinteligibil)… 

RADU DAN FLOAREA:Cum mă ? 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Deci pe Realitatea Tv 
RADU DAN FLOAREA:Da 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Spuseră aşa: că ăsta, 

senatorul Cătălin Voicu… 
RADU DAN FLOAREA: Da 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:…a încercat să preconstituie 

probe şi că de asta se solicită ares… acesta-i unul din motivele pentru care se 
solicită arestarea lui. Pentru că, după ce a văzut la parchet că sunt autorizate 
interceptările telefonice…  

RADU DAN FLOAREA: Aşa 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:… pe telefonul lui.. 
RADU DAN FLOAREA:Da 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:…el a dat declaraţia că ar fi 

luat banii pentru un fin de-al lui  
RADU DAN FLOAREA:Aşa… 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Înţelegeţi ? Şi după ce-a văzut 

că-i sunt interceptate telefoanele, ca să-şi constituie probe în ce-a…în favoarea a 
cea declarat el … 
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RADU DAN FLOAREA: Da 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: …v-a sunat pe 

dumneavoastră… 
RADU DAN FLOAREA:Da 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:…ca să…şi dă o parte din 

convorbire, că… , în care vă-ntreabă…domne, îmi…păstrăm termenul ceva de 
genul ăsta, ne încadrăm în termen că tre să dăm banii omului şi că … 

RADU DAN FLOAREA:Eu ce-am avut de dat i-am dat banii înapoi băi 
frate ce mă bagă pe mine ? 

DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Păi, păi eu vă spusei ce 
dădură pe Realitatea. Nu v-acuză pă dumneavoastră pe Realitatea da apăru 
numele 

RADU DAN FLOAREA:Doamne ia-mă ! Eu ce-am avut datorie eu i-am 
dat-o  

DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Da, ei interpretează ,ei 
interpretează că v-ar fi sunat pe dumneavoastră ca să-şi justifice declaraţia care a 
dat-o el că au fost banii luaţi împrumut pentru dumneavoastră, pentru… 

RADU DAN FLOAREA: Măi, eu ce-am avut datorie i-am dat şi cu aia 
gata. Po să mă cheme orcine oriunde, eu recunosc într-adevăr când mi-a dat bani 
da eu i-am dat banii înapoi şi cu aia gata. Eu nu intru în c….de genul acesta în 
care văd că e băgat 

DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Da… 
RADU DAN FLOAREA:Doamne.. 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Deci nu era că să v-acuze pe 

dumneavoastră, era cum, cum să vă zic …. 
RADU DAN FLOAREA: Pe. pe ce dete, pe bandă sau pe ce ? 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Pe Realitatea , pe …scrie şi pe 

net, de pe net vă pot citi articolul 
RADU DAN FLOAREA:Da i-a zi-mi şi mie 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Staţi aşa, staţi aşa, că de-aia 

vă şi sunai, vă sunai imediat 
RADU DAN FLOAREA:I-a uite! Aşa… 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Staţi, staţi, staţi o ţâră, o 

secundă cu mine. Şi pe bandă dădu din stenograme doar atâta: Domne tre’ să dăm 
că v-ar fi sunat pe dumneavoastră şi i-aţi fi spus că domne tre’ să dăm banii 
înapoi, tre’ să dau, să dea banii înapoi  

RADU DAN FLOAREA:Eu am spus eu aşa ceva ? 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Nu, el v-ar fi spus 

dumneavoastră. 
RADU DAN FLOAREA: A! 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:Domne , tre să dăm banii 

înapoi! Ne încadrăm în termen? Şi… 
RADU DAN FLOAREA: În care termen, eu nu ştiu ce termen, că eu ce 

termene am avut le-am respectat. Ce-am avut le-am dat şi eu nu ştiu de unde a luat 
acei bani. Mie cât mi-a dat mi-a dat el nu mă interesează 
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DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Păi asta, asta spun şi , asta 
spune şi în articol, deci asta spune şi în articol  

RADU DAN FLOAREA:Păi ce eu mă bag în arhitecturi, la tâmpenii, 
la… 

DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Deci asta spune şi-n articol, 
că asta a încercat să facă  cumva să preconstituie probe în favoarea a ceea 
ce…Susţin că sena…Uitaţi! Staţi că vă citesc. Că nu e lung , e un piculeţ, dacă 
staţi două minute cu mine vi-l citesc tot. 

RADU DAN FLOAREA: Te rog. 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA: Cătălin Voicu…Procurorii 

D.N.A. susţin că senatorul Voicu ar fi încercat să preconstituie probe pentru 
apărarea sa .. 

RADU DAN FLOAREA: Aşa 
DRĂGOTESCU LAURA ANTOANELA:…conform documentului 

menţionat în  referatul trimis la Parlament. Conform documentului menţionat .. 
FLOAREA RADU DAN: Aşa… 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: În 11 decembrie, Cătălin 

Voicu le-a declarat procurorilor că a beneficiat de un singur împrumut de la omul 
de afaceri Căşuneanu, şi anume 200.000 euro. 

FLOAREA RADU DAN: Aşa 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Bani care i-ar fi folosit pentru  

a-l ajuta pe finul său Dan Floarea Radu. Hm (îşi drege vocea) Senatorul… De 
când sunteţi dumneavoastră finul ăstuia ?  

FLOAREA RADU DAN: Eu nu sunt finul lui în primul rând! 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Păi ştiu. A ! Uitaţi, staţi că a 

apărut şi stenograma, v-o citesc toată, că apăru până şi stenograma.  
FLOAREA RADU DAN: Ia zi ! 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Aşa. Senatorul Voicu a mai 

spus că finul său executase reparaţii la un campus universitar din Târgu Jiu iar 
beneficiarul, Ministerul Învăţământului nu îi achitase contravaloarea lucrărilor. 

FLOAREA RADU DAN: Aşa… 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: în consecinţă avea nevoie de 

bani până îi primea de la minister. 
FLOAREA RADU DAN: Aşa  
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: În acelaşi document se arată 

că în ziua următoare audierii lui Voicu la DNA, senatorul i-a cerut finului său prin 
intermediul altei persoane să vină urgent la Bucureşti.  

FLOAREA RADU DAN: Aşa  
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Ulterior, susţin procurorii, în 

21 decembrie când Cătălin Voicu a văzut în instanţă că îi sunt interceptate 
convorbirile telefonice 

FLOAREA RADU DAN: Aşa  
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: …ar fi încercat să 

preconstituie probe printr-o discuţie la telefon cu finul său care să confirme 
declaraţia dată de ă… senator la DNA din 11 decembrie . 
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FLOAREA RADU DAN: Aşa  
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Şi acum vă citesc stenograma: 

„CĂTĂLIN VOICU: Unde eşti domnu fin ? Ă….Măi omule, măi omule,  trebuie 
neapărat să-i dai ă…banii omului ăluia ă… ăla înapoi. E vorba de domnul 
CĂŞUNEANU. Ă… Dan Floarea : Da . Cătălin Voicu: Şi aşa am o mie de 
probleme, înţelegi, de la chestia asta. Dan Floarea: Oricum până la sfârşitul 
anului e rezolvată. Cătălin Voicu: Păi eu aşa i-am promis că-i dăm până la 
sfârşitul anului, domne ! ă… dumneavoastră : O rezolvăm până la sfârşitul anului. 
Voicu: Am rugămintea : vino azi, vino azi la Bucureşti ca să vedem exact când 
crezi că poţi să-i dai banii pentru că vreau să, vreau neapărat să găsim o formulă 
să te prezinţi să-i dai banii, înţelegi?  

FLOAREA RADU DAN: Asta e discuţie care vroia să mi-o inoculeze. 
Datoria mea – eu nu ştiu de unde a luat-o şi eu i-am dat-o înapoi. Şi am destui 
martori că am dat-o înapoi. 

DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Da, păi uite că spune în 
continuare: Cătălin Voicu te încadrezi nu, până la sfârşitul anului? 
Dumneavoastră : Da. Ne încadrăm până la sfârşit, ne încadrăm. Voicu: Bine, eu 
nici nu am voie să iau legătura cu el acum. Nici nu ştiu cum. Va trebui să te duci tu 
personal să-i duci. Nu ştiu, ne mai gândim, ne punem de acord aici sau prin avocat 
. Să vedem că trebuie să … Dumneavoastră : Prin avocat, datoria e clară, asta-i 
datoria şi … domne banii. E în regulă. Bine. Hai, te aştept! 

FLOAREA RADU DAN: Ă … 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA:Deci asta e toată discuţia. 
FLOAREA RADU DAN: Deci asta e faptul că m-a chemat  la el şi că 

mi-a , mi-a, mi-a zis că ar fi luat banii de acolo. Eu nu ştiu de unde a luat aceşti 
bani şi când am auzit că pur şi simplu îmi cere chestia asta cu avocatul, cu tine, să 
te duci tu acolo am plecat şi dus am fost. Eu nu mă bag în jocuri de genu’ ăsta mă.  

DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Da ai..? Ce vrusei să te 
întreb? Asta-i discuţie la telefon, nu ?  

FLOAREA RADU DAN: Da. Telefonică. 
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: La telefon 
FLOAREA RADU DAN: …mi-aduc aminte de ea. Da.  
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Îhî ! 
FLOAREA RADU DAN: Mi-aduc aminte de ea, de încerca şi eu mă 

blocam că el are darul de a, de a  pune oprelişte pe om. Eu ştiam de datorie certă, 
care am datoria. Şi eu m-am achitat de datorie. Şi nici n-a .., niciodată n-am 
primit asemenea sumă. Hai mă! Să fim serioşi ! Ce dracu’ încearcă să îmi pună 
mie în cârcă de, eu nu mă bag în jocuri de genu’ acesta mă !  

DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Deci şi interpretarea ăstora 
de la Realitatea tot asta e. Adică ce puţin aşa susţin procurorii că asta a fost un 
telefon dat aşa, ca să justifice.  

FLOAREA RADU DAN: Du-te mă de aici, la DNA eu spun adevărul . 
Băi frate eu am şi martori . Deci eu am martori  şi am martori, clar! Am dat banii 
înapoi şi cu aia gata. Păi ce eu îs tâmpit de cap? Ce treabă am avut eu cu 
Căşuneanu, ce bani am luat eu de la Căşuneanu  ? Nu am luat nici un ban. El m-a 
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ajutat o dată cu nouăzeci, o dată cu douăzeci, o dată cu nu ştiu treizeci sau 
patruzeci. Eu am dat banii înapoi. Când am avut probleme, am avut probleme 
atunci de am depus garanţia. Da? Dar că nu că am luat eu bani de la Căşuneanu 
şi de la dracu. Du-te bă de acia. Ia uite, mânca-ţi-aş sufletu’! 

DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Da. O să vă sune sigur. 
FLOAREA RADU DAN: Păi, mă cheamă, şi ? O să spun adevărul, ce 

pot să spun altceva ?  
DRĂGOTESCU LAURA-ANTOANELA: Păi bineînţeles…mai intră în 

discuţie chestia asta ? Că nu mai intră în discuţie. Eu vă sunam ca să …” 
 
Fiind audiat la data de 19.04.2010 martorul Floarea Radu Dan a 

recunoscut faptul că inculpatul CĂTĂLIN VOICU a încercat să-l determine să dea 

o declaraţie neconformă realităţii în sensul că ar fi primit de la el, cu titlu de 

împrumut, suma de 200.000 euro, provenită de la inc. COSTEL CĂŞUNEANU cu 

termen de restituire sfârşitul anului 2009. Mediatizarea cazului a generat 

conştientizarea de către martor a consecinţelor grave la care s-ar expune în 

eventualitatea unei declaraţii mincinoase, situaţie în care a relatat organelor de 

anchetă adevărul.  

În concret, Floarea Radu Dan a confirmat că în cursul anului 2009,   

anterior datei de 19.08.2009, a primit cu titlu de împrumut de la inc. CĂTĂLIN 

VOICU diferite sume de bani totalizând 515.000 euro, cea mai mare fiind de 

110.000 euro, primită în luna iulie 2009 şi folosită pentru a achita o garanţie la 

EXIMBANK Craiova, în scopul obţinerii unui credit. 

Acelaşi martor a arătat că nu este reală susţinerea inculpatului CĂTĂLIN 

VOICU în sensul că ar fi cerut şi primit de la acesta cu titlu de împrumut suma de 

200.000 euro, singurele sume primite fiind cele menţionate . 

După ce a ascultat înregistrarea audio a unei convorbiri telefonice din 

data de 03.08.2009 purtată de inc. CĂTĂLIN VOICU cu inc. COSTEL 

CĂŞUNEANU, în cursul căreia primul i-a cerut celui de-al doilea 60.000 euro sau 

echivalentul în lei 2.500.000.000 ROL, tot sub forma unui împrumut, martorul a 

respins categoric o altă apărare a inculpatului CĂTĂLIN VOICU  vizând cel de-al 

doilea act material al infracţiunii de trafic de influenţă reţinută în sarcina sa, 
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potrivit căreia cererea adresată inculpatului COSTEL CĂŞUNEANU a fost 

determinată tot de nevoia de a-i acorda lui un ajutor financiar . 

Declaraţia martorului a fost confirmată de martorii Ungureanu Nicolae, 

Drăgotescu Laura Antonela, Floarea Manuela, Ungureanu Violeta, Şaptelei Ioana, 

Huidu Ion şi Chiru Ion.(vol. VII, filele 36-84) 

Coroborarea acestor probe cu cele deja analizate au condus la stabilirea, 

cu certitudine, a faptului că nici suma de 60.000 de euro şi nici cea de 200.000 euro 

pretinse de inc. CĂTĂLIN VOICU de la inc. COSTEL CĂŞUNEANU nu 

reprezintă împrumuturi promise sau date de acesta din urmă inculpatului 

CĂTĂLIN VOICU, ci foloasele materiale destinate traficantului de influenţă şi 

complicelui său, inc. FLORIN COSTINIU pentru a face intervenţiile solicitate de 

cumpărătorul de influenţă pe lângă judecătorii de la Înalta Curte de Casaţie şi 

Justiţie investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 . 

Concluziile se fundamentează pe faptul că toţi cei trei inculpaţi şi-au 

ascuns acţiunile prin folosirea în convorbirile telefonice a unui limbaj disimulat , 

au comunicat frecvent în perioada judecării recursului SC PA & CO 

INTERNAŢIONAL S.R.L. schimbând la fiecare termen informaţii legate de 

evoluţia procesului, inc. COSTEL CĂŞUNEANU primind numeroase şi repetate 

asigurări de la inc. CĂTĂLIN VOICU şi FLORIN COSTINIU că i-au determinat 

pe judecătorii din complet să dea câştig de cauză firmei menţionate. 

Înregistrarea discuţiei ambientale din 17.09.2009 dintre inc. CĂTĂLIN 

VOICU  şi inc. FLORIN COSTINIU demonstrează, în afara oricărui dubiu faptul 

că intervenţiile pe lângă magistraţi solicitate de inc. CĂŞUNEANU COSTEL au 

fost condiţionate de primirea unor foloase materiale destinate traficantului de 

influenţă şi complicele său. 

 Comparând discuţiile telefonice cu cele purtate în mediul ambiental 

constatăm că inculpaţii foloseau un limbaj disimulat doar când comunicau prin 

telefon, ,,precauţiile” constituind ele însele o dovadă a înţelegerilor de natură 

infracţională şi un mod de a ascunde faptele de corupţie în ipoteza interceptării şi 

înregistrării.   
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Convorbirea telefonică din ziua de 11.11.2009, purtată succesiv de inc. 

COSTEL CĂŞUNEANU cu inc. CĂTĂLIN VOICU şi FLORIN COSTINIU, 

reprezintă o excepţie justificată de faptul că demersurile ultimilor doi eşuaseră,   

fiind nevoiţi să-i dea inc. COSTEL CĂŞUNEANU, într-un limbaj regizat dar clar 

şi neechivoc, explicaţii credibile în legătură cu pierderea procesului pentru a nu fi 

denunţaţi şi a nu li se cere să restituie suma de bani primită. 

 Din aceste considerente înregistrarea din 11.11.2009, are o valoare 

esenţială, fiind un adevărat liant pentru celelalte probe, deoarece inculpaţii îşi 

recunosc voluntar şi în afara oricărei constrângeri  rolurile şi gradul de implicare în  

întreaga activitate infracţională . 

Aşa cum am precizat anterior prin rezoluţia nr. 268/D/P/2009  Parchetul 

de pe lângă Înalta Curte de casaţie şi Justiţie  - DIICOT şi-a declinat competenţa în 

favoarea unităţii noastre, printre altele şi cu privire la infracţiunile de folosire în 

orice mod, direct sau indirect, de informaţii ce nu sunt destinate publicităţii ori 

permiterea accesului unor persoane neautorizate la aceste informaţii,  prev. de art. 

12 alin. 1 lit. b din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) 

pretins a fi săvârşite de  inculpaţii COSTINIU FLORIN şi CĂTĂLIN VOICU. 

Întrucât cercetările efectuate nu au relevat existenţa acestor infracţiuni, se 

va dispune faţă de susnumiţi neînceperea urmăririi penale fiind incidente 

prevederile art. 10 lit. a C.p.p. 

 
                            
                    C.    MIJLOACE DE PROBĂ :  

1. Proces verbal de sesizare din oficiu nr. 310/P/2009 din 16.11.2009 

(vol. I – filele 1-3); 

2.  Proces verbal de sesizare din oficiu nr. 310/P/2009 din 22.01.2010 

(vol. I – filele 4-7); 

3. Proces verbal de constatare a efectuării actelor premergătoare nr. 

310/P/2009 din 10.12.2009 (vol. I  – filele 8-10); 

4.  Cererea nr. 310/P/2009 din 10.12.2009 emisă de Direcţia Naţională 

Anticorupţie către Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie (vol. I – filele 11-15); 
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5. Încheierea nr. 27 din 10.12.2009 şi autorizaţiile 72-80 toate emise de 

Î.C.C.J. – Secţia penală la data de 10.12.2009 în dosarul nr. 13/2009 şi adresa nr. 

310/P/2009 din 10.12.2009 emisă de Secţia de combatere a corupţiei către 

Serviciul Tehnic al D.N.A.(vol. I – filele 16-30); 

6. Proces verbal nr. 310/P/2009 din 15.01.2010, în care au fost redate în 

formă scrisă  convorbiri şi comunicări telefonice purtate de inculpaţii Cătălin 

Voicu şi Costel Căşuneanu în ziua de 13.07.2009 şi 15.07.2009 (vol. I – filele 31-

32); 

7. Proces verbal nr. 310/P/2009 din 03.02.2010, în care a fost redată în 

formă scrisă  o convorbire telefonică purtată de inculpaţii Cătălin Voicu şi Costel 

Căşuneanu în ziua de 03.08.2009 (vol. I – filele 33-35); 

8. Proces verbal nr. 310/P/2009 din 08.12.2009, în care au fost redate  în 

formă scrisă  convorbiri şi comunicări telefonice şi dialoguri purtate în mediul 

ambiental de inculpaţii Cătălin Voicu, Costiniu Florin şi Costel Căşuneanu (vol. I – 

filele 36-56); 

9. Proces verbal nr. 310/P/2009 din 02.02.2010, în care  a fost redată în 

formă scrisă  o convorbire telefonică purtată în ziua de 22.12.2009 de inc. Cătălin 

Voicu cu martorul Radu Dan Floarea (vol. I – filele 57-58); 

10.  Proces verbal nr. 310/P/2009 din 02.02.2010, în care  a fost redată în 

formă scrisă  o convorbire telefonică purtată în ziua de 12.12.2009 de martorul 

Radu Dan Floarea  cu  Ivan Adrian Costel (vol. I – filele 59-60); 

11.  Proces verbal nr. 310/P/2009 din 05.05.2010, în care au fost redate în 

formă scrisă  convorbiri şi comunicări telefonice purtate în zilele de 15.10.2009, 

30.10.2009, 11.11.2009, de inculpaţii Cătălin Voicu, Costel Căşuneanu, Florin 

Costiniu şi martorul Horia Bora (vol. I – filele 61-70); 

12.  Proces verbal nr. 310/P/2009 din 31.03.2010, în care  a fost redată în 

formă scrisă  o convorbire telefonică purtată în ziua de 29.03.2009 de martorii 

Radu Dan Floarea şi Drăgotescu Laura Antoanela (vol. I – filele 71-76); 

13.  Încheierea din 19.03.2010 pronunţată de Tribunalul Bucureşti în 

dosarul nr. 320/AI/2010 (vol. I , filele 77 - 81) 

www.JU
RI.r

o



 73 

14.  Procese - verbale nr. 310/P/2009 din 25.03.2010, 05.05.2010 şi 

06.05.2010  ale  D.N.A. –Secţia de combatere a corupţiei, adresa nr. 994/II-1/2009 

din 29.12.2009, procesul –verbal  cu acelaşi număr din 28.12.2009 şi opis-urile 

convorbirilor telefonice, toate întocmite de Serviciul Tehnic al D.N.A.,  (vol. I , 

filele 82 - 101); 

15.  Proces - verbal nr. 310/P/2009 din 19.04.2010, având ca obiect 

ridicarea de la martorul Radu Dan Floarea de documente financiar contabile ale SC 

Tech Safety SA Târgu Jiu, SC Mandan Grup SRL Târgu Jiu şi SC Larpo Prod 

Impex SRL Târgu Jiu şi documentele nominalizate (vol. I  – filele 102-202); 

16.  Adresa nr. 310/P/2009 din 14.04.2010 emisă de Direcţia Naţională 

Anticorupţie către Garda Financiară - Comisariatul General având ca obict 

solicitarea efectuării unor constatări la  SC PA & CO INTERNAŢIONAL S.R.L, 

rezoluţia din 14.04.2010 prin care s-a dispus efectuarea activităţii, procesul verbal 

nr. 2205/19.04.2010 întocmit de  către Garda Financiară - Comisariatul General şi 

documentele aferente (vol. II  – filele 1-357) ; 

17.   Fotocopia dosarului nr. 3360/2/2009 al Î.C.C.J. – Secţia de 

contencios administrativ şi fiscal având ca obiect litigiul între SC PA & CO 

INTERNAŢIONAL S.R.L. şi COMPANIA NAŢIONALĂ DE AUTOSTRĂZI ŞI 

DRUMURI NAŢIONALE DIN ROMÂNIA S.A. împreună cu adresele de 

solicitare şi răspuns (vol. III - filele 1-305); 

18.  Declaraţia seria DM nr. 0004448 dată de martorul Drăgănoiu Marius 

la 23.04.2010  şi documentele bancare predate de acesta cu ocazia audierii (vol. 

VII – filele 1- 6); 

19.  Declaraţia seria DM nr. 0004450 dată de martora Ghiorghiţă 

Anişoara la 23.04.2010  (vol. VII – filele 7- 10); 

20.  Declaraţiile seria DM nr. 0004440 din 19.04.2010 şi seria DM nr. 

0004461 din 27.04.2010  date de martorul Floarea Radu Dan la (vol. VII – filele 

11- 35); 

21.  Declaraţia seria DM nr. 0004441 dată de martora Drăgotescu Laura 

Antonela la 19.04.2010  (vol. VII – filele 36- 40); 
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22.  Declaraţiile seria DM nr. 0004444 din 21.04.2010 şi seria DM nr. 

0004447 din 22.04.2010  date de martorul Ungureanu Nicolae (vol. VII – filele 41- 

63); 

23.  Declaraţia seria DM nr. 0004454 dată de martora Floarea Manuela la 

26.04.2010  (vol. VII – filele 64- 67); 

24.  Declaraţia seria DM nr. 0004456 dată de martora Ungureanu Violeta 

la 26.04.2010  (vol. VII – filele 68- 70); 

25.  Declaraţia seria DM nr. 0004445 dată de martora Şaptelei Ioana la 

21.04.2010  (vol. VII – filele 71- 73); 

26.  Declaraţia seria DM nr. 0004446 dată de martorul Huidu Ion la 

21.04.2010  (vol. VII – filele 74- 77); 

27.  Declaraţia seria DM nr. 0004488 dată de martorul Chiru Ion la 04.05. 

2010  (vol. VII – filele 78- 84); 

28.  Declaraţia seria DM nr. 0004483 dată de martorul Bivolaru Cezar 

Edwards la 03.05. 2010 şi înscrisurile depuse de acesta cu prilejul audierii (vol. VII 

– filele 85- 92); 

29.  Declaraţia seria DM nr. 0004463 dată de martorul Bora Horia Pompei 

la 29.04. 2010 (vol. VII – filele 93- 96); 

30.  Declaraţia seria DM nr. 0004485 dată de martora Bărbulescu Lidia la 

05.05. 2010 (vol. VII – filele 97- 99); 

31.  Declaraţia seria DM nr. 0004471 dată de martora Preda Joiţa la 

29.04. 2010 (vol. VII – filele 100- 102); 

32.  Declaraţia seria DM nr. 0004480 dată de martora Vochiţă Elena 

Ştefania la 30.04. 2010 (vol. VII – filele 103- 104); 

33.  Declaraţia seria DM nr. 0004473 dată de martora Marcu Simona 

Camelia la 29.04. 2010 (vol. VII – filele 105- 106); 

34.  Declaraţia seria DM nr. 0004472 dată de martora Frumuşelu 

Magdalena Carmen la 29.04. 2010 (vol. VII – filele 107- 108); 

35.  Declaraţia seria DM nr. 0004470 dată de martora Vartires Dana 

Iarina la 29.04. 2010 (vol. VII – filele 109 - 110); 
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36.  Declaraţiile inc. Cătălin Voicu– olografă din 11.12.2009 (vol. VIII, 

filele 94- 95), tip învinuit: seria A nr. 0197587 din 11.12.2009 (vol. VIII, filele 96 - 

104), seria A nr. 0197348 din 15.02.2010 vol. VIII, filele 107- 108), şi seria A nr. 

0197605 din 15.02.2010 vol. VIII, filele 115- 116) de inculpat:seria A, nr. 0197588 

din 11.12.2009(vol. VIII, filele 105-106), seria A, nr. 0197595 din 15.02.2010(vol. 

VIII, filele 109- 111) şi seria A, nr. 0197604 din 15.02.2010(vol. VIII, filele 113- 

114) ; 

37.   Declaraţiile inc. Cătălin Voicu date în faţa instanţei de judecată, la 

data de 30.03.2010 în dosarul nr. 2676/1/2010 şi la data de 23.04.2010 în dosarul 

nr. 3425/1/2010 ale Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală (vol. VIII, 

filele 117- 127) al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători 

(vol. VIII, fila 370) ;  

38.  Declaraţiile inc. Costiniu Florin – olografă din 17.12.2009 (vol. VIII, 

filele 295- 298), tip învinuit: seria A nr. 0197584 din 17.12.2009 (vol. VIII, filele 

299 – 306) şi de inculpat: seria A, nr. 0189504 din 08.04.2010 (vol. VIII, filele 

307-312) şi nota de redare a dialogului ambiental din 17.09.2009 pe care inc. 

Costiniu Florin a efectuat menţiuni olografe  (vol. VIII, filele 313-315); 

39.  Declaraţiile inc. Costiniu Florin date în faţa instanţei de judecată, în 

ziua de 09.04.2010 în dosarul nr. 2970/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie 

- Secţia Penală (vol. VIII, filele 316- 319) şi la data de 12.04.2010 în dosarul nr. 

3023/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători  (vol. 

VIII, fila 320) ; 

40.  Declaraţia inc. Costel Căşuneanu  seria A nr. 0189529 din 28.04.2010 

(vol. VIII, filele 274 – 287) ; 

41. Declaraţiile inc. Costel Căşuneanu  date în faţa instanţei de judecată, 

în ziua de 09.04.2010 în dosarul nr. 2970/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi 

Justiţie - Secţia Penală (vol. VIII, filele 267- 272) şi la data de 12.04.2010 în 

dosarul nr. 3023/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 

judecători  (vol. VIII, fila 273) ; 
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42. Proces verbal de redare în formă scrisă a unui pasaj din convorbirea 

telefonică purtată succesiv în ziua de 12.10.2009 începând cu ora 16:56.56 de inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL cu inc. CĂTĂLIN VOICU şi inc. COSTINIU FLORIN 

(vol. XI, filele 458-459); 

43. Rezoluţia nr. 268/D/P/2009 a D.I.I.C.O.T. prin care s-a dispus 

disjungerea şi declinarea competenţei de soluţionare în favoarea D.N.A. şi adresa 

ambele din 27.11.2009 (vol. I  – filele 203-207); 

 

        D.   ÎN DREPT : 

1. Fapta inc. Cătălin Voicu care, în anul 2009 a pretins de la inc. Costel 

Căşuneanu  în mod repetat, la diferite intervale de timp şi în baza aceleiaşi rezoluţii 

infracţionale, sume de bani, totalizând 260.000 euro, din care a primit suma de 

200.000 euro  promiţând că în schimbul acestora,  va interveni pe lângă magistraţii 

Secţiei Contencios administrativ şi Fiscal din cadrul Înaltei Curţi de Casaţie şi 

Justiţie, investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 având ca obiect litigiul 

dintre SC PA&CO Internaţional SRL Bacău şi C.N.A.D.N.R. şi-i va determina să 

adopte o soluţie favorabilă societăţii comerciale menţionate realizează elementele 

constitutive ale infracţiunii unice continuate de trafic de influenţă, prev. de art. 257 

C.p. rap. la art. 6 din Legea 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu 

aplicarea art. 41 al. 2 C.p. 

2.  Fapta inc. COSTINIU FLORIN constând în aceea că în perioada iulie 

- noiembrie 2009, în schimbul foloaselor materiale constând în suma de 200.000 

euro pretinsă şi primită de inc. CĂTĂLIN VOICU de la inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL, l-a sprijinit pe cel dintâi să intervină pe lângă magistraţii Secţiei 

Contencios Administrativ şi Fiscal din cadrul Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie, 

investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 privind litigiul dintre SC 

PA&CO Internaţional SRL Bacău şi C.N.A.D.N.R., pentru a-i determina să adopte 

o soluţie favorabilă societăţii comerciale (al cărei asociat este inc. CĂŞUNEANU 

COSTEL) realizează elementele constitutive ale infracţiunii de complicitate la 
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trafic de influenţă prev. de art. 26 C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea 

nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare)  

3.  Fapta inc. Costel Căşuneanu constând în promisiunile făcute în anul 

2009, în mod repetat, la diferite intervale de timp şi în baza aceleiaşi rezoluţii 

infracţionale inculpatului Cătălin Voicu că-i va remite suma totală de 260.000 euro 

şi de a-i da suma de 200.000 euro, în schimbul asigurărilor primite de la acesta, că 

va interveni pe lângă magistraţii Secţiei Contencios administrativ şi Fiscal din 

cadrul Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie, investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 

3360/2/2009 având ca obiect litigiul dintre SC PA&CO Internaţional SRL Bacău şi 

C.N.A.D.N.R. şi-i va determina să adopte o soluţie favorabilă societăţii comerciale 

menţionate realizează elementele constitutive ale infracţiunii unice continuate de 

cumpărare de influenţă, prev. de art. 61 din Legea 78/2000 (cu modificările şi 

completările ulterioare) cu aplicarea art. 41 al. 2 C.p.; 

 

II. A  La data de 16.11.2009, D.N.A.- Secţia de combatere a corupţiei s-

a sesizat din oficiu cu faptul că în anul 2009, inc. CĂTĂLIN VOICU a pretins şi 

primit de la inc. MARIUS LOCIC administrator al SC Locic Imobiliare SRL şi 

acţionar majoritar la ziarele „Interesul Public” şi ,,Atac” suma de 119.000 RON în 

schimbul promisiunii că va interveni pe lângă poliţiştii din cadrul Direcţiei 

Generale de Poliţie a Municipiului Bucureşti şi-i va determina să nu dispună 

măsura preventivă a reţinerii împotriva inc. MARIUS LOCIC şi să propună o 

soluţie de neurmărire penală în dosarul nr. 80571/31.07.2009 (nr. 2166/P/2009 al 

Parchetului de pe lângă Tribunalul Bucureşti) în care era cercetat pentru săvârşirea 

infracţiunilor prev. de art. 215 alin. 1,3,4 şi 5 C.p.  

Pe lângă suma de bani menţionată inc. MARIUS LOCIC i-a mai promis 

inc. CĂTĂLIN VOICU, la cererea acestuia, că-i va remite şi alte foloase constând 

în publicarea cu titlu gratuit în cotidianul „Interesul Public” a unor materiale cu 

conţinut electoral. 

Faptele descrise au fost încadrate juridic astfel: 
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CĂTĂLIN VOICU – trafic de influenţă în formă continuată prev. de art. 

257 C.p. rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare ), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

MARIUS LOCIC – cumpărare de influenţă  prev. de art. 61 din Legea nr. 

78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

B. Cu privire la aceleaşi fapte de corupţie am fost sesizaţi  şi de Parchetul  

de pe lângă Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie- D.I.I.C.O.T. prin rezoluţia nr. 

268/D/P/2009 din 27.11.2009 de declinare a competenţei în favoarea D.N.A. (vol. 

I, filele 204-207) 

C.  Prin procesul - verbal din 22  ianuarie 2010, Secţia de combatere a 

corupţiei din  cadrul D.N.A. s-a sesizat din oficiu cu  faptul că : 

 -  suma de 119.000 RON  primită de Cătălin Voicu sub forma 

contravalorii contractului de asistenţă juridică nr. 380.802/19.10.2009 încheiat cu 

S.C. LOCIC IMOBILIARE S.R.L. reprezintă în realitate  foloase necuvenite obiect 

al faptelor de corupţie reţinute în sarcina celor doi inculpaţi.  

-  contractele încheiate de SC LOCIC IMOBILIARE S.R.L cu  SC 

Agrocereal Import Export SRL Ilfov şi Cabinetul de avocat ,,Voicu Cătălin”, 

documentele financiar contabile şi bancare precum şi înregistrările în evidenţele 

contabile aferente contractelor, nu corespund unor operaţiuni reale, scopul 

efectuării lor fiind acela al disimulării infracţiunilor de corupţie reţinute în sarcina 

inculpaţilor Cătălin Voicu şi Marius Locic. 

-   în cursul cercetărilor  inculpaţii Marius Locic şi Cătălin Voicu au 

folosit  documentele false la organele judiciare şi de control fiscal pentru a-şi 

susţine apărările formulate şi a-şi dovedi nevinovăţia în legătură cu infracţiunile de 

corupţie de care sunt acuzaţi. 

Faptele săvârşite de inculpaţii MARIUS LOCIC ŞI CĂTĂLIN VOICU 

au fost încadrate juridic după cum urmează: 

- fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. ; 
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-  participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p. 

Urmărirea penală efectuată în cauză a relevat următoarea stare de fapt:     

La data de 31.07.2009 SC TOYO MOTOR LEASING IFN SA a sesizat 

Parchetul de pe lângă Tribunalul Bucureşti cu privire la săvârşirea de către  

MARIUS LOCIC a infracţiunilor prev. de art. 215 alin. 1, 3, 4 şi 5 C.p. 

Prin adresa nr. 2166/P/2009 din 31.07.2009, Parchetul de pe lângă 

Tribunalul Bucureşti a trimis plângerea la Serviciul de Investigare a Fraudelor din 

cadrul Direcţiei Generale de Poliţie a Municipiului Bucureşti (D.G.P.M.B.) pentru 

efectuarea de cercetări, formându-se dosarul nr. 80.571/2009 . 

La data de 25.08.2009 a fost emisă în cauză o citaţie pe numele inc. 

MARIUS LOCIC, fapt ce rezultă din borderoul nr. 40/25.08.2009 al D.G.P.M.B.- 

Serviciul de Investigare a Fraudelor. 

În ziua de 30.08.2009 inc. MARIUS LOCIC i-a cerut inc. CĂTĂLIN 

VOICU să intervină  pe lângă poliţiştii ce instrumentau dosarul pentru a nu dispune 

împotriva sa măsura preventivă a reţinerii iar la finalizarea cercetărilor pentru a 

propune  Parchetului de pe lângă Tribunalul Bucureşti adoptarea unei soluţii 

favorabile.  

Inculpatul CĂTĂLIN VOICU a fost de acord şi i-a dat inc. LOCIC 

MARIUS asigurări ferme că este singura persoană care îi poate rezolva problemele 

de natură juridică. Pentru a-l convinge i-a dezvăluit mai multe coordonate ale 

acţiunilor sale, atrăgându-i atenţia să manifeste o discreţie maximă, deoarece în caz 

contrar nu vor obţine rezultatul dorit. 

În prezenţa martorilor ISAC ADRIAN şi LIVIU CAPOTĂ, inc. 

CĂTĂLIN VOICU i-a comunicat  inc. LOCIC MARIUS, în esenţă, următoarele : 

-   că are o mare influenţă asupra persoanelor din conducerea 

Inspectoratului General al Poliţiei Române (I.G.P.R.) deoarece  în perioada 2000-
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2004, când a ocupat funcţia de consilier pentru ordine publică şi siguranţă 

naţională în cadrul Administraţiei Prezidenţiale – Departamentul Securităţii 

Naţionale, i-a sprijinit pe mulţi poliţişti să  promoveze în funcţii de conducere, 

despre unii deţinând şi date compromiţătoare, aşa încât nu i-ar putea refuza 

eventualele cereri;  

„ Eu mâine, o spun cu voce tare, îmi pun fundul în maşină şi mă duc 
direct, personal, pentru dl LOCIC... la Poliţia Capitalei... ba nu. O să mă duc la 
IGP şi îi chem la mine, într-un birou la IGP pe cei de la Capitală. Şi rezolv 
această problemă. Şi eu vă asigur că nu se va întâmpla nimic. Dar, nici nu vă 
spun cu cine vorbesc, pentru că … dvs. puteţi scăpa fără să vă spun un nume. 
Eu vă spun că mă duc la o persoană autorizată, îi chem pe toţi în birou, acolo şi 
pe ăla şi pe ăla şi pe ăla ... situaţia : Domnilor, dacă apreciaţi în viaţă ce am 
făcut şi eu pentru voi cât eram la Palatul Cotroceni, dacă veţi fi azi în viaţă…  de 
câte ori v-am tratat cu respectul cuvenit, cu prietenie şi n-am dat drumul la nişte 
…(neinteligibil)… în ce vă priveşte, vă rog foarte mult, uitaţi-vă de 10 ori! 
Părerea mea, opinia mea…este că LOCIC dacă are probleme are numai de 
natură comercială, nu este escroc, nu este ţepar, nu e bandit...  

Şi atunci eu vă rog, şi luaţi-o ca o rugăminte personală; pentru că eu, 
când în momentu` o rugăminte de a mea este refuzată, eu o iau ca pe un afront 
personal. Să vă uitaţi de 10 ori şi dacă voi apreciaţi că ăsta este un infractor şi 
nu ştiu ce stăm de vorbă, staţi de vorbă voi şi eu cu încă un prieten. Şi acel 
prieten o să fie domnul general. Mergeţi cu mine. Dacă ei vin cu documente la 
mine, mergem împreună, dvs. îmi faceţi, nici nu v-agitaţi ” 

- că problema juridică  a inc. MARIUS LOCIC a fost generată de El Feki 

Tarek administratorul SC TOYO MOTOR LEASING I.F.N. S.A., care ar fi remis 

poliţiştilor peste 50.000 euro pentru a-i determina să dispună luarea măsurii 

preventive a reţinerii împotriva sa,  urmând ca la locul de detenţie să-l constrângă 

prin acte de violenţă să satisfacă pretenţiile materiale formulate de societatea 

menţionată ;   

-   că îi va determina pe poliţişti să nu facă, până după alegerile 

prezidenţiale, nici un act de cercetare în dosarul nr. 80.571/2009 instrumentat de  

D.G.P.M.B (dosarul nr.2166/P/2009 din 31.07.2009 al Parchetului de pe lângă 

Tribunalul Bucureşti).  

„…şi eu vă spun că nu se va întâmpla nimic până la alegeri. Că dacă le 
spun chestia asta, îi voi băga în dificultate totală.” 
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-  că inc. LOCIC MARIUS va trebui să îi dea bani  în schimbul 
intervenţiilor pe lângă poliţişti, cererea fiind mascată cu oarecare abilitate prin 
exprimări de genul :  

 „Toţi sunt disperaţi la Capitală, pentru că cei mai mulţi dintre ei au 
credite. El a zis: domne, am salariul ăsta câştigăm atâta pe lună n-a luat în 
calcul anu` trecut toate firmele cad . Şi acela care dădea o mie de euro pe lună 
peşcheş nu mai are de unde să i-o dea mia şi mulţi au făcut credite de o sută de 
mii de două sute de mii sau s-au împrumutat, au făcut au luat case la copii pe 
alte nume, pe credite, pe alte nume  şi pierd acuma. …(neinteligibil)… vine ăla 
cu 50.000 bă, plătesc acolo” 

Din cauza sărăciei şi mizeriei, totul e scăpat din mână. Iar acuma 
câştigă şi este ascultat cel care are banul. Nici măcar, vă spun un lucru că 
domne… 

„ Cine vă cere bani nu sunt prieteni domne ! Vagabonzi, ce dracu!  
Ăia-s prieteni ? Îi faci bine la un om cerându-i bani?! Ah! Vă introduce cineva 
într-o afacere, v-a mers bine, aţi câştigat şi vreţi să îi daţi şi lu` ăla din ce aţi 
câştigat dar nu din necaz . Cine ia bani la necaz, ăla nu e om, e javră, domne! 
Ce să mai vorbim. A zis domnu. Ăsta e principiul vieţii mele. V-am ajutat, v-am 
băgat într-o treabă. ? Domnu general aţi câştigat, v-a mers bine… bun. Vreţi 
să-mi daţi ceva şi mie, bun! Nu vă condiţionez nici atunci. 

 
În cursul aceleiaşi discuţii, la care au asistat şi martorii LIVIU CAPOTĂ 

şi ISAC ADRIAN, inc. CĂTĂLIN VOICU a acceptat oferta de foloase materiale  

făcută de inc. LOCIC MARIUS constând în publicarea cu titlu gratuit în cotidianul 

„Interesul Public” a unor materiale cu conţinut electoral şi tipărirea unor astfel de 

materiale la tipografia  FRIGO PRINT SRL Bucureşti, al cărei administrator  este. 

,,… LOCIC MARIUS:   Cu ce putem ajuta, începe campania electorală 
. La tipografie după ce citeaţi ?   

VOICU CĂTĂLIN: Ah. şi asta da, anti- BĂSESCU. 
INTERLOCUTOR : Ce-aţi zice  la tipografia …? 
VOICU CĂTĂLIN: „Fraţi români, trei zile”,  Un text de-ăsta cum aveţi 

băiatul ăla, care …(neinteligibil)… 
INTERLOCUTOR : De-aia pe-o pagină, de-aia pe-o pagină.  
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… dau comandă pentru 

…(neinteligibil)… articole în campanie...  băiatul ăla. 
LOCIC MARIUS: HORIA TABACU 
VOICU CĂTĂLIN: Nu ştiu cum îl chema.  
LOCIC MARIUS: HORIA TABACU 
VOICU CĂTĂLIN: Nu, nu, altfel un băiat tânăr, un ziarist tânăr...  
LOCIC MARIUS:  COSTEL ODOTARU 
VOICU CĂTĂLIN:  Aşa, Ăla îmi plăcea cum scria. Ăla  a luat 

…(neinteligibil)…,Fraţi români trăiţi bine ? Mai doriţi să trăiţi în continuare la 
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fel de bine?! Vi s-a ridicat nivelul de trai?Vi s-a ridicat aia?  Salariul s-a mărit? 
Deci, chestii de genul ăsta. Punctuale. Lăsat simplu nu subliniat aşa ca să se 
adreseze direct şi pentru muncitori şi pentru intelectuali. 

INTERLOCUTOR: Şi măcar astfel îi …(neinteligibil)…. O foaie de 
ziar, nu mai mult, o foaie. 

VOICU CĂTĂLIN: O foaie, atât. 
INTERLOCUTOR : O foaie. Pe o parte aveau „Aşa, da. Aşa, nu”. Şi 

la „Aşa da” ştii ce punem, „Aşa nu” altceva. 
VOICU CĂTĂLIN: Sigur că da  
LOCIC MARIUS: Domnul Adi e aicia. Mi se dă tema şi eu rezolv 

problema. Deci pe tipografia aia, consideraţi rezolvat. Indiferent. Doamne 
fereşte! Poate să câştige BĂSESCU! Asta-i viaţa ce să faci ?! În viaţă trebuie să 
ştii să te duci … 

VOICU CĂTĂLIN: Nu mai câştigă BĂSESCU domne ! 
LOCIC MARIUS: Nu, n-aţi înţeles. Eu îmi ris… îmi asum acest risc 

pentru că chiar dacă câştigă, asta e ! Trebuie să mi-l asum ! 
VOICU CĂTĂLIN: Da nu v-asumaţi, că nu mai e nimic de asumat. 
LOCIC MARIUS: A! Nu, eu am zis că eu vreau să fiu aicea sunteţi… 

şi poate....” 
 

Aspectele rezultate din conţinutul notelor de redare a înregistrării 
discuţiilor ambientale au fost confirmate şi de martorul Isac Adrian (declaraţie vol. 
VII, filele 127-133). 

,, În perioada 1976-2007 am activat în cadrul Serviciului de Informaţii 
Externe. Am efectuat misiuni externe de lungă durată, Angola, Liban şi Japonia. 
Am îndeplinit funcţii importante în cadrul S.I.E. şi am trecut în rezervă în 2007 cu 
gradul de general de brigadă.  

Sunt prieten cu Liviu Capotă, patronul restaurantului „Select”, de cel 
puţin 10 ani. În anul 2008, cu ocazia uneia dintre vizitele mele la restaurantul 
„Select” l-am cunoscut pe Cătălin Voicu, dar nu-mi mai amintesc cine mi l-a 
prezentat. 

…… ……………………………………………………………………… 
Pe Marius Locic l-am cunoscut în timpul activităţii mele ca ofiţer activ, 

cu ocazia îndeplinirii atribuţiilor de serviciu, în anul 2007. Din octombrie 2007, 
firma la care lucrez ELITE INTELIGENCE CONSULTING are un birou în 
imobilul în care-şi are sediul una din firmele lui Marius Locic. Imobilul în care 
funcţionează firma lui Locic este situat în Bucureşti, Piaţa Dorobanţi, colţ cu 
str.Paris, este proprietatea lui Marius Locic, iar biroul în care îşi desfăşoară 
activitatea firma la care lucrez ne-a fost pus la dispoziţie gratuit de Marius Locic, 
dar nu am încheiat niciun act juridic care să ateste acest lucru. 

………………………………………………………………………… 
La sfârşitul lunii august Marius Locic mi-a spus că a primit o citaţie de 

la Poliţie, din Bucureşti, privind o plângere făcută de Tarek de la firma Toyota, cu 
care el a avut un contract de leasing. Mi-a spus că a încercat să ia legătura cu 
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Tarek şi să-şi rezolve problemele, încercând să-i ofere suma exactă cu care el era 
dator faţă de firma Toyota, dar Tarek i-a cerut o sumă dublă faţă de cuantumul 
datoriei reale şi l-a şi ameninţat că dacă nu-i onorează pretenţiile la nivelul la 
care doreşte el, are cunoştinţe şi o să-l înfunde. Eu am înţeles prin aceasta că 
plângerea îşi va urma cursul, urmând să fie soluţionată în justiţie, prin 
condamnarea lui Locic.  

În acest context, Marius Locic m-a rugat să-i aranjez o întâlnire cu dl. 
Voicu Cătălin, pentru a-i prezenta cazul său şi pentru a-i intermedia o audienţă la 
Poliţia unde se afla reclamaţia lui Tarek, sperând ca prin acest demers Tarek va 
accepta să rezolve problema în mod amiabil.  

Marius Locic spera ca prin această audienţă va reuşi să prezinte 
organelor competente şi punctul său de vedere, anihilând astfel eventualele 
intervenţii făcute de Tarek. 

Am dat curs rugăminţii lui Locic şi la Restaurantul „Select” a avut loc în 
ziua de 30.08.2009 o întâlnire între Marius Locic şi Cătălin Voicu, la care am 
participat şi eu şi domnul Capotă Liviu. Acesta din urmă a asistat la discuţii, 
urmare cererii exprese a lui Cătălin Voicu.  

Mi s-a pus la dispoziţie şi am audiat înregistrarea discuţiilor purtate de 
mine, Voicu Cătălin, Marius Locic şi Liviu Capotă în ziua de 30.08.2009, între 
orele 13 h 29 min 19 sec – 13 h 55 min 59 sec. 

Concomitent cu audierea înregistrării mi s-au pus la dispoziţie şi am 
lecturat notele de redare aferente discuţiilor, constatând că textul notelor de 
redare este identic cu ceea ce am auzit în înregistrare. 

……………………………………………………………………. 
Ascultând înregistrarea, mi-am reamintit că la întâlnirea din 

30.08.2009, Voicu Cătălin i-a promis lui Marius Locic că-i va rezolva problema 
juridică pe care o avea la Poliţie, întrucât avea ascendent asupra persoanelor cu 
funcţii de conducere de la Poliţia Capitalei, la care urma să apeleze, întrucât, din 
ceea ce spunea dumnealui, le făcuse unele servicii în perioada când lucrase la 
Palatul Cotroceni. 

Bănuiesc că dl. Voicu a insistat să fie prezent la discuţie şi Liviu Capotă 
pentru a avea mai mulţi martori că nu i-a cerut lui Marius Locic bani pentru 
intervenţiile ce urma să le facă în interesul acestuia la poliţişti. La această 
întâlnire, într-adevăr, Voicu Cătălin nu i-a cerut niciun fel de foloase materiale 
sau nepatrimoniale lui Marius Locic. 

În cursul acestei discuţii Marius Locic i-a oferit lui Cătălin Voicu 
sprijin în campania electorală, în sensul de a-i face anumite materiale electorale 
la tipografia care se afla în acel moment în proprietatea uneia din firmele sale. 

Apoi, eu am intervenit în discuţie, dând unele sugestii în legătură cu 
tipul de afişe electorale şi formatul acestora, întrucât ziarele Atac şi Interesul 
Public, al căror patron este Marius Locic, îşi încetaseră apariţia pe hârtie de cca 
un an de zile. 

Când am spus următoarea replică: „O foaie de ziar, nu mai mult, o 
foaie …”,    m-am referit la afişele electorale pe care Marius Locic le putea 
imprima la tipografia sa. 
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Cu certitudine, din ceea ce cunosc eu, promisiunile lui Marius Locic 
făcute lui Cătălin Voicu, în sensul de a-l ajuta în campania electorală pentru 
alegerea preşedintelui ţării, cu materiale electorale, nu s-au realizat. 

Din ceea ce ştiu eu, cred că promisiunile nu s-au materializat deoarece 
nici Locic nu s-a ţinut de ele şi nici Voicu nu a insistat. Aceasta este părerea mea. 

După câteva zile, Locic mi-a spus că a fost în audienţă la Călinescu, 
şeful Poliţiei Capitalei, iar la câteva zile după aceea a rezolvat problema cu Tarek, 
plătindu-i suma de bani pe care acesta i-a cerut-o, superioară celei pe care i-o 
datora. 

La mult timp după această discuţie, Marius Locic mi-a spus că a încheiat 
un contract de consultanţă cu firma de avocatură a d.lui Voicu, în baza căruia i-a 
plătit lui Voicu Cătălin o sumă de bani, fără să precizeze despre ce fel de 
consultanţă este vorba. Nici eu nu l-am întrebat în legătură cu acest aspect. 
Despre sumă, respectiv 1 miliard + TVA, am aflat pe 12 decembrie 2009, de la 
Marius Locic, dar nici de această dată Locic nu mi-a spus nimic despre tipul 
prestaţiei. 

Voicu Cătălin nu mi-a spus niciodată că ar fi încheiat un contract de 
consultanţă cu Marius Locic …” 

 
Prezentăm în continuare dialogul purtat de VOICU CĂTĂLIN şi LOCIC 

MARIUS, înregistrat şi interceptat în mediu ambiental în data de 30.08.2009, între 
orele 13:29:19 – 13:55:59 , din care am redat anterior câteva fragmente (vol. IV, 
filele 12-25): 

„VOICU CĂTĂLIN: ….indiferent cine e omul politic, nu o să vă 
aresteze nimeni, pentru că ţara asta nu e... nici a omului politic şi la oricare. Doi: 
eu am rugămintea, din momentul ăsta să fiţi extrem de prudent la toate dialogurile 
şi eu vă promit solemn, în faţa omului ăsta, pe care eu îl respect ca pe un frate şi-
un mare profesionist, din păcate din ce în ce mai puţini pe lume – că nu l-o aresta 
nimeni ...tot ce vă rog eu: fiţi extrem de rezervat în ultima perioadă, nu mai aveţi 
încredere decât în dânsul şi atât. Trei: limitaţi-vă deplasările, dacă nu aveţi nevoie 
decât până depăşim hopul ăsta! Şi eu vă promit că nu vă arestează nici pentru 
nimeni. Aveţi încredere! Sunt om serios. 

LOCIC MARIUS: S-a dat nap … 
VOICU CĂTĂLIN: Eu mâine, o spun cu voce tare, îmi pun fundul în 

maşină şi mă duc direct, personal, pentru dl LOCIC... la Poliţia Capitalei... ba 
nu. O să mă duc la IGP şi îi chem la mine, într-un birou la IGP pe cei de la 
Capitală. 

LOCIC MARIUS: Mai bine aşa. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi rezolv această problemă. Şi eu vă asigur că nu 

se va întâmpla nimic. Dar, nici nu vă spun cu cine vorbesc, pentru că … 
LOCIC MARIUS: Nu, nu, nu. Nici nu trebuie. 
VOICU CĂTĂLIN: …dvs. puteţi scăpa, fără să vă spun un nume. Eu 

vă spun că mă duc la o persoană autorizată, îi chem pe toţi în birou, acolo şi pe 
ăla şi pe ăla şi pe ăla ... situaţia : Domnilor, dacă apreciaţi în viaţă ce am făcut şi 
eu pentru voi cât eram la Palatul Cotroceni, dacă veţi fi azi în viaţă 
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(În fundal se aude vocea unei persoane de sex feminin : Bună ziua  
 VOICU CĂTĂLIN Sărut mâna Mariana. Ce faceţi ? 
INTERLOCUTOARE : Bine,  după care dialogul continuă) 
…  de câte ori v-am tratat cu respectul cuvenit, cu prietenie şi n-am dat 

drumul la nişte …(neinteligibil)… în ce vă priveşte, vă rog foarte mult, uitaţi-vă 
de 10 ori! Părerea mea, opinia mea… 

LOCIC MARIUS: Da, da 
VOICU CĂTĂLIN: …este că LOCIC dacă are probleme are numai de 

natură comercială, nu este escroc, nu este ţepar, nu e bandit...  
LOCIC MARIUS: Nu dar puteţi să-i spuneţi că l-a ameninţat 
VOICU CĂTĂLIN:… nu se justifică arestarea. Şi atunci … 
LOCIC MARIUS: Nu că l-a ameninţat TAREK că-l ares… ăsta–i 

adevărul. 
INTERLOCUTOR : Liviu vă spune. 
VOICU CĂTĂLIN: Şi atunci eu vă rog, şi luaţi-o ca o rugăminte 

personală; pentru că eu, când în momentu` o rugăminte de a mea este refuzată, 
eu o iau ca pe un afront personal. Să vă uitaţi de 10 ori şi dacă voi apreciaţi că 
ăsta este un infractor şi nu ştiu ce stăm de vorbă, staţi de vorbă voi şi eu cu încă 
un prieten. Şi acel prieten o să fie domnul general. Mergeţi cu mine. Dacă ei vin 
cu documente la mine, mergem împreună, dvs. îmi faceţi, nici nu v-agitaţi … 

INTERLOCUTOR: Da vă rog. 
VOICU CĂTĂLIN: …şi eu vă spun că nu se va întâmpla nimic până la 

alegeri. Că dacă le spun chestia asta, îi voi băga în dificultate totală.  
LOCIC MARIUS: Nu, nu  
VOICU CĂTĂLIN: Deci, părerea mea. Nu, în momentul ăsta, nu mai 

aveţi niciun dialog cu nimeni, nu răspundeţi la niciun fel de discuţii, că e clar, vă 
vor provoca. Doi: nu daţi vreun cec fără acoperire în momentul ăsta. 

LOCIC MARIUS: Da, n-am mai dat de şase luni. 
VOICU CĂTĂLIN: Nu mai faceţi, nu mai faceţi niciun fel de tranzacţii 

nici măcar verbale cu ei, că este clar, este şi un joc al nervilor, dar e clar  că tipul 
a plătit... şi plătind la Capitală... eu v-am spus pe bune ştiam cum s-a …  este 
acelaşi scenariu de acum două luni, când doi oameni de afaceri au fost 
nenorociţi, au pierdut tot...tot într-o noapte  cu dosar,  adus acolo în arest ... 
Domnule Liviu, nu vă puteţi închipui. E Evul Mediu.  

CAPOTĂ LIVIU: Eu cred că … 
VOICU CĂTĂLIN: După trei ore de stat acolo... 
INTERLOCUTOR: Câte cazuri nu am auzit d-astea! 
VOICU CĂTĂLIN: Dai şi clădirea asta pe 200.000.  
INTERLOCUTOR:..numai dă …dacă-i dă cu drept. 
VOICU CĂTĂLIN:  Nu-ţi mai doreşti decât să fii liber.  
INTERLOCUTOR: Probe. 
VOICU CĂTĂLIN: Dacă, între timp o pizzerie sau gogoşerie, sunt cel 

mai fericit om de pe Planetă, să scap de ei. (râde). Domnu LIVIU, nu vă puteţi 
închipui ce e acolo. Arestul de la Capitală, de la minus 2, ăla care e pe 
tubulatură – Evul Mediu. Uşi negre de fier, zăbrele şi lacăte, nu au aerisire, 
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ţigani, bandiţi, te f** ăia în c** te omoară. Ia noaptea din furculiţa care o au, o 
ia şi o ascute şi-o bagă în gât. Pe arest preventiv sunt tot felul de borfaşi,  tot 
felul de bandiţi. Ce să mai împaci bă. Dacă are …au un contract cu moartea .  

INTERLOCUTOR : Până mă judec spune tot. 
VOICU CĂTĂLIN:  He, he, he … ascultat niciun fel de regulă.  
INTERLOCUTOR: E şi o altă cale. 
VOICU CĂTĂLIN:  Este clar că băieţaşul e sigur pe el, 100%...  
LOCIC MARIUS: Păi e că … 
VOICU CĂTĂLIN:  …este clară, este clară că a reuşit să antreneze… 
INTERLOCUTOR : A iertat, a iertat. 
VOICU CĂTĂLIN:  …o discuţie politică iar eu acuma coroborez cu 

documentele care le-a produs SRI –ul. 
LOCIC MARIUS: Nu, dar vedeţi cum nu se leagă anumite lucruri? 
VOICU CĂTĂLIN: Da domnu. Pentru că vă mai spun un fenomen. Veţi 

vedea şi eu îmi tai s*** dacă n-o să vedeţi că cineva vă va împinge la dialog 
despre Viorel Hrebenciuc. 

LOCIC MARIUS: Nu prea au greşit. Spun. Dacă va veni cineva, eu vă şi 
spun şi lui Viorel şi dumneavoastră. 

INTERLOCUTOR : Auziţi domnu preşedinte  
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… domnu general ISAC. 
ISAC: TAREK ăsta e mafiot, e băgat în diverse... în lumea politică... e 

băgat, eu am auzit multe de el.  
INTERLOCUTOR : Un om cunosc … 
ISAC:  …(neinteligibil)…E cu NOAPTE... şi cu NOAPTEŞ 
VOICU CĂTĂLIN: Da domnu. E treaba lor! Dar, atenţie! Deci, dacă e 

cu NOAPTEŞ, e şi cu Blaga. Şi e clar că a apelat şi la Blaga, a apelat în pofida 
dumneavoastră la toată lumea. Ideea e următoarea... 

LOCIC MARIUS: Cum ? Dar Blaga mă respectă ! 
VOICU CĂTĂLIN: Pentru succesul sub …Vă respectă pe dracu! 

Haideţi domnu! Vă respectă acei oameni care îşi bagă pielea în saramură... îl 
vedeţi pe BLAGA că se ducă pentru dumneavoastră undeva cum mă duc eu? Păi 
cred că dacă vă spun că mă duc îl chem pe dânsul martor mâine. Şi vedeţi ce 
oameni chem şi le spun textual, cu voce tare, în public : Domne dacă mă 
respectaţi... aşa cum în anii ăştia, şi nu puţin la număr, v-am probat prietenie şi 
sprijin de câte ori aţi avut şi voi probleme. Vă rog să vă uitaţi de 10 ori. Nu luaţi 
nicio decizie. Sunt informat că s-au dat bani în toată povestea asta, sunt informat 
că este ameninţat de-un anume individ, TAREK … 

LOCIC MARIUS: Da  
VOICU CĂTĂLIN: …nu ştiu ce probleme are cu voi, nici nu vreau să... 

Înseamnă că ce am auzit despre voi de la … din gura acestui TAREK, prin 
interpuşi,  încep să cred că e adevărat... 

LOCIC MARIUS: Nu, de la Tarek din gură, mi-a zis. 
VOICU CĂTĂLIN: Nu, nu în faţa mea. 
INTERLOCUTOR : Da, nu …(neinteligibil)… sunt… 
LOCIC MARIUS: A, a, da, da, da. Da, da, da am înţeles. Da. da.  
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VOICU CĂTĂLIN: Da. Vă spun că aşa cum mă cunosc pe  mine cam 
de regulă nu vin… n-am pierdut niciodată, domnu.  

LOCIC MARIUS: Da 
VOICU CĂTĂLIN: Şi ar fi prea periculos pentru ei, să rişte atât de 

mult, pentru 50.000 să se certe cu unul ca mine, care, eu ştiu, poate într-o bună 
zi îi am în lucru …(neinteligibil)… Spun că asta-i viaţa!  

LOCIC MARIUS: Exact , da. 
VOICU CĂTĂLIN: Iar politica e o calitate, să ştiţi şi dumneavoastră 

…(neinteligibil)…. Când e vorba de liniştea lor s-ar putea să nu şi atuncea... nu 
ştiu, dau banii înapoi... vedem. Deci, este clar că tipul dacă domnu general, 
sunteţi un bun, un fin psiho…, psiholog, scuzaţi-mă că, sunt foarte obosit, n-am, n-
am dormit, nu-ş ce dracu n-am dormit toată noaptea. Vreau să vă asigur că tipul 
este sigur pe el, că se repetă acelaşi scenariu de acum două luni de zile din 
arestul Poliţiei Capitalei, aceiaşi echipă de la Economic, devenită Investigarea 
Fraudelor… 

LOCIC MARIUS: Da. 
VOICU CĂTĂLIN: … şi el nu făcea asemenea lucruri, dacă nu era pe, 

pe teren foarte tare şi nu pe nisipuri mişcătoare. Deci, el acuma este convins şi el 
vă are cu ceva în mână.  

INTERLOCUTOR : Are blat gros. 
VOICU CĂTĂLIN: Probabil a văzut cineva documentul, vreun cec... 

vreo chestie după care-l putem băga jos. … vine sigur  
LOCIC MARIUS: Păi nu, cecul l-a depus el la Capitală, care i l-am dat 

şi l-a băgat în bancă şi l-a luat refuz, că nu am avut bani în bancă. 
CAPOTĂ LIVIU: Şi văzând că până acu nu a intervenit nimeni, a zis: e 

clar, e omul nimănui. 
VOICU CĂTĂLIN: Nu e omul nimănui, că îl ajut eu. Nici oamenii 

politici nu se mai fac ascultaţi acum, din cauza sărăciei şi a faptului că le-au tăiat 
toate sporurile. Toţi sunt disperaţi la Capitală, pentru că cei mai mulţi dintre ei 
au credite. El a zis: domne, am salariul ăsta câştigăm atâta pe lună n-a luat în 
calcul anu` trecut toate firmele cad . Şi acela care dădea o mie de euro pe lună 
peşcheş nu mai are de unde să i-o dea mia şi mulţi au făcut credite de o sută de 
mii de două sute de mii sau s-au împrumutat, au făcut au luat case la copii pe 
alte nume, pe credite, pe alte nume  şi pierd acuma. …(neinteligibil)… vine ăla 
cu 50.000 bă, plătesc acolo : Mai, dă-l mă în p*** mea pe Locic! în cardeala lui . 
Dă-l mă în p*** mea de om politic! Domnu… 

LOCIC MARIUS: Da 
INTERLOCUTOR : Îţi face imediat . 
VOICU CĂTĂLIN: Din cauza sărăciei şi mizeriei, totul e scăpat din 

mână. Iar acuma câştigă şi este ascultat cel care are banul. Nici măcar, vă spun 
un lucru că domne… 

LOCIC MARIUS: …(neinteligibil)… nimic 
VOICU CĂTĂLIN: …îi doare în p*** se gândesc : Bă, nu cumva în 

data de, cu ani în urmă, când a fost pe la Palat şi au fost nişte probleme, era 
unul dintre ei care era pe la un judeţ avea belele atunci unu dintre ei era la un 
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sector, avea belele atunci... mai păstrează vreo hârtie din hârtiile alea?! Că mulţi 
dintre cei care sunt acu la rândul lor au avut dosar la anchete speciale. Că nu 
era DNA-ul atunci. Acte sigure, altfel, nu te faci ascultat, no omenia-i …. Deci, 
domnu LOCIC, vă dau scris că s-au dat bani. E plata făcută. Şi în lumea asta când 
faci plata comanda se execută. 

ISAC: trebuie să meargă procedura până la capăt. 
VOICU CĂTĂLIN: Aici, nu se mai dau banii înapoi. Scuzaţi-mă, vin 

imediat. Deci, înseamnă păi aşa trebuia să-mi spuneţi. Trebuia să-mi spuneţi că 
aţi dat un cec.  

LOCIC MARIUS: Acum am înţeles. Păi nu …(neinteligibil)…bilete la 
ordin şi cec....( VOICU CĂTĂLIN iese din încăpere dialogul fiind continuat de 
către ceilalţi interlocutori)  

INTERLOCUTOR: Tu ce faci Liviu ? 
CAPOTĂ LIVIU : Eh !  
INTERLOCUTOR: Ai avut nuntă  azi noapte ?  
CAPOTĂ LIVIU : O petrecere aici. 
INTERLOCUTOR: Ai vorbit cu domnu Liviu treaba aia ? 
INTERLOCUTOR : Care ? 
INTERLOCUTOR: Cu doctoru` cu …(neinteligibil)… 
INTERLOCUTOR  : I-am zis lu` Liviu, el e de acord şi i-a spus 

doctorului : Bă fă-o cu calm . 
INTERLOCUTOR : Şi el a …(neinteligibil)… 
INTERLOCUTOR : N-am mai vorbit cu doctorul, dacă am fost plecat. 

Peste vre-o lună o să mă întorc. 
INTERLOCUTOR : La Cristea ne-a avertizat, omu` că după ce-l punem 

în funcţie ne dă… 
INTERLOCUTOR : …(neinteligibil)… fiindcă nu le-a dat. Când l-am 

sunat, într-adevăr era într-o şedinţă …(neinteligibil)… că a fost martor  
LOCIC MARIUS: Am pus o întrebare …(neinteligibil)… 
INTERLOCUTOR : Aşa 
LOCIC MARIUS: …(neinteligibil)… pe cineva. Cred . Şi înainte să-l 

pună în funcţie . A venit ministrul  lui şi i-a zis. Mă ai încredere în el ? Şi a zis : 
domne am, da el a fost bandit un pic şi pot să fiu sincer faţă de domnu ADI . Dai 
impresia ca „p-asta domnu ADI, nu mi-o iau eu” (râde) Că d-aia v-am chemat eu 
şi v-am întrebat de dolari . 

INTERLOCUTOR : Domne …(neinteligibil)… 100% pe bro 
…(neinteligibil)… că eu nu garantez . Te-a pus forţat ? 

INTERLOCUTOR: Nu, nu . Mi i-a scos forţat. …(neinteligibil)… ce dă, 
dă aşa şi ce de aicea toată lumea mâncăm . Şi s-a dat mai multe … asta, asta, asta 
dăm. Printre altele cu asta cu cateringul . Noi ne-am gândit pe cine să luăm, şi s-a 
gândit domnul ADI. 

INTERLOCUTOR: Bun, super. Că el s-a gândit domnu ADI . Şi eu am 
zis domne stai aşa  

INTERLOCUTOR : Domnu TUDOR … omu` a zis că, să facă să spună 
exact cam cât se cheltuie de pe … 
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INTERLOCUTOR : Domnu ADI, domnu ADI  
INTERLOCUTOR : Aveţi vreun scenariu şi mi-a zis : „Scenariu” Vă jur 

că acesta-i scenariul. 
INTERLOCUTOR :  Îl punem pe ăsta 
INTERLOCUTOR : Aşa mi-a zis şi aşa mai departe vedeţi ce mi-a zis 

şefu`: să-l puneţi pe el, corespunde la telefon, câteva controlări. Jur pe viaţa mea 
dacă nu mi-a zis aşa . 

(pe fundal se aud fragmente de dialog rostite de ceilalţi interlocutori: 
LACHE … doamne fereşte … vine săptămâna…) 

INTERLOCUTOR : Staţi, staţi să zic ca să vedeţi, să vedeţi ce mi-a zis 
mai departe , că nu v-am zis, şi mi-a zis aşa : Vedeţi că nu răspunde câteva 
săptămâni, de câteori o să-l sunaţi după aceea e în şedinţă. Domne da… şi mi-a zis 
bă te tot încercuim în şedinţă . De câte ori o să-l mai sunaţi o să spună că el ştia 
concret…(neinteligibil)…prin cineva . Vedeţi că o să zică că … 

INTERLOCUTOR: …că nu-i prea prost . 
INTERLOCUTOR: …acolo ştiţi cine l-a pus ? Noi l-am pus. Ca să 

ştiţi.…(neinteligibil)… aştept să-şi facă un …sedii percheziţionat… 
…(neinteligibil)… 

INTERLOCUTOR: Omu` a fost … 
(în fundal se aude conversaţia celorlalţi interlocutori : Mă sabotează 

nişte domni) 
LOCIC MARIUS : Din respect pentru noi şi pentru dumneavoastră tot 

grupul a fost pus acolo. Ce naiba! 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, domnu LOCIC eu vă spun atâta şi cu asta 

încheiem subiectul 
LOCIC MARIUS : Nu, da uitaţi-vă s-a legat chestia asta 

…(neinteligibil)…!  
VOICU CĂTĂLIN: Dumneavoastră vreţi să rezolvăm această problemă 

sau nu, vă întreb eu retoric… 
LOCIC MARIUS : Vreau că sunt la dumneavoastră ! 
VOICU CĂTĂLIN: Deci dacă vreţi să rezolvăm această problemă 

trebuie s-o … prima chestiune care trebuie să o faceţi, să-mi demonstraţi că 
sunteţi un tip foarte serios, în sensul că acest dialog nu a avut loc niciodată,  
dacă vreţi să o rezolv. Deci aici e pe mână  …(neinteligibil)… 

LOCIC MARIUS: Da, am şi uitat. 
VOICU CĂTĂLIN: Dacă Tarek va afla că cineva va umbla pentru 

dumneavoastră, se va da victimă şi nu o să avem succesul scontat. Eu acuma 
vreau să-l descriu ca pe un escroc , înţelegeţi ?  

LOCIC MARIUS: Da 
VOICU CĂTĂLIN: Şi o fac ca de la mine ... dacă a scăpat chestia asta, 

am ratat. 
LOCIC MARIUS: Da, nu spun la nimeni nimic. Eu i-am spus lu` 

domnu ADI şi dumneavoastră. Sunteţi singurii care... 
INTERLOCUTOR: Eu nu ştiu nimic . 
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VOICU CĂTĂLIN: O să vă aduc o copie de pe material, ca să vedeţi că 
şi dumneavoastră . Nu ca să vezi că mie, dar sunt mai multe nume, mie, 
VIOREL HREBENCIUC... ne-a dat apartamente în Cotroceni. 

INTERLOCUTOR : Nu că şi eu vreau să vă zic ceva, nu, nu de LOCIC. 
Ceva separat tot aşa, de vorbe care umblau. Probabil tot de acolo aruncate şi… 

VOICU CĂTĂLIN: Tot de acolo aruncate . 
INTERLOCUTOR : Da, da 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, băieţii sunt disperaţi acuma, să găsească ceva. 

Ăsta i-a somat şi nu confirmă nimic. Şi probabil una din elementele pe care pot 
conta în capu` lor acuma  sunt aspecte gen de-astea. Unul care are alte probleme, 
că nu-i singurul, păi nu măi  zi-i de Hrebenciuc, zi  de Vanghelie, zi de Voicu,zi de 
…şi astea sunt nume, Dan Ioan Popescu, eventual. Orice. Orice care poate fi 
antrenat. Pentru că Dan Ioan Popescu e prieten cu Patriciu. Patriciu este 
duşmanul de moarte al domnului ION RICIU …(neinteligibil)… De asta trebuie 
foarte mare atenţie în perioada asta. Iar Tarek ăla dacă e pe filieră  P.D. e clară 
problema : „Băi vezi că de LOCIC, se laudă, spune, vorbeşte că era 
…(neinteligibil)… ” 

INTERLOCUTOR: Nu că n-are calitatea de care spuneaţi de odată că o 
are, au poliţişti. E laş cât încape, ştiţi cum ? Trece dintr-o parte în alta. E tipul ăla 
de arab care vrea să se fofileze în toate părţile... 

INTERLOCUTOR : (râde) Da?  
LOCIC MARIUS: Deci , domnu CĂTĂLIN eu niciodată … 
VOICU CĂTĂLIN: Şmecheri şi hoţ 
LOCIC MARIUS: …nu am spus că i-am dat lu` VOICU, lu`  

HREBENCIUC  ceva pentru că nu e adevărat. Nici, nici HREBENCIUC n-a cerut. 
Deci nici HREBENCIUC n-a cerut. 

VOICU CĂTĂLIN: Păi dacă în faţă vedea ce ai construit tu şi cine stă 
în construcţiile tale.  E atât de simplu. E ca la matematică. Le-a construit LOCIC a 
construit aia, aia. Cine stă acolo? Ăla, ăla …(neinteligibil)… VOICU , care 
VOICU domne ? Nicio rudă de-a lu` ZOE . Ăla … a păi stă STOICA, atât. 
Altceva?  

INTERLOCUTOR : Altceva nimic 
VOICU CĂTĂLIN: HREBENCIUC stă în ….pe lângă Ministerul 

Învăţământului. 
INTERLOCUTOR : Exact, da 
VOICU CĂTĂLIN:  Tu n-ai construit acolo, dar ai vilă de când lumea 

acolo. De când o ştiu eu . 
INTERLOCUTOR : Casă de o sută de ani, e palat . 
VOICU CĂTĂLIN:   Chiar din o mie nouă sute, o mie nouă sute trei . 
LOCIC MARIUS: Am avut şi eu biroul în zona aia şi ştiu întâmplător. 
VOICU CĂTĂLIN:    Nu, doar, numai case vechi sunt acolo. 
INTERLOCUTOR : Da, da, da . 
VOICU CĂTĂLIN: Bine, domnu Locic. 
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LOCIC MARIUS: Aşa. Acum da, veştile să zicem relativ să nu zic foarte 
bune, relativ bune. Deci am bătut, mi-a ajutat Dumnezeu s-o închid cu Dan 
Diaconescu şi … 

VOICU CĂTĂLIN: Da ? 
LOCIC MARIUS: … se mută acolo  …(neinteligibil)…pe acolo şi deci 

OTV-ul, orice problemă şi eu mă am bine, am relaţii bune  cu Dan Diaconescu 
VOICU CĂTĂLIN: Da, da, da  
LOCIC MARIUS: … vă spun eu personal, că voi fi ……(neinteligibil)…. 
VOICU CĂTĂLIN: Bravo! 
INTERLOCUTOR: Nu televiziunea ?  
LOCIC MARIUS: Clădirea care … 
VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles, da. 
LOCIC MARIUS: Dar că daţi seama că fiind … 
VOICU CĂTĂLIN: Sigur 
LOCIC MARIUS: Se bagă şi altele. Oricum, puteţi apela ala mine, la 

orice oră, din zi şi din noapte... 
VOICU CĂTĂLIN: Da 
LOCIC MARIUS: …pentru vreun prieten comun. 
VOICU CĂTĂLIN: Da, da, da, da, da.  
LOCIC MARIUS: Bine, e şi Marian. Da, auziţi,e bine câteodată să mai 

fie...  
VOICU CĂTĂLIN: De ce s-a mutat VANGHELIE mă …(neinteligibil)… 
LOCIC MARIUS:  Deci asta …(neinteligibil)…Şi mai era o problemă cu 

ordinea …(neinteligibil)…cum aţi luat asta . Că am vrut să vă dau toate 
elementele 

VOICU CĂTĂLIN: Da, da, da, da 
LOCIC MARIUS: …că vedeţi că se leagă ce aveţi dumneavoastră cu ce 

a ameninţat TAREK. Că se leagă. 
VOICU CĂTĂLIN: Se leagă pentru că doi oameni vin pe filiera asta 

VANGHELIE HREBENCIUC.  Şi eu fiind deputat de Bacău …(neinteligibil)… 
ulici.  

LOCIC MARIUS: Asta da. Ce vroiam să vă spun ? S-a anunţat că pe 
alegeri, nu ştiu dacă ştiţi …(neinteligibil)… 

VOICU CĂTĂLIN: Da, da, da, da  
LOCIC MARIUS:  Bine, asta, în fine se cunoaşte  …(neinteligibil)… 
VOICU CĂTĂLIN: Nici vorbă  
LOCIC MARIUS:  Nu eu vă spun ce se … Bun cu ce pot ajuta şi eu 

acum în perioada asta ? 
VOICU CĂTĂLIN: Cu absolut nimic, să staţi cuminte şi să aveţi 

răbdare, atât. Să nu faceţi vreo greşeală , cel mai mare din zonă . 
LOCIC MARIUS:   Cu ce putem ajuta, începe campania electorală . La 

tipografie după ce citeaţi ?   
VOICU CĂTĂLIN: Ah. şi asta da, anti- BĂSESCU. 
INTERLOCUTOR : Ce-aţi zice  la tipografia …? 
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VOICU CĂTĂLIN: „Fraţi români, trei zile”,  Un text de-ăsta cum aveţi 
băiatul ăla, care …(neinteligibil)… 

INTERLOCUTOR : De-aia pe-o pagină, de-aia pe-o pagină.  
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… dau comandă pentru 

…(neinteligibil)… articole în campanie...  băiatul ăla. 
LOCIC MARIUS: HORIA TABACU 
VOICU CĂTĂLIN: Nu ştiu cum îl chema.  
LOCIC MARIUS: HORIA TABACU 
VOICU CĂTĂLIN: Nu, nu, altfel un băiat tânăr, un ziarist tânăr...  
LOCIC MARIUS:  COSTEL ODOTARU 
VOICU CĂTĂLIN:  Aşa, Ăla îmi plăcea cum scria. Ăla  a luat 

…(neinteligibil)…,Fraţi români trăiţi bine ? Mai doriţi să trăiţi în continuare la 
fel de bine?! Vi s-a ridicat nivelul de trai?Vi s-a ridicat aia?  Salariul s-a mărit? 
Deci, chestii de genul ăsta. Punctuale. Lăsat simplu nu subliniat aşa ca să se 
adreseze direct şi pentru muncitori şi pentru intelectuali. 

INTERLOCUTOR: Şi măcar astfel îi …(neinteligibil)…. O foaie de 
ziar, nu mai mult, o foaie. 

VOICU CĂTĂLIN: O foaie, atât. 
INTERLOCUTOR : O foaie. Pe o parte aveau „Aşa, da. Aşa, nu”. Şi 

la „Aşa da” ştii ce punem, „Aşa nu” altceva. 
VOICU CĂTĂLIN: Sigur că da  
LOCIC MARIUS: Domnul Adi e aicia. Mi se dă tema şi eu rezolv 

problema. Deci pe tipografia aia, consideraţi rezolvat. Indiferent. Doamne 
fereşte! Poate să câştige BĂSESCU! Asta-i viaţa ce să faci ?! În viaţă trebuie să 
ştii să te duci … 

VOICU CĂTĂLIN: Nu mai câştigă BĂSESCU domne ! 
LOCIC MARIUS: Nu, n-aţi înţeles. Eu îmi ris… îmi asum acest risc 

pentru că chiar dacă câştigă, asta e ! Trebuie să mi-l asum ! 
VOICU CĂTĂLIN: Da nu v-asumaţi, că nu mai e nimic de asumat. 
LOCIC MARIUS: A! Nu, eu am zis că eu vreau să fiu aicea sunteţi… 

şi poate.... 
(interlocutorii vorbesc în acelaşi timp : a … multă vreme de-acum 

e…nicio problemă … pe GEOANĂ lângă mine…cafeaua la bar, da ? ) 
LOCIC MARIUS: L-am simţit pe GEOANĂ lângă mine  
(interlocutorii vorbesc în acelaşi timp : aşa om…altfel de… fii atent pe 

VANGHELIE … a, da, da?) 
LOCIC MARIUS:  E normal că eu, oameni mari când sunt aproape de 

mine trebuie să… 
VOICU CĂTĂLIN: Încă o dată vă spun: acei sunt oameni de lângă 

dumneavoastră aceia care vă ajută din prietenie. 
LOCIC MARIUS:   Corect !  
VOICU CĂTĂLIN : Cine vă cere bani nu sunt prieteni domne ! 

Vagabonzi, ce dracu!  Ăia-s prieteni ? Îi faci bine la un om cerându-i bani?! Ah! 
Vă introduce cineva într-o afacere, v-a mers bine, aţi câştigat şi vreţi să îi daţi şi 
lu` ăla din ce aţi câştigat dar nu din necaz . Cine ia bani la necaz, ăla nu e om e 
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javră, domne! Ce să mai vorbim. A zis domnu. Ăsta e principiul vieţii mele. V-am 
ajutat, v-am băgat într-o treabă. ? Domnu general aţi câştigat, v-a mers bine… 
bun. Vreţi să-mi daţi ceva şi mie, bun! Nu vă condiţionez nici atunci. 

LOCIC MARIUS: Domnu MIHAI, domnu CĂTĂLIN, eu i-am zis lui 
MARIAN, lui VANGHELIE... că el, la un moment dat,  mi-a zis la un moment dat : 
„MARIUSE”, acum vreo doi ani în urmă „nu vrei să vii lângă mine aicea şi cu 
ajutor să ajung eu preşed…” de la atacuri. Acum vreo doi ani în urmă şi atunci nu 
că l-am refuzat. I-am zis că nu sunt pregătit. Dacă e nevoie şi are nevoie de, şi 
aveţi nevoie de …(neinteligibil)… 

VOICU CĂTĂLIN: Vorbiţi cu el treburile, nu mă bag în astfel de .. 
LOCIC MARIUS: Nu, nu, eu vorbesc de politică acum. 
VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles. Numai cu el vorbiţi în politică. Eu nu mă 

bag în politică. Misiunea mea în partidul ăsta e alta aşa că la politică las 
politicienii să se ocupe. 

LOCIC MARIUS: Pe mine, dacă mă întrebaţi, eu nu aş vrea să intru. 
Dar, dacă e cazul intru. 

VOICU CĂTĂLIN: Aici, cel mai bine apreciază domnul LOCIC... 
LOCIC MARIUS: Eu cred că pot ajuta mai mult partidul de pe margine. 
VOICU CĂTĂLIN: Deci, domnule LOCIC nu e bine : veţi vedea că veţi 

fi contactat de un prieten, deci am informaţia clară. Nu ştiu cine e ăla – dar, veţi 
vedea că vă caută. Şi subiectul o să fie VIOREL HREBENCIUC, MARIAN 
VANGHELIE, alte persoane... şi în final se va ajunge la mine. Hai să facem pariu! 

LOCIC MARIUS: O să vă spun. Vă daţi seama că.... 
INTERLOCUTOR: Eu am… registrează-l! …(neinteligibil)… Fă-i ceva! 

Înregistrez pe telefon. Porneşti fără să-şi dea el seama, porneşti telefonul şi se 
înregistrează . 

VOICU CĂTĂLIN: (râde) 
LOCIC MARIUS: Uitaţi vă dau cuvântul meu că imediat îl sun pe 

domnul ADI  
VOICU CĂTĂLIN: Nu, şi o şi daţi la Dan Diaconescu caseta  
LOCIC MARIUS: pe cuvântul meu. Vă dau cuvântul meu, deci aveţi să 

ştiţi  ... cum dumneavoastră mă ajutaţi ca, cum să spun, ca … 
VOICU CĂTĂLIN: Şi pe urmă, dacă aveţi dreptul ăsta ieşiţi pe post la 

Dan Diaconescu... şi spuneţi: Domnule, vă spun din respect pentru adevăr: 
HREBENCIUC, VANGHELIE, DAN IOAN POPESCU, CĂTĂLIN VOICU nu 
mi-au cerut niciun ban. 

LOCIC MARIUS: Dar ăsta e adevărul! 
VOICU CĂTĂLIN: Păi nu şi asta spuneţi asta la televizor dacă e  
LOCIC MARIUS: Şi e…Vă dau cuvântul meu că ies. Vă jur! Aveţi 

cuvântul meu, vă jur. Cu orice riscuri ies şi spun lucrul ăsta, şi spun la orice 
detector de minciuni 

VOICU CĂTĂLIN: Merg acolo 
LOCIC MARIUS: ... merg şi spun acolo.   
VOICU CĂTĂLIN: Nu că nu am dat.  Nu mi s-a cerut! 
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LOCIC MARIUS: Da, păi asta, păi nu că nu mi s-a cerut nu că n-am 
dat. Nu mi s-a cerut de niciunul din aceste persoane. Un leu nu mi s-a cerut!  

VOICU CĂTĂLIN: Corect ! şi cu N mare. 
LOCIC MARIUS:  Le dau cuvântul meu!  
VOICU CĂTĂLIN: Sunteţi un om serios ! 
LOCIC MARIUS:  Şi nu neapărat la Dan Diaconescu, şi la Realitatea 

şi la Antena  peste tot. 
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… vă pună în direct… 
LOCIC MARIUS: Da, da.  
VOICU CĂTĂLIN:  …Sunt Locic. Uitaţi numele acesta e pentru 

ascultătorii dumneavoastră şi pentru informarea corectă a publicului am de 
făcut următoarea declaraţie: nu mi s-a cerut niciodată niciun cent de către 
persoanele mai sus enunţate. Dacă serviciile au adus materiale şi au vorbit în 
numele meu, vă spun că mint. 

LOCIC MARIUS: Da, corect.  
VOICU CĂTĂLIN: Nu am căzut la sume şi … 
LOCIC MARIUS: Bine, îl bag şi pe Valeriu Stoica... mai bag încă o , 

ca să nu fie numai… 
VOICU CĂTĂLIN: De către nici un politician nu mi s-a cerut niciodată 

niciun ban şi n-am dat niciun ban! 
LOCIC MARIUS: Şi identific: cu toate că mi s-a transmis de către 

TAREK că voi fi arestat, pentru că un om politic important îmi vrea capul şi mă 
vrea arestat, nu ştiu cine este... 

VOICU CĂTĂLIN: Bună idee! Bravo! Mai bun aşa. Mi-a plăcut 
formularea ceea: Nu ştiu cine e acela.... 

LOCIC MARIUS: Da  
VOICU CĂTĂLIN: Bună, te bagă în mister. 
LOCIC MARIUS: Exact! Nu ştiu cine este şi m-a ameninţat TAREK că 

m-arestează că un om politic îmi vrea capul, pentru că am legături cu anumite 
persoane din lumea politică, gen cutare, cutare, cutare. Şi că eu trebuie să fiu o… 
din asta  

VOICU CĂTĂLIN: Arestat ca să fiu întrebat înăuntru de ei. Da, da, da, 
da pentru că… 

INTERLOCUTOR : Bine asta o adaug eu dar…   
VOICU CĂTĂLIN: Nu, la câte a zis Tarek 
LOCIC MARIUS: Da, da, da, da, da,  oricum. 
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… Nu că nu mi s-a cerut domnule 

…(neinteligibil)… nu mi s-a făcut vreun apropo măcar odată . 
LOCIC MARIUS: Exact! Şi nici eu nu am propus, că nu mi s-a făcut 

nici cea mai mică aluzie. 
VOICU CĂTĂLIN: Nu pot să dau cuiva ce nu mi-a transmis baremi o 

aluzie . 
LOCIC MARIUS: Exact.   
VOICU CĂTĂLIN: Şi atunci zice domne da` Generalul Voicu nu v-a 

cerut? Domne l-am cunoscut  pe omul ăsta, e un om serios,  niciodată în toate 
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dialogurile cu dânsul, la o cafea unde am fost  nu a fost cea mai mică discuţie de 
bani. Nici cea mai mică discuţie. Îl cunosc ca prieten... 

LOCIC MARIUS: Şi e un detector de minciuni, asta spun să vină şi 
TAREK să spună ce a scos, să spună cine a data comandă …(neinteligibil)… 

VOICU CĂTĂLIN: Să spună el dacă nu a făcut afirmaţiile astea. 
LOCIC MARIUS: Deci, bazaţi-vă pe mine! Dacă se pune problema ca 

eu să ies pe post, eu ies pe post... 
VOICU CĂTĂLIN:  …(neinteligibil)…materiale că eu aş fi vorbit în 

numele dumneavoastră şi atunci dumneavoastră spuneţi aşa.  Eu niciodată nu 
am afirmat … 

LOCIC MARIUS: Eu vă cred  
VOICU CĂTĂLIN: Nu domne ne-a zis la ureche anumite structuri 

sunt materiale că eu aş fi dat bani nu ştiu cui. Vă spun din respect pentru 
adevăr, ca să înţeleagă lumea... iar dacă structurile au vorbit în numele meu, 
este o minciună gogonată. 

LOCIC MARIUS: Nu, dar să pună măcar o înregistrare... 
VOICU CĂTĂLIN: Sigur. …(neinteligibil)… problema este următoarea 

. Eu vă spun din respect pentru adevăr şi pentru  informarea corectă a opiniei 
publice că niciodată aceşti oameni… iar dacă structurile statului  au propus 
asemenea documente o spun ca să audă publicul. „Eu,  LOCIC…” şi cum vă 
cheamă pe dumneavoastră…. Mai cum ? 

LOCIC MARIUS : MARIUS 
VOICU CĂTĂLIN: „Eu, MARIUS LOCIC spun următoarele cuvinte cu 

subiect şi predicat: „Nu am dat nici un ban” iar dacă serviciile au pus pe numele 
meu … e o minciună gogonată. Dacă au vorbit în numele meu şi au spus că am 
dat. N-am dat nici un ban nimănui”. 

LOCIC MARIUS: Nu da e adevărul. Bun . Atunci eu mă retrag 
VOICU CĂTĂLIN: Bine domnu LOCIC. Să fiţi sănătos ! 
LOCIC MARIUS:  Mi-a făcut plăcere! 
VOICU CĂTĂLIN: Sănătate! MARIUS o duminică plăcută. ” 
 
După plecarea inculpatului MARIUS LOCIC, pentru a-şi preconstitui 

probe în apărare în eventualitatea în care acesta l-ar fi denunţat ori discuţiile ar fi 

fost interceptate, inc. CĂTĂLIN VOICU a obţinut de la martorul LIVIU CAPOTĂ  

promisiunea că îi va confirma apărarea în sensul că nu a pretins nicio sumă de bani 

ori alte foloase de la inc. MARIUS LOCIC.  

Demersul, în acest sens, făcut de inc. CĂTĂLIN VOICU, rezultă din  

dialogul prezentat mai jos, precum şi din declaraţia martorului Capotă Liviu (vol. 

VII, filele 115-118). 
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 Dialog purtat de VOICU CĂTĂLIN şi CAPOTĂ LIVIU, interceptat şi 
înregistrat în mediu ambiental în data de 30.08.2009, între orele 14:26:02–
14:56:03 (vol. IV, filele 25-27) 

  [ În debutul convorbirii VOICU CĂTĂLIN discută cu  CAPOTĂ 
LIVIU  probleme fără interes operativ]  

„VOICU CĂTĂLIN: LOCIC. …(neinteligibil)… cutare, cutare…  
CAPOTĂ LIVIU : S-a lăudat… 
VOICU CĂTĂLIN: I-am spus de faţă cu d-ul LIVIU  

…(neinteligibil)…La ultima confirmare TAREK  i-a spus că-l trimite în arest. 
CAPOTĂ LIVIU: Da… 
VOICU CĂTĂLIN: A cheltuit cu unu cu maşini, cu TAREK ăla, un 

egiptean, nu ştiu cine e ăsta, şi ăla l-a ameninţat că-l bagă la puşcărie că are 
blatul aranjat, făcut. Şi el era cu două luni cu 50000 la …neinteligibil (vorbeşte în 
acelaşi timp cu CAPOTĂ)… 

CAPOTĂ LIVIU: Au anunţat ăştia că i-a dat ţeapă lui TAREK, ă? Că s-
a băgat la domnul Geoană (?) 

VOICU CĂTĂLIN: Domnu …(neinteligibil)…începe să mănânce c*** 
…(neinteligibil)… De mine n-are ce să zică decât dacă îl pun aia să scrie cutare, 
dar chiar n-are ce să scrie. 

CAPOTĂ LIVIU: Chiar n-are ce să scrie.…dar  sigur a vorbit ! A 
vorbit, s-a … s-a înnegrit puţin la faţă când i-ai zis că a vorbit. 

VOICU CĂTĂLIN: Şi i-am zis: Dom-le, uite spun despre dumneata,  
…neinteligibil…mi-a produs mai multe documente că ai făcut nişte afirmaţii 
despre mine, despre VANGHELIE, despre HREBENCIUC, despre VALERIU 
STOICA, că ne-ai dat apartamente, că ne-ai … 

CAPOTĂ LIVIU: Da …(râde)… 
VOICU CĂTĂLIN: Mă duc mâine la… la I.G.P, îl chem pe 

CĂLINESCU acolo şi discut cu el. Nu dau nume că acesta …(neinteligibil)… 
CAPOTĂ LIVIU: Vorbeşte prostii, dar mai bine aşa 

…(neinteligibil)…tot vorbeşte 
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… e un mare om. 
CAPOTĂ LIVIU: …(neinteligibil)… 
VOICU CĂTĂLIN: De aia nu am dat nici un nume. N-aţi văzut că nu 

am dat niciun nume? 
CAPOTĂ LIVIU: Ştiu, am fost atent. N-aţi dat nume. Dar el va vorbi, e 

tipul omului grandoman. Sunteţi de acord cu mine? E tipul omului…să fie mare el, 
să fie… 

VOICU CĂTĂLIN: Ca şi  BECALI … 
CAPOTĂ LIVIU: Exact, tot acelaşi tip. 
VOICU CĂTĂLIN: Aia e casa cu …(neinteligibil)… 
CAPOTĂ LIVIU: E frumos, ştiu…e a-ntâia ! 
VOICU CĂTĂLIN: Domne, în douăzeci de zile a terminat VANGHELIE 

o jumătate de bloc de case în Cotroceni …(neinteligibil)… VANGHELIE a făcut la 
presiune mare …(neinteligibil)… cu prostiile mici. 

CAPOTĂ LIVIU: N-avea nici un rost. 
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VOICU CĂTĂLIN: Nici un rost. L-am pus să jure dacă, vreodată, mi-a 
făcut mie vreun apropos sau mi-a dat vreun cent. În faţa dumneavoastră vă 
spun. 

CAPOTĂ LIVIU: Foarte bine. 
VOICU CĂTĂLIN: Domne, vă-ntreb un lucru, dacă va fi nevoie, 

confirmaţi ce astăzi am recunoscut în faţa dumneavoastră? 
CAPOTĂ LIVIU: Bineînţeles! 
VOICU CĂTĂLIN: Da? 
CAPOTĂ LIVIU: Da. Păi cum să nu …? (râde) 
VOICU CĂTĂLIN: Nu, la telefon vă sună vreun post, Antena 3, 

Domnu’ CAPOTĂ aţi fost la o discuţie cu generalu’ VOICU, generalu’ ISAC, la 
masă … 

CAPOTĂ LIVIU: Da, da… 
VOICU CĂTĂLIN: …când a fost întrebat şi a recunoscut că nu i s-a 

cerut nici un cent şi nu a dat nici un cent. Vă e greu să spuneţi da ? 
CAPOTĂ LIVIU: Nu domne, nu, păi ce ?... Spun realitatea. 
VOICU CĂTĂLIN: Realitatea. Da domne am fost la masă şi în faţa 

mea a recunoscut că nu i s-a …(neinteligibil)… (vorbeşte în acelaşi timp cu 
CAPOTĂ)… nimica. 

CAPOTĂ LIVIU: Nici apropos măcar. Da. 
VOICU CĂTĂLIN: E disperat şi el… 
CAPOTĂ LIVIU: E…e…e speriat acum. 
INTERLOCUTOR : …dacă-l vedeaţi dumneavoastră când a venit cu o 

TOYOTA YARIS… 
VOICU CĂTĂLIN: Da…el era… 
CAPOTĂ LIVIU: Idiot …(neinteligibil)… 
INTERLOCUTOR : …cât de … 
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)… nu? 
CAPOTĂ LIVIU: Da …(neinteligibil)… şi el umbla cu Rolls-ul ăla 

decapotabil… 
VOICU CĂTĂLIN: Rolls ?...Maybach ! 
CAPOTĂ LIVIU: Rolls. Era şi mai tare! …Să mai fim şi cu picioarele pe 

păm… 
VOICU CĂTĂLIN: Şi când ţi-am zis că dă faliment, mai ţii minte? 
CAPOTĂ LIVIU: Da… 
VOICU CĂTĂLIN: Nu v-am şi dumneavoastră? Sau nu v-am zis atunci? 
CAPOTĂ LIVIU: Da… Să mai fim şi cu picioarele pe pământ ! Să nu 

fim nebuni ! 
VOICU CĂTĂLIN: Domne, stai şi te gândeşti, la un moment dat, pe 

cuvântul meu, nu ... nu realizez cu cine să se ducă, măcar să iasă bine 
…(neinteligibil)… 

VOICU CĂTĂLIN:  Să trăieşti aşa o viaţă de curvă,  umbli cu vorbe, 
cu… Dacă îl las, ăla îl bagă la jos. 

CAPOTĂ LIVIU: Îl bagă jos !? 
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VOICU CĂTĂLIN: Mâine mă duc la I.G.P., îl chem pe CĂLINESCU 
acolo şi pe TOBĂ, pe amândoi: Bă, cheamă pe vagabondul ăla de la S.I.F, 
spuneţi-i că ştiu că ia bani,…neinteligibil…, vezi că deja l-a dat în fapt TAREK, 
vezi că deja l-am pus şi pe GELU - stă acolo din partea lu` 962 
…(neinteligibil)…  pus la-naintare…. ” 

 
 
Declaraţia martorului Capotă Liviu (vol. VII, filele 115-118): 

„…Îl cunosc pe senatorul VOICU CĂTĂLIN din anul 2008 când a 
început să frecventeze restaurantul al cărui patron sunt. 

Senatorul VOICU CĂTĂLIN venea singur sau însoţit de alte persoane, 
fie din familie, fie de alte persoane din rândul prietenilor sau a membrilor de 
partid. 

Am recunoscut între persoanele aflate în compania lui VOICU CĂTĂLIN 
pe Adrian Isac, Marius Locic, gen. Silvestru, dl. judecător Costiniu Florin, dl. 
judecător Jipa, dl. Chiujdea de la CSM, dl. Căşuneanu Costel. 

Pe Marius Locic l-am cunoscut în anul 1992 întrucât a fost o perioadă 
foarte scurtă ajutor de ospătar, la restaurantul pe care-l conduc. L-am revăzut 
anul trecut în compania altor persoane printre care VOICU CĂTĂLIN şi Adrian 
Isac. 

Pe Adrian Isac îl cunosc de circa 10 ani şi este general SIE dar nu ştiu 
dacă este activ sau în rezervă. 

În luna august 2009 au venit la restaurantul Select dl. VOICU CĂTĂLIN, 
ISAC ADRIAN şi LOCIC MARIUS. 

……………………………………………………………………………….. 
 La discuţiile purtate în luna august cu VOICU CĂTĂLIN, LOCIC 

MARIUS şi Isac Adrian nu au asistat alte persoane deoarece era devreme şi nu 
aveam alţi clienţi. Dacă ar fi venit vreo persoană ar fi fost servită.  

Eu nu am vrut să stau la masă cu cei trei pentru că mi-am dat seama că 
este o discuţie confidenţială. Dl. VOICU CĂTĂLIN a insistat însă să rămân şi eu 
şi am participat la toată discuţia care a avut loc. 

Din discuţii am înţeles că LOCIC MARIUS avea un dosar la poliţie în 
Bucureşti, cred că la poliţia capitalei, legat de faptul că ar fi cumpărat nişte 
maşini TOYOTA, de la o firmă, iar patronul firmei respective l-ar fi reclamat pe 
LOCIC MARIUS la poliţie pentru că nu şi-a achitat obligaţiile din contract. 

Am înţeles tot din discuţii că dl Adrian Isac este cel care i-a făcut 
cunoştinţă lui LOCIC MARIUS cu VOICU CĂTĂLIN. 

Mi-am dat seama din ceea ce spunea dl. VOICU CĂTĂLIN că cunoştea 
deja problema juridică cu care se confrunta dl. LOCIC MARIUS şi s-a arătat 
revoltat de faptul că prin acel dosar i se face o nedreptate. 

Nu-mi amintesc cine de la masă a pronunţat şi numele patronului firmei 
care-l reclamase pe Locic la poliţie, împrejurare în care am aflat că se numeşte 
TAREK. 
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Pe fondul sentimentelor exprimate, în sensul că lui Locic i se face o 
nedreptate, VOICU CĂTĂLIN s-a angajat că va vorbi la Poliţia Capitalei, poate 
şi mai sus în structurile poliţiei să rezolve problema domnului Locic. 

În finalul discuţiei dl. VOICU CĂTĂLIN mi-a spus că în ipoteza când 
voi fi întrebat de cineva vreodată să confirm că el nu pune mâna pe bani şi nu a 
luat nici un ban de la Locic, cu privire la problema în rezolvarea căreia s-a 
angajat. Când mi-a făcut această sugestie erau prezenţi şi LOCIC MARIUS cât 
şi Isac Adrian şi ca şi mie le-a sugerat şi acestora să confirme aceleaşi 
împrejurări. 

……………………………………………………………………………. 
După părerea mea VOICU CĂTĂLIN a insistat să particip la întreaga 

discuţie pe care a avut-o cu Adrian Isac şi LOCIC MARIUS, probabil să dea o 
greutate că el nu ia bani, că-l ajută pe LOCIC MARIUS deoarece consideră că i 
se face o nedreptate şi nu pentru bani. 

Mi s-a pus la dispoziţie şi am lecturat nota de redare a unei discuţii 
purtate de mine cu VOICU CĂTĂLIN în ziua de 17.09.2009 începând cu ora 
09,54:16. 

De asemenea am ascultat înregistrarea acestei discuţii şi confirm faptul 
că este vocea mea şi a domnului VOICU CĂTĂLIN. 

……………………………………………………………………………… 
Mi s-a pus la dispoziţie înregistrarea discuţiilor purtate de mine cu 

VOICU CĂTĂLIN, LOCIC MARIUS şi ISAC ADRIAN în ziua de 30.08.2009 între 
orele 13,29:19 – 13, 55:59 şi 14,26;02 – 14,56;03, precum şi redarea discuţiei în 
formă scrisă. 

Confirm faptul că, aşa cum am precizat la începutul acestei declaraţii am 
participat la discuţiile menţionate, îmi recunosc atât vocea mea cât şi vocea 
domnilor VOICU CĂTĂLIN, LOCIC MARIUS şi ISAC ADRIAN. Redarea în formă 
scrisă a discuţiilor corespunde cu înregistrările pe care le-am ascultat….” 

 

Urmare înţelegerii de natură infracţională descrisă, în perioada imediat 

următoare inc. CĂTĂLIN VOICU a purtat mai multe convorbiri telefonice cu 

martorul MIHAI CĂLINESCU, la acea dată inspector general adjunct al 

Inspectorului General al Poliţiei Române, în cursul cărora i-a cerut să dea 

dispoziţie poliţiştilor din cadrul D.G.P.M.B.- Serviciul de Investigare a Fraudelor 

care instrumentau cauza să nu-l pună sub învinuire pe inc. MARIUS LOCIC şi să 

finalizeze cercetările cu o propunere de netrimitere în judecată. 

Martorul CĂLINESCU MIHAI a dat curs cererilor inc. CĂTĂLIN 

VOICU, organizând în biroul său din sediul D.G.P.M.B. o întâlnire cu inc. 

MARIUS LOCIC, în cursul căreia au purtat discuţii în legătură cu  cercetările ce se 
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efectuau în dosarul nr. 80571/31.07.2009 (nr. 2166/P/2009 al Parchetului de pe 

lângă Tribunalul Bucureşti). 

Aspectele menţionate sunt relevate de următoarele convorbiri telefonice : 

Convorbire telefonică din data de 04.09.2009, începând cu ora 
18:31:40 purtată de CĂTĂLIN VOICU de la postul telefonic cu numărul de apel  
cu CĂLINESCU MIHAI, aflat la postul telefonic cu numărul  

„VOICU CĂTĂLIN:Ce faceţi, ce faceţi? 
CĂLINESCU MIHAI: Vă informez că acuma am terminat, a plecat 

domnul ministru, şi ne schimbăm să ne ducem să servim şi noi masa.  
VOICU CĂTĂLIN:Ha, ha, bravo! Când reveniţi de la..., de acolo?  
CĂLINESCU MIHAI Păi, mâine mă duc direct la Alexandria, că are 

nuntă sora mea cu băiatul.  
VOICU CĂTĂLIN:Ooo, să fie într-un ceas bun! Vedeţi să fie  
CĂLINESCU MIHAI: Vă mulţumesc!  
VOICU CĂTĂLIN: Păi, atunci... 
CĂLINESCU MIHAI : Duminică după amiază. 
VOICU CĂTĂLIN: Luni de... A, duminică de după amiază sunteţi... Luni 

de dimineaţă, mai vorbim, atunci, luni, poate bem o cafea.  
CĂLINESCU MIHAI:  Da.  
VOICU CĂTĂLIN: Băiat…Eu vorbesc să înţelegeţi numai 

dumneavoastră. Băiatul acela, de care mă rugase cineva şi v-am supus atenţiei, 
vizavi de un comportament corect faţă de el, am înţeles că l-au chemat luni acolo, 
să…. Eu l-am sfătuit, până nu spuneţi dumneavoastră, să nu se ducă. Sau să se 
ducă ? 

CĂLINESCU MIHAI: Da, da, da. Şi luni mă văd eu cu dumneavoastră.  
VOICU CĂTĂLIN: Da? Bine. 
CĂLINESCU MIHAI :Da, da, că eu am vorbit, eu am vorbit cu omu’, 

dar am plecat încoa’. 
VOICU CĂTĂLIN: Poate îi ziceţi lui domnul DAN, atunci... Nu, dar 

poate îi ziceţi lui domnul DAN că urmează să se ducă la o dată ce i-o comunică 
ulterior.  

CĂLINESCU MIHAI: Nu, nu, lăsaţi! Deci luni, eu, dimineaţă,  eu 
vorbesc cu DAN. 

VOICU CĂTĂLIN:Am înţeles.  
CĂLINESCU MIHAI: Dar nu până nu mă întâlnesc eu cu 

dumneavoastră, da? 
VOICU CĂTĂLIN:Bine, vă mulţumesc mult şi vă rămân îndatorat. Să 

trăiţi! 
CĂLINESCU MIHAI: Să trăiţi!”(vol. IV, fila 28 ) 
 
Convorbire telefonică din 08.09.2009, începând cu ora 23:41:26 

purtată de  VOICU   CĂTĂLIN  de la postul telefonic cu numărul de apel 
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0726.200.564 cu CĂLINESCU MIHAI, aflat la postul telefonic cu numărul 
0722.393.572  

„CĂLINESCU MIHAI Alo ? 
VOICU CĂTĂLIN:(n.l. înainte de începerea discuţiei, un domn îi spune 

lui VOICU CĂTĂLIN: 200.000 euro şi el mi-a completat o...). Scuze domnu de 
deranj! Mă auziţi, da? Îmi cer scuze că v-am deranjat din somn.  

CĂLINESCU MIHAI Nu-i nici o problemă 
 VOICU CĂTĂLIN: În legătură cu băiatul meu, vorbesc să înţelegeţi 

dumneavoastră, el se poate duce la data când am vorbit noi, începând cu ora 
07:30... la ce oră credeţi că e bine. Eu cred că ar fi bine cât mai de dimineaţă 
posibil, să nu mi-l vadă ăia pe acolo. 

CĂLINESCU MIHAI  Atunci la 07:30, joi. Sunt şi eu acolo. 
VOICU CĂTĂLIN:07:30, joi, da?  
CĂLINESCU MIHAI Da, da! Sunt şi eu acolo. 
VOICU CĂTĂLIN: Să vină întâi, să vină la dumneavoastră sau să se 

ducă direct la el? 
CĂLINESCU MIHAI Nu, se duce direct la el. 
VOICU CĂTĂLIN:Direct la el, da? 
CĂLINESCU MIHAI Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN: Bine. Dar vreau mult de tot şi insist  să vă notaţi pe 

agendă să fie sub...  da ? adică, să aveţi dvs. în atenţie, ca să stau şi eu liniştit. Să 
nu fie acuze, să nu...  da ? Bine. 

CĂLINESCU MIHAI Dacă e, vine întâi la mine şi chem eu oamenii, 
cum doriţi! Dacă e aşa. 

VOICU CĂTĂLIN:Păi cum cred. Eu zic, eu zic că e mai bine să vină 
întâi la dvs. 

CĂLINESCU MIHAI Vine la mine, la 07:15, atunci, şapte şi…. 
VOICU CĂTĂLIN: 07:15 la dvs. E în regulă. Bine, domnule coleg. Cu 

respect, să trăiţi.  Îmi cer scuze.” (vol. IV, filele 28-29 ) 
 
Convorbire telefonică din 08.09.2009, începând cu ora 23:42:44, 

purtată de  VOICU CĂTĂLIN de la postul telefonic cu numărul de apel  cu 
CĂLINESCU MIHAI, aflat la postul telefonic cu numărul  

Înaintea efectuării convorbirii telefonice VOICU CĂTĂLIN poartă 
următorul dialog ambiental cu LOCIC MARIUS: 

VOICU CĂTĂLIN : … mezi cu numele mic. Da?  
LOCIC MARIUS: Da, MARIUS. 
VOICU CĂTĂLIN : MARIUS 
În continuare VOICU CĂTĂLIN poartă următorul dialog telefonic cu 

CĂLINESCU MIHAI: 
VOICU CĂTĂLIN : Deci, el o să spună la poartă că se numeşte Marius 

şi că e chemat de dumneavoastră, l-aşteaptă…   
CĂLINESCU MIHAI: La şapte ş-un sfert 
VOICU CĂTĂLIN : La Capitală, nu la biroul de la I.G.P. 
CĂLINESCU MIHAI: La Capitală,  capitală, 
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VOICU CĂTĂLIN : Da. Bine. Gata, în regulă.  
 CĂLINESCU MIHAI: Da` joi, joi, joi, nu astăzi. 
VOICU CĂTĂLIN: Joi, joi, nu, nu, nu astăzi.  
CĂLINESCU MIHAI: Da, da. 
VOICU CĂTĂLIN:  Deci nu astăzi, că azi e, corect, e aşa… Deci... joi. 

Da? E în regulă. 
CĂLINESCU MIHAI:  Exact, exact. 
VOICU CĂTĂLIN: Da, deci cum ar fi ... oarecum poimâine. E în regulă. 
CĂLINESCU MIHAI:  Poimâine. Da. 
VOICU CĂTĂLIN: E în regulă. Cu respect.”(vol. IV, filele 29 - 30 ) 
 
Dialogurile purtate de inc. VOICU CĂTĂLIN cu  numitul CĂLINESCU 

MIHAI pun în evidenţă faptul că ofiţerul, din postura de şef al Poliţiei Române, 

îndeplinea întocmai şi fără nici o opoziţie solicitările inc. CĂTĂLIN VOICU chiar 

dacă acestea se situau în afara cadrului legal şi reprezentau o imixtiune gravă în 

activitatea de cercetare penală. 

Cu privire la aceste aspecte deosebit de relevante sunt convorbirile 

telefonice ale inculpatului CĂTĂLIN VOICU cu martorul Călinescu Mihai  şi cu 

inc. COSTEL CĂŞUNEANU din care rezultă că ofiţerul de poliţie s-a implicat 

direct, la cererea inculpatului CĂTĂLIN VOICU în rezolvarea cu maximă 

promptitudine a unor probleme personale ale inculpatului COSTEL 

CĂŞUNEANU. (vol. XI, filele 437-457). 

În ziua de 17.09.2009 inc. VOICU CĂTĂLIN i s-a confesat numitului 

Capotă Liviu că inc. MARIUS LOCIC ar fi divulgat unor persoane intervenţiile pe 

care le-a făcut în interesul său la organele de poliţie. Manifestându-şi indignarea şi 

temerea că dezvăluirile făcute îl  pot pune în pericol, inc. VOICU CĂTĂLIN i-a 

relatat martorului Capotă Liviu că l-a ameninţat pe inc. LOCIC MARIUS, în 

sensul că va interveni la ofiţerii de poliţie pe care îi contactase în interesul 

rezolvării problemei sale judiciare şi le va cere să îl reţină. 

Dialog purtat de VOICU CĂTĂLIN cu CAPOTĂ LIVIU, interceptat şi 
înregistrat în mediu ambiental în data de 17.09.2009, începând cu ora 09:54:16   

„……………………………………………………………………… 
CAPOTĂ LIVIU: Ce faceţi domnu?  
VOICU CĂTĂLIN: O, să trăiască domnul LIVIU! Vă fac mai multă 

lumină aicea, că-i cam întuneric? …(neinteligibil)… 
CAPOTĂ LIVIU: Ce faci? 
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VOICU CĂTĂLIN: La 3 eram la Marriott.  
CAPOTĂ LIVIU: Păi ce s-a întâmplat? …(neinteligibil)… 
VOICU CĂTĂLIN: …(neinteligibil)... LOCIC a aranjat cu oameni mari 

politici care sunt pe funcţii şi …(neinteligibil)… 
CAPOTĂ LIVIU: O fi spus numele meu? 
VOICU CĂTĂLIN: Nu. Ştia ceva. Cum am aflat i-am zis lui LOCIC: 

Dacă cumva, cu b…le astea care le-am aflat te duci la puşcărie, ţi-o spun încă o 
dată. Eu ţi-am făcut un bine gratis. Am făcut-o …(neinteligibil)…. Ai venit la mine 
şi ai plâns că eşti o victimă. Eu am acţionat legal. Dacă te dai mare, te spargi cu 
numele meu... De unde ştia că un om mare a intervenit, a făcut, a dres? Uită-te la 
mine! Te duci dracu' învârtindu-te. …(neinteligibil)… M-am săturat de ifosele  tale 
de cocotă masculină. 

CAPOTĂ LIVIU: Foarte bine. 
VOICU CĂTĂLIN: Avea nişte gesturi, d-alea, aşa. …(neinteligibil)… 

Măcar să taci din gură. Ai venit la mine, te-ai plâns. În calitate de vice al 
Comisiei de apărare răspund de Poliţie, că eu sunt la Comisia de apărare, noi 
ne-am împărţit pe subcomisii şi am luat Internele. Te-ai plâns la mine că 
…(neinteligibil)…, că eşti înşelat. Ai venit şi mi-ai spus că ăla are blat cu poliţia, 
că aşa s-a lăudat, …(neinteligibil)… şi pe telefon vorbea: Nu, stai să mă consult cu 
băieţii mei de la poliţie, dacă mai sunt de acord. L-a sunat înapoi pe avocatul lui: 
Nu mai sunt de acord pentru că băieţii mei de la poliţie au zis că-l băgăm jos cu ce 
a făcut şi pe urmă la arest discut cu el. Şi ăla cu b…ni în cap. Între ei acolo. I-am 
zis: Să-ţi fie foarte clar: dacă-mi tăvăleşti numele acuma, să mă prindă 
BĂSESCU cu chestii d-astea în campanie, să arunce c… pe piaţă, că intervin, că 
fac, că dreg, în ce mă priveşte reţine un singur fenomen - te duci jos. Deci mai 
departe vedeţi voi. Zice: Domne, că n-am făcut, că n-am dres. …(neinteligibil)… a 
venit ALICE  DRĂGHICI şi a discutat cu unul din ofiţeri …(neinteligibil) …”                                          
(vol. IV, filele  30- 35 ). 

 
Ulterior datei de 17.09.2009, inc. CĂTĂLIN VOICU, în schimbul 

intervenţiilor pe care le făcea pe lângă ofiţerii de poliţie pentru a-i crea o situaţie 

juridică favorabilă inc. MARIUS LOCIC în dosarul în care era cercetat, a mai 

pretins de la acesta şi suma de 119.000 RON. 

Pentru a da o aparenţă de legalitate primirii acestor foloase materiale 

necuvenite inc. CĂTĂLIN VOICU a stabilit cu inc. LOCIC MARIUS ca remiterea 

lor să fie disimulată sub forma plăţii prestaţiilor aferente unui contract de 

consultanţă încheiat de cabinetul său de avocatură cu S.C. LOCIC IMOBILIARE 

S.R.L.  

Această împrejurare rezultă fără echivoc din următoarele fragmente ale 

dialogului purtat de cei doi inculpaţi în ziua de 16.10.2009 şi pune în evidenţă  
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modul de operare al inculpatului CĂTĂLIN VOICU, identificat şi în cazul faptelor 

de corupţie descrise la pct. I, cu referire la ,,sfaturile” date inculpatului COSTINIU 

FLORIN de a încheia un contract de consultanţă cu inc. CĂŞUNEANU COSTEL 

pentru a da o aparenţă de legalitate foloaselor materiale necuvenite: 

 „…LOCIC MARIUS:…(vorbeşte în şoaptă) Deci am aranjat cu 

miliardul, marţi sau miercuri  putem face contract …. 

VOICU CĂTĂLIN: Domnu Locic, încă o dată vă spun, Eu am vrut să 
dau acoperire legală relaţiei… 

LOCIC MARIUS: Şi eu vreau ! Şi vedeţi că…. 
VOICU CĂTĂLIN:… printr-o firmă onorabilă şi printr-un avocat 

bun. 
LOCIC MARIUS: Da!. Şi eu ce spun? 
VOICU CĂTĂLIN: …Întâmplător ştacheta mea e asta, dacă nu-i 

aveţi banii, uitaţi-i. Eu am zis un miliard plus TVA. TVA-ul se deduce, ştiţi 
foarte bine. Miliardul îl băgaţi pe cheltuieli. Eu n-am nevoie de un leu şpagă. 
Băsescu s-ar putea. Bănuiesc că aţi văzut că e obsedat. 

LOCIC MARIUS:  ...neinteligibil… şi aseară 
VOICU CĂTĂLIN:…e disperat, e îngrozit  Şi - atunci eu când vă dau 

un sfat vă dau un sfat ca la un frate. Eu, ca să acopăr această chestiune, că-i 
clară că el va încerca cu orice treabă să  o arunce pe televizor. Un contract 
între mine şi dumneavoastră legal, acoperă….Deci aţi văzut că am fost cu o 
mutare sau cu două mutări, neprevăzut. 

LOCIC MARIUS:  Corect! 
VOICU CĂTĂLIN:   Şi v-am spus să aveţi încredere în mine. 
LOCIC MARIUS: Şi am!........ 
VOICU CĂTĂLIN:…şi am vrut să acopăr intervenţiile mele 

…(neinteligibil)… cu chestii domnule, la modul că:  e clientul meu, se consultă 
cu mine. Întâmplător dacă am sunat la un coleg de partid, am folosit sintagma 
legal, legal …(neinteligibil)…  Şi trei, după …(neinteligibil)… eu plătesc impozit 
pe sumă! dumneavoastră plătiţi impozit… Îmi beleşte p***. Pot să mă văd cu 
dumneavoastră de o sută de ori, nu mai spune că mă văd cu… 

LOCIC MARIUS: Sută la sută …...neinteligibil… 
VOICU CĂTĂLIN:…Firmă reputată, cabinet reputat.! 
LOCIC MARIUS: Corect! Corect!. Deci asta eu am  spus ….. 
VOICU CĂTĂLIN:Cum a … asta este în viziu… cum să zic asta-i 

ştacheta la cabinet de consultanţă în domeniu economic. 
LOCIC MARIUS: Şi eu asta v-am spus  că e onorabil şi pentru mine că 

pot plăti bani ăştia, înseamnă că  e onorabil şi pentru dumneavoastră… 
VOICU CĂTĂLIN:Pe întâi octombrie e-adevărat că nu pot fi probleme 

cu …neinteligibil… mai departe nu sunt probleme 
LOCIC MARIUS: Da, …neinteligibil… auziţi… 
VOICU CĂTĂLIN:Nu, îl revoc…..”  
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Cu privire la provenienţa sumei pretinse de inc. CĂTĂLIN VOICU în 

scopul arătat, din cercetările efectuate a rezultat că inc. MARIUS LOCIC neavând 

disponibilităţile băneşti necesare în conturile S.C. LOCIC IMOBILIARE S.R.L  a 

împrumutat suma de 119.000 RON de la martorul SUDITU ANDREI. 

Întrucât inc. MARIUS LOCIC era interesat să justifice încheierea unui 

contract de consultanţă cu inc. CĂTĂLIN VOICU prin aceea că  S.C. LOCIC 

IMOBILIARE S.R.L. derulează activităţi economice generatoare de profit, a 

stabilit cu martorul Suditu Andrei ca împrumutul de 119.000 RON să fie disimulat 

sub forma plăţii prestaţiilor aferente unui contract încheiat între S.C. LOCIC 

IMOBILIARE S.R.L. şi  SC Agrocereal Import Export SRL Ilfov la care martorul 

Suditu Andrei avea calitatea de împuternicit (procura autentificată sub nr. 

1478/13.10.2009 de B.N.P. Liuba Alexandrescu). 

În realitate, potrivit declaraţiilor martorilor Ruşitoru Mihăiţă Cătălin, 

Suditu Andrei şi Popa Vasilica, economist la S.C. LOCIC IMOBILIARE S.R.L., 

situaţia financiară a inculpatului MARIUS LOCIC era foarte precară aşa încât se 

afla în imposibilitatea de a-şi achita datoriile. 

Documentele financiar - contabile ale S.C. LOCIC IMOBILIARE S.R.L. 

atestă că la nivelul lunii noiembrie 2009 firma avea credite bancare şi asimilate de 

peste 30.000.000 RON. 

Urmare a înţelegerii  infracţionale descrise, în ziua de 17.10.2009 inc. 

MARIUS LOCIC a semnat în calitate de administrator al S.C. LOCIC 

IMOBILIARE S.R.L cu SC Agrocereal Import Export SRL Ilfov un „contract de 

comision pentru intermediere a locaţiunii de imobile ” cu valoarea de 23.500 euro 

fără T.V.A. 

La data de 20.10.2009 SC LOCIC IMOBILIARE S.R.L a emis către SC 

Agrocereal Import Export SRL Ilfov factura seria LOC nr. 544 din 20.10.2009 cu 

valoare de 119.000 RON (inclusiv TVA) şi explicaţia ,,Venituri din prestări 

servicii”   

În ziua de 21.10.2009, SC Agrocereal Import Export SRL Ilfov a achitat 

în contul SC LOCIC IMOBILIARE S.R.L - RO31  BRDE 441Sv 5990 9134 410 –
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RON prin virament bancar  suma de 119.000 RON pe care această din urmă firmă 

a virat-o în aceiaşi zi în contul Cabinetului de avocat ,,Voicu Cătălin ”. 

Cercetările efectuate au mai stabilit că la data de 19.10.2009  Cabinetul 

de Avocat ,,Voicu Cătălin” a încheiat cu S.C. LOCIC IMOBILIARE S.R.L.  

contractul de asistenţă juridică nr. 380.802, având ca obiect „consultanţă juridică 

în materie civilă şi comercială”. 

Potrivit menţiunilor din contract părţile au convenit asupra unui onorariu 

de 100.000 RON şi 19.000 RON reprezentând T.V.A.-ul aferent, cheltuielile 

urmând a fi stabilite ,, în funcţie de decontul prezentat ”. La capitolul „Alte clauze” 

a fost inserată menţiunea „ Onorariul se va achita în max. 7 zile de la semnare în 

B.R.D. Ag. Cotroceni IBAN RO73  BRDE 410Sv 4468 140 4100 -RON ” 

În aceiaşi zi, 19.10.2009, Cabinetul de Avocat ,,Voicu Cătălin” a emis 

către S.C. LOCIC IMOBILIARE S.R.L. factura seria AVVF nr. 1, în valoare de 

119.000 RON (cu T.V.A. inclus) cu menţiunea „Servicii avocaţiale conform 

contract asistenţă juridică  nr. 380.802/19.oct.2009 ” . La data de 21.10.2009 S.C. 

LOCIC IMOBILIARE S.R.L. a virat în contul Cabinetului de Avocat ,,Voicu 

Cătălin” suma de 119.000 RON. 

Din materialul probator administrat rezultă fără dubiu că suma de 

119.000 RON  primită de inc. CĂTĂLIN VOICU cu titlu de plată a prestaţiilor 

aferente  contractului de asistenţă juridică nr. 380.802/19.10.2009 încheiat cu S.C. 

LOCIC IMOBILIARE S.R.L. reprezintă în realitate  foloase necuvenite, obiect al 

faptelor de corupţie reţinute în sarcina celor doi inculpaţi. 

Contractele menţionate încheiate de SC LOCIC IMOBILIARE S.R.L cu  

SC Agrocereal Import Export SRL Ilfov şi Cabinetul de avocat ,,Voicu Cătălin ”, 

documentele financiar contabile şi bancare precum şi înregistrările în evidenţele 

contabile aferente contractelor, nu corespund unor operaţiuni reale, scopul 

efectuării lor fiind acela al disimulării infracţiunilor de corupţie . 

În cursul cercetărilor aceiaşi inculpaţi au folosit  documentele false la 

organele judiciare şi de control fiscal pentru a-şi susţine apărările formulate şi a-şi 

dovedi nevinovăţia [a se observa procesele-verbale de constatare întocmite de 
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Garda Financiară cu ocazia controalelor efectuate la sediile SC Locic Imobiliare 

SRL, SC Agrocereal Import Export SRL şi Cabinetul de avocat „Voicu Cătălin” 

(vol. IV, filele 74-341) şi procesul verbal nr. 310/P/2009 din 14.12.2009 având ca 

obiect predarea de către inc. LOCIC MARIUS a contractului de asistenţă juridică 

nr. 380802 /19.10.2009 şi facturii fiscale nr. 1/19.10.2009 (vol. IV, filele 69-71)]. 

Aspectele prezentate sunt dovedite cu declaraţiile martorilor Suditu 

Andrei, Ruşitoru Mihăiţă Cătălin, Popa Vasilica, El Feki Tarek, Erceanu Cornelia 

şi Guguianu Valentina, coroborate cu documentele financiar-contabile şi bancare 

ale SC LOCIC IMOBILIARE S.R.L, SC Agrocereal Import Export SRL Ilfov şi 

ale Cabinetului de avocat Voicu Cătălin. 

Redăm în continuare pasajele relevante din depoziţiile martorilor la care 

am făcut referire: 

SUDITU ANDREI declaraţiile olografe din 27.01.2010 şi 03.02.2010 

(vol. IV, filele 62-66): 

„… Precizez că atunci când am acceptat să-i dau împrumutul 
Marius Locic mi-a cerut ca banii să fie daţi prin virament bancar în baza unui 
contract şi a unei facturi. Eu m-am gândit că acesta constituie o garanţie în plus 
că îi va restitui , motiv pentru care am acceptat. M-am întâlnit în bancă cu Marius 
Locic, fiind însoţit de o angajată a lui care mi-a prezentat contractul datat 
17.10.2009 dintre SC Agrocereal Import Export şi SC Locic Imobiliare SRL şi o 
factură fiscală. Am semnat contractul şi ştampilat . Arăt că nu am dat prea multă 
atenţie contractului şi facturii, ambele întocmite de Marius Locic pentru că 
acestea constituiau doar o garanţie pentru împrumut şi nu o relaţie comercială 
dintre două firme…..După o lună de zile m-am întâlnit întâmplător însediul BRD 
Unirea cu Marius Locic. Eu i-am insistat să-mi dea împrumutul , lucru care s-a 
întâmplat în acea zi…” 

Aceleaşi aspecte au fost relatate de martor şi în declaraţia tip dată la 

procuror în ziua de  15.04.2010 (vol. VII, filele 158-162). 

 

Ruşitoru Marius Cătălin  declaraţia olografă din 02.02.2010 (vol. IV, 

filele 60-61) şi de martor seria DM nr. 4434/15.04.2010 (vol. VII, filele 154-

157) 

„…L-am cunoscut pe LOCIC MARIUS în urmă cu aproximativ 1 an şi 
jumătate într-o cafenea situată în zona Dorobanţi, într-un imobil la parterul 
căruia îşi are sediu firma SC LOCIC IMOBILIAR SRL. 
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 În acea perioadă frecventam acea cafenea ocazie cu care am aflat că 
LOCIC MARIUS împrumutase  diferite sume de bani de la mai multe persoane şi 
se afla în situaţia de a nu le putea restitui. Din cele auzite de la creditorii lui 
LOCIC MARIUS am aflat că acesta le datora sume între 10 000 şi 100 000 euro. 
Eu nu mă aflam printre creditorii lui Marius Locic dar mi-a cerut şi mie cu 
împrumut de câteva ori sume între 2000 – 20000 mii euro. 

 Eu l-am refuzat deoarece ştiam că are probleme financiare cu 
persoanele de la care împrumutase bani. Eu nu sunt din Bucureşti şi ar fi însemnat 
să alerg după el să-mi restituie banii. 

…………………………………………………………………………………. 
În toamna anului 2009 m-am întâlnit în cafeneaua în care îşi are sediul 

firma SC LOCIC IMOBILIAR SRL cu mai multe persoane printre care SUDITU 
ANDREI şi LOCIC MARIUS. Acesta din urmă mi-a cerut să-l împrumut cu 20 sau 
30 mii de euro, nu mai reţin exact, dar l-am refuzat din motivele pe care le-am 
spus. La o altă masă se afla SUDITU ANDREI şi l-am chemat întrebându-l dacă 
vrea să-l împrumute pe LOCIC MARIUS cu suma de care avea nevoie. SUDITU 
ANDREI a fost de acord şi s-a retras împreună cu LOCIC MARIUS la o lată masă 
să discute detaliile împrumutului, prin urmare eu nu am fost de faţă la discuţia 
dintre cei doi. Atât cu această ocazie cât şi cu altele LOCIC MARIUS îmi prezenta 
atât mie cât şi altor cunoscuţi ce se afla în cafenea diverse proiecte de imobile 
realizate pe planşe întrebându-ne dacă vrem să cumpărăm sau cunoaştem pe 
cineva interesat. După ce ne prezenta acele proiecte, de fiecare dată termina 
discuţia întrebându-ne dacă avem să-l împrumutăm cu bani.  

…………………………………………………………………………………. 
La câteva zile însă, după întâlnirea despre care am relatat, m-am întâlnit 

cu SUDITU ANDREI şi l-am întrebat dacă l-a împrumutat pe LOCIC MARIUS, iar 
SUDITU ANDREI mi-a răspuns că da, precizându-mi că i-ar fi dat împrumut suma 
de 30 de mii euro. Tot de la Suditu Andrei am aflat ulterior, că LOCIC MARIUS i-
a restituit banii împrumutaţi, însă nu am purtat discuţii cu SUDITU ANDREI 
despre modalităţile concrete în care s-a realizat împrumutul cât şi despre 
restituirea lui. 

…………………………………………………………………………………. 
În cafenelele pe care le frecventam am asistat de mai multe ori la discuţii 

tensionate între LOCIC MARIUS şi diferite persoane care îi împrumutaseră bani şi 
îşi cereau banii înapoi. Creditorii lui LOCIC MARIUS erau supăraţi şi nu de rare 
ori manifestau o atitudine ostilă la adresa acestuia….” 

 

Popa Vasilica declaraţia seria DM nr. 4443/20.04.2010 (vol. VII, filele 

147-150) 

„…În perioada 2005 şi până la 01.04.2010 am fost angajată la SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL al cărei patron este Locic Marius în funcţia de contabil 
primar. 
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Mi-am dat demisia pentru că patronul nu mi-a achitat drepturile băneşti 
pentru munca prestată în ultimele 12 luni respectiv aproximativ 2000 euro. În 
funcţia pe care am îndeplinit-o realizam relaţia dintre firmă şi instituţiile bancare 
la care aceasta are conturi deschise, în sensul că din dispoziţia patronului 
întocmeam ordinele de plată către bănci şi către furnizori. În aceste documente 
treceam sumele indicate de Locic Marius după care, personal prezentam ordinele 
de plată la instituţiile bancare pentru a fi  operate. Aveam împuternicire de la 
patron să fac depuneri de numerar la bancă şi să retrag sume de bani din conturile 
firmei. 

De asemenea, tot din dispoziţia lui Locic Marius întocmeam şi facturile 
şi acolo unde era cazul şi chitanţele. Documentele pe care le întocmeam le predam 
contabilei Guguianu Valentina care se ocupa de înregistrările în contabilitate, în 
consecinţă eu nu făceam înregistrările în contabilitate. De asemenea înregistrări 
în contabilitate dar în proporţie mult mai mică făcea şi Mocanu George Alin, dar 
acesta nu avea experienţă şi activitatea sa era verificată de doamna contabil 
expert Guguianu Valentina. 

Mi se prezintă contractul de comision pentru intermediere a locaţiunii de 
imobile fără număr, datat 17.10.2009 încheiat între SC LOCIC IMOBILIARE SRL 
şi SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL,. L-am văzut prima dată în luna 
octombrie 2009 când mi l-a predat Locic Marius  şi mi-a spus să întocmesc  în 
temeiul lui factură în vederea încasării sumei de la SC AGROCEREAL IMPORT 
EXPORT SRL. 

Am procedat aşa cum mi-a solicitat Locic Marius în sensul că am 
întocmit factura fiscală seria LOC nr. 544/20.10.2009 cu valoare de 119 000 RON 
(cu TVA) emisă de SC LOCIC IMOBILIARE SRL către SC AGROCEREAL 
IMPORT EXPORT SRL. Mi s-a prezentat această factură şi i-am recunoscut atât 
conţinutul cât şi semnătura mea de la rubrica întocmit. 

Aşa cum am arătat din dispoziţia lui Locic Marius m-am deplasat la BRD 
filiala Unirea la o doamnă consilier al cărui prenume este Lăcrămioara, căreia i-
am prezentat contractul şi factura. 

În timp ce aşteptam în faţa ghişeului lângă mine, la ghişeul alăturat a 
venit un bărbat pe nume Suditu Andrei. Numele acestuia l-am aflat din întâmplare 
deoarece a fost rostit cu voce tare de consiliera băncii la care se prezentase. 

La un moment dat consiliera la care eu am predat documentele le-a 
transmis consilierei care se afla lângă ea şi la care se prezentase Suditu Andrei. 
După ce acesta a făcut transferul sumei din contul firmei sale în cel al firmei SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL am aflat şi identitatea lui. 

Precizez că în ziua de 21.10.2009 Locic Marius mi-a spus că voi primi pe 
fax un contract în baza căruia să întocmesc un ordin de plată cu datele ce rezultă 
din contract, urma ca pe baza acestui ordin de plată să se vireze din contul SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL în contul cabinetului de avocatură Cătălin Voicu suma 
de 119 000 RON specificată în contract. Precizez că atunci când am plecat la 
bancă cu contractul şi factura pentru SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL 
am avut asupra mea şi copia contractului primită pe fax de la cabinetul de 
avocatură Cătălin Voicu precum şi ordinul de plată întocmit de mine pe baza 
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acestui contract. Nu-mi amintesc dacă şi cum s-a primit la SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL factura emisă de cabinetul de avocatură Cătălin Voicu.  

După ce Suditu Andrei a virat în contul SC LOCIC IMOBILIARE SRL 
suma de 120 000 RON eu am predat la consiliera băncii ordinul de plată emis de 
SC LOCIC IMOBILIARE SRL în temeiul căruia suma ce fusese virată de Suditu 
Andrei în contul SC LOCIC IMOBILIARE SRL a fost virată imediat în contul 
cabinetului de avocatură Cătălin Voicu. 

Ulterior nu l-am mai văzut pe Suditu Andrei şi nu am aflat dacă Locic 
Marius i-a restituit banii lui Suditu Andrei sau nu. De altfel nu comunica cu noi 
astfel de lucruri. 

În ziua de 14.09.2009 m-am deplasat la BRD Unirea împreună cu Locic 
Marius unde ne-am întâlnit cu  reprezentanţi ai aproximativ 10 furnizori SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL, printre care şi SC TOYO LEASING şi avocaţii lor. La 
bancă ne-a aşteptat şi doamna executor Gonţ care reprezenta pe 5 din cei 10 
furnizori şi prin intermediul căreia am făcut plata către 5 dintre furnizori. În acea 
zi ne-am achitat datoriile către toţi furnizorii prezenţi care au dat declaraţii 
notariale în sensul că renunţă la orice pretenţie împotriva firmei SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL. Din dispoziţia lui Locic Marius am întocmit ordinele de plată 
aferente operaţiunilor de restituire din acea zi, actele fiind semnate de acesta. 

Disponibilităţile băneşti pentru achitarea datoriilor  au provenit din 
înstrăinarea unei suprafeţe de teren pe care erau construite hale. …” 

 

El Feki Tarek, declaraţia seria DM nr. 4458/27.04.2010 (vol. VII, 

filele 134-136) 

„…Sunt patronul SC TOYO MOTOR LEASING IFN S.A., firmă de la care 
în cursul anilor 2008 şi 2009 Marius Locic, prin firmele sale, S.C. LOCIC 
IMOBILIARE şi PROMO ATAC, a cumpărat aproximativ 60 de autoturisme, din 
care 40 cu o valoare de peste 10.000 euro, alte 19 cu o valoare de peste 20.000 
euro şi una cu valoare de 500.000 euro, respectiv Maybach. 

Începând cu luna octombrie 2009 cele două firme au încetat să mai 
plătească ratele iar acest lucru a durat cca 6 luni. Firma noastră, în fiecare lună, 
îi trimitea adrese direct sau prin avocat pentru reluarea plăţilor. Modul în care 
firmele lui Marius Locic ne achita lunar ratele scadente era biletul la ordin. Timp 
de un an şi jumătate de la data încheierii contractului am primit lunar bilete la 
ordin pe care le-am încasat, neîntâmpinând sub acest aspect nicio dificultate. 

Când m-am referit la cele 6 luni în cursul cărora firmele lui Marius 
Locic nu au mai plătit ratele pentru maşini, precizez că este vorba de faptul că 
acele firme debitoare nu mai aveau disponibil în cont. 

Marius Locic, prin intermediul contabilei sale, d.na Vali, purta discuţii 
frecvente cu noi prin care ne cerea să mai amânăm efectuarea plăţilor. 

La un moment dat am citit în presă că Marius Locic a încercat să scoată 
din ţară un Rolls-Royce achiziţionat de la o altă firmă de leasing, având temerea 
că va proceda şi cu maşina noastră la fel, i-am cerut să aducă la sediul firmei 
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noastre toate maşinile achiziţionate pentru a le vedea. Marius Locic nu a dat curs 
solicitării noastre şi a refuzat sistematic să vină cu maşinile la sediul firmei să le 
vedem, refuzuri ce au fost exprimate în scris. Printre motivaţiile aduse de Marius 
Locic au fost şi acelea că toate maşinile se află la angajaţii lui, iar el nu-i poate 
găsi.  

Văzând cum procedează Marius Locic, ne-am adresat unui executor 
judecătoresc şi am reuşit să recuperăm 20 de maşini. Operaţiunea s-a derulat 
inclusiv anul acesta, ultima maşină din cele 60 recuperând-o acum două 
săptămâni. În perioada în care am apelat la executorul judecătoresc am depistat la 
un cămătar Maybach-ul cumpărat de Marius Locic, iar acel cămătar mi-a spus că 
este proprietarul maşinii deoarece i-a dat bani lui Marius Locic. 

Odată a venit la mine un bărbat care mi-a spus că este naşul lui Marius 
Locic şi a încercat să mai obţină o amânare la plata ratelor sau să obţină un 
credit de la BLUE BANK. I-am arătat acelei persoane adresele primite de la 
finanţatorii firmei noastre, care ne cereau să facem demersuri ferme împotriva 
clientului. Acea persoană a avut cu mine un dialog civilizat. 

În cele din urmă am formulat plângere penală împotriva lui Marius 
Locic la parchet pentru înşelăciune. Am depus personal această plângere la un 
parchet care îşi are sediul lângă Ministerul Agriculturii şi am primit număr de 
înregistrare. Până în prezent nici eu şi nici vreun angajat al firmei nu am fost 
chemaţi pentru a da declaraţii în acel dosar. În ziua în care am depus plângerea, 
am depus şi copii ale înscrisurilor doveditoare, însă mi s-au cerut originalele. De 
aceea m-am întors la firmă, am luat originalele şi le-am depus în aceeaşi zi la 
parchet. 

Când Marius Locic a cumpărat Maybach-ul, banca ce ne finanţează, 
CREDIT EUROPE LEASING, a impus condiţia unei garanţii pentru toate 
autoturismele achiziţionate de Marius Locic, iar acesta ne-a predat o filă CEC, 
completată integral de el. Din câte îmi amintesc suma menţionată pe această filă 
CEC era de peste 300.000 euro şi, în mod cert, această sumă era trecută pe fila 
CEC atunci când am primit-o de la Marius Locic. 

După aproximativ 3 luni de la formularea plângerii penale Marius Locic 
s-a hotărât să ne achite debitul cu condiţia retragerii plângerii penale.  

La un moment dat, contabila lui Marius Locic, Vali, a contactat-o 
telefonic pe Erceanu Cornelia, administratorul firmei noastre şi i-a spus să vină 
împreună cu un notar la o bancă pe care i-a indicat-o, întrucât ne va plăti datoria. 

Erceanu Cornelia a mers la acea bancă şi firma noastră a încasat 
întreaga datorie pe care o aveau firmele lui Marius Locic la firma noastră. 

Tot cu ocazia prezenţei noastre la bancă s-a redactat un înscris în care s-
a menţionat că ne-am retras plângerea penală. Nu ştiu dacă acest înscris a fost 
depus la parchet, dar bănuiesc că avocata lui Marius Locic a făcut acest lucru, 
deoarece era în interesul lor. 

Precizez că nu am fost citat niciodată să mă prezint la parchetul unde 
am depus plângerea pentru a da declaraţii. Nu cred că a fost citat nici vreun 
angajat al firmei mele pentru a da declaraţie în dosarul ce s-a format ca urmare 
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a plângerii depuse de mine la parchet. Nu cunosc ce s-a întâmplat cu acest dosar 
şi dacă a fost sau nu soluţionat. 

Consider că suma pe care Marius Locic ne-a achitat-o corespunde 
clauzelor din contract, nefiind mai mare decât cea datorată…” 

 
Erceanu Cornelia declaraţia seria DM nr. 4457/27.04.2010 (vol. VII, 

filele 137-139) 

„…Sunt director general la SC TOYO MOTOR LEASING IFN S.A. 
M-am angajat la această firmă la sfârşitul lunii iulie 2008, iar achiziţiile 

de autoturisme de către firmele lui Marius Locic sunt anterioare acestei date.  
…………………………………………………………………………….. 
La un moment dat am fost informată că biletele la ordin aferente relaţiei 

contractuale cu firmele lui Marius Locic nu mai sunt onorate, întrucât debitorul nu 
mai are disponibil. 

Această situaţie, în raporturile contractuale cu firmele lui Marius Locic, 
a durat câteva luni. 

În toată această perioadă de când a apărut incidentul relatat am purtat 
discuţii foarte des cu d.na Vali, contabilă la S.C. LOCIC IMOBILIARE şi cu d.na 
Cătălina Mihai, consultant juridic la aceeaşi firmă, iar acestea, cu diferite 
motivaţii, ne rugau să-l mai păsuim pe Marius Locic cu plata datoriei. 

Când am văzut că Marius Locic nu respectă nici termenele fixate de noi 
pentru plata datoriilor, dar mai ales că a început să înstrăineze din autoturismele 
foarte scumpe achiziţionate de la alte firme de leasing am instituit măsuri mai 
ferme. Astfel, i-am spus lui Marius Locic să aducă la sediul firmei noastre maşinile 
mai scumpe, să vedem dacă mai există, lucru pe care acesta nu l-a făcut, încălcând 
astfel şi clauzele contractuale cu acest conţinut. 

Am făcut o notificare de reziliere a contractului prin avocat şi am 
declanşat executarea silită, reuşind astfel să recuperăm aproape toate maşinile 
vândute lui Marius Locic prin cele două firme. 

Executorul judecătoresc a identificat bunurile mobile şi imobile ale lui 
Marius Locic. Am deschis procedura insolvenţei şi am formulat plângere penală 
împotriva lui Marius Locic şi a firmelor prin care a achiziţionat autoturismele 
pentru  săvârşirea mai multor infracţiuni, printre care şi înşelăciune. 

În ziua de 14 septembrie 2009, am fost contactată telefonic de Cătălina 
Mihai care mi-a spus să vin la BRD – Filiala Unirea, pentru că ne va plăti datoria. 
Am dat curs solicitării şi în acea zi firma noastră a încasat de la firmele lui Marius 
Locic o parte din suma pe care ne-o datora, iar nu întreaga sumă, întrucât noi am 
renunţat la penalităţi. 

Plata datoriei ne-a fost condiţionată de retragerea plângerii formulate 
la parchet şi de închiderea tuturor dosarelor de executare. Am convingerea că 
dacă nu am fi acceptat această condiţie nu ni s-ar fi plătit datoria. 

Eu am dat o declaraţie în faţa unui notar care era prezent la bancă, prin 
care firma noastră a renunţat la toate acţiunile civile şi penale pornite împotriva 
lui Marius Locic şi a firmelor sale, prin care a achiziţionat cele 60 de maşini. 
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………………………………………………………………………………. 
Ştiu că în momentul în care a dorit să cumpere acel Maybach banca 

finanţatoare, respectiv CREDIT EUROPE, a impus condiţia unei garanţii, 
situaţie în care Marius Locic ne-a predat o filă CEC. Eu nu am văzut-o în 
momentul predării, ci doar când am fost angajată la firmă şi am observat că era 
menţionată suma constituită drept garanţie, dar nu mai reţin cuantumul 
acesteia….” 

 

Guguianu Valentina declaraţia seria DM nr. 4436/15.04.2010 (vol. 

VII, filele 140-146); 

„…Sunt de profesie contabil, respectiv persoană fizică autorizată, aflată 
în relaţii contractuale de colaborare cu firma SC LOCIC IMOBILIARE SRL. 

Am avut un asemenea contract de colaborare cu SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL doar până la 01.09.2009 când am reziliat contractul. 

……………………………………………………………………………………... 
Când am plecat de la firma lui LOCIC MARIUS acesta îmi datora pentru 

munca prestată aproximativ 3 000-4 000 de euro după calculele mele pe care nu 
mi i-a achitat nici până în acest moment. 

 Din câte îmi amintesc, în luna noiembrie 2009, la solicitările repetate 
ale lui LOCIC MARIUS am revenit la sediul firmei lui pentru a actualiza evidenţa 
contabilă, respectiv extrasele. Îmi amintesc momentul în care am revenit la firmă 
orientându-mă după faptul că factura emisă  de cabinet de avocatură Voicu Cătălin 
a sosit la firma lui LOCIC MARIUS după 25.11.2009, practic după expirarea 
termenului de depunere a declaraţiilor fiscale, aşa încât a fost înregistrată ca 
„omisă” la înregistrare în luna octombrie. 

Mi se prezintă:  
- Contractul de comision pentru intermediere a locaţiunii de imobile, 

fără număr, datat 17.10.2009 încheiat între SC LOCIC IMOBILIARE SRL şi SC 
AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL. 

Declar că am văzut acest document pentru prima oară anul acesta cu 
ocazia controlului efectuat de Comisarii Gărzii financiare la firma SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL. La poziţia comisionar recunosc semnătura lui LOCIC MARIUS. 
La cealaltă poziţie comitent nu recunosc a cui este semnătura. 

- Factura fiscală seria LOC nr. 544/20.10.2009 cu valoare de 119 000 
RON (cu TVA) emisă de SC LOCIC IMOBILIARE SRL către SC AGROCEREAL 
IMPORT EXPORT SRL; 

Pe această factură, la poziţia întocmit, recunosc ştampila firmei SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL şi recunosc semnătura fostei mele colege Vasilica Popa. 

- Extras al contului SV 59909134410 deschis la BRD pe numele SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL  aferent perioadei 01.10.2009 – 31.10.2009; 

Acest document emis de BRD a fost înregistrat de mine în evidenţa 
contabilă a SC LOCIC IMOBILIARE SRL, în luna ianuarie 2010. Îmi amintesc acest 
lucru deoarece am fost anunţată de LOCIC MARIUS să vin urgent la sediul firmei 
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să actualizez evidenţa contabilă deoarece garda financiară va face un control la 
firmă. 

- Contract de asistenţă juridică nr. 380802/19.10.2009 încheiat între SC 
LOCIC IMOBILIARE SRL şi cabinet de avocatură Voicu Cătălin; 

Acest document l-am văzut tot în ianuarie 2010 cu ocazia actualizării 
evidenţei contabile. În concret, am întrebat angajaţii firmei care este baza legală 
în care a fost emisă factura fiscală seria AVVF nr. 1/19.10.2009 cu valoare de 
119 000 RON emisă de cabinet de avocatură Voicu Cătălin către SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL. În acel moment mi s-a prezentat de unul din colegi, nu-mi 
mai amintesc care contractul de asistenţă juridică nominalizat mai sus. Pe acest 
contract la poziţia reprezentant al firmei SC LOCIC IMOBILIARE SRL recunosc 
semnătura lui LOCIC MARIUS. Observ de asemenea o ştampilă cu impresiunea 
Voicu Cătălin – cabinet de avocat dar nu recunosc semnătura aplicată lângă această 
ştampilă. Nu cunosc cine a executat menţiunile olografe din cuprinsul contractului de 
asistenţă juridică.  

Mi se prezintă factura fiscală seria AVVF nr. 1/19.10.2009 cu valoare de 
119 000 RON emisă de cabinetul de avocatură Voicu Cătălin către SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL.  

Referitor la această factură precizez că atunci când am verificat toate 
facturile primite am descoperit-o şi pe aceasta care era deja înregistrată în 
contabilitate, dar greşit. Greşeala consta în aceea că valoarea înscrisă în factură 
a fost înregistrată în contul contabil de cheltuieli deşi, conform contractului ar fi 
trebuit înregistrată în contul contabil cheltuieli anticipate (cheltuieli efectuate în 
avans). Citind contractul am constatat că nu prevede o durată în timp a prestaţiei 
ci doar menţiunea „în funcţie de decontul prezentat”. În contract nu există 
menţiuni referitoare la data când începe prestaţia şi cea la care se finalizează, aşa 
încât factura emisă în temeiul acestui contract nu poate fi înregistrată pur şi 
simplu la cheltuieli efective fără să aibă legătură cu activitatea firmei. Mai precis 
uitându-mă în contract am observat că orice plată trebuie precedată de un 
decont. Ori nu am găsit nici un decont. Din acest motiv am înregistrat factura ca 
fiind o cheltuială anticipată urmând ca la sosirea unui eventual decont să fie 
înregistrată pe cheltuieli cu onorariu, în contul 622 – cheltuieli cu onorariu. 

Când am găsit această factură înregistrată eronat de angajatul firmei pe 
nume Alin Mocanu, pe contul contabil de cheltuieli 622 sau 628, am făcut 
modificările de rigoare deoarece nu era depus bilanţul şi legea permite efectuarea 
de corecţii. În consecinţă am modificat în sistemul informatic înregistrarea în 
sensul arătat, am trecut-o din cheltuieli efective în cheltuieli anticipate. 

- Ordin de plată nr. 109/21.10.2009 în valoare de 119 000 RON emis de 
SC LOCIC IMOBILIARE SRL către cabinet de avocatură Voicu Cătălin care 
atestă plata facturii nr. 1/19.10.2009 emisă de cabinet de avocatură Voicu Cătălin. 
Menţiunile olografe din cuprinsul acestui ordin sunt făcute de colega mea Vasilica 
Popa care se ocupa în mod obişnuit de întocmirea documentelor bancare emise de 
SC LOCIC IMOBILIARE SRL. 

- Nota contabilă din 13.01.2010 a SC LOCIC IMOBILIARE SRL privind 
plata sumei de 119 000 RON către cabinet de avocatură Voicu Cătălin, declar că 
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este întocmită de mine în luna noiembrie sau decembrie 2009 când am venit la 
solicitarea lui LOCIC MARIUS ca să actualizez contabilitatea şi a fost listată de 
mine la cererea comisarilor gărzii financiare în ziua de 13.01.2010. În consecinţă 
data de 13.01.2010 este data listării documentului iar nu cea în care a fost creat 
documentul contabil şi efectuată operaţiunea contabilă. 

 Mi se prezintă fişele analitice pentru partener cabinet de avocatură 
Voicu Cătălin, balanţă de verificare pentru luna noiembrie 2009, jurnal vânzări 
pentru luna  octombrie 2009 în care este menţionată factura emisă de SC LOCIC 
IMOBILIARE SRL către SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL, jurnal 
cumpărări pentru luna noiembrie 2009  unde se regăseşte factura emisă de cabinet 
de avocatură Voicu Cătălin  către SC LOCIC IMOBILIARE SRL şi registrul jurnal  
cu înregistrările aferente din luna noiembrie 2009 pagina 11 din 14 la care poziţia 
6 figurează factura nr. 1/19.10.2009 cu valoarea de 119 000 RON. 

Toate aceste documente au fost listate de mine din evidenţa informatizată 
a SC LOCIC IMOBILIARE SRL şi puse la dispoziţie la cerere comisarilor gărzii 
financiare potrivit dispoziţiei primite de la LOCIC MARIUS. Semnăturile aplicate 
pe fiecare din aceste documente îmi aparţin. 

Toate operaţiunile contabile aferente documentelor nominalizate sunt 
verificate de mine la cererea lui LOCIC MARIUS. Implementările efective în 
evidenţa informatizată fiind făcute de cei doi angajaţi despre care am declarat şi 
anume Alin Mocanu şi Popa Vasilica. 

După ce au încheiat controlul comisarii gărzii financiare i-am adus la 
cunoştinţă lui LOCIC MARIUS că am fost întrebată de ce am înregistrat în 
cheltuieli anticipate suma de 100 000 RON. Eu i-am spus lui LOCIC MARIUS că 
am justificat acea înregistrare la comisarii gărzii financiare că nu am găsit în 
contabilitate un decont aşa cum era stipulat în contract. LOCIC MARIUS m-a 
asigurat că vom primi şi acel contract. 

Eu am asigurat în perioada august 2007 – 01.09 2009 activitatea 
financiar contabilă a SC LOCIC IMOBILIARE SRL pe baza unui contract de prestări 
servicii. 

Cifra de afaceri a firmei a început să scadă de la începutul anului 2009. 
Cînd SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL a virat suma de 119 000 RON în 
contul SC LOCIC IMOBILIARE SRL această din urmă firmă avea pe acest cont 
1100 RON. Nu cunosc dacă în balanţa clienţilor erau solduri de încasat.….” 

 
Dialog purtat de VOICU CĂTĂLIN cu LOCIC MARIUS, interceptat şi 

înregistrat în mediu ambiental în data de 16.10.2009, în intervalul orar  11:01:14 

- 11:22:08 (vol. IV, filele 35-41); 

Pe fundal se aude o emisiune difuzată de un post de televiziune. 
„LOCIC MARIUS:  Poftă mare ! 
VOICU CĂTĂLIN: Ce faceţi ? 
LOCIC MARIUS:  Uite, voiam să mă întâlnesc aseară cu 

dumneavoastră. 
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VOICU CĂTĂLIN:  Da, bine, luaţi loc. Mâncaţi ceva ? 
LOCIC MARIUS:  Ă…ă nu, sau o salată dacă tot… 
VOICU CĂTĂLIN: Goală ? 
LOCIC MARIUS:  Da, păi ce, mai are ceva lângă ea  ? 
VOICU CĂTĂLIN: Păi…(se adresează altei persoane) ..neinteligibil…zi 

la o fată să vină încoace! 
LOCIC MARIUS:  Vroiam să vă dau o veste bună şi una mai aşa cum 

mă sfătuiesc şi cu dumneavoastră….neinteligibil…  
VOICU CĂTĂLIN: Da! 
 LOCIC MARIUS: …(vorbeşte în şoaptă) Deci am aranjat cu miliardul, 

marţi sau miercuri  putem face contract …. 
VOICU CĂTĂLIN:  Domnu , hai să-ţi spun ceva … 
LOCIC MARIUS: Am rezolvat-o.    
VOICU CĂTĂLIN: Încă o dată! Nu vă ...neinteligibil…Vezi, ce serviţi? 

LOCIC MARIUS: o salată şi (se adresează ospătarului)… ai 
cumva…neinteligibil…ceva…  

   (În acelaşi timp  CĂTĂLIN VOICU răspunde la telefon şi poartă 
următoarea discuţie redată sub formă de monolog:  Am crezut că m-aţi uitat şi că 
nu-mi mai răspundeţi… am înţeles. Aţi apucat să-i daţi documentele lui băieţaşul 
ăla? Am înţeles, bine. Nu am crezut că era trimis pe fax de aia. Bine excelenţă, mă 
sunaţi când puteţi. Cu respect, să trăiţi!)  

LOCIC MARIUS: Domnu Cătălin, eu vorbesc cu dumneavoastră  ca şi 
cu un frate, ca şi cu cineva foarte apropiat, deschis. Deci …Şi dacă 
dumneavoastră aţi avut încredere în mine, şi eu am încredere în dumneavoastră. 
Deci eu v-am spus: ce pot să fac, o să fac, ce nu, nu. 

VOICU CĂTĂLIN: Domnu Locic, încă o dată vă spun, Eu am vrut să 
dau acoperire legală relaţiei… 

LOCIC MARIUS: Şi eu vreau ! Şi vedeţi că…. 
VOICU CĂTĂLIN:… printr-o firmă onorabilă şi printr-un avocat bun. 
LOCIC MARIUS: Da!. Şi eu ce spun? 
VOICU CĂTĂLIN: …Întâmplător ştacheta mea e asta, dacă nu-i aveţi 

banii, uitaţi-i. Eu am zis un miliard plus TVA. TVA-ul se deduce, ştiţi foarte 
bine. Miliardul îl băgaţi pe cheltuieli. Eu n-am nevoie de un leu şpagă. Băsescu 
s-ar putea. Bănuiesc că aţi văzut că e obsedat. 

LOCIC MARIUS:  ...neinteligibil… şi aseară 
VOICU CĂTĂLIN:…e disperat, e îngrozit  Şi - atunci eu când vă dau 

un sfat vă dau un sfat ca la un frate. Eu, ca să acopăr această chestiune, că-i 
clară că el va încerca cu orice treabă să  o arunce pe televizor. Un contract între 
mine şi dumneavoastră legal, acoperă….Deci aţi văzut că am fost cu o mutare sau 
cu două mutări, neprevăzut. 

LOCIC MARIUS:  Corect! 
VOICU CĂTĂLIN:   Şi v-am spus să aveţi încredere în mine. 
LOCIC MARIUS: Şi am! 
VOICU CĂTĂLIN:   Bun! În această situaţie v-am atenţionat că cineva 

o să vină în chip de trădător - şi timpul nu-i trecut - să vă provoace. 
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LOCIC MARIUS:  Corect. Până azi n-a venit. 
VOICU CĂTĂLIN: Ei, nu ştiu, fiţi foarte atent! 
LOCIC MARIUS: Nu, nu, sunt atent. 
VOICU CĂTĂLIN:Poate a venit şi n-aţi ştiut şi n-a… s-a, s-a potolit, a 

văzut că aţi fost un pic mai aşa şi nu v-a, nu v-a provocat. Fiţi foarte atent! Că de 
multe ori unii vin de două, trei ori până vă provoacă. 

LOCIC MARIUS: Poate, poate, poate, nu… 
VOICU CĂTĂLIN:Se adresează altei persoane (interlocutor 1): Nati te 

rog să iei loc. Dă mâinile să-ţi dau  pe mâini, că cine ştie cu cine ai dat noroc. Te 
rog, te rog! 

INTERLOCUTOR 1: ...neinteligibil… Nu eu am dat cu BĂSESCU 
…neinteligibil… 

 VOICU CĂTĂLIN:Ce faci ?.Ce serveşti ? 
INTERLOCUTOR 1: Nimic, nu.  
VOICU CĂTĂLIN:Hai, să mănânci ceva! 
INTERLOCUTOR 1: Nu vreau nimic, nu. 
VOICU CĂTĂLIN:Te grăbeşti? 
INTERLOCUTOR 1: Nu. 
VOICU CĂTĂLIN:O salată goală nu mănânci?  
INTERLOCUTOR 1: Nu mă, nu mă! 
VOICU CĂTĂLIN: Am o rugăminte la tine. Te superi dacă stai cinci 

minute la bar? Bei un suc ? 
INTERLOCUTOR 1: Nu 
VOICU CĂTĂLIN:A, Ştefan, Ştefan! 
BARMAN :  Vă rog! 
VOICU CĂTĂLIN:Ia-l pe domnul Nati la bar şi dă-i un suc, o cafea, ce 

doreşte până vorbesc eu cu dânsul. 
LOCIC MARIUS: Deci, dacă eu am spus marţi-

miercuri...neinteligibil…  e rezolvată, e rezolvată. Mă protejez şi pe mine şi pe 
dumneavoastră.   

VOICU CĂTĂLIN:Trebuie să înţelegeţi că în momentul  în care 
oamenii vin la mine şi mă atenţionează înseamnă că au şi alte informaţii… 

LOCIC MARIUS: Corect… 
VOICU CĂTĂLIN:…şi am vrut să acopăr intervenţiile mele 

…(neinteligibil)… cu chestii domnule, la modul că:  e clientul meu, se consultă 
cu mine. Întâmplător dacă am sunat la un coleg de partid, am folosit sintagma 
legal, legal …(neinteligibil)…  Şi trei, după …(neinteligibil)… eu plătesc impozit 
pe sumă! dumneavoastră plătiţi impozit… Îmi beleşte p***. Pot să mă văd cu 
dumneavoastră de o sută de ori, nu mai spune că mă văd cu… 

LOCIC MARIUS: Sută la sută …...neinteligibil… 
VOICU CĂTĂLIN:…Firmă reputată, cabinet reputat.! 
LOCIC MARIUS: Corect! Corect!. Deci asta eu am  spus ….. 
VOICU CĂTĂLIN:Cum a … asta este în viziu… cum să zic asta-i 

ştacheta la cabinet de consultanţă în domeniu economic. 
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LOCIC MARIUS: Şi eu asta v-am spus  că e onorabil şi pentru mine că 
pot plăti bani ăştia, înseamnă că  e onorabil şi pentru dumneavoastră… 

VOICU CĂTĂLIN:Pe întâi octombrie e-adevărat că nu pot fi probleme 
cu …neinteligibil… mai departe nu sunt probleme 

LOCIC MARIUS: Da, …neinteligibil… auziţi… 
VOICU CĂTĂLIN:Nu, îl revoc…….” 
 
 Convorbire telefonică din 19.10.2009, începând cu ora 13:17:55 

purtată de VOICU CĂTĂLIN de la postul telefonic cu numărul de apel 
0726.200.564 cu LOCIC MARIUS, aflat la postul telefonic cu numărul  
0744.525.873 (vol. IV, fila 41 ) 

„LOCIC MARIUS: Bună dimineaţa, domnule preşedinte! 
VOICU CĂTĂLIN: Bună ziua! E deja 13:20. Unde sunteţi domnule 

Locic? 
LOCIC MARIUS: Aici, la mine, la birou. 
VOICU CĂTĂLIN: Da? Vă aştept la mine la birou, în Cotroceni. 
LOCIC MARIUS: Bine.” 
 
Convorbire telefonică din 19.10.2009, începând cu ora 13:18:44 

purtată de  VOICU CĂTĂLIN   de la postul telefonic cu numărul de apel 
0726.200.564 cu LOCIC MARIUS, aflat la postul telefonic cu numărul  
0744.525.873 (vol. IV, fila 41) 

„VOICU CĂTĂLIN : Luaţi la dvs., dacă tot veniţi, datele de la Locic 
Imobiliare. Da? 

LOCIC MARIUS: Bine!” 
 
Urmare a intervenţiilor făcute la ofiţerii de poliţie cu funcţii de conducere 

în I.G.P.R. şi D.G.P.M.B. de  către inc. CĂTĂLIN VOICU, în schimbul foloaselor 

necuvenite menţionate, în perioada august 2009 - februarie 2010,  inc. MARIUS 

LOCIC nu a fost audiat în dosarul penal nr. 80571/31.07.2009 (nr. 2166/P/2009 al 

Parchetului de pe lângă Tribunalul Bucureşti) iar cercetările nu au fost finalizate 

până în prezent (a se vedea copia dosarului nr. 80571/31.07.2009 vol. VI, filele 1- 

258).  

Atât  la procuror cât şi în faţa instanţei inculpaţii CĂTĂLIN VOICU şi 

MARIUS LOCIC au dat declaraţii contradictorii şi nesincere, încercând să 

acrediteze ideea că ajutorul dat de inc. CĂTĂLIN VOICU s-a rezumat doar la 

facilitarea unei audienţe la conducerea D.G.P.M.B., iar suma de 119.000 RON 

reprezintă  contravaloarea prestaţiilor aferente contractului de consultanţă juridică 

încheiat între SC Locic Imobiliare SRL şi Cabinetul de avocatură „Cătălin Voicu”. 
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Inc. MARIUS LOCIC a negat faptul că i-ar fi oferit inculpatului 

CĂTĂLIN VOICU foloase materiale constând în publicarea în ziarele Atac şi 

Interesul Public a unor materiale electorale şi tipărirea de materiale electorale, 

aspecte ce se regăsesc şi în depoziţiile acestuia din urmă.  

Următoarele pasaje din discuţiile purtate de cei doi inculpaţi în ziua de 

16.10.2009 reprezintă dovada certă că apărările nesincere pe care le-au formulat 

sunt expresia unei înţelegeri prealabile pentru a ascunde faptele de corupţie şi a 

îngreuna descoperirea lor:   

„…VOICU CĂTĂLIN:…şi am vrut să acopăr intervenţiile mele 
…(neinteligibil)… cu chestii domnule, la modul că:  e clientul meu, se consultă 
cu mine. Întâmplător dacă am sunat la un coleg de partid, am folosit sintagma 
legal, legal …(neinteligibil)…  Şi trei, după …(neinteligibil)… eu plătesc impozit 
pe sumă! dumneavoastră plătiţi impozit… Îmi beleşte p***. Pot să mă văd cu 
dumneavoastră de o sută de ori, nu mai spune că mă văd cu… 

LOCIC MARIUS: Sută la sută …...neinteligibil… 
VOICU CĂTĂLIN:…Firmă reputată, cabinet reputat.! 
LOCIC MARIUS: Corect! Corect!. Deci asta eu am  spus ….. 
VOICU CĂTĂLIN:Cum a … asta este în viziu… cum să zic asta-i 

ştacheta la cabinet de consultanţă în domeniu economic. 
LOCIC MARIUS: Şi eu asta v-am spus  că e onorabil şi pentru mine că 

pot plăti bani ăştia, înseamnă că  e onorabil şi pentru dumneavoastră… 
VOICU CĂTĂLIN:Pe întâi octombrie e-adevărat că nu pot fi probleme 

cu …neinteligibil… mai departe nu sunt probleme…”  
 

Pentru a ilustra cele menţionate, prezentăm în continuare fragmente din 
depoziţiile celor doi inculpaţi : 

 
Declaraţia tip învinuit seria A nr. 0197590 din 14.12.2009 dată de 

MARIUS LOCIC (vol. VIII, filele 332-338): 
„…………………………………………………………………………. 
În toate discuţiile purtate cu domnul Cătălin Voicu nu am cerut 

niciodată favorul de a interveni la Poliţia Capitalei pentru a-mi soluţiona vreun 
dosar favorabil sau nefavorabil. 

Este adevărat că mi s-a întocmit un dosar penal care este instrumentat de 
Poliţia Capitalei. Am fost citat să mă prezint pentru a fi audiat, în cursul lunii 
septembrie 2009, la agentul Milea Ion. Am solicitat o amânare telefonic, iar până 
în prezent nu am fost audiat în cauză deoarece s-a rezolvat totul amiabil cu 
persoana care a făcut sesizarea. 

Această înţelegere a intervenit în cursul lunii septembrie sau octombrie, 
materializându-se printr-un înscris. Persoana care a făcut sesizarea, pe nume 
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Tarek, mi-a spus că a depus la organele de poliţie înscrisul care atesta înţelegerea 
dintre noi şi tot acest Tarek mi-a spus că dosarul s-a rezolvat. 

Îl cunosc pe domnul Voicu Cătălin de cca 2-3 ani, prin intermediul unei 
cunoştinţe a mea. 

 ………………………………………………………………………………. 
 În legătură cu suma de bani despre care s-a făcut menţiune în 

rezoluţia de învinuire, precizez că i-am achitat-o lui Voicu Cătălin, dar cu titlu 
de contraprestaţii la un contract de consultanţă. 

În temeiul acesta l-am remunerat pe domnul Voicu pentru trecut, 
prezent şi viitor, legat de activitatea firmei LOCIC. Contractul de consultanţă s-a 
încheiat în luna octombrie sau noiembrie între Cabinetul de avocatură al domnului 
Voicu şi SC LOCIC IMOBILIARE SRL. Consultaţiile din partea domnului Voicu 
au vizat următoarele aspecte: 

- cum va evolua legislaţia în domeniul construcţiilor; 
-   informaţiile legat de acest aspect  reprezentau de fapt nişte păreri ale 

domnului Voicu bazate pe cunoştinţele sale profesionale de avocat. De exemplu, 
în materie de TVA, aspect foarte important în construcţii, dânsul şi-a dat cu 
părerea că TVA va rămâne stabilă, la 19% şi piaţa construcţiilor se va redresa. 

Am considerat că părerile exprimate de domnul Voicu sunt reale, 
bazându-mă şi pe calitatea dânsului de senator. 

- Am discutat cu domnul Voicu tot în cadrul relaţiei de consultanţă 
probleme de investiţii internaţionale, întrucât firma LOCIC dorea să facă investiţii 
din străinătate şi în străinătate. Domnul Voicu mi-a sugerat să nu investesc în 
străinătate momentan şi să păstrez banii pentru investiţiile din România. 

- De asemenea, intenţionam şi intenţionez să fac contracte de import, iar 
domnul Voicu urma să mă consilieze la aceste contracte şi pe parcursul derulării 
contractelor. Până în prezent, consultanţa ce mi-a fost acordată de dl. Voicu s-a 
rezumat la sfaturi, acordate verbal. Urma ca la sfârşitul acestui an să-i formulez în 
scris întrebări legate de activitatea construcţiilor şi importurilor, iar dumnealui 
să-mi răspundă tot în scris, într-un raport. 

Nu-mi amintesc acum dacă eu şi domnul Voicu am prevăzut în 
contract, în scris, durata prestaţiei. Verbal însă s-a stabilit această durată pe 
parcursul a doi ani.  

Contractul a fost redactat la biroul de avocatură a domnului Voicu, 
locaţie în care l-am şi semnat. Contractul l-am încheiat şi semnat înainte de a-i 
achita suma de 1 (un) miliard + TVA. 

În contabilitate am înregistrat plata acestui contract ca plată integrală, 
iar nu parţială. Eu am stabilit să se facă această plată integrală şi să se 
înregistreze în contabilitate, deoarece eu am propus domnului Voicu să plătesc o 
sumă domnului Voicu să plătesc o sumă fixă, reprezentând contravaloarea 
integrală a contractului. Practic am făcut anticipat plata integrală a contractului, 
deoarece mi s-a părut mult mai favorabil pentru firmă să plătesc integral. Rezulta 
că întreaga activitate de consultanţă desfăşurată de domnul Voicu pe durata 
integrală a contractului, respectiv 2 ani, costa firma LOCIC 1 miliard + TVA. 
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În contractul de consultanţă am trecut o formulare generică a 
prestaţiilor, fără a particulariza tipurile de servicii. Din contract nu făcea parte 
prestarea activităţii de asistenţă juridică în cazul litigiilor de orice natură care, în 
eventualitatea apariţiei lor, ar fi făcut obiectul altui contract. 

Pentru dosarul penal despre care am declarat că mi s-a întocmit la 
Poliţia Capitalei nu am apelat la dl. Voicu să mă ajute, în niciun fel, nici ca 
avocat, nici ca senator, ori amic, pentru că întotdeauna intenţia mea a fost să sting 
litigiul cu TAREK achitându-i suma pe care i-o datoram. 

Stingerea litigiului am realizat-o pe cale amiabilă, direct cu TAREK. 
Prin urmare, nu aveam nevoie de niciun ajutor din partea domnului Voicu. Acest 
lucru, referitor la intenţia mea de a stinge acest litigiu pe cale amiabilă, l-am 
comunicat direct, telefonic şi ofiţerului Milea, care instrumenta dosarul. Această 
comunicare am realizat-o cu cca o lună sau două în urmă faţă de momentul 
încheierii contractului de consultanţă cu domnul Voicu. 

După ce a făcut sesizarea la poliţie, TAREK mi-a transmis printr-un 
prieten, Tudoran Emil, că, dacă nu-i voi achita datoria, voi fi chemat la poliţie, 
unde el are cunoştinţe şi atunci voi plăti mai mult decât este în contract. declaraţia 
de stingere pe cale amiabilă a litigiului dintre mine şi TAREK a fost dată în faţa 
unui notar, iar în ea  s-a consemnat că TAREK a primit suma pe care o datoram şi 
îşi retrage toate sesizările împotriva mea, nemaiavând nicio pretenţie, de nicio 
natură. Nu cunosc dacă dosarul s-a soluţionat sau nu. Nu i-am plătit lui Tarek 
întreaga sumă pe care el a menţionat-o în sesizare, ci o sumă mai mică pe care am 
convenit-o cu el personal. 

În perioada 30.08.2009 – 19.10.2009 am avut mai multe întâlniri cu dl. 
Voicu Cătălin, pentru problemele de consultanţă despre care am relatat, în 
Bucureşti, în diverse locaţii, cum ar fi: biroul de avocatură al dumnealui, situat pe 
str.Carol Davila, nr.27, la Restaurantul Select şi la Hotel Mariott. Telefonic l-am 
apelat de la postul 0744.525873 pe firmă. La marea majoritate a întâlnirilor pe 
care le-am avut cu dl. Voicu la restaurantul Select a participat şi domnul general 
Isac Adrian, care îmi este prieten.  

De altfel, pe dl. Voicu Cătălin l-am cunoscut prin intermediul domnului 
general Isac. Pe acesta din urmă îl cunosc de 4-5 ani.  

Când mergeam la restaurantul Select ne întâlneam şi cu patronul 
localului, Liviu Capotă, care, însă, nu participa la discuţiile noastre. 

Sunt acţionar majoritar la ziarul „Interesul Public” şi ziarul „Atac”.  
Niciodată Cătălin Voicu nu mi-a cerut să public cu titlu gratuit  

articole cu conţinut favorabil candidatului PSD la preşedinţie. Practic, nu se 
putea realiza acest lucru, deoarece ziarele nu apar pe hârtie de cca 8 luni, 
existând doar ediţii on-line. Nici în această formă nu mi s-a cerut şi nu am 
publicat articole comandate de domnul Voicu. 

În prima parte a lunii septembrie, fiind persoană publică, am solicitat să 
primesc o audienţă la unul din şefii poliţiei capitalei. Am apelat la mai multe 
persoane pentru a primi această audienţă, printre care şi Cătălin Voicu. Nu ştiu 
urmare demersului căreia dintre persoanele la care am apelat am primit 
audienţa, dar în mod cert, într-una din zilele de început ale lunii septembrie, la 
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orele 0730, m-a primit în audienţă domnul Călinescu, şeful Poliţiei Capitalei. 
Audienţa la unul din şefii poliţiei capitalei am solicitat-o pentru a le aduce la 
cunoştinţă ameninţările, la adresa mea, aduse de dl. Tarek, în sensul celor relatate 
şi atitudinea poliţistului Milea, care mi-a atras atenţia la telefon că, dacă nu voi 
da curs, citării telefonice pentru a fi audiat în dosarul format la sesizarea lui 
Tarek, voi fi adus cu mandat. 

Revin şi arăt că am mers în audienţă nu pentru cele două motive 
arătate, vizând ameninţările lui Tarek sau atenţionării poliţistului Milea, ci 
pentru a aduce la cunoştinţă faptul că într-un timp relativ scurt voi vinde ceva 
important din patrimoniul firmei şi voi achita datoria. 

De aceea l-am rugat pe domnul Călinescu să ia act că doresc ca acest 
dosar să se amâne două săptămâni, până voi achita datoria, pentru că sunt o 
persoană de bună credinţă şi doresc să achit datoria pe cale amiabilă şi, totodată, 
i-am spus că mi se pare anormală insistenţa domnului Milea, spunându-i că eu 
chiar cred că Tarek se cunoaşte cu domnul Milea. Pe tot parcursul audienţei a fost 
de faţă şi domnul Dan Bucur, şefului SIF-ului. Nu-l cunoşteam nici pe dl. 
Călinescu şi nici pe dl. Bucur. 

Domnul Dan Bucur şi dl. Călinescu mi-au cerut ca cele relatate verbal 
să le consemnez într-o declaraţie în prezenţa lor şi a domnului Ciocan, care a fost 
prezent, de asemenea, la discuţii. Cu toate că au insistat, nu am dat declaraţii, 
deoarece am considerat că interesele firmei ar fi prejudiciate şi, oricum, am 
informat că în câteva zile voi achita suma datorată lui Tarek. I-am asigurat că 
dacă nu voi achita suma în termen de 7-10 zile, voi veni şi voi da declaraţii. Nu 
este adevărat că în luna octombrie  dl. Voicu Cătălin să mă fi rugat să îl ajut pe un 
prieten – fin al său, Radu Dan Florea, în sensul de a-i împrumuta sau gira cu 
bilete la ordin, echivalentul sumei de 500.000 euro. 

Fac precizarea că nu am cerut niciun sprijin la poliţie şi nici nu mi s-a 
sugerat că se dă pentru cauza respectivă, pentru că întotdeauna am dorit ca acest 
conflict cu Tarek să se rezolve pe cale amiabilă şi să se plătească, ceea ce de fapt 
s-a şi întâmplat. ….” 

     În declaraţia tip învinuit seria A nr. 0197594 din 12.02.2010, cu 

privire la infracţiunile reţinute în sarcina sa prin rezoluţia nr. 22/P/2010 din 

11.02.2010, susnumitul a mai precizat următoarele (vol. VIII, filele 355-360): 

„  ……………………………………………………………………….  

Arăt că sunt nevinovat vis-a-vis de acuzele care mi se aduc. 
 Contractul de consultanţă juridică încheiat cu cabinetul de avocatură 

Voicu Cătălin este real şi urma a se efectua pe parcursul unui an, conform 
celor convenite verbal. Până la momentul acesta nu s-au putut face consultaţiile 
lunare scrise deoarece nu am avut voie să ne întâlnim datorită interdicţiei exprese 
a procurorilor date prin ordonanţă. Plata este cea convenită şi s-a făcut integral 
deoarece am avut facilităţi, în sensul că, cabinetul de avocatură Voicu Cătălin va 
reduce facturile pe care le emitea lunar după efectuarea consultanţei scrise. 
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Revin şi arăt că la sfârşitul fiecărei luni se emitea un document de 
către cabinetul de avocatură Voicu Cătălin în care se regăseau atât răspunsurile 
privind consultanţa juridică cât şi valoarea prestaţiei care se scădea întotdeauna 
din suma plătită anticipat, respectiv 119.000 lei, factură care avea discountul 
convenit. 

Toate înregistrările în contabilitate sunt cele reale deoarece se referă la 
documentele justificate conform legii contabilităţii.  

Suma de 119.000 lei provine din încasările făcute de firma LOCIC 
IMOBILIARE de alţi furnizori. Precizez că firma LOCIC a derulat şi derulează 
milioane de lei prin conturile sale, aşa încât atunci când am virat suma de bani nu 
am ştiut de unde provin banii respectivi. 

Am aflat că suma sau o parte din banii achitaţi cabinetului de 
avocatură Voicu Cătălin provin de la SC AGROCEREAL. Am aflat acest lucru 
abia în timpul efectuării controlului Gărzii Financiare, ordonat de D.N.A. în 
prezenta cauză. Precizez că prin conturile SC LOCIC IMOBILIARE SRL, al cărei 
administrator sunt, s-au derulat şi se derulează milioane de lei, aşa încât nu pot şti 
la un moment dat care este sursa financiară a unei plăţi. 

Referitor la provenienţa sumei de 119.000 lei şi baza legală a încasării 
acesteia de către SC LOCIC IMOBILIARE SRL, arăt că această firmă a 
încheiat, în anul 2009, cu SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL un 
contract de consultanţă imobiliară ce urma să se deruleze pe întreaga durată a 
anului 2010. Din partea SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL contractul a 
fost semnat de Suditu Andrei, despre care nu ştiu ce calitate are în această firmă, 
deoarece mi-a fost prezentat de un prieten, Cătălin. 

În cadrul acestui contract, SC LOCIC IMOBILIARE SRL s-a angajat să 
identifice potenţiali vânzători de terenuri agricole sau persoane care voiau să 
arendeze asemenea terenuri, pe care să-i prezinte firmei AGROCEREAL IMPORT 
EXPORT SRL, beneficiară a contractului. În măsura în care se realiza vânzarea 
sau arendarea SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL trebuia să primească 
de la SC LOCIC IMOBILIARE SRL un document referitor la valoarea prestaţiei, 
valoare care se scădea din suma deja achitată. 

Contractul se considera încheiat în momentul în care suma achitată în 
avans de SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL se epuiza. 

Am convenit cu Suditu Andrei verbal, iar nu în virtutea unei clauze 
contractuale scrise, ca, în situaţia în care SC AGROCEREAL IMPORT 
EXPORT SRL nu avea nevoie de consultanţă, suma se considera ca un 
împrumut şi urma să se returneze integral, fără nicio dobândă sau penalitate. 

Toate înregistrările făcute în contabilitate, din dispoziţia mea, vizând 
relaţiile comerciale cu cabinetul de avocatură Voicu Cătălin şi SC 
AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL, toate documentele contabile şi bancare 
sunt reale iar nu fictive din motivele pe care le-am expus deja. 

Deoarece contractul dintre SC LOCIC IMOBILIARE SRL şi SC 
AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL nu s-a finalizat, nu s-a pus problema 
restituirii banilor către SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL sau 
efectuării vreunei decontări parţiale. 
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Cu Suditu Andrei nu sunt în relaţie de prietenie nici de duşmănie, ci doar 
în relaţii comerciale generate de acest contract. Este singurul contract pe care l-
am încheiat cu SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL. 

Precizez că după încheierea contractului cu SC AGROCEREAL 
IMPORT EXPORT SRL am solicitat şi primit de la Suditu Andrei un împrumut, 
ca persoană fizică, în sumă de 5.000 euro, pe care i l-am restituit la sfârşitul 
anului trecut, din bani personali, din câte îmi amintesc. 

Nu este adevărat că aş fi prezentat organelor judiciare şi de control acte 
false, întrucât, aşa cum am relatat deja, documentele contabile şi bancare, 
aferente celor două relaţii comerciale, sunt reale. 

În faza actelor premergătoare nu am spus despre acest împrumut privat 
deoarece nu avea legătură cu cauza şi nici nu am fost întrebat. Suditu Andrei a 
avut încredere să-mi acorde acest împrumut privat deoarece sunt o persoană 
publică cunoscută şi nu cred că a avut vreo temere, în sensul că nu-i voi restitui 
banii, având în vedere şi relaţia contractuală ce urma să se deruleze între firma 
LOCIC IMOBILIARE SRL şi SC AGROCEREAL IMPORT EXPORT SRL….” 

 
 

În declaraţia seria A nr. 0197587 din 11.12.2009 înv. Voicu Cătălin a 
precizat următoarele (vol. VIII, filele 96-104) : 

„ …Îl cunosc pe dl. Marius Locic de un an sau doi, precizez că l-am 
cunoscut prin intermediul d.lui general Isac Adrian, în prezent general în rezervă 
SIE. Cunosc faptul că Marius Locic este deţine în coproprietate cu alte persoane, 
cum ar fi dl. Valeriu Stoica, mai multe imobile în cartierul Cotroceni. 

În urmă cu o  lună şi jumătate – două, la iniţiativa d.lui Marius Locic, 
am încheiat cu acesta un contract de consultanţă, cu o valoare de 20.000 euro + 
TVA. Obiectul prestaţiei avea un caracter general, respectiv consultanţă în 
domeniul juridic, mediul de afaceri. Contractul are doar dată şi nu are fixată 
perioada pentru care a fost încheiat. 

Am încasat pentru prestaţii făcute pe acest contract, prin virament 
bancar, o singură tranşă în valoare de 1 miliard + TVA. 

Consultanţa care a format obiectul contractului s-a rezumat strict la 
sfaturi de natură juridică iar nu de redactare de înscrisuri sau de asistenţă 
juridică. De altfel, i-am atras atenţia că, exercitând funcţia de senator, legea mi-
a limitat dreptul de a acorda asistenţă juridică. Prin urmare, suma de bani pe 
care am încasat-o de la dl. Marius Locic reprezintă contravaloarea unor sfaturi, 
ce nu se găsesc materializate în vreun înscris. 

Cu dl. Marius Locic sunt prieten, dar nu de familie, iar întâlnirile cu 
acesta s-au consumat în spaţii publice şi private din Bucureşti, inclusiv în 
cabinetul meu de avocatură. 

Nu cunosc ca dl. Marius Locic să fi avut vreun dosar penal 
instrumentat de parchete sau organe de cercetare penală şi nici nu m-a consultat 
vreodată cu referire la o asemenea cauză. 

Exclud cu desăvârşire acuzaţiile care mi se aduc cu referire la fapte de 
corupţie săvârşite în relaţie cu Marius Locic. 
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Pentru cei 20.000 euro + TVA pe care i-am încasat de la Marius Locic i-
am dat sfaturi juridice în următoarea manieră: „Mi-a precizat că unii din oamenii 
cu care dânsul avea relaţii imobiliar-financiare, ocazie cu care am aflat de 
dl.Valeriu Stoica, cumpăraseră în comun anumite terenuri, urmând să edifice mai 
multe construcţii, iar dl. Marius Locic fiind blocat financiar exista riscul să fie 
acţionat în judecată de aceşti oameni. I-am precizat că, atunci când vor apărea 
probleme de acest gen, în cazul în care nu voi putea să-l reprezint, datorită 
limitărilor impuse de mandatul de senator, eu voi apela, la rândul meu, la alte 
cabinete de avocatură, de specialitate, în şi pentru interesul dânsului”. 

Până în acest moment, dl.Marius Locic nu a apelat la sprijinul meu în 
vreun litigiu pe care i l-ar fi declanşat vreun creditor, înţelegerea fiind ca de 
toate litigiile de această natură, care ar fi putut să apară, să mă ocup eu, „dacă 
dânsul ar fi plecat din ţară, ar fi în spital, sau în imposibilitatea de a se ocupa de 
afacerile sale judiciare”. Până în prezent nu mi-a semnalat asemenea situaţii. 
Prin urmare suma de 20.000 euro + TVA am încasat-o având în vedere 
eventualitatea apariţiei unor asemenea situaţii. 

Nu am mai încasat de la Marius Locic, în afara sumei de bani 
menţionate, nicio altă tranşă, în temeiul contractului de consultanţă. 

Eu am convenit cu dl. Marius Locic să reprezint pentru dumnealui, în 
eventualitatea în care creditorii i-ar fi blocat conturile, o garanţie că are cine să 
se ocupe de problemele sale juridice. 

Îl cunosc pe dl.comisar şef Călinescu Mihai pentru că suntem prieteni 
de foarte mulţi ani, de când era şef de poliţie la Teleorman. În prezent ocupă 
funcţia de adjunct al Şefului Poliţiei Române pentru Compartimentul Logistică. 
Funcţia aceasta o ocupă de cca 6-7 luni. Ştiu, de asemenea, că în cursul acestui 
an, mai precis în prima parte a anului 2009, dl. Mihai Călinescu a ocupat prin 
cumul funcţiile de adjunct al Şefului Poliţiei Române – Compartimentul Ordine 
Publică şi Şef al Poliţiei Capitalei. 

Am apelat la dl. Mihai Călinescu pentru prieteni care aveau probleme 
de competenţa dumnealui, în sensul de a le acorda audienţe. Pe cei pe care i-am 
trimis d.lui Mihai Călinescu să-i primească în audienţă îmi erau fie cunoştinţe, fie 
persoane care îmi solicitau sprijinul fie la Parlament fie la Cabinetul de 
avocatură. Nici de la cunoştinţe şi nici de la persoanele din cealaltă categorie nu 
am pretins şi primit sume de bani pentru serviciul făcut, respectiv de mijlocire 
pentru audienţe la dl. Mihai Călinescu. Niciodată nu am intervenit la dl. 
Călinescu în cauze penale instrumentate de lucrători de poliţie din subordinea 
sa. 

În urmă cu câteva luni de zile dl. Locic mi-a relatat că un cetăţean arab 
îl ameninţă că are foarte multe relaţii în Poliţie şi dacă nu-i cedează anumite 
afaceri o să-i creeze probleme. Auzind cele relatate de dl. Locic, i-am mijlocit o 
întâlnire cu Mihai Călinescu, căruia i-am spus următoarele: „l-am rugat să-l 
programeze într-o audienţă când poate”, cu precizarea „dacă are dreptate dl. 
Locic, îi faceţi dreptate, dacă nu, nu”. 
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Nu cunosc dacă Marius Locic are vreun dosar penal la Poliţia 
Capitalei, nici până în prezent nu mi-a spus acest lucru, ci îl aflu abia acum în 
timpul anchetei. 

 Precizez că dacă aş fi ştiut că are un dosar penal, niciodată nu aş fi 
pus mâna pe telefon să intervin pentru el la oricine din Poliţia Română, prin 
telefon. 

De altfel, am dobândit acest obicei datorită faptului că am fost ofiţer de 
transmisiuni. Toate funcţiile ocupate de mine sunt menţionate în CV-ul postat pe 
site-ul Senatului României. 

Cu mai mult timp în urmă, din relatările d.lui Marius Locic, am aflat 
că ar fi proprietarul cotidianului „Atac” sau „Interesul Public”. În timpul 
campaniei electorale Marius Locic a publicat articole favorabile mie. Nu i-am 
cerut să publice articole cu un anumit conţinut, cu referire la alegerile 
prezidenţiale din acest an….” 

 

Cercetările efectuate în cauză  au condus la constatarea că inc. LOCIC 

MARIUS  nu i-a dezvăluit martorului Suditu Andrei scopul în care va folosi suma 

de 119.000 RON împrumutată şi faptul că înscrisurile întocmite în fals şi 

înregistrările nereale din contabilitate reprezintă modalitatea de ascundere a unor 

fapte de corupţie.   

În consecinţă se va dispune neînceperea urmăririi penale faţă de Suditu 

Andrei  pentru infracţiunile de : 

-  fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie , 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.;  

- participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p. , întrucât în ambele cazuri 

lipseşte latura subiectivă specifică infracţiunilor menţionate, fiind aplicabile 

prevederile art. 10 lit. d  C.p.p.. 

   Totodată se va dispune disjungerea şi declinarea competenţei la 

Parchetul de pe lângă Judecătoria Buftea cu privire la săvârşirea de către Suditu 

Andrei a infracţiunilor de : 
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 -  fals în înscrisuri sub semnătură privată, prev. de art. 290 C.p. cu aplic. 

art. 41 alin. 2 C.p.;  

  - participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din Legea nr. 82/1991 

(republicată) cu referire la art. 289 C.p., cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. 

art. 33 lit. a C.p. 

Din materialul probator administrat a mai rezultat că martorii Popa 

Vasilica, Guguianu Valentina şi Mocanu George Alin au întocmit documentele 

comerciale, financiar-contabile şi bancare, le-au înregistrat în evidenţele contabile 

ale SC Locic Imobiliare SRL şi le-au folosit la instituţiile bancare şi organele de 

control ale Gărzii Financiare, ca urmare a dispoziţiilor primite de la inc. LOCIC 

MARIUS şi  fără a cunoaşte faptul că nu corespund unor relaţii comerciale reale 

între SC Locic Imobiliare SRL, SC Agrocereal Import-Export SRL şi Cabinetul de 

avocat ,, CĂTĂLIN VOICU ” . 

De asemenea înscrisurile comerciale şi financiar-contabile întocmite în 

fals de inc. VOICU CĂTĂLIN au fost înregistrate în contabilitate de o persoană 

rămasă neidentificată şi au fost prezentate organelor de control ale Gărzii 

financiare de către martorul Bivolaru Cezar, la cererea aceluiaşi inculpat în baza 

împuternicirii avocaţiale nr. 145147/25.01.2010. Bivolaru Cezar nu a avut 

reprezentarea că documentele sunt false şi nici şi nu a cunoscut scopul în care au 

fost întocmite de inc. VOICU CĂTĂLIN motiv pentru care în privinţa sa se va 

dispune neînceperea urmăririi penale. 

Referitor la  infracţiunea de participaţie improprie la fals intelectual la 

legea contabilităţii prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43 din Legea nr. 82/1991 

(republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 

78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) reţinută în sarcina inculpatului 

CĂTĂLIN VOICU se va dispune scoaterea de sub urmărire penală în temeiul art. 

10 lit. d C.p.p. întrucât faptei îi lipseşte una din condiţiile specifice laturii obiective 

şi anume ca persoana fizică sau juridică producătoare de venituri să facă parte din 

www.JU
RI.r

o



 128 

categoriile de contribuabili care, potrivit legii, au obligaţia de a întocmi  bilanţ 

contabil. 

Avocaţii sunt obligaţi să ţină contabilitatea în partidă simplă şi să depună 

anual la administraţia fiscală, conform ordinului A.N.A.F. nr. 1815/2008 ,, 

declaraţia privind veniturile realizate ”, formular 200 care reprezintă în esenţă un 

document oficial ce reflectă situaţia economico-financiară. 

Deşi există similitudini între această declaraţie şi bilanţul contabil, 

persoanelor fizice care desfăşoară activităţi independente (avocat, notar, auditor 

financiar, expert contabil, etc.) şi înregistrează cu ştiinţă în contabilitate operaţiuni 

fictive denaturând veniturile sau cheltuielile nu li se poate reţine în sarcină  

infracţiunea prev. de art. 43 din Legea nr. 82/1991 (republicată) întrucât textul face 

referire la o singură categorie de situaţie financiară anuală  şi anume  bilanţ 

contabil. 

Pentru aceleaşi considerente, se va adopta o soluţie de neîncepere a 

urmăririi penale şi faţă de persoana rămasă neidentificată care, din dispoziţia 

inculpatului CĂTĂLIN VOICU a înregistrat în contabilitate înscrisurile sub 

semnătură privată false.  

Totodată se va dispune neînceperea urmăririi penale în baza art. 10 lit. d 

C.p.p. faţă de :  

1. Popa Vasilica, Guguianu Valentina şi Mocanu George Alin pentru 

infracţiunile de: 

- fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

- fals intelectual la legea contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie 

prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu 

referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. 

2. Bivolaru Cezar pentru infracţiunea de uz de fals în legătură cu fapte de 

corupţie prev. de art. 291 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 
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modificările şi completările ulterioare) întrucât a fost săvârşită fără vinovăţie, fiind 

aplicabile prevederile art. 10 lit. d C.p.p.. 

3. autor necunoscut pentru infracţiunea de infracţiunea de fals intelectual 

la legea contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie prev. de art. 43  din Legea nr. 

82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 

2 C.p. fiind incidente dispoziţiile art. 10 lit. d C.p.p. 

            

 

     C.     MIJLOACE DE PROBĂ :  

1. Proces verbal de sesizare din oficiu nr. 310/P/2009 din 16.11.2009 

(vol. IV – filele 1-2); 

2. Proces-verbal de sesizare din oficiu nr. 310/P/2010 din 22.01.2010 

(vol. IV  – filele 3-8); 

3. Proces - verbal de constatare a efectuării actelor premergătoare nr. 

22/P/2009 din 10.12.2009 (vol. IV  – filele 9-11); 

4. Proces - verbal nr. 309/P/2009 din 10.12.2009, în care au fost redate  

în formă scrisă  dialoguri ambientale, convorbiri şi comunicaţii telefonice purtate 

de inculpaţii Cătălin Voicu şi Locic Marius, martorii Isac Adrian, Capotă Liviu şi 

Călinescu Mihai  (vol. IV  – filele 12 - 41); 

5. Proces - verbal nr. 22/P/2010 din 22.01.2010 având ca obiect ridicarea 

unor documente financiar contabile ale SC Locic Imobiliare SRL de către comisari 

din cadrul Gărzii Financiare  şi  înscrisurile menţionate (vol. IV  – filele 42 - 59); 

6.  Declaraţia olografă dată de Ruşitoru Mihăiţă Cătălin în 02.02.2010 

(vol. IV  – filele 60-61) şi de martor seria DM nr. 0004434 din 15.04.2010 (vol. 

VII  – filele 154-157);  

7. Declaraţiile olografe din 27.01.2010 şi 03.02.2010 date de Suditu 

Andrei (vol. IV  – filele 62-66 ) şi de martor seria DM nr. 0004435 din 15.04.2010 

(vol. VII  – filele 158-162);  
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8. Declaraţia olografă dată de Filip Dinu Daniel în ziua de 26.01.2010 în 

faza actelor premergătoare (vol. IV  – filele 67-68);  

9. Proces verbal de ridicare de înscrisuri nr. 310/P/2009 din 14.12.2009 

referitoare la contractul de asistenţă juridică  încheiat între Cătălin Voicu şi SC 

Locic Imobiliare SRL (IV  – filele 69-71); 

10.  Rezoluţia nr. 310/P/2009 din 05.01.2010 a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei prin care s-a dispus efectuarea de către Garda Financiară - 

Comisariatul General a unei constatări  la sediul SC Locic Imobiliare SRL şi 

Cabinetul de avocatură ,,Cătălin Voicu”, procesul verbal întocmit de către 

comisarii Gărzii Financiare şi documentele anexă la procesul verbal (vol. IV  – 

filele 72 - 343) ; 

11.  Dosarul de înregistrare la O.R.C Ilfov aparţinând societăţii 

Agrocereal Import Export S.R.L. şi adresele de corespondenţă între instituţii (vol. 

V – filele 1-74); 

12.   Dosarele juridice ale Agrocereal Import Export S.R.L  şi SC Locic 

Imobiliare SRL, extrasele de cont pentru perioada 01.01.2009-29.01.2010 şi 

documentele justificative ale operaţiunilor pe conturile celor două firme transmise 

de B.R.D.  (vol. V – filele 75-329); 

13.  Dosarul penal nr. 2166/P/2009 al Parchetului de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti, având ca obiect plângerea formulată de SC TOYO MOTOR LEASING 

IFN SA împotriva lui Locic Marius reprezentant al SC Locic Imobiliare SRL 

ridicat prin procesul verbal nr. 310/P/2009 din 11.12.2009 al Direcţiei Naţionale 

Anticorupţie – Secţia de combatere a corupţiei (vol. VI – filele 1-250);  

14.  Documente ridicate de la D.G.P.M.B. – Serviciul de investigare a 

fraudelor din dosarul nr. 2166/P/2009 al Parchetului de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti (vol. VI – filele 251-258);  

15.  Registrul de acces în sediul D.G.P.M.B. aferent lunii septembrie 2009 

ridicat prin Serviciul Cabinet al D.G.P.M.B. (vol. VI – filele 259-295); 

16.  Declaraţia seria DM nr. 0004406 dată de martorul Capotă Liviu la 

data de 23.03.2010 (vol. VII, filele 115 - 118); 

www.JU
RI.r

o



 131 

17.  Declaraţia seria DM nr. 0004400 dată de martorul Călinescu Mihai la 

data de 19.03.2010 (vol. VII – filele 119-124); 

18.  Declaraţia seria DM nr. 0004401 dată de martorul Bucur Dan la data 

de 19.03.2010 (vol. VII – filele 125-126); 

19.  Declaraţia seria DM nr. nr. 0004409 dată de martorul Isac Adrian la 

25.03.2010 (vol. VII – filele 127-133); 

20.  Declaraţia seria DM nr. 0004458 dată de martorul El Feki Tarek la 

27.04.2010 (vol. VII – filele 134-136); 

21.  Declaraţia seria DM nr. 0004457 dată de martora Erceanu Cornelia la 

27.04.2010 (vol. VII – filele 137-139); 

22.  Declaraţia seria DM nr. 0004436 dată de martora Guguianu Valentina 

la 15.04.2010 (vol. VII – filele 140-146); 

23.  Declaraţia seria DM nr. 0004443 dată de martora Popa Vasilica la 

20.04.2010 (vol. VII – filele 147-150); 

24.  Declaraţia seria DM nr. 0004442 dată de martorul Mocanu George-

Alin la 19.04.2010 (vol. VII – filele 151-153); 

25.  Declaraţiile inc. Marius Locic – olografe din 14.12.2009 (vol. VIII, 

filele 324- 331), 29.01.2010(vol. VIII, filele 341- 351) şi 12.02.2010(vol. VIII, 

filele 352- 354), tip învinuit: seria A nr. 0197590 din 14.12.2009 (vol. VIII, filele 

332- 338), seria A nr. 0197594 din 12.02.2010 vol. VIII, filele 355- 360), de 

inculpat:seria A, nr. 0197591 din 14.12.2009(vol. VIII, filele 339- 340), seria A, 

nr. 0189503 din 08.04.2010(vol. VIII, filele 361- 364); 

26.  Declaraţiile inc. Marius Locic date în faţa instanţei de judecată, la 

data de 09.04.2010 în dosarul nr. 2970/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie 

- Secţia Penală (vol. VIII, filele 365 - 369) şi la data de 12.04.2010 în dosarul nr. 

3023/1/2010 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători (vol. 

VIII, fila 370) ; 

27.  Declaraţiile inc. Cătălin Voicu– olografă din 11.12.2009 (vol. VIII, 

filele 94- 95), tip învinuit: seria A nr. 0197587 din 11.12.2009 (vol. VIII, filele 96 - 

104), seria A nr. 0197348 din 15.02.2010 vol. VIII, filele 107- 108), şi seria A nr. 
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0197605 din 15.02.2010 vol. VIII, filele 115- 116) de inculpat:seria A, nr. 0197588 

din 11.12.2009(vol. VIII, filele 105-106), seria A, nr. 0197595 din 15.02.2010(vol. 

VIII, filele 109- 111) şi seria A, nr. 0197604 din 15.02.2010(vol. VIII, filele 113- 

114) ; 

28.  Declaraţiile inc. Cătălin Voicu date în faţa instanţei de judecată, la 

data de 30.03.2010 în dosarul nr. 2676/1/2010 şi la data de 23.04.2010 în dosarul 

nr. 3425/1/2010 ale Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală (vol. VIII, 

filele 117- 127) al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători 

(vol. VIII, fila 370) ; 

29.  Adresa nr. 268/D/P/2009 din 27.11.2009 emisă de Parchetul de pe 

lângă Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie –D.I.I.C.O.T. către D.N.A. având ca obiect  

trimiterea materialului disjuns din dosarul nr. 268/D/P/2009 şi a rezoluţiei cu 

acelaşi număr din 27.11.2009 prin care s-a dispus declinarea competenţei în 

favoarea D.N.A. cu privire la săvârşirea unor fapte de corupţie de către  inc. 

Cătălin Voicu, Florin Costiniu, ş.a. (vol. I, filele 203- 207) ; 

 

D.      ÎN DREPT, 

1. a. Fapta inculpatului CĂTĂLIN VOICU care, în perioada 30.08.2009 - 

21.10.2009, în mod repetat, la diferite intervale de timp şi în baza aceleiaşi 

rezoluţii infracţionale, a acceptat promisiunea inc. Marius Locic de a-i remite 

foloase materiale constând în publicarea cu titlu gratuit în cotidianul „Interesul 

Public” a unor articole cu conţinut electoral  şi a pretins şi primit de la acelaşi 

inculpat suma de 119.000 RON  promiţându-i că în schimbul acestora va interveni 

pe lângă poliţiştii din cadrul Direcţiei Generale de Poliţie a Municipiului Bucureşti 

şi-i va determina să nu dispună măsura preventivă a reţinerii împotriva inc. 

MARIUS LOCIC şi să propună o soluţie de neurmărire penală în dosarul nr. 

80571/31.07.2009 (nr. 2166/P/2009 al Parchetului de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti) în care era cercetat pentru săvârşirea infracţiunilor prev. de art. 215 alin. 

1,3,4 şi 5 C.p., realizează elementele constitutive ale infracţiunii de trafic de 
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influenţă în formă continuată,  prev. de  art. 257 C.p.  rap. la art. 6 din Legea nr. 

78/2000(cu modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

      b. Fapta aceluiaşi inculpat de a întocmi cu date nereale, în mod 

repetat, la diferite intervale de timp şi în baza aceleiaşi rezoluţii infracţionale 

factura fiscală seria AVVF nr. 1 din 19.10.2009, emisă de Cabinet de avocat 

,,Voicu Cătălin” către SC Locic Imobiliare SRL şi contractul de asistenţă juridică 

nr. 380802/19.10.2009 având ca părţi Cabinetul de avocat ,,Voicu Cătălin” şi SC 

Locic Imobiliare SRL, urmată de înregistrare în evidenţa contabilă şi prezentarea 

lor în perioada 25.01.2010 – 26.01.2010 la organele de control ale Gărzii 

Financiare în scopul de a ascunde fapta de corupţie menţionată la punctul 1.A, 

realizează elementele constitutive ale infracţiunii de fals în înscrisuri sub 

semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 290 C.p. rap. la art.  

17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

Întrucât inc. Cătălin Voicu a săvârşit cele două infracţiuni în concurs real 

cu infracţiunea descrisă la pct. I din rechizitoriu se va face aplicarea dispoziţiilor 

art. 33 lit. a C.p. 

 

2. a. Fapta inc. Locic Marius care, în perioada 30.08.2009-21.10.2009, în 

mod repetat, la diferite intervale de timp şi în baza aceleiaşi rezoluţii infracţionale 

i-a promis inc. Voicu Cătălin foloase materiale constând în publicarea, cu titlu 

gratuit, în cotidianul „Interesul Public” a unor articole cu conţinut electoral şi i-a 

remis suma de 119.000 RON în schimbul promisiunii acestuia că va interveni pe 

lângă poliţiştii din cadrul Direcţiei Generale de Poliţie a Municipiului Bucureşti şi-

i va determina să nu dispună măsura preventivă a reţinerii împotriva inc. MARIUS 

LOCIC şi să propună o soluţie de neurmărire penală în dosarul nr. 

80571/31.07.2009 (nr. 2166/P/2009 al Parchetului de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti) în care era cercetat pentru săvârşirea infracţiunilor prev. de art. 215 alin. 

1,3,4 şi 5 C.p. , realizează elementele constitutive ale infracţiunii de cumpărare de 
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influenţă în formă continuată,  prev. de  art. 61 C.p. din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. 

b. Fapta aceluiaşi inculpat de a întocmi cu date nereale, în mod repetat, la 

diferite intervale de timp şi în baza aceleiaşi rezoluţii infracţionale : contractul de 

asistenţă juridică nr. 380802/19.10.2009 având ca părţi Cabinetul de avocat ,,Voicu 

Cătălin” şi SC Locic Imobiliare SRL, ordinul de plată nr. 109/21.10.2009 în 

valoare de 119.000 RON, contractul fără număr din 17.10.2009 între SC Locic 

Imobiliare SRL şi SC Agrocereal Import Export SRL şi factura fiscală seria LOC 

nr. 544/20.10.2009, urmată de înregistrare în evidenţa contabilă şi de prezentarea 

lor în perioada 01-04.02.2010 la organele de control ale Gărzii Financiare şi la 

organele de urmărire penală în prezenta cauză la data de 14.12.2009, ca documente 

justificative în scopul ascunderii faptei de corupţie menţionată, realizează 

elementele constitutive ale infracţiunii de fals în înscrisuri sub semnătură privată în 

legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 290 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 

2 C.p. 

 

c. Fapta inculpatului Marius Locic care, în mod repetat, la diferite 

intervale de timp şi în baza aceleiaşi rezoluţii infracţionale a determinat, cu intenţie 

pe o angajaţii SC Locic Imobiliare SRL, Popa Vasilica, Mocanu George Alin şi 

Guguianu Valentina, să săvârşească fără vinovăţie fapte de fals intelectual la Legea 

contabilităţii, ce au avut drept rezultat denaturarea veniturilor, cheltuielilor, 

rezultatelor financiare, precum şi a elementelor de activ şi de pasiv ce se reflectă în 

bilanţ, realizează elementele constitutive ale infracţiunii de participaţie improprie 

la infracţiunea de fals intelectual la legea contabilităţii în legătură cu fapte de 

corupţie prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din Legea nr. 82/1991 

(republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 

78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. 
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Faptele constau în înregistrarea în evidenţa contabilă a SC Locic 

Imobiliare SRL a următoarelor documente comerciale, financiar contabile şi 

bancare cu conţinut nereal: 

- contractul de asistenţă juridică nr. 380802/19.10.2009 între Cabinetul 

de avocat ,,Voicu Cătălin” şi SC Locic Imobiliare SRL; 

- factura fiscală seria AVVF nr. 1 din 19.10.2009, emisă de Cabinet de 

avocat ,,Voicu Cătălin” către SC Locic Imobiliare SRL; 

- ordinul de plată nr. 109/21.10.2009 în valoare de 119.000 RON; 

- contractul fără număr din 17.10.2009 între SC Locic Imobiliare SRL 

şi SC Agrocereal Import Export SRL; 

-  factura fiscală seria LOC nr. 544/20.10.2009; 

- ordinul de plată din 21.10.2009 emis de SC Agrocereal Import Export 

SRL . 

 

Pentru a oferi o imagine completă asupra gradului ridicat de pericol 

social prezentat de persoana inculpatului CĂTĂLIN VOICU şi evident de 

infracţiunile săvârşite de acesta redăm în continuare conţinutul înregistrării unor 

discuţii purtate în mediu ambiental de acesta în ziua de 26.11.2009 cu învinuiţii 

MAZĂRE ALEXANDRU, senator în Parlamentul României, JIPA CRISTIAN, 

judecător la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie  - Secţia Penală şi alte persoane. 

Această probă pune în evidenţă un sistem relaţional vast creat şi 

consolidat de inc. CĂTĂLIN VOICU  în perioada exercitării unor funcţii publice 

importante, în a cărui structură a atras lideri politici importanţi, magistraţi de la 

Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie şi de la alte instanţe şi parchete, în special din 

mun. Bucureşti, ofiţeri de poliţie cu funcţii de conducere la cel mai înalt nivel, foşti 

angajaţi ai serviciilor de informaţii prin intermediul cărora, a încercat să 

influenţeze actul de justiţie, în scopul obţinerii unor foloase necuvenite de natură 

patrimonială sau nepatrimonială pentru sine sau pentru alţii.  

[Matei şi Voicu Cătălin vorbesc în acelaşi timp între ei şi cu  Mazăre 

Alexandru ] 
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,,  MATEI  :  Ştii ce se-ntâmplă?! Trebuie SRI-ul schimbat, care le face… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

 VOICU CĂTĂLIN : Da! 

MATEI: … Că-s multe materiale 

VOICU CĂTĂLIN: Îhî!  

MATEI: Şi-aşa sunt multe matrapazlâcuri…[neinteligibil]….Crede că se-

ntâmplă…. 

VOICU CĂTĂLIN: Nu, da’ multe sunt evidente…[neinteligibil]…. 

MATEI : …[neinteligibil]…. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Eu nu am niciun reclamat în cazuri d-astea  

MATEI:  Asta vis-a-vis de… 

VOICU CĂTĂLIN: Prima mişcare …iar persoana…să-l aducem pe MICLESCU! 

MATEI:…  Unele… m-a deranjat foarte mult. 

VOICU CĂTĂLIN: Doi să unim DNA-ul cu DIICOT-ul! 

MATEI: Da’ ei ştiu… 

VOICU CĂTĂLIN: Ca să pot să dau pe toată lumea afară. 

MATEI: Da’, poate,  îl ştie BRĂILOIU mai bine! 

VOICU CĂTĂLIN: Purificare! Nu mai e DIRECŢIA NAŢIONALĂ 

ANTICORUPŢIE, DIRECŢIA de CRIMĂ ORGANIZATĂ şi ANTICORUPŢIE! 

Am de mult proiectul ăsta în cap. L-ai adus pe MICLESCU de la pensie, l-ai pus 

acolo, ai terminat, e fiară! Dosarul „FLOTA” a lucrat el la el, tot cu VASILE 

DRĂGHICI, de la ei de la CONSTANŢA şi cu OŢEL, procuroru’ ăsta… 

MATEI:  Noi patru dosare am făcut acolo, dom’le! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Băi, şefule, da’ nu ne ia iar pe noi? 

VOICU CĂTĂLIN: Nu! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Îm? 

VOICU CĂTĂLIN[vorbeşte în şoaptă – n.n.]: Cine să vă mai ia pe voi? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, nu ştiu, întreb şi eu! 

VOICU CĂTĂLIN:  Un Dumnezeu, poate, atât! 

MATEI: Da… 
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…………………………………………………………………………..(At.)  

VOICU CĂTĂLIN: ….Şi-a reuşit pe mulţi să v-ameţească. Eu ţi-am spus „Lasă-l 

în pace că eu ştiu, nici note nu-i mai vin de şase luni de zile, nici ce vorbim pe 

telefoane nu-i mai transmit, îi spun numai ceea ce vrea s-audă…” 

MATEI: Totuşi e… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Colegul, cică au reuşit să ne ameţească! Dacă dă 

ordin la ANI şi-i face lu’ ăsta  trei dosare în două luni, cum dracu’ să nu te 

gândeşti că dobito…? 

VOICU CĂTĂLIN[vorbesc în acelaşi timp – n.n.]: Şi finalitatea care e ?  A dat  

la  ANI pentru că la ANI l-a prins pe ăla, că mai are doi, trei oameni, la ANI au 

fost numiţi politici… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: Şi ANI e o instituţie fără nicio forţă juridică, e-un c…! Tot la 

PARCHET ţi le trimite, şi-acolo le omorâm, lasă-le dracu’!  

………..…………………………………………………………………….. (At.)  

VOICU CĂTĂLIN: La BUZĂU am transmis pă NELU CHIRU, 

…[neinteligibil]… 

ştiţi de ce, nu? 

MATEI:  Vezi că ăla MARIN… 

VOICU CĂTĂLIN: E băiatul ăsta, MARIN, care l-a pus acolo…Eu n-am 

încredere în el 

MATEI:  E a lu’ PREDA, cum…? Cum să ai încredere? 

VOICU CĂTĂLIN: L-am…l-am corupt! 

MATEI: Sută la sută! 

VOICU CĂTĂLIN: L-am corupt! 

MAZĂRE ALEXANDRU[cei trei vorbesc în acelaşi timp – n.n.]: Da’ l-ai văzut 

pe…[neinteligibil]… 

MATEI: A reuşit vrăjeala! 

VOICU CĂTĂLIN:  Domnu’ general!. L-am dat pe drumul drept! 

MATEI: Am reuşit să-l pun pe ăsta. Eu n-am vorbit cu MARIN… 
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VOICU CĂTĂLIN: NELU CHIRU a fost coleg cu el de şcoală, a fost la el şi i-a 

zis „Ai două şanse! De data asta nu se mai întâmplă fenomenul OPREA! Domnu’ 

general VOICU mi-a spus că am aflat…a aflat de la mine că am fost colegi în 

Consiliul Militar,  neoficial, s-a hotărât să fii arestat pentru implicaţii…”şi i-a dat 

trei exemple pe care nu vi le spun acum că urmează timpuri grele, poate-i faceţi 

vreun rău… 

MATEI: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: A fost destituit de PD-şti…ă…băiatul dânsului, care-i 

şeful judeţului, plus ăsta… „Ai două şanse! Ori o dai pe bune, te duci şi te predai 

la DOCTORU’…” la al nostru, la senator, am fost contactat pe telefon, l-am pus pe 

bătrânul MÂRZA să-i zică lu’ DOCTORU’, lu’ VASILE! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, am înţeles! 

VOICU CĂTĂLIN: „Atenţie mare! Vine spre dumneata cine trebuie. Vasile zice: 

Sunt plecat din judeţ.” Şi mă sună MÂRZA „Nu mai trebuie că m-am întâlnit eu cu 

DOCTORU’” şi-am zis „ Domnu’ DOCTOR, vedeţi că Poliţia… Aveţi vreo 

problemă, sunaţi direct, în ziua votului nu pleacă, tot ce-i cereţi dumneavoastră 

face…” „Dom’le, sigur?” „Sigur domnu’ DOCTOR!” 

MAZĂRE ALEXANDRU[cei trei vorbesc în acelaşi timp – n.n.]:  Da, da’ aţi 

văzut pe…[neinteligibil]…? 

MATEI: Ă, am reuşit să-l pun pe ăsta, pe VIOREL… 

VOICU CĂTĂLIN: La ARGEŞ aţi văzut c-am…am reuşit cu băiatul ăla care… 

MATEI: L-am dus pe IA…, l-am dus la IALOMIŢA. L-am salvat totuşi, 

prietenu’… 

VOICU CĂTĂLIN: Care VIOREL? 

MATEI: ŞTEFU VIOREL, de la BUZĂU… 

VOICU CĂTĂLIN: De unde, de la BUZĂU? 

MATEI: Nu, şef de Inspectorat. 

VOICU CĂTĂLIN: Bravo! 

MATEI: Păi…[neinteligibil]…da…. 

VOICU CĂTĂLIN: În locul, în locul lu’ BÂTLAN ăsta, nu? 
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MATEI: În locu’ lu’ BÂTLAN, da. 

VOICU CĂTĂLIN: Îhî ! E foarte bine! …[neinteligibil]… 

MATEI: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: …[neinteligibil]… şi atunci nu e nicio problemă. 

MATEI: Da, şi-acolo îl punem pe ăsta, pe VIOREL, pe DASCĂLU! 

VOICU CĂTĂLIN: Nu la voi, la IALOMIŢA pe DASCĂLU îl punem, n-avem 

de ales. MATEI: Mai pui şi la CONSTANŢA. Îl punem pe VICTOR… 

……………………………………………………………………………..(At.) 

MATEI: Păi, săptămâna viitoare. 

VOICU CĂTĂLIN: Ne vedem cu mare plăcere, cu mare plăcere! 

MAZĂRE ALEXANDRU: La revedere, domnu’… 

……………………………………………………………………………..(At.) 

 [Dialogul este continuat de VOICU CĂTĂLIN şi MAZĂRE ALEXANDRU, 

iar pe timpul discuţiei se percep sunete produse de manipularea unor hârtii - n.n.] 

VOICU CĂTĂLIN: Ce-i cu hârtia aia acolo, colegu’? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am… 

VOICU CĂTĂLIN: A…Ai grijă să n-o uiţi. 

MAZĂRE ALEXANDRU[vorbeşte în şoaptă –n.n.]: …[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: ….băiatul ăla  care-a pierdut… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: El a depus contestaţie… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: S-a judecat… 

VOICU CĂTĂLIN: Când? 

MAZĂRE ALEXANDRU: I-a dat termen…Azi a depus contestaţia, se judecă 

la TRIBUNAL… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. Iar ă…e poliţist ăsta, da? N-a fost poliţist la 

Frontieră, în zonă?…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu . 

www.JU
RI.r

o



 140 

VOICU CĂTĂLIN: La TF n-a fost…[neinteligibil]… ? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu ştiu …[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: …[neinteligibil]… Ai aici motivaţia şi cu 

contestaţia. 

VOICU CĂTĂLIN:  Ăla care a pierdut, de am vorbit noi, nu ? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da! ….Asta este Încheierea… 

VOICU CĂTĂLIN: Da! Da…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Contestaţie în anulare… 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU:  care se judecă la TRIBUNAL. 

VOICU CĂTĂLIN: Da. Îhî…A depus-o azi, da? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Astăzi, da! 

VOICU CĂTĂLIN: Ok! Ok!  

MAZĂRE ALEXANDRU: Bun, şi-avem şi cazul ăsta. Aia, a doua care am 

depus-o cu domnu preşedinte COSTINIU, e pe douăzeci şi cinci februarie. 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Acum eu mai am o chestie…două chestii… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Astea-s mai de suflet. 

VOICU CĂTĂLIN[răspunde la telefonul mobil şi poartă o convorbire telefonică, 

redată sub formă de monolog –n.n.]: Da, domnule profesor! […] Să trăiţi![…] 

Ă…[…] Vă sun, vă sun un pic mai târziu, domnule profesor. Vă rog respectuos. 

Da?[…] Da?[…] Bine domnule profesor![…] Cu respect, să trăiţi, să…[…][reia 

dialogul ambiental – n.n.] Aşa! 

MAZĂRE ALEXANDRU[vorbeşte în şoaptă  - n.n.]: Nu mai ţin minte, în două 

mii cinci sau în două mii şase…[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Le-a făcut unu’ de la PD-L plângere penală… 

VOICU CĂTĂLIN: Aşa, aşa… 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Şi i-au arestat ăştia douăzeci şi patru de ore… 

VOICU CĂTĂLIN: Aşa… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Pe urmă Tribunal, Curte… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi-a ajuns la  CURTEA SUPREMĂ, are termen pe 

trei. 

VOICU CĂTĂLIN: Pe trei. Care trei, decembrie? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. Cerem amânare? 

VOICU CĂTĂLIN: E trei decembrie? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Trei decembrie. 

VOICU CĂTĂLIN: Îhî… 

MAZĂRE ALEXANDRU: CURTEA de APEL doi dintre ei i-a  achitat, unu 

condamnat cu suspendare, doi ani cu suspendare. 

VOICU CĂTĂLIN: Îhî. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Dac-o mai ţinem tot aşa este Ok! 

VOICU CĂTĂLIN: Da, sigur, fără probleme. Las-o la mine, mă duc eu şi 

vorbim…ă…Când pică trei? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Deci, cinci, şase-i duminică, cinci sâmbătă, vineri 

patru…Joi! 

VOICU CĂTĂLIN: Joi trebuie, nu? Adică mâi…ă…joi…? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Săptămâna viitoare. 

VOICU CĂTĂLIN: Săptămâna viitoare…Bun, las-o la mine! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da… 

VOICU CĂTĂLIN: Şi te rog să fii de acord să nu vorbim luni sau marţi ciudat.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Da? 

VOICU CĂTĂLIN: Că se complică …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Normal! 

VOICU CĂTĂLIN[vorbeşte în şoaptă – n.n.]:  Eu zic să amânăm vineri, nu? 

Lasă-le la mine. 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Pentru că omul de la PD-L, care le-a făcut, n-au 

nimic, nici probe, nimic, nimic, numai pe vorbe. Dacă, dacă trebuie ceva… 

VOICU CĂTĂLIN[vorbeşte în şoaptă –n.n.]: Nu trebuie nimic 

…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu. 

VOICU CĂTĂLIN [vorbeşte în şoaptă –n.n.]:…[neinteligibil]…ştii 

…[neinteligibil]… de bani e altceva. Atât!……[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ştiu. 

VOICU CĂTĂLIN: Atât, dar eu, eu… 

MAZĂRE ALEXANDRU: La asta da, la asta, la prima. 

VOICU CĂTĂLIN: Eu, eu la necaz niciodată, în viaţa mea, n-am să cer la 

nimeni.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi acum, pentru RADU… 

VOICU CĂTĂLIN: Asta…asta-i necazu, înţelegi, nu?…[neinteligibil]…Deci, 

nu… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da? Bun. Da’ vine bine de la Curte! 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Pentru RADU trebuie să…[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Asta-i foarte important. Dacă-o rezolvăm pe asta, 

toate… 

VOICU CĂTĂLIN: Ăsta, ăsta a fost dosar parcă  de DNA făcut, nu? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da.  

VOICU CĂTĂLIN: Aşa… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi i-a chemat şi i-a spus „Spuneţi de MAZĂRE şi vă 

pun…” 

VOICU CĂTĂLIN: A, directorul ăla bătrân, nu ? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăla, da. 

VOICU CĂTĂLIN: Ştiu, dom’le, da! 

MAZĂRE ALEXANDRU: „Spune de MAZĂRE!” 
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VOICU CĂTĂLIN: O mizerie. El a fost un om serios…[neinteligibil]…S-a ţinut 

tare, nu… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, da…Niciunu’ n-a zis nimic. 

VOICU CĂTĂLIN: Da. Nu, da’ ăla bătrân m-a impresionat. A zis „Dom’le şi 

dacă mă omorâţi nu… n-am cum să vă… ” 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. Da. 

VOICU CĂTĂLIN:Bravo,ăla unde-i, tot din Primărie vă vine, 

nu?…[neinteligibil]… 

 MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: Ăla unde …[neinteligibil]... 

MAZĂRE ALEXANDRU: Normal! Şi…Păi, noi i-am plătit şi avocatul… 

VOICU CĂTĂLIN: Foarte bine, foarte bine! 

MAZĂRE ALEXANDRU: …[neinteligibil]…A zis „Bă, merg cu voi până în 

capăt!” …[neinteligibil]…Procurorul ăsta, ONEA… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: A făcut dosarul mare. 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: A lucrat cu doi evaluatori… 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Care nu aveau pregătire. Unul era cadastrist…  

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi unul era topograf. 

VOICU CĂTĂLIN: Îhî. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ori, ei nu aveau căderea să facă evaluări, să spună 

„Terenul ăsta face…”  Dau un exemplu, cincizeci de mii de euro… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: „MAZĂRE l-a dat cu douăzeci…ă…treizeci e 

prejudiciul!” 

VOICU CĂTĂLIN: Şi când e termenu’ la asta? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Astăzi eu am cerut amânare. 
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VOICU CĂTĂLIN: Foarte bine. 

MAZĂRE ALEXANDRU: RADU i-a dat în judecată pe ăştia pentru că nu 

aveau…scrie exact în lege… …[neinteligibil]... lege… 

VOICU CĂTĂLIN: Da, da, da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: „Bă, de ce n-aţi pus un expert imobiliar?” 

VOICU CĂTĂLIN: Îhî. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Cum poate să spună un cadastrist cât face un teren, ce 

valoare are el? Că el e  trecut acolo, pe site-ul Ministerului Justiţiei… 

VOICU CĂTĂLIN: …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU:  RADU i-a dat în judecată…Pro…ă…Parchetul i-a 

dat N.O.P…. 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăstora doi …[neinteligibil]…Şi atunci noi ne-am 

dus în instanţă… 

VOICU CĂTĂLIN: Plângere penală împotriva soluţiei date! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Plângere penală împotriva soluţiei, ăsta este 

primul termen… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi după aia se va face recurs. 

VOICU CĂTĂLIN: Şi primul termen s-a amânat, nu? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Astăzi… 

VOICU CĂTĂLIN: Astăzi. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Eu am vorbit cu avocata… 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am depus cerere de ieri… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Că este bolnavă…Sper că n-au judecat în lipsă. 

VOICU CĂTĂLIN: Nu, n-au, lasă că verific eu, da! Colegule,  mi-o…mi-o laşi 

mie şi pe asta, da!? 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Ok!…Şi prin asta ce demonstrăm? Că tot ce-au 

făcut ei acolo este… 

VOICU CĂTĂLIN: Nu, deci e…e fundamentală, da?! Las-o…Când afli, afli 

dacă ţi-a dat termenul,  când ţi-a dat, eu o verific ce-i cu ea azi! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: Şi să verific când a fost termenul. Îl laşi la mine! Să văd 

când ţi-a dat termenul, aflu eu! Bine, colegule! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aţi înţeles despre ce-i vorba aici…? 

VOICU CĂTĂLIN: Da, dom’le, plângere împotriva soluţiei…Şi asta ne-ajută 

în celelalte dosare, din dosarele… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăia n-aveau calitatea… 

VOICU CĂTĂLIN: Am înţeles! Deci, asta e versiunea ei!  

MAZĂRE ALEXANDRU: Un cadastrist nu… 

VOICU CĂTĂLIN: O soluţie favorabilă aici, le-anulează pe celelalte. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Normal! 

VOICU CĂTĂLIN: Am priceput,  dom’le! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu ţii minte când ţipam noi ca nebunii şi făceam „Bă, 

faceţi expertiză, faceţi, de aia nu vor !” 

VOICU CĂTĂLIN: Nu cu corpul…da, nu cu corpul tehnic, da. Am înţeles! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, „Fă expertiză cu-un expert imobiliar.” 

VOICU CĂTĂLIN: Cu expert, nu cu corpul lor tehnic, care l-aveau ei acolo, care 

e… ăla-i angajat, erau… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăştia erau angajaţi, dar el era pe site ca topograf. 

VOICU CĂTĂLIN: Da domnule n-au ….Ca topograf… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da de unde ştie un topograf ce valoare are? 

VOICU CĂTĂLIN: Ce să…? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ori pe site…[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN:  Punea valoarea care zicea procuroru’!Chestii d-astea  

MAZĂRE ALEXANDRU: Aţi înţeles. Ori pe site-ul Ministerului…le primiţi 

imediat… 
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VOICU CĂTĂLIN: Las-o la mine! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Pe site-ul Ministerului apar experţi imobiliari. 

VOICU CĂTĂLIN[vorbeşte în şoaptă – n.n.]:Nu, consider-o rezolvată, nu mai 

…! Pierzi energia degeaba! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Mai trebuia să vă zic aia cu RAJAC… 

VOICU CĂTĂLIN: Da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: …dar aia cred c-o rezolvăm acolo. 

VOICU CĂTĂLIN: Stai bre, da nu fugim din ROMÂNIA! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, mi-aţi spus că e în instanţă. M-aţi întrebat. Încă 

nu                 s-a rezolvat, nu s-a atribuit lucrarea, că n-am cum. 

VOICU CĂTĂLIN: Nu contează, dom’le!Când iese, iese! Aia vor ei, aşteaptă… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Dacă mă-nţepenesc… 

VOICU CĂTĂLIN: Îmi spui dacă te-nţepeneşti şi vorbim! Da, da! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Dacă mă-nţepenesc…Da dacă e, am… 

VOICU CĂTĂLIN: Putem merge cu ăla? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ce-am vorbit cu ăla la telefon, mi-a zis că-i pe calea 

bună! 

VOICU CĂTĂLIN:  Putem merge şi noi? Gata! [se adresează unei persoane cu 

apelativul ADI – n.n.]: ADI! 

ADI: Da! 

VOICU CĂTĂLIN: Ia, tată, astea şi hai să mergem! Mă duc la birou că  m-

aşteaptă nişte oameni la birou. A venit finu’ meu din SPANIA… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aia pentru trei ce…Mă sunaţi şi vin până aici sau 

cum facem? Aia chiar e important, îţi spun! 

VOICU CĂTĂLIN: Ă…deci pentru trei… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aia-i viaţă sau moarte acolo! 

VOICU CĂTĂLIN : Da. [vorbeşte la telefonul mobil şi poartă o convorbire 

telefonică, redată sub formă de monolog – n.n.]Da, dom’le secretar de stat![…] Să 

trăiţi,  domnule…[…] 
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MAZĂRE ALEXANDRU[vorbeşte la telefonul mobil – n.n.]: Sună-mă în cinci 

minute, te rog, da?! 

VOICU CĂTĂLIN [se adresează unei persoane necunoscute-n.n.]: Luaţi…Staţi o 

secundă! Du-te tu cu domnul CĂTĂLIN la baie… Domnu’ CĂTĂLIN, imediat 

că… Credeam că nu mai veniţi! Hai, stai colegu’ jos ! [revine la discuţia telefonică  

n.n. ] Da, domnule secretar de stat, v-ascult![…] Nu-i problemă, v-ascult cu 

drag![se adresează altei persoane-n.n.] Închide, închi…închideţi că vă sun eu! se 

adresează unei persoane necunoscute cu apelativul ADI -n.n.]: ADI! 

ADI: Da! 

VOICU  CĂTĂLIN:Dă-mi telefonul ălalalt! 

ADI: Ăsta e, nu? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Până la urmă, ăştia se pot lua după voce, după timbrul 

vocal? 

VOICU  CĂTĂLIN:Da, sigur, există…[se adresează lui ADI– n.n.] Ia-o la tine, 

asta…[neinteligibil]…şi mi-o dai la…la birou înainte.  

ADI: Da. Am înţeles.  

VOICU  CĂTĂLIN:Aia tre’ s-o semnaţi, până când vine dumnealui. Imediat 

că vine…Staţi o secundă!  Păi, tocmai, ce e-n mână, nu-i minciună! Diseară 

eşti prin BUCUREŞTI, colegu’? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

 [  În continuare, timp de aproximativ 50 de secunde, se percep diverse 

sunete din mediul ambiental – n.n. ] 

VOICU CĂTĂLIN [poartă o convorbire telefonică, redată sub formă de monolog 

– n.n.]: Domnule profesor, pe unde sunteţi? […] Ă, ne-am putea vedea în spate 

la Guvern, un pic?[…] Da, sigur, dacă puteţi, v-aş ruga respectuos! […] Păi, 

nu, dacă nu puteţi, ne vedem mai pe seară,  dacă nu puteţi, da? […] Haideţi, 

v-aştept acolo , în spate la Guvern, da? […] Bine! Bun, ’trăiţi, ’trăiţi, ’trăiţi! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Cine e? 

VOICU CĂTĂLIN :  Un judecător de la  Penală. Luaţi, şi i le pun în braţe. 

Deci, ca să verifici repede, mă mişc repede, nu mai le ţin aşa, le, i le pun în 
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braţe şi … . Mă uit prin documente, nu notezi nimic, că-s oameni 

ca…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Madam LIDIA  cum e? 

VOICU  CĂTĂLIN: E bine.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ n-a semnat zilele acestea, nu? 

VOICU CĂTĂLIN: N-a semnat, da’  n-are…n-are ce să 

facă…[neinteligibil]…Că nu semnează …[neinteligibil le semnează viitorul 

preşedinte …[neinteligibil]… ce-i decontează cu dosarele, cu…Poate îmi s…, îmi 

s… p…[neinteligibil]… Mă, el n-a avut… BĂSESCU, prea e şmecher, că dacă 

avea trei şmecheri buni, ne-ncurcau la …[neinteligibil]…. Numai toţi 

tâmpiţii…[neinteligibil]… eu am luat în calcul că s-au încurcat în materiale 

proaste…[neinteligibil]… şi ăsta cu casa…[neinteligibil]… le-am achitat peste tot. 

Judecătoru’…[neinteligibil]…Le achităm! [poartă o convorbire telefonică, redată 

sub formă de monolog – n.n.] FĂNICĂ! Niciun ordin, tată, o rugăminte. Pe unde 

eşti? […] Unde eşti, FĂNICĂ? […] Ai plecat acolo? […] Bine, tată, îţi vezi de 

treabă, atunci şi vorbim diseară. Ce rugăminte mare am la tine, o să îţi dau eu pe 

cineva şi să te vezi cu persoana respectivă pentru o chestie, da? […] Să-ţi spună. 

Bine, FANE, hai. […] Te pup, sănătate!…[se adresează lui MAZĂRE 

ALEXANDRU – n.n.]… Nu te grăbeşti, colegu’, nu?…[neinteligibil]… 

………………………………………………………………………………..(At) 

[În continuare, timp de aproximativ 14 secunde, se percep diverse sunete din 

mediul ambiental, apoi se adresează numitului JIPA CRISTIAN– n.n. ] 

VOICU CĂTĂLIN: Să trăiţi, domnule profesor! 

JIPA CRISTIAN: Să trăiţi! 

VOICU CĂTĂLIN: Mă bucur că vă revăd! 

JIPA CRISTIAN: Şi eu mă bucur. 

VOICU CĂTĂLIN: ADI! 

ADI: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: Un şalău nu e bine, cu legume? 

JIPA CRISTIAN: Nu, nu, nu, nu. 
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VOICU  CĂTĂLIN:Aţi mâncat? 

JIPA CRISTIAN: Nu, mă duc acasă şi… 

VOICU  CĂTĂLIN: Da? Un minut am nevoie să ne consultăm.  Pe  colegu’ 

meu îl ştiţi, domnule profesor. Domnu’ senator… 

JIPA CRISTIAN:…[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN: Luaţi loc, vă rog frumos! Poftiţi, vă rog! 

JIPA CRISTIAN: Da. 

VOICU  CĂTĂLIN:Dă-mi hârtiile alea!(se adresează lui Alexandru Măzăre). 

(În continuare se adresează lui JIPA CRISTIAN):  Vă duceţi acasă, acuma? 

Diseară sunteţi acasă? 

JIPA CRISTIAN: Da. 

VOICU  CĂTĂLIN:La ce am vorbit noi, aveţi o poză a curţii, acolo, povestea 

aia? 

JIPA CRISTIAN: Nu mai sunt.  

VOICU  CĂTĂLIN:Sâmbătă sunteţi dumneavoastră în…ă… în locaţia 

respectivă? 

JIPA CRISTIAN: Da, o să …[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN: Sâmbătă sunteţi acolo sigur? 

JIPA CRISTIAN: Da, da, sigur. 

VOICU  CĂTĂLIN: Atunci ne vedem ori diseară, ori mâine cu cineva. 

JIPA CRISTIAN: Da. 

VOICU  CĂTĂLIN:Şi vă puneţi de acord când merge acolo şi pe urmă se 

ocupă ei, să le lase cineva cheile de la imobil şi eu răspund în…ă…da? Deci e 

în regulă…. 

JIPA CRISTIAN: Păi, numai ca să vadă, da. 

VOICU  CĂTĂLIN:Care  plantează ce trebuie, nu ce nu trebuie. 

JIPA CRISTIAN: Îhî …[neinteligibil]… Păi, mă duc şi eu…[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN: Domnule profesor, trebuie să mai vorbim o… Vedeţi, am 

făcut   controlul ultima oară, domnu’… Am rugămintea respectuoasă, luaţi-le 

astea dumneavoastră, şi vă uitaţi pe ele… 

www.JU
RI.r

o



 150 

JIPA CRISTIAN:  Să vi le-aduc eu, pe urmă, da? 

VOICU CĂTĂLIN:…[neinteligibil]… Una a fost astăzi, s-a cerut amânare… 

Asta este extrem de importantă, discutăm noi. Deci,  aicea îi identificaţi 

dumneavoastră, că-i cunoaşteţi, sunt la dumneavoastră la secţie. Şi una a 

fost… pe şase noiembrie …[neinteligibil]… 

JIPA CRISTIAN: Da. 

VOICU  CĂTĂLIN: E termenu’ pe trei, corect, nu? 

JIPA CRISTIAN: Pe trei. 

VOICU  CĂTĂLIN:  La asta, nu? La asta. 

JIPA CRISTIAN: Da. 

VOICU  CĂTĂLIN:La asta e pe trei. Trei pică joia viitoare. 

JIPA CRISTIAN: Îhî. Nu ştiu când e, o să mă ocup. 

VOICU  CĂTĂLIN:Luaţi-le şi vorbim mâine atunci, pe ele, dumneavoastră 

până mâine le puteţi identifica cine e, cine e …Este extrem de important!  

JIPA CRISTIAN: Da. Astăzi, astăzi? 

VOICU  CĂTĂLIN:Nu astăzi. Îm, astăzi a fost, da’ s-a cerut termen. Şi era 

primu’ termen, s-a cerut termen.  

JIPA CRISTIAN: Am înţeles. Aflu eu.  

VOICU  CĂTĂLIN :…[neinteligibil]… Luaţi-le, băgaţi-le bine în buzunarul 

dumneavoastră şi discutăm mâine. Vă rog din suflet. 

JIPA CRISTIAN: Îhî. Da. Astăzi. 

VOICU  CĂTĂLIN:Dacă nu era ceva de… de nivel zero, cea mai mare 

importanţă, nu vă deranjam şi nu-mi permiteam să vă deconspir, vă rog! 

JIPA CRISTIAN: Nicio problemă…[neinteligibil]… nicio problemă. Păi,  

ţinem legătura.  

VOICU  CĂTĂLIN :E-n regulă. 

JIPA CRISTIAN: Vă caut mâine, atuncea şi vorbim. 

VOICU  CĂTĂLIN :Bine, dom’ profesor, sunteţi un prieten de nădejde!  

JIPA CRISTIAN: Şi-atunci …[neinteligibil]…Şi… 
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VOICU  CĂTĂLIN :Dânsu’ a fost unul din cei mai afectaţi oameni, că n-am 

ieşit Ministru de Interne, atunci. M-a sunat, zice: „Dom’le, înseamnă că 

sunteţi un partid de tâmpiţi, numai un partid de tâmpiţi putea…”. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu ne-am văzut noi trei în două mii…? 

VOICU  CĂTĂLIN : Exact! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Cinci? 

VOICU  CĂTĂLIN:Exact!  

JIPA CRISTIAN : Cred, nu ştiu, nu mai ţin minte, e posibil.  

MAZĂRE ALEXANDRU: La un ceai? Şi cu  RADU. 

JIPA CRISTIAN : La ceaiurile alea(… râde….) 

VOICU  CĂTĂLIN:E posibil. 

MAZĂRE ALEXANDRU: În două mii cinci. 

VOICU  CĂTĂLIN: Îhî. 

MAZĂRE ALEXANDRU:  Şi pe urmă a venit şi…  

JIPA CRISTIAN: A, sunteţi fratele lu’ domnu’, domnu’…? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

JIPA CRISTIAN: E, ne-am văzut atunci! 

VOICU  CĂTĂLIN: Sigur că da, aşa este! 

MAZĂRE ALEXANDRU: În două mii cinci. 

JIPA CRISTIAN: Da. Cu dânsul m-am mai văzut…ă… de…[neinteligibil]… 

n-am povestit atuncea, însă la Dor… La Valea Do… în Valea Dorului, la 

SINAIA. 

MAZĂRE ALEXANDRU: La schi? 

JIPA CRISTIAN: La schi. 

VOICU  CĂTĂLIN:  Eu relaţiile mi le ţin numai cu oameni serioşi, sun, sunt 

pe viaţă relaţiile mele, domnu’…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Au mai făcut acolo? Am înţeles că au făcut un 

telescaun, au mai… 

JIPA CRISTIAN: Nu ştiu, că eu sunt predealean de fapt şi mă duc acasă 

primăvara, să mai prind puţină zăpadă, acolo, să…[neinteligibil]… 
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VOICU  CĂTĂLIN : Asta a fost cheia succesului meu, mi-am creat relaţii 

serioase cu oameni foarte serioşi şi oameni cu care am mers, cu ei, până la 

moarte! Nu exist…  D-aia spuneam, că detest cei care joacă cu toată lumea. 

Mergi cu un om până la capăt. Am crezut în steaua dânsului, dânsul în steaua 

mea. Dânsu’ a fost mai afectat ca mine, când am pierdut ministerul, pentru că 

nu putea să-şi creadă, zice: „Dom’le, numai la noi cât aţi apelat!”.  Şi nu numai 

la dânsul, la toţi colegii dânsului. Zeci de cazuri, ca să nu zic sute, dânsu-i  

martor, i-a salvat pe toţi, nu s-a plătit un franc, că am un principiu : la necaz 

…” 

……………………………………………………………………………(At.) 

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi v-aţi mai dat la PREDEAL, acolo? 

JIPA CRISTIAN: Cine, eu? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, da… 

JIPA CRISTIAN: Păi, doar eu sunt predelean. 

MAZĂRE ALEXANDRU: A, îl ştiţi pe MIELU? 

JIPA CRISTIAN: E, e MIELU ISĂILĂ, nu? 

VOICU  CĂTĂLIN:Da… 

JIPA CRISTIAN: Da’ pe cine? 

MAZĂRE ALEXANDRU: …[neinteligibil]…MIELU …[neinteligibil]… ălalalt 

…[neinteligibil]…, da, da. 

JIPA CRISTIAN: Îl ştiu de la CIOPLEA, las’ că-l ştiu, cu…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, da, da. Da? 

JIPA CRISTIAN: Îl ştiu pe MIELU, cum să nu-l ştiu? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, îhî. El a luat pârtia, da’…[neinteligibil]… 

JIPA CRISTIAN:…[neinteligibil]… a pierdut-o. 

VOICU CĂTĂLIN [ se adresează persoanei notată ADI –n.n.]: ADI! 

ADI: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: A pierdut-o? 

JIPA CRISTIAN: Au luat-o ăştia înapoi, acuma. El e cu liberalii,  e cu peneliştii, 

sau liberalii. 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Cu liberalii şi cu PSD-ul. Şi chiar m-a rugat el, că are 

un consilier de la PC, care joacă cu ăştia, cu PD-L-ul şi m-a rugat, am vorbit cu cei 

de la PC, ca să facă o majoritate. Da’ e slab primaru’, e slab primaru’ ăla acolo! 

JIPA CRISTIAN: Ei au, au probleme mari la primărie, acolo! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, au, cu asfaltu’, cu pârtia… Păi, acolo trebuie   

investit în pârtie,  în primul rând. I-am zis: „Bă, degeaba faceţi toate…”. 

JIPA CRISTIAN: Primaru’ e venit de doi ani în PREDEAL, l-au pus ăştia 

primar…[neinteligibil]… unu’ din BRĂILA…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aha, da.…[neinteligibil]… Şi el discută? 

JIPA CRISTIAN : Dacă viceprimarul are patru clase…[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN:Extraordinar, domnule! 

MAZĂRE ALEXANDRU:  PREDEALUL nu e, vorba aia… 

JIPA CRISTIAN: Dacă eu vă spun? …[neinteligibil]… Ce… Consiliul Local… 

eu din primăvară… Deci, eu n-am vrut să apelez, să… eu am fost coleg cu 

ăsta, cu prefectu’, cu GONŢEA, am fost coleg de liceu cu el. Da’ n-am vrut să 

apelez la el. Din primăvară am o cerere şi eu, că s-au aprobat atunci chestiile 

alea cu concesiunile, ca să le putem, să le putem cumpăra. Eu am, am 

patruzeci de metri ieşire la o curte din…ă… din spate. Atâta. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ unde aveţi asta? 

JIPA CRISTIAN : Ce, casa? Am ultracentral, foarte central între CARMEN 

şi…î… banca aia…ă…Societe General care se-ncepuse i-o stradă, Căprioarei, 

care urcă 

MAZĂRE ALEXANDRU: O ştiu. 

JIPA CRISTIAN: În, în prima intersecţie, acolo, e o vilă mare, albă, este cu un 

gard mare de piatră, acolo… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aţi făcut o extindere, nu? 

JIPA CRISTIAN : N-am făcut nicio  extindere.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, …[neinteligibil]… 

JIPA CRISTIAN : Poftim? Nu, aveam, eu plăteam concesiunile pe bucăţica 

aia şi am…a… 
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MAZĂRE ALEXANDRU: De ce nu v-o dă la cumpărare? 

JIPA CRISTIAN : Păi, nu, eu nu pot să …  

VOICU  CĂTĂLIN:N-a băgat-o în Consiliul Local doar. 

JIPA CRISTIAN : N-au băgat-o în Consiliu, că se ceartă tot timpul ăştia. Da’ 

din primăvară sunt, domnu’… 

VOICU  CĂTĂLIN: Hai, lasă, c-o rezolvăm! 

JIPA CRISTIAN: Nu, da’ vreau să spun asta zic, dom’le, că… 

VOICU  CĂTĂLIN: Rezolvăm ! 

JIPA CRISTIAN: Altceva nu le-am cerut niciodată, nimic. Eu am făcut totul 

singur acolo…[neinteligibil]… De când mă rog de domnu’ consilier să şi le 

pună în funcţie…[neinteligibil]… Da’ mi-a promis acuma, a zis: săptămâna 

viitoare…[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN: De când eram la Palatul Cotroceni… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Îl învăţaţi să schieze… 

VOICU  CĂTĂLIN: Toată lumea mi-a… 

JIPA CRISTIAN: Se ştie, dânsu’… 

VOICU  CĂTĂLIN: Toată lumea mi-a atribuit numele de consilier, deşi mă 

simt mult mai bine… Nu, nu mi-ar place nici, nicicum să mi se zică. 

JIPA CRISTIAN : Deci, nu…a… deci, nici senator, nu? 

VOICU  CĂTĂLIN: Nu. În lumea militară toată lumea mă ştie de „domnu’ 

general”, în lumea justiţiei, toată lumea „domnu’ consilier”. Eu, în calitate de 

consilier la Palatul Cotroceni, mi-am făcut treaba bine şi mi-am lăsat o relaţie 

excelentă cu toată justiţia română. Pe obraz, pe… 

JIPA CRISTIAN: Da’ am şi eu o întrebare, de ce aţi schimbat din deputat în 

senator? 

VOICU  CĂTĂLIN:Când s-au trecut la aia, VANGHELICĂ a fost, a vrut să fie 

foarte sigur că ies! 

JIPA CRISTIAN : A, am înţeles! 
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VOICU  CĂTĂLIN:Şi VANGHELIE nu-şi putea ris…î…ă… cum să zic,  n-a 

vrut să rişte nicio secundă şi când s-au făcut simulările de 

către…[neinteligibil]..Zgonea.. 

JIPA CRISTIAN: Colegii, da, îhî. 

VOICU  CĂTĂLIN:Simulările, a zis că cel mai sigur colegiu la SENAT e ăsta, 

din BU… tot BUCUREŞTIUL. Pentru că era un colegiu foarte controlat de… 

JIPA CRISTIAN : Aha… 

VOICU  CĂTĂLIN:De votanţi de-ai lu’ VANGHELIE şi inclusiv cu lumea 

interlopă, pentru că o mare parte din…[neinteligibil]…au treabă cu ei,  unde voturi 

mi-am luat aproape în unanimitate. În zona aia, cea mai rău… cea mai săracă din… 

ZĂBRĂUŢI, FERENTARI, AMURGULUI…ă… IACOB ANDREI…ă… zonele 

astea, care sunt…ă… TOPORAŞI…  

JIPA CRISTIAN: Îhî. 

VOICU  CĂTĂLIN: IACOB ANDREI, calci pe seminţe, e ceva… Nu poţi să intri 

acolo, nici nu mai… nu intră nimeni acolo, am fost singurul parlamentar. A vrut 

BOC să intre după ce toate alea…[neinteligibil]… BOC să-i facă şi i-au luat 

ţigăncile alea mari, cu fuste pe ele, de la p…  şi au băgat în gură, „Stai, mă, să-ţi 

dăm, piticule, f… morţii!”. …[neinteligibil]… Sau îţi dă cu copilu-n cap, de n-ai ce 

să faci, nu… Deci, acolo n-a, n-a, n-a putut să intre nimeni! Am intrat acolo, toată 

lumea ştiau din auzite, din descrieri, din astea şi… Au fost băieţii mei de la Poliţie, 

şefii de secţii şi VANGHELIE, care a dat mesaj. I-a chemat şefii de secţie pe 

toţi…[neinteligibil]… „Bă, vedeţi, omul ăsta este om care toată ziua, ăsta ne-a 

ajutat pe noi toţi!”…[neinteligibil]… eu am răspuns de Parchetu’ 

din…[neinteligibil]… toţi erau ba arestaţi, ba băgaţi în banditism, erau tineri şi-am 

crescut odată cu ei! Şi au venit toţi şi au zis: „Bă, vedeţi că-i ăla din cartea noastră 

de vizită,  ăsta e un om mare, indiferent că ajunge, că n-ajunge ministru, cutare, 

cutare…”. Tot ce mi-a părut bine că n-am ajuns ministru, că nu puteam să-mi ţin 

cuvântul cu ce le promisesem. Pentru că mă omora…[neinteligibil]… suna 

jandarmii. Şi era clară! Că atunci, dacă nu-ţi ţii cuvântul, efectu’ e mai rău, 

colegu’! 
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JIPA CRISTIAN : E mai rău. 

VOICU  CĂTĂLIN:Da. Aici, la minister, tre’ să te duci când ai banii, tu!  

MAZĂRE ALEXANDRU: Colegu’… 

VOICU  CĂTĂLIN:Vă conduc, domnule preşedinte. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Mie mi-e frică acuma să nu începem să ne încăierăm 

pe funcţii, ca nebunii! 

JIPA CRISTIAN: Deocamdată staţi să sărim groapa şi pe urmă… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, da…[neinteligibil]…Lucrurile astea, 

lucrurile…Multe,  multe, în general se mai aud aşa, mulţi încep deja să…  

JIPA CRISTIAN: Păi, asta-i cea mai mare greşeală! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

JIPA CRISTIAN : Păi asta-i cea mai mare greşeală… 

VOICU CĂTĂLIN : Toate partidele fac la fel, nu vă-nchipuiţi 

că…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: …[neinteligibil]… o să vezi! 

JIPA CRISTIAN: Totuşi…[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN: Nu, da’ acuma se vor lua alte decizii, nu se mai discută pe 

organizaţii şi pe alea. Se vor lua alte decizii. 

JIPA CRISTIAN: Aţi văzut azi noapte? Mi-a zis şi nevastă-mea, că ea a urmărit, 

eu am adormit, la opt jumate’ eram topit! Ă, a intrat VÂNTU cu PATRICIU pe, 

peste televiziuni. 

VOICU  CĂTĂLIN:Da, cred că! 

JIPA CRISTIAN: Ce le-a făcut la ăia… 

VOICU  CĂTĂLIN:Da. 

JIPA CRISTIAN: Oamenii…[neinteligibil]… lu’ URSU şi nu ştiu ce. Zice: 

„Dumneavoastră…”, zice, „Nu simţiţi recesiunea?”. Dar aşa…[neinteligibil]… 

Adică, ce face…[neinteligibil]… făceau pe echidistanţii, 

ştii?…[neinteligibil]…„Ce zice BĂSESCU că…[neinteligibil]… N-am voie să  mă-

ntâlnesc la o cafea cu cineva?”. 
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VOICU  CĂTĂLIN:Bă, ştiţi care-i treaba cu BĂSESCU? Zice de mogulii altora, 

da’ de mogulii lui nu zice nimic! El, numai ai lui sunt buni. VIDEANU nu-i 

mogul? BERCEANU nu-i mogul? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, da’ eu cred că şi VÂNTU…[neinteligibil]… 

JIPA CRISTIAN: …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu ştiu, că ăia mănâncă din palma lui şi… 

JIPA CRISTIAN: Cred că numai joacă acuma, părerea mea, dacă… 

VOICU CĂTĂLIN:…[neinteligibil]…  cu vagabonţi, nu bagă nimic. 

JIPA CRISTIAN: Ă… 

MAZĂRE ALEXANDRU:  În popor …[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN:Vreau să plecăm pe rând, domnule profesor! Plecaţi 

dumneavoastră primul, să nu facă vreo legătură între mine şi colegul. 

JIPA CRISTIAN : Bun, mi-a părut bine! Poate ne mai vedem. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ne vedem…la schi. 

JIPA CRISTIAN: …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ noi băgăm mai mult ITALIA, schiaţi pe-acolo, 

prin ITALIA, prin AUSTRIA? 

JIPA CRISTIAN: Prin AUSTRIA mai mă duc! 

MAZĂRE ALEXANDRU: A… 

JIPA CRISTIAN : Eu mă duc pe la…[neinteligibil]…în partea 

aia…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: E altceva, te dai în trei zile acolo cât aici… 

JIPA CRISTIAN: Cât te dai într-un an,  aşa e. 

VOICU  CĂTĂLIN:Vă salut, domnule profesor! 

JIPA CRISTIAN: Bine, încă odată toate cele bune! 

VOICU  CĂTĂLIN:La revedere! 

JIPA CRISTIAN:…[neinteligibil]… 

VOICU  CĂTĂLIN:V-am pupat! Vorbim…[neinteligibil]… Vreau să ieşiţi 

separat, să nu facă vreo…[vorbeşte neinteligibil şi apoi se adresează lui ADI –
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n.n.] ADI, uită-te pe geamul ăla camuflat! Geamul ăsta nu se vede decât 

dinăuntru afară. Vezi dacă se ia cineva după dânsul! 

ADI: Da. 

VOICU  CĂTĂLIN:E la Secţia Penală… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Uite, mă, frate,  Secţia Penală, mă! 

VOICU CĂTĂLIN [vorbeşte în şoaptă – n.n.]: Zic: „Dom’le, 

mai…[neinteligibil]…”. Deci, nicio problemă! …[neinteligibil]…şi trebuie să se 

meargă pe blat…[neinteligibil]… Ăsta a fost singurul caz la noi din justiţie 

venit de la Trinunal, fără să treacă pe la Curtea de Apel …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU [vorbeşte în şoaptă– n.n.]: Şi are 

atribuţii…[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Judecătorii, judecătorii Curţii Supreme 

…[neinteligibil]… au rang de miniştrii, toţi, înţelegi? Judecătorii au 

paşaport… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Câţi sunt? 

VOICU  CĂTĂLIN: Păi, sunt în jur de…pe fiecare Secţie, eu zic că sunt 

cinşpe…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU:…[neinteligibil]…  judecă toată, toată România…? 

VOICU CĂTĂLIN: Toată România! N-ai văzut cum l-am chemat până aici?!  

Sunt pe  bune cu toţi! Este un regim special, ei ţin de Ministerul Justiţiei, sunt 

organ separat… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Poate să-i schimbe cineva? 

VOICU  CĂTĂLIN: Nu-i schimbă, sunt până la moarte! Au rang ca la Curtea 

Supremă americană. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Îi ştiţi pe câţi? 

VOICU CĂTĂLIN:Toţi! Şi dacă nu-i ştiu pe toţi p-ăia din instanţă, îl ştiu pe 

domnu’ RADU sau pe domnu’ SANDU, care îl mai ştii şi tu…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Pe ăsta nu-l penetraţi? 

VOICU  CĂTĂLIN : Nu. 

MAZĂRE ALEXANDRU: De ce? 

www.JU
RI.r

o



 159 

VOICU  CĂTĂLIN : Relaţiile se stabilesc interpersonal, nu în funcţie 

de…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, da’ mă gândesc să-i strângeţi cu ceva, să nu… 

VOICU  CĂTĂLIN: Mai strânge din ei, da’ nu sunt toţi cu probleme şi dacă-s 

cu probleme, vorbesc cu ei înainte, mut dosarul la altul, se dă bolnav dacă nu 

poate să dea, îl bag în medical…Mă, când îmi dai o temă, stai cuminte! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăia cinşpe’ sunt? 

VOICU  CĂTĂLIN: La Secţia Penală cam cinşpe’ sunt. Păi, cinci… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Şi ăia judecă toată ROMÂNIA? 

VOICU  CĂTĂLIN: Toată ROMÂNIA-i la ei! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ajunge la ei, da! 

VOICU  CĂTĂLIN: Da, toată ajunge la ei! Păi, au avut o sută de dosare, sunt 

sufocaţi! Secţia Penală cinşpe’, Contenciosu’, Civilu’…ă… Comercialu’… 

Sunt vreo şaizeci, şaptezeci de judecători, cu personalu’ auxiliar se fac o sută, 

da’ judecători sunt vreo şaptezeci. Că-s pe secţii. Da’ toată ROMÂNIA-i în 

cinşpe oameni,  repet, decât atât! Păi, sunt vreo cinci complete, mari şi late, 

dom’le, de câte trei! Atâţia sunt la Curtea Supremă! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, ăsta, cazul ăsta, acum e de trei, care vi l-am 

adus eu. 

VOICU  CĂTĂLIN:Da, da, deci la Curtea Supremă sunt de trei. 

MAZĂRE ALEXANDRU: După aia de nouă. 

VOICU  CĂTĂLIN:De nouă, va fi după aia. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Deci, nouă din cinşpe’? 

VOICU  CĂTĂLIN: Păi, nouă din cincisprezece, da’ se fac complete, cum? 

Speciale, că astea sunt puţine la completul de nouă, îs foarte puţine. De regulă, 

toate se-nchid în completul de trei. În completul de nouă se-nchid numai în 

situaţii de-astea, când      s-a ajuns la Înalta Curte şi-atunci e fondul la trei 

şi...ă… recursul în nouă, c-aşa se ţine, nu… Mergem colegu’? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, cum…ă…[neinteligibil]…? 

VOICU  CĂTĂLIN: Urmăreşte-mă un minut, hai să mergem…ă… 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Da! 

VOICU  CĂTĂLIN: Sunt mai complicate astea… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu… 

VOICU  CĂTĂLIN: Nu ştiu dacă înţelegi.  Deci, dom’ne, tot ce-nseamnă 

Poliţie, Justiţie, Parchete, e o lume dificilă, e o lume plină de mofturi, de 

capricii şi-s oameni extrem de alunecoşi, unii! E greu de tot! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, mă-ntreba domnu’ general cu poliţaiul, 

cu…[neinteligibil]… Nu prea ne băgăm, că… 

VOICU  CĂTĂLIN:E alunecos. Da, da, da, da! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Dacă nu-i ştii şi nu eşti de-acolo… 

VOICU  CĂTĂLIN:Da’, nu-i problemă asta… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, am preferat aşa să… 

VOICU  CĂTĂLIN:Vedem noi, o rezolvăm noi! Dom’ne, vezi… Vreau să-ţi 

spun că în momentul ăla…[neinteligibil]… când am pierdut alegerile, toţi s-au 

închinat şi zice: „Domnu’ general, să-i băgaţi în p… m…., să nu mai veniţi cu 

unu’ de la P.S.D.   băga-ne-am p…în ei!” Ne-am întâlnit toţi  la masă la 

LIVIU. Deci, ei nu puteau să înţeleagă… A zis: „Dom’ne!”. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhm! 

VOICU  CĂTĂLIN:„Numai de pe capu’ nostru aţi ajuns”, zice: „şi nu le-aţi 

luat un franc!”. Păi, noi n-am luat un franc… că mai  iau şi ei bani prin 

avocaţi, înţelegi, prin a cincea mână…., n-am luat un ban, am zis s-ajutăm 

Partidu’. Băga-mi-aş p… GEOANĂ şi cu toţi americanii lui, care ni i-a adus la 

Curtea Supremă, că au mulţi dosare. Şi cu toate golăncile, cu şeful organizaţiei 

P.S.D. de la DOLJ. Şuţa aia cu serele, cu tot… Păi, şefa doamna CRISTEA de la, 

de la DÂMBOVIŢA, la fel şi nu-ţi mai dau nume, că nu-i frumos. Mulţi! Dom’ne, 

n… i-am rezolvat pe toţi, dom’ne, că unde n-a fost loc de rezolvat, am dat 

suspendare, n-a plecat  cu puşcărie, alţii le-a dat 10 ani , unul dintre avocaţi 

zice: „Dom’ne, nu-i e ruşine, dom’ne?”   „Domn’ne, zic, asta a fost! ” Am plecat 

de la un principiu, zic: „Domnilor colegi, totul a fost prea bine!”.  

………………………………………………………………………………….(At.) 
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VOICU CĂTĂLIN: Perfect!  Şi stai să-ţi mai spun! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ne ajung, cinci ani…  

VOICU CĂTĂLIN: Păi… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Stăm şi noi prin BRAZILIA, să nu ne mai…  

VOICU CĂTĂLIN: Se duce …[neinteligibil]… asta, să ne ajute Dumnezeu, 

vine turul doi, ş-atunci …[neinteligibil]…se duce la negociere, vreau Internele. 

Dacă nu mă duc la Interne, da’… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Eu am vorbit  cu RADU… 

VOICU CĂTĂLIN: Ascultă-mă un pic!Dacă eu m-am dus la Interne, omule, 

ai toată Procuratura României, ai toată Justiţia în mână, ai toată  Curtea… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ ai să arestezi? Dumneavoastră? 

VOICU CĂTĂLIN: Da, am Poliţia, vreau să-l arestez pe ONŢANU, vreau să-i 

fac dosare lu’ OPREA, credeam că poate vine de… de la… de jos dosaru’, sus 

merge şnur! Pentru că eu sunt singuru’ personaj care am tot… toată căne… 

conexiunea în mână, şi-ai văzut că Procuratura, în Justiţie şi 

…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am o întrebare ca să înţeleg.  

VOICU CĂTĂLIN: Da.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Sunteţi cu VANGHELIE, da? 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU:O.K.! Eu am vorbit… nu… 

VOICU CĂTĂLIN: Problema aici are mai multe necunoscute. Lui  

JOHANNIS 

s-ar putea să  i se impună: „Domn’e, vreau şi eu să am Ministeru’ de Interne! ” 

Doi: liberalii…  

MAZĂRE ALEXANDRU:Nu,  vorbesc în partid. 

VOICU CĂTĂLIN: Da, da, da. Păi, nu, liberalii… 

MAZĂRE ALEXANDRU:  În partid poziţia noastră ca şi CONSTAN…, a lu’ 

RADU de fapt, că el decide… 

VOICU CĂTĂLIN: Da, liberalii pot să ceară şi ei Internele, e încurcată.  
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MAZĂRE ALEXANDRU:Da. Numai o secundă! 

VOICU CĂTĂLIN: Da.  

MAZĂRE ALEXANDRU: NICUŞOR, uitat! 

VOICU CĂTĂLIN: Da.  

MAZĂRE ALEXANDRU: D-aia nu…[neinteligibil]…NICUŞOR. Poziţia 

CONSTANŢEI e exprimată de ăla care merge… D-aia am întrebat pe 

VANGHELIE, el… l-a sunat pe… 

VOICU CĂTĂLIN: Da, domn’e, cu VANGHELIE! 

MAZĂRE ALEXANDRU: El l-a sunat pe VANGHELIE, i-a spus că vrea să se 

întâlnească, probabil că o să-i dăm şi lui ceva.  Pe Interne mergem pe ce zice 

VANGHELIE.  E cel mai bine.  D-asta am întrebat dacă ştiţi că… 

VOICU CĂTĂLIN: Da, domn’e, da’ problema e următoarea: i-a zis 

VANGHELIE… 

MAZĂRE ALEXANDRU:  VANGHELIE vă susţine? 

VOICU CĂTĂLIN: Total! 

MAZĂRE ALEXANDRU: O.K., atunci …[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Domnule, hai să-ţi spun un lucru! 

MAZĂRE ALEXANDRU:Nu, am întrebat ca să înţeleg şi eu, nu ştiu… 

VOICU CĂTĂLIN: Eu te întreb un lucru:  te întreb, colegule, la următoarea, 

întreabă-mă! Ce crezi dacă BĂSESCU a avut dorinţa să-l aresteze pe 

VANGHELIE sau nu? Ce crezi dumneata? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Cel puţin la fel ca la  RADU.  

VOICU CĂTĂLIN: Da, bun! Dacă n-a reuşit înseamnă că n-a… n-o fi reuşit şi 

din cauza unui prieten, da?  

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: VANGHELIE e un tip orientat, nu? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Sunt convins c-a lucrat şi bine pe alţii! 

VOICU CĂTĂLIN: Bun! A lucrat bine pe alţii…  

MAZĂRE ALEXANDRU: Dacă avea naşpalituri…  
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VOICU CĂTĂLIN: Bun, a lucrat bine pe alţii, da’ poţi să mai şi greşeşti, nu?  

Ideea e următoarea:  VANGHELIE nu că are un interes, este direct interesat în 

toată povestea asta, să  ajung acolo! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, puteţi intra… 

VOICU CĂTĂLIN: Prezenţa mea la Interne lui îi conferă linişte.  

 MAZĂRE ALEXANDRU: Bun asta! 

VOICU CĂTĂLIN: Pentru că la Interne…[neinteligibil]… să fii un foarte bun 

ministru, în ghilimele, ca să nu te cunoască nimeni dincolo de uşi.  

MAZĂRE ALEXANDRU:Îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: În Justiţie, începând Judecătorie, Tribunal, Curţi de 

Apel, în toată România, să vorbeşti ca lupu’ la lună, să rămâi cu dosaru’ în 

aer făcut de aici, da? [continuă dialogul ambiental în şoaptă – n.n.] Mai treci un 

dosar …[neinteligibil]…aştept ordin de sus, dacă nu …[neinteligibil]…? 

…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Asta… eu asta nu vă zic  niciodată: „Leagă-l pe 

ăla!”  sau… 

VOICU CĂTĂLIN:N-ai înţeles, poate că-n două mii  a intrat 

…[neinteligibil]… sau care ăă… vor să-ţi lovească o persoană foarte dragă şi 

atunci am zis : „Domnu’ coleg…” 

MAZĂRE ALEXANDRU: A, da! 

VOICU CĂTĂLIN: Îi zici: „Băi, colegule, uite, vreau să te văd!” Nu-i zici tu că 

te… 

MAZĂRE ALEXANDRU: A, da! 

VOICU CĂTĂLIN: …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî, îhî, O.K.! 

VOICU CĂTĂLIN: Ş-atunci îl calc în picioare, pentru că-ţi spun un lucru: 

din momentu’ care faci un singur gest îi sperii pe toţi şi atunci toţi 

…[neinteligibil]… că vrei să-l laşi. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, nu vreau să mă înţelegeţi greşit, eu am întrebat 

pentru că RADU a zis : „ Mă, noi mergem pe linia lui VANGHELIE!”  
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VOICU CĂTĂLIN: Da.  Da, domn’e, da, eu vreau decât Internele. 

…[neinteligibil]… Dacă dă GEOANĂ ordin  şi va ajunge…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Te dai la Primării?  

VOICU CĂTĂLIN: Nu, domn’e, nu acum, Ministeru’ mă interesează.. 

MAZĂRE ALEXANDRU:Păi, da! 

VOICU CĂTĂLIN:Păi, nu…[neinteligibil]…ministerele de… Internele, alea… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aaa, după… dacă… 

VOICU CĂTĂLIN: Internele, stai un pic! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

 VOICU CĂTĂLIN: Internele, Apărarea aia îmi doresc eu, ăia în Ardeal pierd 

a doua oară.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: În Banat, pierd alegerile, votul lor face egal cu votul 

vostru…[neinteligibil]…şi ăia printr-o şmecherie că vine unul cu bani, teoretic 

vorbesc,  poate să câştige iar cu un vot înainte, nu vezi cum e lumea făcută? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ştiu, teoria asta a zis-o şi el că ar putea s-o facă. Ştiu.  

VOICU CĂTĂLIN: Ce anume?  

MAZĂRE ALEXANDRU: Că numai facem nebunia din iarnă. 

VOICU CĂTĂLIN: Cine a zis? 

MAZĂRE ALEXANDRU: GEOANĂ.  

VOICU CĂTĂLIN: Foarte bine! 

MAZĂRE ALEXANDRU: În care un vot de la Cluj, spre exemplu, anulează un 

vot de la Galaţi. 

VOICU CĂTĂLIN: Care câştigă alegerile. 

MAZĂRE ALEXANDRU: De exemplu. 

VOICU CĂTĂLIN:Da, da, da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăla a luat cincizeci şi ăla a luat cinşpe. 

VOICU CĂTĂLIN: Dincolo de faptul că OPREA s-a votat şi pe el, n-ai voie să te 

votezi pe tine, tu când candidezi, tu ca persoană, asta e! Ăştia la C.S.M. când 

candidează ei, ei fac parte din C.S.M., C.S.M.-ul votează, ei nu se mai  
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re-votează, e o regulă elementară, dar am trecut peste asta, să ştii că Dumnezeu 

chiar a avut grijă. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da, v-aţi gândit bine, în lupta cu un sistem 

…[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Cum? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Sigur asta vă doriţi ? 

VOICU CĂTĂLIN: Cum adică, de ce să nu îmi doresc? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu ştiu, întreb! 

VOICU CĂTĂLIN: Păi, de ce să nu îmi doresc, domn’e ? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Colegu’,  nu ştiu, sunt oameni şi oameni spre 

exemplu, noi la CONSTANŢA, RADU nu mai vrea mai mult de atâta: „Băi, nu 

mai vreau nici la Partid, nu vreau nimic!” 

VOICU CĂTĂLIN:Colegule, ascultă ce-ţi spun! Dacă mă duc acolo, în trei ani 

de zile pot face  toată reţeaua în ROMÂNIA! Acu’ dacă pierdem alegerile 

reţeaua e în funcţiune.  Eu acuma am  …[neinteligibil]… da’ greu. Până acum  

n-am …[neinteligibil]… ministeru’ ăsta …[neinteligibil]…,  înţelegi? Ai reţea 

rezişti ca să facem gherilă urbană  …[neinteligibil]… 

 MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: Noi trebuie să ne pregătim pentru ce-i mai rău! Păi, 

…[neinteligibil]… m-am gândit că o să facă …[neinteligibil]…magistraţi.  

…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: Ascultă-mă! Să le împachetăm toate şi pregăteşti 

lucrurile pentru altă anchetă,  pentru că de mâine îţi trebuie, să i le deschizi la 

alţii. Păi, tot ce înseamnă Poliţie, Procuratură, Justiţie, păi, tot ce înseamnă de 

trecut. Iar trecutu’ în primu’ rând şi viaţa de zeci de ani, de conlucrare pe 

toate palierele… Începând de la conlucrare profesională şi sfârşind cu 

conlucrare pe ceea ce trebuie, asta te leagă mai strâns ca o chestie vremelnică 

venită pe un culoar politic al vremii !  

MAZĂRE ALEXANDRU: Mda! Am înţeles! Da’ pun o întrebare!  
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VOICU CĂTĂLIN: Da! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu faceţi mai uşor lucru’ ăsta din poziţia a doua? 

VOICU CĂTĂLIN: Nu! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Vin cu un băiat devotat, gen ŢELEA,   dau un 

exemplu. 

VOICU CĂTĂLIN: Păi, n-ai... Stai, un pic, să-ţi spun, da’ şi eu să stau, sunt 

condamnat să stau în umbră tot timpu’? Muncesc, mă chinui, că lumea nu 

înţelege! Dom’ne,  ştii ce înţelege în spaţiu’ public? Că partidu’, ori m-a 

abandonat, ori nu-mi oferă recunoştinţă.  Lumea nu gândeşte ca mine.  Eu am 

fost tentat să fac aşa! Da’ nu mai înţelegeai şi nu mai ai autoritate la un 

moment dat. Pentru că eu cinci ani de zile am ţinut partidu’ ăsta şi toată 

lumea s-a iluzionat că venind  ministru’, rezolv şi eu ceva pentru ei, nişte 

contraservicii, de genu’ ăsta …[neinteligibil]…Copiii …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Bineînţeles! 

VOICU CĂTĂLIN: În momentu’ în care n-au, oamenii n-am înţeles de ce nu m-

au votat. „Păi,  domnu’ GEOANĂ, numai ...[neinteligibil]...  ce faceţi sunteţi partid 

de tâmpiţi?”  

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, văd că le-a dat telefon. 

VOICU CĂTĂLIN: Păi, bă, sunt dezamăgiţi. P.S.D. partid de curve. Nu există 

aşa ceva! Că ROLI era atât de revoltat şi el şi toată Curtea, ne-am întâlnit la 

mare, am venit la  LIVIU! Pentru că oamenii ăştia ştiu ce-am făcut pentru ei. Eu nu 

înţeleg, ce, ce e asta vot? Păi, dom’ne, NĂSTASE baga la vot, dom’ne?  E isteţ, nu 

te pui cu NĂSTASE c-a făcut facultatea de drept.  Şi NĂSTASE ce-i făcea lui 

făcea dictatură! Socialistu’ ce-i vota, ca la Marea Adunare Naţională. Şi că „Nu le 

e ruşine, dom’ne?” 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am înţeles! Oricum, presupun că... Deci, la noi  l-am 

dat pe KLAUSS care e al lor. 

VOICU CĂTĂLIN: Nu, colegu’, da’ ştii care-i problema? 

MAZĂRE ALEXANDRU:  Sper că nu dăm Internele, nu... 

VOICU CĂTĂLIN: Din punctu’ meu de vedere, ai dreptate! 

www.JU
RI.r

o



 167 

MAZĂRE ALEXANDRU: E nebunie. 

VOICU CĂTĂLIN: Ai dreptate, …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: I-am spus …[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: E foarte... Asta-i perfect! Problema e următoarea. 

Neprezenţa mea în vârfu’ Ministerului de Interne, se rostogoleşte ca un 

bumerang împotriva mea,  imaginea Poliţiei, a Curţii, la noi. Ei nu înţeleg 

chestia asta. Ei înţeleg c-am fost fentat a doua oară. Mi-ar fi mult mai simplu, 

să bag un băiat bun, să mă asculte, ...[neinteligibil]...da?  Da’ dacă-l încalecă 

cei de la S.R.I.? Dacă îl încalecă cei de la Parchet? Nefiind eu acolo, eu am altă 

relaţie. Pe unii îi cunosc şi în alte poziţii, mai cunosc cu peruca-n cap, alţii îi 

cunosc şi cu  fetiţe ce fac. Cu mine le-a… dacă mă duc şi-i spun: „Domnule 

procuror  general, am o mare rugăminte! Şi vă rămân îndatorat, dosaru’ ăsta 

vreau să rămân aşa!” Şi am dat cu palma, nouăzeci şi nouă la sută rămâne 

cum spun eu! Dacă-l rog cutare, găseşte cinşpe elemente, să ni-l întoarcă pe 

puştiul ăla de ...[neinteligibil]... Da’ eu dacă mă uit într-un dosar, ştiu unde să 

caut, c-am fost la GHEORGHE ROBU...[neinteligibil]... Şi nu mă poa, poate 

păcăli nimeni! Mă, f... , ...[neinteligibil]... Tu ştii cât mi-a funcţionat mie 

atunci? Sunt atâţia ani de când eram copil şi spuneam că ...[neinteligibil]... 

„Dacă  mă dai afară, rămân aici!” N-o aveam p-aia eram mort de atunci, 

mort! Mort, ştii ce înseamnă aia? Băi, tu nu vezi că ...[neinteligibil]... Eu fac 

parte dintr-un partid cu nivel mediu. Poate eram ...[neinteligibil]... De aia ţipa 

la B1 TV, de-aia ţipa la T.V.R.1! N-are probe, nici măcar  un şef de stat n-are 

probe?  

MAZĂRE ALEXANDRU: Ăsta-i nebun ca CEAUŞESCU, cu agenturile. Păi, de 

unde să ştie?  

VOICU CĂTĂLIN: Păi, nebun e, nebun e, da’... Domnule, păi ăsta a făcut… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Deci, nebunu’ poa’ să ţipe: „Hău!” [râde – n.n.] 

VOICU CĂTĂLIN: Mda! Lui, lui... 

MAZĂRE ALEXANDRU: Să zică adevăru’ tot nu-l crede nimeni. 
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VOICU CĂTĂLIN: Lui i-au făcut ăia o informare, da’ n-a putut fi susţinută de 

nicio probă. Niciun fel de probă. Doi! Tu nu vezi că în perioada asta nici un om 

…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ acum trei ani. 

VOICU CĂTĂLIN: Mi-a spus că are ION ILIESCU probe ...[neinteligibil]... 

MAZĂRE ALEXANDRU: În perioada aia ...[neinteligibil]... 

VOICU CĂTĂLIN: Poate! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ cum e VANGHELIE …[neinteligibil]…? 

VOICU CĂTĂLIN: Din motivele care ţi le-am expus, câte o  hârtie din 

trecutu’ fiecăruia, i-am ţinut pe loc şi i-am făcut fideli. Şi unii dintre ei chiar 

dacă-s ofiţeri SRI, mai erau pe ştate şi SIE. Şi  toate astea erau la generalu’ 

ILIESCU, eu eram în departamentul de lucru...[neinteligibil]... Un om ţi-e 

loial , dacă are un motiv. L-ai ajutat, ai făcut,  da? Dar în momentu’ când mai 

ai un motiv suplimentar, foiţa, două motive sunt mai puternice ca un motiv, 

colegule! E complicat acuma să mă apuc să-ţi fac teorii. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, am înţeles! Nu că... Vorba aia, sunt oameni 

care zici că-s cu tine şi te trezeşti că te - a trădat pe la spate,  ca nu… 

VOICU CĂTĂLIN: Ăsta este motivul pentru care, cel puţin o dată, trebuie să 

mă facă ministru. Ca să spargă acest mit, că nu m-a vrut partidu’, că nu m-a 

vrut... Pentru că OPREA a lansat ...[neinteligibil]... cică „Dom’ne, nu m-a vrut 

partidul, democratic eu am câştigat...” Bine, pe urmă au aflat băieţii, cu bani, 

au dat! S-a aflat că, s-a aflat de la …[neinteligibil]…. Da’ ideea este că n-a, n-

am avut explicaţii! OPREA în timp ce vămuia pe toată lumea şi cât a fost la...  

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’  ăsta a fost un moment greu! 

VOICU CĂTĂLIN: Mm, da! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Oarecum. 

VOICU CĂTĂLIN: Oarecum greu. Practic ce s-a întâmplat? Din partea lor şi 

a poliţiştilor, am, am întâlnit şi mai multă dorinţă de a mă servi. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Deci, altă întrebare! 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

www.JU
RI.r

o



 169 

MAZĂRE ALEXANDRU: Cum facem să nu pierdem ministeru’ ăsta la 

negocieri? 

VOICU CĂTĂLIN: Nicio problemă, colegule! De exemplu, miniştrii îi va 

...[neinteligibil]... JOHANNIS. Deci, socru-său… ă...  am discutat cu procuroru’ 

şef de la Sibiu, pentru că de la asta ...[neinteligibil]...susţină,  asta vreau să rămână 

numai între noi doi!   

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, da, am înţeles! 

VOICU CĂTĂLIN: Să-i transmită clar: „Nu te bagi peste noi, te rog eu!” 

Colegule, mă uit la tine ca la fratele meu. Nu cumva discuţi cu cineva chestiile 

astea! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, nimic, dacă nu... 

VOICU CĂTĂLIN: Eu am, am vorbit cu cei de la …[neinteligibil]…. Îl 

încalecă pe procuroru’ şef de acolo,  el l-a lansat în ...[neinteligibil]... o să mă-

ntâlnească …[neinteligibil]… Doi! Să vedem la liberali. Am fost la ORBAN în 

noaptea aia când ...[neinteligibil]... L-am sunat pe urmă. „Unde eşti 

LUDOVIC? Ieşi afară din...” Eram în sediu. A ieşit şi VARUJAN…I-am spus: 

„ Nu vreau să vorbesc cu tine, du-te înapoi!” I-am spus: „LUDOVIC, te-am 

ajutat în momente grele, cu accidentu’ de maşină. Te-am ajutat...” Era într-o 

situaţie... 

MAZĂRE ALEXANDRU: El a dat peste fata aia atunci? 

VOICU CĂTĂLIN:...[neinteligibil]... 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ce mare crimă? ...[neinteligibil]... 

VOICU CĂTĂLIN: A rămas varianta că „Nu”, „Nu” o ţinem! Nici n-o să spună.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî, îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: Altfel dacă te roagă să afle şi GEOANĂ, noi spunem 

„Nu!”...[neinteligibil]...   

MAZĂRE ALEXANDRU: Era băut? 

VOICU CĂTĂLIN: Da! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am înţeles. 

www.JU
RI.r

o



 170 

VOICU CĂTĂLIN: ...[neinteligibil]...cunoaşte …[neinteligibil]… „Uite, 

dom’ne!” Doi. I-am zis : „LUDOVIC, când  a fost să  ...[neinteligibil]... un 

apartament pe MOŞILOR.”  „Bă o să-i spun,  am venit la tine cu CĂŞUNEANU 

de mână la birou şi te-am anunţat  să aveţi grijă că aveţi o capcană într-un 

apartament.”  El e puţin naiv cu băutura. ...[neinteligibil]...Trei! L-am trimis pe 

VANGHELIE …[neinteligibil]…acolo, l-am trimis …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am înţeles. 

VOICU CĂTĂLIN:  ...[neinteligibil]... 

MAZĂRE ALEXANDRU: Aicea, nu? 

VOICU CĂTĂLIN:...[neinteligibil]... la ora doişpe. Uite-te-n spate! A venit 

VANGHELIE. A zis VANGHELIE: „Că te f.. dacă discuţi cu BĂSESCU acuma.” 

MAZĂRE ALEXANDRU: ...[neinteligibil]... 

VOICU CĂTĂLIN: Păi, nu! Păi, în noaptea aia  ne-a  venit informaţia. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu, nu, nu puteam! ...[neinteligibil]...  direct şi i-a 

spus? 

VOICU CĂTĂLIN: ...[neinteligibil]... jos, în spate la...Cum dracu’ se cheamă? .. 

La Tribunalu’ Capitalei, la restaurantu’ …[neinteligibil]… . „Băi, ORBAN, uite, 

vino să bem o cafea, în spate la ZET!” 

MAZĂRE ALEXANDRU: Era ministru, nu? 

VOICU CĂTĂLIN: Era ministru, da. Ă... Eu nu...[neinteligibil]...acolo. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da? 

VOICU CĂTĂLIN: ...[neinteligibil]...  

MAZĂRE ALEXANDRU: ...[neinteligibil]...  

VOICU CĂTĂLIN: ...[neinteligibil]...  moşu’ n-a avut nimic.  

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: …[neinteligibil]…Că recunoaşte, nu recunoaşte, eu spun ce 

urmează. „Eu o chestie care n-o ştiu decât eu şi  ...[neinteligibil]..., da?” „Da.” 

Între voi ...[neinteligibil]... 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ţi-am spus...[neinteligibil]... 

……………………………………………………………………………….(At.) 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Ştiţi cum e, eu  întreb,  de când a venit  la Parchet…  

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ce dracu’ fac cu  miliţienii ăştia? 

VOICU CĂTĂLIN: Nouăzeci şi nouă la sută dintr-un dosar, colegule, ascultă ce 

spun eu… Sunt lucrate de poliţişti… Poliţiştii au şi cârciumile, au şi casele de c…., 

au şi economicu’ în mână, au şi buticarii. Deci, procuroru’   lucrează prin mâna 

poliţistului, el supraveghează  dosaru’. Sunt foarte puţine cauze care le ia direct la 

procuror… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Bine, am înţeles, dar… 

VOICU CĂTĂLIN: Şi chiar dacă o ia la procuror, unde lucrează cu Poliţia 

Judiciară… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. Ştiu.  

VOICU CĂTĂLIN: … procurorii  face o p…!Sunt pe post de lemn. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da’ la Parchet, acolo, pe la D.N.A. pe la Parchet Pe 

acolo, aveţi şi nişte variante? 

VOICU CĂTĂLIN: Peste tot! Domnule, ţi-am spus că în decembrie, o mie 

nouă sute optzeci şi nouă am fost numit aghiotant al primului Procuror 

General al primei Românii libere, când nu mai asculta nimeni de nimeni şi a 

funcţionat optzeci şi nouă, nouăzeci, toată perioada şi toate relaţiile mele, am 

crescut cu ele, o dată. Eu, tânăr locotenent …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Am şi eu o întrebare… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Eu pot să obţin în speţă, acuma, nişte achitări?   

VOICU CĂTĂLIN:  Sigur că da… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Că tot un om e ăla. ...[neinteligibil]...  

VOICU CĂTĂLIN: Dom’ne, dacă eu ţi-am demonstrat că în vremurile astea 

de restrişte sunt eu. Şi am, am un sistem în mână pe telefoane ci… Telefoanele 

astea civile… Cum să spun aşa? Am toată România aici… Imaginează-ţi, ce 

va fi pe alea oficiale! Iartă-mă! Plus că eu sunt un tip de calitate. 

VANGHELIE mă ştie de-atâţia ani… Când am spus o treabă… 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Deci, nu mă gândeam la… 

VOICU CĂTĂLIN: Până când… Ia să am eu Internele în mână şi procurorii 

în mână. Că la mine vor fi toate. Şi Economicu’  şi casele de odihnă şi hotelul 

la mare, ale Internelor, vorbesc. Au venit şi procurorii, da’… Relaţie  

interpersonală. Şi pe mine mă cunosc ca individ… Şi în momentul în care te 

cunosc ca individ, relaţia funcţionează altfel.  Mă-nţelegi? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Le-a luat hotelul cu…cu  miliţienii… 

VOICU CĂTĂLIN: Cum? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Le-a luat hotelul cu miliţienii ăştia. 

VOICU CĂTĂLIN: Da. Da’ încă o dată îţi spun… Un sistem… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Parchetul, acolo… Ăsta ne ţine pe noi în… 

VOICU CĂTĂLIN: Un sistem, ca să-l încaleci, tre’ să fii deasupra. Pentru că, 

din păcate, uneori, aparenţele sunt  mai mult decât realitatea. Iar eu dacă nu 

apar, măcar o dată,  ştii cum, să apar în aparenţă şef, înţelegi, acolo…  

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: Toată lumea o să creadă că sunt un papagal politic, că 

partidul mă păcăleşte. Deci, varianta asta e foarte sănătoasă…[neinteligibil]… 

dar nu pentru ei. Miliţianu’ tot din câine şi din curvă e făcut… El dacă nu se vede 

în vârfu’ bucatelor, zice: „A… L-a păcălit partidu’,  iar!”  

MAZĂRE ALEXANDRU: Îhî! 

VOICU CĂTĂLIN: Ai înţeles? Aşa, am spart gheaţa o dată, pe urmă pot să nu 

mai fiu ministru deloc! Stau  în umbră. Pun un băiat, cum ai zis tu … Şi mie 

mi-era  foarte confortabil să am acolo un blat…[neinteligibil]… Mă bag într-o 

chestie în care…[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: …[neinteligibil]… Dă-i în p… mea de trădători! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. Da’ numai trădătorii… Şi-ai lor, ăia care au făcut 

rău… 

VOICU CĂTĂLIN: Şi-ai lor! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Care au făcut rău… 
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VOICU CĂTĂLIN: Unu’ va fi BLAGA, ai să vezi! [oftează – n.n.] Care a dat în 

noi ca-n …[neinteligibil]…în perioada asta! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: Mi-a dat toţi oamenii, treizeci de oameni mi-a dat afară de la 

D.G.I.P.I.. Beţivu’ ăsta, că el era… El… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu. Da’ e în ultimii cinci ani, nu numai acuma… 

VOICU CĂTĂLIN: Nu, da’,  ai mei oricum s-au dus!  Sunt, treizeci de oameni a 

dat afară!  Să văd. L-am luat tactic… În ziua următoare… Să nu se mai ajungă la 

toate tâmpeniile. Să se discute cu şefii de organizaţii de la început: „Bă, băieţi! 

Fiecare primiţi ceva, dar nu ministerele de forţă ale partidului. Pentru  că asta e 

ultima redută a partidului. Ai informaţia, deci juridic ai puterea! Ai  Poliţia, 

Poliţia Judiciară în mână.” Arată-mi şi mie, care din partid mai are relaţiile 

mele în justiţie? Dom’ne, şi o treabă, vorba ta, la putere poţi să ai şi dosaru’ îl 

bag înainte şi te pomeneşti condamnat de ai tăi. Am dreptate? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

VOICU CĂTĂLIN: Că judecătorii n-ascultă. Ai mai văzut pe vreunu’ să pună 

mâna pe telefon la orice instanţă să cheme omu?…Nu! N-au încredere în 

oameni, dom’ne! Eu mi-am câştigat  respectu’ în faţa unor oameni cu… 

încrederea, ani mulţi de verificări, de trudă şi de confirmări. Dacă o dată 

dezamăgeam sau dacă eram un tip neserios, cum sunt cei mai mulţi… 

Oamenii politici au o carte de vizită foarte proastă, colegule! N-au, n-are 

nimeni încredere în ei. Nu mai spun ce i-au  făcut lui GEOANĂ, pe la Curtea 

Supremă când m-am dus atunci. Toţi mă îmbărbătau, mă… Ăla e un jeg de 

om, un c….! Dă-l în p..  mea de derbedeu! Ai venit… Toate curvele şi 

scursurile partidului ce le-avea prin casă… F… în gură de jigodie! 

MAZĂRE ALEXANDRU:  La fel a jucat până acum? 

VOICU CĂTĂLIN: Nu. A fost slab! 

MAZĂRE ALEXANDRU: A fost slab, nu? 

VOICU CĂTĂLIN: N-a avut sânge-n p… să zică: „Cine nu votează cu generalul 

VOICU din momentul ăla a rupt-o cu mine!” I-a zis: „Votaţi seara cu generalul 
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VOICU…”. Dar cred că  de frica lui BĂSESCU, că l-a simţit pe BĂSESCU, că nu 

mă vrea a lăsat lucrurile să cadă. Dacă ieşeam la vot, ieşeam, n-avea ce să facă… 

MAZĂRE ALEXANDRU: La câte voturi aţi pierdut? 

VOICU CĂTĂLIN: La trei voturi… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Trei voturi… 

VOICU CĂTĂLIN: Da’ unu’ era al lui OPREA, că n-avea ce să voteze. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Mda! 

VOICU CĂTĂLIN: Deci, dacă OPREA nu vota şi GEOANĂ  spunea: „N-ai voie 

să votezi!” Şi dă-l dracu’ pune-o şi tu mai mult. Mai rămâneau două. Din alea 

două, unul dacă vota cu mine era balotaj. Şi-atunci era cuvântul decisiv a lu’ 

GEOANĂ. Mă, da’ a fost mai bine… Imaginează-ţi să mă fi dus acolo  mă  dădea 

nebunu’ ăla după două luni afară. Mă dădea afară, ca …[neinteligibil]… nu conta 

şi partidu’ nu mă apăra …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da. 

……………………………………………………………….………….(At.) 

MAZĂRE ALEXANDRU:  MITREA de ce  …[neinteligibil]…? 

VOICU CĂTĂLIN: Nu ştiu. Nu mă interesează, uite, spune… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu s-a băgat, nu? 

VOICU CĂTĂLIN: Acolo stătea MITREA şi domnul procuror BOŞTINĂ 

acolo, unde stai dumneata. O să-l bată Dumnezeu! Iar cu domnu’ COSTINIU 

m-am întâlnit ieri la Curtea Supremă, în spate… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Da! 

VOICU CĂTĂLIN: Şi i-am câştigat dosaru’ lu’ nevastă-sa, de notariat, că   

pierduse  la Curtea de Apel. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ştiu, da! 

VOICU CĂTĂLIN: Şi era vai de curu’ lor dacă pierdea! Îl bate Dumnezeu! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Măcar a avut înţelepciunea să tacă. 

VOICU CĂTĂLIN: Ce să tacă? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Nu s-a băgat, n-a zis o vorbă. 
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VOICU CĂTĂLIN: Păi, din cauza lui am pierdut votu’. El l-a pus pe OPRIŞAN 

să nu voteze cu mine. Am zis: „OPRIŞANE, o să te bată Dumnezeu!” „Mă jur pe 

fata mea  c-am votat cu tine!” „Băi, nu mai, că te-a văzut cineva n-ai votat cu 

mine, MARIANE! La doişpe noaptea m-ai chemat la HREBENCIUC acasă. Am 

făcut nu ştiu câte drumuri la tine, la VRANCEA. Ai văzut că dacă m-am retras 

eu ţi-a, ţi-a trimis dosaru’ la CLUJ? O să vezi ce iei tu la CLUJ!” „Ce iau, ce 

iau?” „Îţi spune altcineva!” I-a pregătit condamnarea, 

…[neinteligibil]…colegu’, lu’ COSTINIU. „ Da, îl rezolv!”  Ă… I-a dat-o cu 

şmecherie la… Din toată ROMÂNIA i-o strămuţi la CLUJ? Păi, asta e cusută 

cu aţă violet! 

MAZĂRE ALEXANDRU:  Păi nu că a tras la alegerile astea! 

VOICU CĂTĂLIN: Cât a luat? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Cincizeci şi şase sau cam aşa ceva. 

VOICU CĂTĂLIN: E… Bun! Bun! Bravo! Uite, vezi? …[neinteligibil]… l-am 

iertat atunci. 

MAZĂRE ALEXANDRU: Acuma tre’ să fie …[neinteligibil]… 

VOICU CĂTĂLIN: Da. Când ai nevoie de el…  Cred că v-ajută cu  

…[neinteligibil]… În sfârşit, dă-l dracu’! L-a ma… L-a manipulat MITREA. I-a 

băgat MITREA în cap …[neinteligibil]… 

MAZĂRE ALEXANDRU: Trebuie ajutat, dar trebuie avută… 

VOICU CĂTĂLIN: Controlat! Vezi, că e la fel de labil ca NICUŞOR, să ştii! Şi 

NICUŞOR numai prostii vorbeşte, deocamdată. Da’ pe cuvânt , n-am vrut să te 

mai supăr. Mă-nţelegi? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, nu! Ştiţi, pentru că tot ă… Tot MITREA le-a 

băgat în cap. 

VOICU CĂTĂLIN: Ce? Du-te, domn’e, de-aici! 

MAZĂRE ALEXANDRU: Păi, n-auziţi că se vorbeşte despre un om care… 

VOICU CĂTĂLIN: Cât a băgat? 

MAZĂRE ALEXANDRU: Ă? 

VOICU CĂTĂLIN: Mult după…? Nu m-am gândit… 
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MAZĂRE ALEXANDRU: Nu le-a băgat ăsta-n cap? 

VOICU CĂTĂLIN: Domnule, tu zici, HREBENCIUC nici nu-l cunoaşte pe 

…[neinteligibil]…  

MAZĂRE ALEXANDRU: Cum? Lasă,  îşi face treaba la partid, scoate scoru’... 

Şi după aia… 

VOICU CĂTĂLIN [se adresează unei persoane necunoscute de sex masculin 

notată INTERLOCUTOR – n.n.] : Hai, tată! ! Cine? Din CIORBEA?  [se 

adresează INTERLOCUTORULUI  – n.n.] Hai tată, ia asta!...”(vol. XI, filele 7-56) 

 

Pe baza probei menţionate, la data de 15.12.2009, D.N.A. - Secţia de 

combatere a corupţiei s-a sesizat din oficiu cu privire la săvârşirea de către  inc. 

CĂTĂLIN VOICU, a infracţiunii de trafic de influenţă  prev. de art.  257 C.p. rap. 

la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), JIPA 

CRISTIAN a infracţiunii de complicitate la trafic de influenţă  prev. de art. 26 C.p. 

rap. la art. 257 C.p. rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi 

completările ulterioare) şi ALEXANDRU MAZĂRE a infracţiunii de cumpărare 

de influenţă, prev. de art.  61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare) (vol. XI, filele 1-2). 

Prin rezoluţia nr. 340/P/2009 din 12.02.2010  D.N.A. - Secţia de combatere 

a corupţiei a dispus începerea urmăririi penale faţă de cei trei făptuitori pentru 

infracţiunile nominalizate iar prin ordonanţa nr. 340/P/2009 din 17.02.2010 s-a 

dispus punerea în mişcare a acţiunii penale faţă de CĂTĂLIN VOICU sub aspectul 

săvârşirii infracţiunii de trafic de influenţă, prev. de art. 257 C.p. rap. la art. 6 din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare)(vol. XI, filele 139-

141). 

Cercetările efectuate au condus la identificarea a două dintre dosarele 

penale pentru care înv. MAZĂRE ALEXANDRU i-a cerut inc. CĂTĂLIN 

VOICU să-şi trafice influenţa pe lângă magistraţi : 

-   Dosarul nr. 29/118/2005 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Secţia 

Penală, având ca obiect recursurile declarate de inculpaţii Babuş Constantin, 
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Marius Tărcatu , Pilat Ionel şi partea vătămată Burcin Dumitru precum şi de către 

Direcţia Naţională Anticorupţie - Serviciul Teritorial Constanţa  împotriva deciziei 

penale nr. 43/P/22.04.2009 a Curţii de Apel Constanţa.  

Comparând datele puse la dispoziţia inculpatului CĂTĂLIN VOICU de 

înv. ALEXANDRU MAZĂRE vizând situaţia juridică a inculpaţilor Babuş 

Constantin ş.a. şi stadiul soluţionării cauzei cu cele existente în dosarul menţionat 

s-a constatat că sunt identice.  

Facem precizarea că în faza urmăririi penale cauza a fost instrumentată de 

D.N.A.- Structura Centrală sub nr. 106/P/2005. 

  - Dosarul nr. 7437/1/2009 al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie având ca 

obiect plângerea formulată de Ştefan Radu Mazăre împotriva rezoluţiei nr. 

1279/P/2007 din 10.07.2009 a Parchetului de pe lângă Înalta Curte de Casaţie şi 

Justiţie prin care s-a dispus   neînceperea  urmăririi penale faţă de Onea Gheorghe 

fost procuror şef  în cadrul D.N.A,  Cucoară Ion Cătălin şi Macovei Gheorghe, 

ambii specialişti în cadrul aceleiaşi instituţii. 

Intervenţiile solicitate inculpatului CĂTĂLIN VOICU de învinuitul 

ALEXANDRU MAZĂRE vizau  în principal punerea sub acuzare a specialiştilor 

D.N.A. Cucoară Ion Cătălin şi Macovei Gheorghe în scopul lipsirii de eficienţă  

probatorie a raportului de constatare tehnico-ştiinţifică întocmit de aceştia în 

dosarul nr. 29/P/2005 al Direcţiei Naţionale Anticorupţie, privind pe ŞTEFAN 

RADU MAZĂRE şi alţi 36 de inculpaţi, dosar aflat în prezent pe rolul Curţii de 

Apel Bucureşti. În această cauză fratele înv. Alexandru Mazăre a fost trimis în 

judecată pentru săvârşirea în calitate de primar al mun. Constanţa a mai multor 

infracţiuni soldate cu un prejudiciu total de 77,77 milioane euro localizat în bugetul 

de stat şi 36,16 milioane euro în patrimoniul municipiului Constanţa. 

Înregistrarea discuţiilor în mediu ambiental din 26.11.2009 a mai relevat  

că inc. CĂTĂLIN VOICU a uzat de influenţa sa pe lângă magistraţi nu numai în 

dosarele în care înv. COSTEL CĂŞUNEANU, înv. ALEXANDRU MAZĂRE şi 

inc. MARIUS LOCIC erau interesaţi, ci şi în alte patru cauze după cum urmează: 
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- dosarul nr. 19/P/2005 al D.N.A.- Structura centrală privind pe 

OPRIŞAN MARIAN, trimis în judecată prin rechizitoriul nr. 19/P/2005 din 

05.06.2006 la Judecătoria Focşani; 

- dosarul nr. 18/P/2005 al D.N.A.- Serviciul Teritorial Oradea  privind 

pe inculpata SCHUTZ MARIA - vicepreşedinte al  organizaţiei  P.S.D Dolj, ş.a., 

aflat pe rolul Tribunalului Bihor; 

- dosarul nr. 32505/2/2005  al Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie - Secţia 

de Contencios Administrativ şi Fiscal  privind pe MITREA MANUELA; 

- dosarul nr. 1654/P/2007 al Parchetului de pe lângă Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie privind pe LUDOVIC ORBAN. 

Întrucât urmărirea penală nu a fost finalizată în privinţa infracţiunilor de 

corupţie reţinute în sarcina inc. CĂTĂLIN VOICU şi învinuiţilor JIPA CRISTIAN 

şi MAZĂRE ALEXANDRU ce fac obiectul procesului verbal de sesizare din 

oficiu din 15.12.2009, se va dispune disjungerea cauzei şi continuarea cercetărilor 

într-un nou dosar penal. 

 

 Înregistrările unor discuţii purtate în mediul ambiental şi prin telefon de 

inc. CĂTĂLIN VOICU cu lideri politici, magistraţi de la Înalta Curte de Casaţie si 

Justiţie, C.S.M.,  ofiţeri de poliţie, etc. (a se observa notele de redare ale unor 

convorbiri telefonice şi discuţii în mediu ambiental, inclusiv cea din 26.11.2009, 

existente în vol. XI, filele 462-470) au pus în evidenţă date şi indicii temeinice 

privind existenţa altor fapte de corupţie, respectiv trafic de influenţă prev. de art. 

257 C.p. rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare), complicitate la trafic de influenţă prev. de art. 26 C.p. rap. la  art. 257 

C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare) şi cumpărare de influenţă  prev. de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare), pentru care se va dispune disjungerea şi 

continuarea cercetărilor într-un nou dosar penal. 
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CAPITOLUL II 

M Ă S U R I     P R O C E S U A L E 

 

1. ÎNCEPEREA URMĂRIRII  PENALE, SCHIMBAREA 

ÎNCADRĂRII JURIDICE, EXTINDEREA CERCETĂRILOR ŞI PUNEREA 

ÎN MIŞCARE A ACŢIUNII PENALE: 

A. inc.  CĂTĂLIN VOICU: 

- prin rezoluţia nr. 310/P/2009 din 10.12.2009 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus începerea urmăririi penale faţă de acesta sub 

aspectul săvârşirii a două infracţiuni de trafic de influenţă din care una în formă 

continuată prev. de art. 257 C.p. cu aplic art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. şi una în formă 

simplă prev. de art. 257 C.p. cu aplic art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările 

şi completările ulterioare (vol.VIII, filele 4-7) ;  

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 11.12.2009 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus punerea în mişcare a acţiunii penale faţă de acelaşi 

inculpat pentru infracţiunile nominalizate. (vol.VIII, filele 16-17); 

-  prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 22.01.2010 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus extinderea cercetărilor şi începerea urmăririi 

penale faţă de inc. Cătălin Voicu pentru săvârşirea infracţiunii de trafic de 

influenţă, prev. de art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare), constând în aceea că în luna august 2009 a 

pretins de la înv. COSTEL CĂŞUNEANU suma de 2,5 miliarde ROL 

(echivalentul a 60.000 euro) promiţându-i că în schimbul acesteia  va interveni pe 

lângă magistraţii investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 şi-i va 

determina să adopte o soluţie favorabilă S.C. PA&CO Internaţional S.R.L. Bacău 

(vol.VIII, filele 45-49);  

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 15.02.2010 s-a dispus punerea în 

mişcare a acţiunii penale faţă de faţă de acelaşi inculpat pentru infracţiunea 

nominalizată(vol.VIII, filele 54-57); 
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- prin rezoluţia nr. 22/P/2010 din 11.02.2010 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus începerea urmăririi penale sub aspectul săvârşirii 

infracţiunilor de : 

1.  fals în înscrisuri sub semnătură privată, prev. de art. 290 C.p. rap. la 

art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu modificările şi completările 

ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.;  

2.  participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din Legea nr. 82/1991 

(republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 

78/2000(cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p., cu 

aplic. art. 33 lit. a C.p. (vol.VIII, filele 65-69) 

-   prin ordonanţa nr. 22/P/2010 din 15.02.2010 s-a dispus punerea în 

mişcare a acţiunii penale faţă de faţă de acelaşi inculpat pentru infracţiunile de fals 

în înscrisuri nominalizate anterior(vol.VIII, filele 80-83); 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 15.02.2010 s-a dispus schimbarea 

încadrării juridice a faptelor reţinute în sarcina sa prin rezoluţia nr. 310/P/2009 din 

10.12.2009 şi ordonanţa nr. 310/P/2009 din 22.01.2010 din două infracţiuni de 

trafic de influenţă prev. de art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare) într-o infracţiune de trafic de influenţă în 

formă continuată prev. de art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare)  cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. (vol.VIII, filele 

86-90); 

- la data de 16.02.2010 D.N.A.- Secţia de combatere a corupţiei a dispus  

conexarea dosarului nr. 22/P/2010  la dosarul nr. 310/P/2009 (vol.VIII, fila 2) 

B. inc.  COSTINIU FLORIN: 

- prin rezoluţia nr. 310/P/2009 din 10.12.2009 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus începerea urmăririi penale faţă de acesta sub 

aspectul săvârşirii infracţiunii de complicitate la trafic de influenţă prev. de art. 26 

C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi 

completările ulterioare) (vol.VIII, filele 4-7) 
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- la data de 08.04.2010 D.N.A. – Secţia de combatere a corupţiei a dispus 

prin ordonanţa nr. 310/P/2009 punerea în mişcare a acţiunii penale faţă de acelaşi 

înv.  pentru infracţiunea menţionată(vol.VIII, filele 20-22) 

 

C. inc.  CĂŞUNEANU COSTEL: 

-prin rezoluţia nr. 310/P/2009 din 10.12.2009 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus începerea urmăririi penale faţă de acesta sub 

aspectul săvârşirii infracţiunii de cumpărare de influenţă prev. de art. 61 din Legea 

nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), având ca obiect material 

suma de 200.000 euro dată inc. CĂTĂLIN VOICU în scopul menţionat în partea 

expozitivă a prezentului rechizitoriu (vol.VIII, filele 4-7) 

-la data de 21.12.2009 D.N.A. – Secţia de combatere a corupţiei a dispus 

prin ordonanţa nr. 310/P/2009 punerea în mişcare a acţiunii penale faţă de 

susnumitul pentru infracţiunea nominalizată (vol.VIII, filele 29-30) 

- prin rezoluţia nr. 38/C/2010 din 29.01.2010 a procurorului şef al D.N.A. 

s-a dispus infirmarea ordonanţei de punere în mişcare a acţiunii penale faţă de 

acelaşi învinuit emisă de D.N.A.- Secţia de combatere a corupţiei la data de 

21.12.2009. (vol.VIII, filele 34-39); 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 22.01.2010 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus extinderea cercetărilor şi începerea urmăririi 

penale faţă de înv. COSTEL CĂŞUNEANU pentru săvârşirea infracţiunii de 

cumpărare de influenţă, prev. de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi 

completările ulterioare), constând în aceea că în luna august 2009 inc. CĂTĂLIN 

VOICU a pretins de la înv. COSTEL CĂŞUNEANU 2,5 miliarde ROL 

(echivalentul a 60.000 euro) promiţându-i că în schimbul acesteia  va interveni pe 

lângă magistraţii investiţi cu soluţionarea dosarului nr. 3360/2/2009 şi-i va 

determina să adopte o soluţie favorabilă S.C. PA&CO Internaţional S.R.L. Bacău. 

Învinuitul COSTEL CĂŞUNEANU i-a promis inc. VOICU CĂTĂLIN că-i va 

onora cererea şi ulterior i-a remis suma pretinsă. (vol.VIII, filele 45-49) 
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-   prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 07.04.2010  a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus schimbarea încadrării juridice a faptelor reţinute 

în sarcina înv. CĂŞUNEANU COSTEL din două infracţiuni de cumpărare de 

influenţă, prev. de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările 

ulterioare) într-o infracţiune  de cumpărare de influenţă în formă continuată prev. 

de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p. (vol.VIII, filele 91-93) 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 08.04.2010 s-a dispus punerea în 

mişcare a acţiunii penale faţă de înv. CĂŞUNEANU COSTEL pentru săvârşirea 

infracţiunii de cumpărare de influenţă prev. de art. 61 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. (vol.VIII, filele 

60-62) 

 

D. inc.  LOCIC MARIUS: 

- prin rezoluţia nr. 310/P/2009 din 10.12.2009 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus începerea urmăririi penale faţă de inc. LOCIC 

MARIUS sub aspectul săvârşirii infracţiunii de cumpărare de influenţă  prev. de 

art. 61 din Legea nr. 78/2000(cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. 

art. 41 alin. 2 C.p. (vol.VIII, filele 4-7);  

    -  la data de 14.12.2009 D.N.A. – Secţia de combatere a corupţiei a 

dispus prin ordonanţa nr. 310/P/2009 punerea în mişcare a acţiunii penale faţă de 

acelaşi inculpat pentru infracţiunea nominalizată. (vol.VIII, filele 25-26) 

-     prin rezoluţia  nr. 22/P/2010 din 11.02.2010 a  D.N.A.-  Secţia de 

combatere a corupţiei, s-a dispus începerea urmăririi penale faţă de inc. LOCIC 

MARIUS sub aspectul săvârşirii infracţiunilor de  :  

- fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. ; 

-  participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

www.JU
RI.r

o



 183 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p. (vol.VIII, filele 65-69) 

-  la data de 16.02.2010 D.N.A.- Secţia de combatere a corupţiei a dispus  

conexarea dosarului nr. 22/P/2010  la dosarul nr. 310/P/2009 (vol.VIII, fila 2). 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 08.04.2010 a D.N.A. – Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus punerea în mişcare a acţiunii penale faţă de acelaşi 

inculpat pentru infracţiunile de fals în înscrisuri menţionate (vol.VIII, filele 74-77). 

 

2. MĂSURILE PREVENTIVE DISPUSE FAŢĂ DE INCULPAŢI : 

A. inc.  CĂTĂLIN VOICU: 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 11.12.2009, D.N.A. - Secţia de 

combatere a corupţiei a dispus faţă de inc. CĂTĂLIN VOICU măsura preventivă 

a obligării de a nu părăsi localitatea Bucureşti pe o perioadă de 30 de zile începând 

cu data de 11.12.2009, măsură care nu a fost prelungită(vol. IX, filele 1-3); 

-  prin Hotărârea nr. 5/2010, publicată în Monitorul Oficial al României, 

nr. 188/24.03.2010, Partea I , Senatul României a încuviinţat arestarea preventivă a 

inc. Cătălin Voicu (vol.IX, filele 68-74) ; 

- prin încheierea nr. 529 din 30.03.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală în dosarul nr. 2676/1/2010 s-a dispus arestarea 

preventivă a inc. CĂTĂLIN VOICU, pentru o perioadă de 30 de zile, începând cu 

data de 30.03.2010, până la 28.04.2010, inclusiv (vol.IX, fila 75 şi 78-88) . 

- prin încheierea nr. 712 din 23.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală în dosarul nr. 3425/1/2010 (vol.IX, filele 279-

292) rămasă definitivă prin încheierea nr. 324 din 26.04.2010 a  Înaltei Curţi de 

Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători dată în dosarul nr. 3507/1/2010 s-a 

dispus prelungirea măsurii arestării preventive a inc. CĂTĂLIN VOICU, pentru o 

perioadă de 30 de zile, începând cu data de 29.04.2010, până la 28.05.2010, 

inclusiv. 
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B. inc.  COSTINIU FLORIN: 

- prin  hotărârea nr. 374 din 07.04.2010,  Consiliul Superior al 

Magistraturii - Secţia pentru Judecători a încuviinţat luarea faţă de inc. 

COSTINIU FLORIN a măsurilor preventive ale reţinerii şi arestării (vol. 

(vol.IX, filele 186 - 193); 

- prin  ordonanţa nr. 10 din 08.04.2010 a D.N.A.- Secţia de combatere a 

corupţiei s-a dispus luarea măsurii preventive a reţinerii faţă de inc. COSTINIU 

FLORIN pe o perioadă de 24 de ore începând cu 08.04.2010 , orele 15.55. (vol.IX, 

filele 194-240); 

- prin încheierea nr. 604 din 09.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală în dosarul nr. 2970/1/2010 s-a dispus arestarea 

preventivă a inc. COSTINIU FLORIN pe o perioadă  de 29 zile , începând cu data 

de 10.04.2010, până la data de 08.05.2010, inclusiv (vol.IX, filele 243-271); 

- prin  încheierea nr. 245 din 12.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători în dosarul nr. 3023/1/2010 s-a 

dispus revocarea măsurii arestării preventive a inc. COSTINIU FLORIN şi luarea 

faţă de inculpat a măsurii  obligării de a nu părăsi ţara, pe o durată de 30 de zile 

începând cu data de 12.04.2010, până la data de 11.05.2010 (vol.IX, fila 278); 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2010 din 07.05.2010 a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus prelungirea măsurii obligării de a nu părăsi ţara, 

cu încă 30 de zile începând cu data de 12.05.2010, până la data de 10.06.2010 

(vol.IX, filele 293-325). 

 

C. inc.  CĂŞUNEANU COSTEL: 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 21.12.2009 s-a dispus faţă de înv. 

CĂŞUNEANU COSTEL luarea măsurii preventive a obligării de a nu părăsi 

localitatea  pe o perioadă de 30 de zile de la data de 21.12.2009 până la data de 

19.01.2010 (vol.IX, filele 8-9); 

- prin încheierea nr. 2196 din 29.12.2009 pronunţată de Înalta Curte 

de Casaţie şi Justiţie  în dosarul nr. 10080/1/2009, rămasă definitivă prin 
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Încheierea nr 1 din 06.01.2010 pronunţată de Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie  - 

Completul de 9 judecători în dosarul nr. 10168/1/2009 a fost revocată măsura 

obligării de a nu părăsi localitatea dispusă faţă de înv. CĂŞUNEANU  COSTEL 

prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 21.12.2009  a  D.N.A. - Secţia de combatere a 

corupţiei (vol.IX, filele 45-66); 

- prin ordonanţa nr. 8 din 08.04.2010 s-a dispus luarea măsurii preventive 

a reţinerii faţă de învinuitul CĂŞUNEANU COSTEL pe o perioadă de 24 de ore 

începând cu 08.04.2010, orele 12.45 (vol.IX, filele 89-138); 

-  prin încheierea nr. 604 din 09.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală în dosarul nr. 2970/1/2010 s-a dispus arestarea 

preventivă a inc. CĂŞUNEANU COSTEL pe o perioadă  de 29 zile , începând cu 

data de 10.04.2010, până la data de 08.05.2010, inclusiv(vol.IX, filele 243-271); 

- prin  încheierea nr. 245 din 12.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători în dosarul nr. 3023/1/2010 s-a 

dispus revocarea măsurii arestării preventive a inc. CĂŞUNEANU COSTEL şi 

luarea faţă de inculpat a măsurii  obligării de a nu părăsi ţara, pe o durată de 30 de 

zile începând cu data de 12.04.2010, până la data de 11.05.2010 (vol.IX, fila 278); 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2010 din 07.05.2010 a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus prelungirea măsurii obligării de a nu părăsi ţara, 

cu încă 30 de zile începând cu data de 12.05.2010, până la data de 10.06.2010. 

(vol.IX, filele 293-325). 

 

D.   Cu privire la inc.  LOCIC MARIUS 

-  prin  ordonanţa nr. 310/P/2009 din 14.12.2009 a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus luarea măsurii preventive a obligării de a nu părăsi 

localitatea faţă de inc. LOCIC MARIUS în perioada 14.12.2009 - 13.01.2010, 

măsura nemaifiind prelungită (vol.IX, filele 5-6).; 

- prin ordonanţa nr. 9 din 08.04.2010 a D.N.A.- Secţia de combatere a 

corupţiei s-a dispus luarea măsurii preventive a reţinerii faţă de inc. LOCIC 
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MARIUS pe o perioadă de 24 de ore începând cu 08.04.2010, orele 13.55(vol.IX, 

filele 141-183). 

-  prin încheierea nr. 604 din 09.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală în dosarul nr. 2970/1/2010 s-a dispus arestarea 

preventivă a inc. LOCIC MARIUS pe o perioadă  de 29 zile , începând cu data de 

10.04.2010, până la data de 08.05.2010, inclusiv (vol.IX, filele 243-271); 

- prin  încheierea nr. 245 din 12.04.2010 pronunţată de Înalta Curte de 

Casaţie şi Justiţie – Completul de 9 judecători în dosarul nr. 3023/1/2010 s-a 

dispus revocare măsurii arestării preventive a inc. LOCIC MARIUS şi luarea faţă 

de inculpat a măsurii  obligării de a nu părăsi ţara, pe o durată de 30 de zile 

începând cu data de 12.04.2010, până la data de 11.05.2010 (vol.IX, fila 278); 

- prin ordonanţa nr. 310/P/2010 din 07.05.2010 a D.N.A.- Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus prelungirea măsurii obligării de a nu părăsi ţara, 

cu încă 30 de zile începând cu data de 12.05.2010, până la data de 10.06.2010 

(vol.IX, filele 293-325). 

Pe parcursul urmăririi penale inculpaţilor li s-a asigurat exercitarea 

tuturor drepturilor şi garanţiilor procesuale, fiind asistaţi de apărătorii aleşi. 

În perioada 11.05.2010 - 17.05.2010 inculpaţii au luat cunoştinţă de 

conţinutul materialului de urmărire penală, activitatea fiind consemnată în 

procesele verbale întocmite în conformitate cu dispoziţiile art. 250 şi urm. C.p.p.  - 

proces verbal seria B 0316443/17.05.2010 – inc. VOICU CĂTĂLIN (vol. XII, 

filele 344 – 357), proces verbal seria B 0316445/14.05.2010 – inc. COSTINIU 

FLORIN (vol. XII, filele 358 - 366 ), proces verbal seria B 0316444/14.05.2010 – 

inc. CĂŞUNEANU COSTEL (vol. XII, filele 367 – 376) şi proces verbal seria B 

0316446/12.05.2010 – inc. LOCIC MARIUS (vol. XII, filele 334 – 343). 

 

3. ACTE PROCESUALE VIZÂND MĂSURI ASIGURĂTORII  

-  prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 04.05.2010 a D.N.A.–Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus instituirea inscripţiei ipotecare asupra imobilului 

proprietate a inculpatului Locic Marius situat în Bucureşti, , sect. 1, nr. cadastral 
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XXXX, înscris în cartea funciară nr. XXXXX a Sectorului 1 Bucureşti, până la 

concurenţa sumei de 119.000 RON (vol. XII, filele 277-279); 

-    prin ordonanţa nr. 310/P/2009 din 06.05.2010 a D.N.A.–Secţia de 

combatere a corupţiei s-a dispus instituirea popririi asupra sumei de 200.000 euro 

depusă de inc. COSTEL CĂŞUNEANU, pe numele său şi la dispoziţia organului 

de urmărire penală, în contul. EUR. (vol. XII, filele 280-283). 

           

* 

*                                   * 

Văzând prevederile art. 262 pct. 1, lit. b C.p.p.,  art. 228 al. 6 C.p.p 

rap. la art. 10 lit. a şi d  C.p.p, art. 249 alin. 1 C.p.p., art. 11 pct. 1 lit. b C.p.p. 

şi art. 10 lit. d, art. 38 C.p.p. şi art. 45 C.p.p., art. 267 alin. 4 C.p.p.,  

    

D I S P U N E M: 
I. Trimiterea în judecată a inculpaţilor :  

1.     VOICU CĂTĂLIN, senator în Parlamentul României, aflat în 

stare de arest preventiv, pentru săvârşirea infracţiunilor de : 

-  trafic de influenţă în formă continuată (două fapte), prev. de  art. 257 

C.p.  rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) 

cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

-  fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. 

art. 33 lit. a C.p.  

2.     COSTINIU FLORIN, judecător la Înalta Curte de Casaţie şi 

Justiţie, fost preşedinte al Secţiei civile  şi de proprietate intelectuală din cadrul 

Î.C.C.J., pentru săvârşirea infracţiunii de complicitate la trafic de influenţă prev. de 

art. 26 C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare); 
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3. CĂŞUNEANU COSTEL  asociat la SC PA&CO Internaţional 

SRL Bacău, pentru săvârşirea infracţiunii de cumpărare de influenţă prev. de art. 61 

din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 

alin. 2 C.p.; 

4. LOCIC MARIUS   administrator al S.C. Locic Imobiliare S.R.L 

cercetat pentru săvârşirea infracţiunilor de: 

-  cumpărare de influenţă  prev. de art. 61 din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

-   fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. ; 

-  participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p. 

 

II. Scoaterea de sub urmărire penală a inculpatului CĂTĂLIN VOICU 

pentru infracţiunea de participaţie improprie la fals intelectual la legea contabilităţii 

în legătură cu fapte de corupţie, prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din 

Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 

lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. 

art. 41 alin. 2 C.p. fiind aplicabile dispoziţiile art. 10 lit. d C.p.p. . 

 

III. Neînceperea urmăririi penale faţă de : 

- COSTINIU FLORIN şi CĂTĂLIN VOICU pentru infracţiunea de  

folosire de informaţii ce nu sunt destinate publicităţii, prev. de art. 12 alin. 1 lit. b 

din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), întrucât din 

cercetările efectuate a rezultat că această faptă nu există ; 

www.JU
RI.r

o



 189 

- DRĂGĂNOIU MARIUS şi BALCANU DAN, pentru infracţiunea de 

complicitate la cumpărare de influenţă prev. de art. 26 C.p. rap. la art.  61  din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), întrucât din 

cercetările efectuate a rezultat că această faptă nu există ; 

-  SUDITU ANDREI  pentru infracţiunile de : 

-  fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.;  

- participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual la legea 

contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 

43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 

alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu modificările şi completările ulterioare), cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul cu aplic. art. 33 lit. a C.p. , întrucât în ambele cazuri 

lipseşte latura subiectivă specifică infracţiunilor menţionate, fiind aplicabile 

prevederile art. 10 lit. d  C.p.p.. 

- AUTOR NECUNOSCUT pentru infracţiunea de fals intelectual la 

legea contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie prev. de art. 43  din Legea nr. 

82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din 

Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 

2 C.p., fiind incidente prevederile art. 10 lit. d  C.p.p; 

- POPA VASILICA, GUGUIANU VALENTINA ŞI MOCANU 

GEORGE ALIN, pentru infracţiunile de: 

- fals în înscrisuri sub semnătură privată în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 290 C.p. rap. la art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000(cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p.; 

- fals intelectual la legea contabilităţii în legătură cu fapte de corupţie, 

prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din Legea nr. 82/1991 (republicată) cu 

referire la art. 289 C.p. comb. cu art. 17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare), cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p. (art. 10 lit. d  

C.p.p); 
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-  BIVOLARU CEZAR pentru infracţiunea de uz de fals în legătură cu 

fapte de corupţie prev. de art. 291 C.p. rap. la art.  17 alin. 1 lit. c din Legea nr. 

78/2000(cu modificările şi completările ulterioare) (art. 10 lit. d  C.p.p) ; 

     

   

 IV. Disjungerea cauzei cu privire la  următoarele fapte şi persoane : 

1. Cătălin Voicu, senator în Parlamentul României, pentru infracţiunea 

de trafic de influenţă prev. de art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 78/2000 

(cu modificările şi completările ulterioare), Jipa Cristian- judecător la Înalta Curte 

de Casaţie şi Justiţie - Secţia Penală pentru complicitate la infracţiunea de trafic de 

influenţă, prev. de art. 26 C.p. rap. la art. 257 C.p. cu aplic. art. 6 din Legea nr. 

78/2000(cu modificările şi completările ulterioare) şi Mazăre Alexandru - senator 

în Parlamentul României, pentru infracţiunea de cumpărare de influenţă, prev. de 

art.  61 din Legea nr. 78/2000(cu modificările şi completările ulterioare), cu referire 

la  faptele ce fac obiectul dosarului 310/P/2009 (fost 340/P/2009); 

2. Cătălin Voicu, senator în Parlamentul României, pentru infracţiunea 

de trafic de influenţă prev. de art. 257 C.p. rap. la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu 

modificările şi completările ulterioare) cu aplic art. 33 lit. a C.p. şi Costel 

Căşuneanu pentru infracţiunea de cumpărare de influenţă prev. de art. 61 C.p. rap. 

la art. 6 din Legea nr. 78/2000 (cu modificările şi completările ulterioare) cu aplic 

art. 33 lit. a C.p., cu referire la alte sume de bani pretinse şi primite de la Costel 

Căşuneanu de  Cătălin Voicu în schimbul intervenţiilor făcute pe lângă magistraţi, 

poliţişti, miniştri pentru  a  soluţiona  în favorabil omului de afaceri. 

V.  Disjungerea materialului de urmărire penală şi declinarea 

competenţei în favoarea Parchetului de pe lângă Judecătoria Buftea pentru 

infracţiunile de fals în înscrisuri sub semnătură privată, prev. de art. 290 C.p. cu 

aplic. art. 41 alin. 2 C.p şi participaţie improprie la infracţiunea de fals intelectual 

la legea contabilităţii prev. de art. 31 alin. 2 C.p. rap. la art. 43  din Legea nr. 

82/1991 (republicată) cu referire la art. 289 C.p., cu aplic. art. 41 alin. 2 C.p., totul 

cu aplic. art. 33 lit. a C.p., săvârşite de Suditu Andrei;  
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VI. Menţinerea măsurilor asiguratorii dispuse prin ordonanţele nr. 

310/P/2009 din 04.05.2010 şi 06.05.2010 cu privire la bunurile imobile aparţinând 

inc. LOCIC MARIUS şi depozitul bancar de 200.000 euro aparţinând inc. 

CĂŞUNEANU COSTEL. 

 

În conformitate cu prevederile art. 29 alin. 1, pct. 1, lit. a şi f C.p.p. şi 

art. 264 C.p.p. dosarul se trimite la Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie , urmând a 

fi citaţi: 

INCULPAŢI: 

VOICU CĂTĂLIN, urmând a fi citat la locul de detenţie, Direcţia 

Generală de Poliţie a Municipiului Bucureşti, Serviciul de Reţinere şi Arestare 

Preventivă, Centrul de  Reţinere şi Arestare Preventivă nr. 1, cu sediul în 

Bucureşti, str. George Georgescu, nr. 1, sect. 4 ; 

COSTINIU FLORIN,  

CĂŞUNEANU COSTEL,  

LOCIC MARIUS,  

MARTORI: 

1. DRĂGĂNOIU MARIUS –  

2. GHIORGHIŢĂ ANIŞOARA – 

3. FLOAREA RADU-DAN –  

4. FLOAREA MANUELA –  

5. DRĂGOTESCU LAURA-ANTONELA -  

6. UNGUREANU NICOLAE -  

7. UNGUREANU VIOLETA –  

8. ŞAPTELEI IOANA –  

9. HUIDU ION –  

10. CHIRU ION –  

11. BIVOLARU CEZAR EDWARDS –  

12. BORA HORIA-POMPEI –  
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13. PREDA JOIŢA – 

14. VOCHIŢĂ ELENA ŞTEFANIA –  

15. MARCU SIOMONA CAMELIA –  

16.  FRUMUŞELU MAGDALENA-CARMEN -   

17. VARTIRES DANA-IRINA –  

18. BĂRBULESCU LIDIA –  

19. CAPOTĂ LIVIU –  

20. CĂLINESCU MIHAI –  

21. ISAC ADRIAN –  

22. EL FEKI TAREK -   

23.  ERCEANU CORNELIA –  

24. GUGUIANU VALENTINA –  

25. POPA VASILICA –  

26. MOCANU GEORGE ALIN –  

27. RUŞITORU MIHĂIŢĂ CĂTĂLIN –  

28. SUDITU ANDREI -   

 

ALTE DATE 

Se stabilesc cheltuieli judiciare în sumă de 200.000 RON ce vor fi 

suportate în mod egal de inculpaţii CĂTĂLIN VOICU, COSTINIU FLORIN, 

COSTEL CĂŞUNEANU şi LOCIC MARIUS. 

În conformitate cu prevederile art. 445 C.p.p. instanţa urmează să dispună 

anularea înscrisurilor false nominalizate în Anexa 1 la prezentul rechizitoriu. 

Soluţiile de neîncepere vor fi comunicate făptuitorilor în conformitate cu 

prevederile art. 228 alin. 6 C.p.p. teza a II-a C.p.p. 

 

 

PROCUROR ŞEF SERVICIU,                     PROCUROR ŞEF SECŢIE, 

    Mariana ALEXANDRU                                      Lucian PAPICI 
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Anexa nr. 1 

 
 
 

O P I S  
privind înscrisurile false ce urmează a fi declarate false în conformitate 

cu prevederile art. 445 C.p.p.  
 

 
 
1. contractul de asistenţă juridică nr. 380802/19.10.2009 încheiat între 

Cabinetul de avocat ,,Voicu Cătălin” şi SC Locic Imobiliare SRL (vol. IV, fila 104, 
exemplar original); 

2. factura fiscală seria AVVF nr. 1 din 19.10.2009, emisă de Cabinet de 
avocat ,,Voicu Cătălin” către SC Locic Imobiliare SRL (vol IV, fila 105, exemplar 
original); 

3. ordinul de plată nr. 109/21.10.2009 emis de SC Locic Imobiliare SRL 
către Cabinetul de avocat ,,Voicu Cătălin” (vol. IV, fila 110, exemplar original); 

4. contractul fără număr din 17.10.2009 între SC Locic Imobiliare SRL 
şi SC Agrocereal Import Export SRL (vol. IV, filele 106-107, fotocopie); 

5. factura fiscală seria LOC nr. 544/20.10.2009 emisă de SC Locic 
Imobiliare SRL către SC Agrocereal Import Export SRL (vol. IV, fila 108). 

6.  ordinul de plată din 21.10.2009 emis de plătitor SC Agrocereal 
Import Export SRL din contul ……………………către SC Locic Imobiliare SRL 
(vol. IV, fila 341, fotocopie). 

 
 

 

PROCUROR ŞEF SERVICIU,                     PROCUROR ŞEF SECŢIE, 

    Mariana ALEXANDRU                                      Lucian PAPICI 
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